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ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

Протоколът на Рик Симпсън

„Започнете хората с малки дози, с размер на половин зърно сух късозърнест ориз. Въпреки че маслото е
безвредно, по -малко е по -добре от повече за тези, които започват лечение. В началото приемайте само
мъничко петънце от това невероятно вещество на всеки осем часа, след това увеличавайте дозата си на
всеки  четири  дни  редовно  и  скоро  толерантността  ви  ще  се  увеличи.  Ако  човекът  каже,  че  не  е
почувствал ефектите му или че са го почувствали само леко, бих считал това за добра доза за начинаещ.
Просто искате да въведете малко от лекарството в тяхната система, за да могат да започнат да свикват.

Никога не знаете как точно ще реагира човекът, така че продължете бавно и увеличавайте дозата на
всеки четири дни, докато пациентът не може да приеме общо един грам на всеки 24 часа. Най -добрият
начин да постигнете това е да ги накарате да приемат дози, равни на около една трета от грам на всеки
осем часа,  след като са  свикнали с употребата  му.  И все пак бих искал да напомня на  тези,  които
изпитват затруднения,  че тяхната доза може да се повиши по -бавно, но за най -добри резултати тя
трябва да се приема възможно най -бързо.

Това са инструкциите за дозиране, които Рик препоръчва, ако пациентът може да изгради поносимостта
си достатъчно бързо. Ако се спазва този протокол, много пациенти могат да си проправят път до точката
за три седмици, че могат да приемат една трета от грам на всеки 8 часа.  Но средно обикновено на
повечето пациенти са необходими четири до пет седмици, преди да приемат това количество на доза,
след което те могат да продължат да приемат по един грам на ден, докато се излекуват или състоянието
им се контролира.

Рик обича да доставя това лекарство в пластмасови спринцовки, които нямат игли, вместо това има само
малък отвор, през който маслото може да се изцеди. Той казва, че осигуряването на маслото по този
начин улеснява пациента да измери дозите си и спира чуждите вещества да замърсят лекарството.

Най-лесният начин за повечето да разберат количеството, което трябва да погълнат, е да го сравнят с
нещо като късозърнест сух ориз. Дозата за начинаещи трябва да бъде около половината от размера на
едно от тези зърна ориз или с дължина около една осма от инча, това количество ще бъде равно на около
една четвърт от капка. В някои случаи тези с много нисък толеранс може дори да открият, че това може
да е твърде много, за да се справят удобно в началото, така че, ако е необходимо, те биха могли да
започнат с още по -малко.

Дози с този размер трябва да се приемат три пъти на ден, рано сутрин, в средата на следобеда и около
час преди лягане на пациента. Всичко, което начинаещият трябва да направи, е да изстиска еквивалента
на половин зърно сух ориз от пластмасовата спринцовка и това е тяхната доза. Въпреки че говорим за
много малко количество и то няма да навреди на пациента, поради своята сила, това вещество трябва да
се използва с уважение.

След четири дни при тази доза, тя се удвоява до дози, равни на размера на оризово зърно, или дози,
които са дълги около една четвърт инч, когато са изцедени от спринцовката. След това, четири дни по -
късно, дозата се удвоява отново и това продължава на всеки четири дни, докато пациентът може да
погълне еквивалента на шестнадесет зърна ориз на доза. Това количество се равнява на около осем до
девет капки масло на доза, което е приблизително една трета от грам.

Един ml е само малко повече от един грам тегло, така че ако пациентите желаят, те могат да използват
това измерване, за да определят дозата си. В този момент пациентите обикновено продължават с тази
доза, докато не постигнат желания ефект от медицинското си състояние. Ще има пациенти, които няма
да могат да увеличат дозата си толкова бързо, но Рик ги призовава да го приемат възможно най -бързо,
за да може маслото да облекчи страданието им. Освен това ще има такива, които могат да приемат това
лекарство по -бързо и Рик няма проблем с това, стига пациентът да се чувства удобно да го приема по -
бързо, това просто означава, че те ще се излекуват по -бързо.
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В действителност Рик смята, че пациентите трябва да останат в собствената си зона на комфорт, когато
става въпрос за употребата на това лекарство. Но той все още смята, че всеки със сериозно състояние не
трябва да играе игри с това вещество, тъй като ако не се приеме правилно, той може да не успее да
преодолее състоянието, което е предназначен да лекува.

Тъй като това лекарство е толкова безопасно за употреба, обикновено не измерваме дозите точно, но за
тези, които обичат точни измервания и собствени скали с достатъчна точност, започнете с около 0,01 g
(10 mg) или по -малко три пъти на ден за първия четири дни. След това, ако можете, го удвоете до 0,02 g
(20 mg) за четири дни, след това до 0,04 g (40 mg) за четири дни, 0,08 g (80 mg) за четири дни, 0,16 g
(160 mg) за четири дни , и след това 0,32 от грам (320 mg). Това би било идеалният график на дозиране
за тези, които могат да приемат това вещество бързо. Също така е добре да знаете, че дози от 1-5 mg
обикновено се понасят без симптоми.

Когато можете да накарате  висококачествени щамове от пъпка Indica  да работят,  маслото,  което се
произвежда,  ще  бъде  изключително  успокоително.  Това  е  ефектът,  който  маслото  ще  има,  ако  сте
произвели истинското масло „Рик Симпсън“ и няма за какво да се притеснявате.  Пациентите просто
заспиват и в крайна сметка ще се събудят. Някои може да се почувстват малко вкамени в началото, но те
ще бъдат невредими и обикновено в рамките на час след като станат, това чувство на сън изчезва. Ако
маслото  е  произведено  от  сортове  коноп  от  сатива,  очаквайте  неприятности  и  дълготрайна
енергизираща сатива високо.  Не искате  хората  със  сериозни заболявания като рак да се опитват  да
приемат масло с тези ефекти и пациентът няма да получи медицинските ползи, които може да осигури
добра индикация. Не всеки обича да бъдеш висок и няма смисъл от медицинска гледна точка да се
прекаляваш с това вещество.

Въпросът е лекарството да се вкарва в пациента три пъти на ден. Пациентът може просто да го постави
на пръста си и след това да го изстърже върху зъбите си. След това изпийте една студена вода или чай и
те би трябвало да ги поглъщат доста лесно. Някои щамове произвеждат екстракт, който няма приятен
вкус, но с това се справя лесно. Просто поставете дозата на пациентите върху малко парче хляб и го
сгънете, след това го поставете в устата си и им дайте да пият вода. Същото може да се направи и с
използването на банани или други видове плодове. Идеята е маслото да се вкара в пациента възможно
най -бързо, но Рик все още обича да вижда, че те остават в зоната си на комфорт.

Всеки е различен и нашата толерантност към това лекарство ще варира от човек на човек, така че бъдете
сигурни, че пациентът е доволен от количеството, което приема. При много сериозни състояния е важно
пациентите да приемат това лекарство бързо, така че може да имат по -голям шанс да оцелеят. Както
вече  споменах,  въпреки  че  маслото  е  безвредно,  ако  се  приема  твърде  много,  често  пациентите  не
харесват преживяването. Така че увеличете дозата им бавно; по този начин те ще станат удобни при
използването му.

Все пак, както обичаме да казваме, агресивните заболявания трябва да се лекуват агресивно, така че ако
имах нещо, което е животозастрашаващо, бих погълнал колкото се може повече екстракт за възможно
най-кратък период от време. Мисля, че си струва да бъдете подготвени, така че тези, които могат, трябва
да започнат да свикват с ефектите на маслото възможно най -скоро, защото тогава те ще знаят какво да
очакват, ако някога се наложи да приемат по -големи дози.

Стандартното лечение за възстановяване на здравословното ви състояние е 60 грама висококачествено
масло, погълнато за период от три месеца. За тези, които са приемали химиотерапия и радиация, е добра
идея да погълнат 120 до 180 грама масло възможно най -скоро. Обикновено 60 g могат да излекуват
сериозен рак, но за тези, които са били увредени от медицинската система, често се изисква повече, за
да се предотврати връщането на рака и да се премахнат щетите, които тези лечения са оставили след
себе си.

След като пациентът отново е здрав, можете да намалите дозата обратно до един или два грама на месец
или толкова, колкото пациентът обича да приема; от наша гледна точка, колкото повече, толкова по -
добре. Не пропускайте поддържащите дози, тъй като те са важни за поддържане на добро здраве. Грам
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на месец или капка на ден след работа вечер не звучи много, но според Рик трябва да е достатъчно, за да
поддържа тялото ви здраво.

В допълнение,  той харесва пациентите да използват други естествени неща като ябълкови семена и
пшенична трева заедно с лечението с масло. От моя опит бих накарал пациентите да ядат семена от
коноп, тъй като съдържащото се в тях масло е толкова хранително и полезно за организма.

Рик също вярва, че пациентите трябва да се опитат да повишат рН на тялото си възможно най -бързо,
като поглъщат неща като диня или лимонов сок и др. Той казва, че това е от най -голямо значение и това
може да даде на пациента много по -добър шанс да оцелее.

Пациентите също трябва да започнат да ядат повече сурови плодове и зеленчуци и да ядат по -малко
месо, особено преработените сортове, които съдържат повече токсини. Рик силно вярва в използването
на сокоизстисквачки и смята, че големи дози витамин С също могат да бъдат от голяма полза.

Това е протоколът на Рик Симпсън и това е причината името му да бъде известно вечно. Това е може би
най -важното откритие за всички времена и благоприятният ефект от това, което този човек ни е дал, не
може да бъде надценен. Каква полза от съвременната медицина и технологии, когато те не работят? Ако
искате да видите резултати, опитайте метода на Рик за изцеление.

Критикуваха  ни,  че  наричаме  това  масло  лек  за  всичко,  но  какво  друго  бихте  могли  да  наречете
вещество,  което може да  се използва  успешно за лечение  на толкова много медицински проблеми?
Някои изглежда смятат, че думите лекуват всичко означава, че това масло ще осигури вечен живот, но
това не беше намерението на Рик. Разбира се, това лекарство може да удължи живота ви и може да
живеете много по -дълго с употребата му, в което няма съмнение.  Все пак това не означава,  че ще
осигури вечен живот.

Това  масло все  още не  е  законно  достъпно  за  повечето  и  затова  ще  отнеме  много  време,  за  да  се
определи колко допълнителни години може да осигури. Засега ние не гледаме на това лекарство като на
еликсир на безсмъртието и ние твърдо вярваме, че не ви прави защитени от куршуми. И все пак, както
казва Рик, ако някога открием ключа към безсмъртието, той е сигурен, че конопът ще бъде основна
съставка.

Моля,  не  мислете,  че когато  го използвате,  не можете да се  заразите  с  вирус.  Все  още може да се
заразите с грип, но ефектите му могат да бъдат значително намалени и ще се възстановите много по -
бързо. В случай на пандемия или нещо подобно, ако поглъщате или вече поглъщате прекрасното масло,
което това растение може да осигури, вашият шанс за оцеляване определено би се увеличил значително.
" Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Информация за дозата

Има ли протокол за лечението?

„Има  протокол  и  той  трябва  да  се  спазва,  за  да  се  гарантира,  че  лечението  е  ефективно.  Малки
количества масло могат да се използват за локално лечение на рак на кожата и други състояния или
могат да се изпарят и вдишат, за да помогнат за лечение на белодробни заболявания. Маслото може
също да се абсорбира в тялото, ако се използва под формата на супозитория или, разбира се, може да се
приема директно през устата. За лечение на вътрешни ракови заболявания, пациентът трябва да погълне
маслото възможно най -бързо. По принцип винаги искате да получите това лекарство в зоната, която
причинява проблема по най -разумния начин. Например, ако лекувате рак на червата, най -ефективното
средство за лечение вероятно ще бъде приемането на маслото под формата на супозитории.
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Средностатистическият пациент може да поеме цялостно 60-грамово лечение за рак за около 90 дни.
Хората, които са претърпели радиационни и химиотерапевтични увреждания, или пациенти, страдащи
от години с МС и други сериозни състояния,  в някои случаи ще установят,  че техните медицински
проблеми могат да отнемат доста време, за да се излекуват.

Тези, които са претърпели сериозни щети от медицинската система и тепърва започват лечение, трябва
да осъзнаят, че това естествено масло не произвежда незабавно излекуване. Често такива пациенти се
нуждаят от много повече масло и ще трябва да се приемат за по -дълъг период. Такива пациенти трябва
да се опитат да поглъщат 120 до 180 грама в продължение на шест месеца, за да премахнат вредата,
която всички химио и радиация са оставили след себе си, и да поправят щетите, причинени от други
дългосрочни заболявания и това, което е било използвано за тяхното лечение. След като пациентът е
излекуван и всички щети са отстранени или състоянието е поставено под контрол, аз препоръчвам след
това да продължат да приемат поддържаща доза от 1 до 2 грама масло на месец, за да поддържат добро
здраве. За възрастен това би било равно на около капка на ден и след като са свикнали с употребата му,
те дори не усещат неговите ефекти, така че наистина не мога да си представя, че това е твърде висока
цена, която да платя за добро здраве. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Защо дозите за поддръжка са толкова важни?

„Всеки  трябва  да  приема  поддържащи  дози,  за  да  поддържа  телата  си  детоксикирани  и  в  добро
състояние. Всичко, което се изисква, е 1 до 2 грама масло на месец, просто приемайте капка през нощта
около час преди лягане.  Това ще ви осигури добър сън и дори ще осигури известна  защита  срещу
радиацията, излъчвана от Япония и от други места.

Маслото работи с тялото ви, за да ви поддържа здрави и да осигурява защита от голямо разнообразие от
здравословни проблеми. Аз дори не бих позволил на едно мое дете да си направи тези ужасни ваксини и
ваксини, които хора като Бил Гейтс се опитват да ни избутат в гърлото. Ако искам да предпазя децата си
от грип, ще се доверя на правилно произведеното конопено масло, тъй като знам, че е ефективно и няма
да причини никаква вреда.

Предлагам пациентите да започнат с три дози на ден с размер на половин зърно сух късозърнест ориз.
Доза като тази би била равна на около ¼ от капка, така че както можете да видите, в повечето случаи
начинаещите трябва да започнат с много малки дози.

Единственият  път,  когато  бих  препоръчал  на  пациентите  да  започнат  с  по  -големи  дози,  е  да  ги
премахнат бързо от пристрастяващи и опасни болкоуспокояващи или ако бяха точно пред вратата на
смъртта. Когато хората, които използват такива лекарства, започват лечението с масло, те обикновено
намаляват наполовина болкоуспокояващите. Целта е да се погълне достатъчно масло, за да се погрижи
за болката и да се помогне на пациента да се освободи от употребата на тези опасни пристрастяващи
фармацевтични лекарства. Приемането на маслото прави много по -лесно за пациента да изпълни тази
задача и те ще страдат по -малко проблеми с отнемането, защото маслото работи чудесно, за да помогне
за преодоляване на зависимости.

За тези, които са в тази ситуация, мисля, че първата им доза трябва да бъде приблизително двойно по -
голяма от обикновения начинаещ.  След това те трябва да увеличат дозата  си възможно най -бързо,
докато стигнат до точката, в която не се нуждаят от други лекарства за контролиране на болката. Когато
премахвате хората от неща като морфин, може да срещнете някои проблеми. Понякога, когато смесите
масло и морфин, това може да направи ефектите на морфина още по -изразени и пациентът може да
започне да халюцинира.

Това  е  само краткосрочен  недостатък,  тъй  като  с  намаляването  на  приема  на  пациента  от  морфин,
халюцинациите ще намаляват, докато вече не настъпят. В повечето случаи премахването на пациентите
от тези вещества представлява малко проблеми, така че не очаквайте да имате твърде много проблеми.
Тъй като те продължават да увеличават дозата си, пациентът ще развие по -висок толеранс и скоро те

9



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

вече  дори  няма  да  усетят  ефекта  на  маслото.  След  като  това  се  случи,  те  могат  да  поглъщат
необходимото количество масло много бързо, докато се излекуват.

След четири дни прием на доза за начинаещи, повечето хора са в състояние да увеличат количеството,
което приемат. Предлагам това да се случва на всеки четири дни, защото това позволява на пациента да
изгради своята толерантност към това вещество. Средностатистическият човек отнема четири до пет
седмици, за да стигне до точката, в която може да погълне грам на ден. Това означава, че пациентът ще
приема  8  до  9  капки  висококачествено  масло  на  всеки  осем  часа.  След  като  достигнат  тази  доза,
пациентът може да продължи с тази скорост, докато състоянието изчезне или е под контрол.

Много пациенти развиват толерантност към това лекарство много бързо и могат да приемат маслото с
много по -бързи темпове. Ако случайно сте един от тези хора, моля не се колебайте да поглъщате това
вещество толкова бързо, колкото искате, тъй като крайният резултат ще бъде, че ще се излекувате много
по  -бързо.  Винаги  предупреждавам  пациентите  да  останат  в  собствената  си  зона  на  комфорт  с
употребата на това лекарство, но ако маслото може да се вземе по -бързо, това дава по -голям шанс на
пациента да оцелее.

Този метод позволява на тялото да изгради толерантността си бавно и след четири до пет седмици
повечето хора нямат проблем да поглъщат грам на ден или дори повече в някои случаи. За обикновения
човек,  който  увеличава  дозата  си  на  всеки  четири  дни,  обикновено  се  срещат  малко  проблеми.
Всъщност имам доклади от хора, приемали маслото, в които се казва, че те дори не са се покачили по
време на лечението. Всички имаме различни толеранси към всяко лекарство, така че смятам, че е най -
добре да позволим на пациента да определи какво количество от това вещество му е удобно да приема.

Вашият размер и телесно тегло нямат нищо общо с толерантността ви към конопеното масло. Виждал
съм начинаещи, които бяха много едри мъже, да вземат една капка от това масло и в рамките на един
час дори не можеха да слязат от честърфийлда. Докато техните съпруги, които бяха много по -малки,
можеха  да  приемат  същата  доза  и  изобщо  да  не  чувстват  нищо.  Така  че,  както  можете  да  видите,
размерът не е важен фактор, когато става въпрос за определяне на това колко пациентът може да поеме,
той наистина е по -скоро за самия пациент.

Имайте предвид, когато започнете лечението с това лекарство, че то ще понижи кръвното Ви налягане.
Ако в момента приемате лекарства за кръвно налягане, проверявайте често налягането си, тъй като е
много вероятно вече да не се нуждаете от нищо друго освен маслото, за да контролирате кръвното си
налягане за много кратко време. Освен това, ако пациентът е диабетик, той трябва да следи кръвната си
захар.  В повечето  случаи  тяхната  нужда от  инсулин ще намалее  и  някои  вече  изобщо не изискват
веществото.

Когато хората приемат маслото, обичам да ги виждам да останат в зоната си на комфорт, но истината е,
че колкото по -бързо могат да го приемат, толкова по -голям е шансът да оцелеят.

Имах един мъж с изключително ниска поносимост, който отнема седем месеца, за да погълне лечението
с 60 g. Той наистина излекува терминалния му лимфом, но бих го предпочел много, ако можеше да
поеме цялото лечение по -бързо.

За щастие рядко се сблъсквам с пациенти, които отнемат толкова време, за да погълнат лечението, но
това се случва. Виждал съм дори пациенти, които са взели цялото лечение за един месец и са успели да
излекуват терминалния си рак. Следователно скоростта на поемане на маслото в по -голямата си част
зависи от самите пациенти и от това колко бързо могат да изградят своята толерантност.

В края на лечението повечето хора продължават да приемат маслото, но с много по -ниска скорост.
Както споменах по -рано, около един до два грама на месец, което се равнява на около капка масло
преди лягане всяка вечер, би било добра поддържаща доза.

Не  обичам  да  виждам  хора  да  предозират  маслото,  но  предозирането  не  вреди,  така  че  не  се
паникьосвайте, ако това се случи. Основният страничен ефект на това лекарство е сън и почивка, който
играе важна роля в лечебния процес. Обикновено, в рамките на един час след приемане на доза, маслото
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ви казва да легнете и да се отпуснете. Не се борете с чувството на сънливост, просто се настанете и
оставете  маслото  да  ви  даде  необходимата  почивка.  В  повечето  случаи,  в  рамките  на  един  месец,
дневната умора, свързана с това лечение, изчезва, но пациентът продължава да спи много добре през
нощта.

Казвам на пациенти, които умират от рак, че маслото ще направи едно от двете неща: или ще излекува
рака им и те ще продължат да живеят, или, в случаите, когато е твърде късно да повлияе на лечението,
маслото  ще  облекчи  техния  изход  и  те  поне  могат  да  умрат  без  много  страдания  и  да  запазят
достойнството си.

Конопеното масло има много висок процент на успех при лечението на рак и повечето са склонни да
оцелеят. За съжаление, много хора, които идват при мен, са били сериозно повредени от медицинската
система с химиотерапията и радиацията и т.н. Щетите, причинени от такива лечения, имат траен ефект и
хората, които са претърпели тези така наречени лечения, се лекуват най-трудно. Но не се отчайвайте,
защото дори и да сте били сериозно повредени, това масло все още има успех от 70 до 80%.

Ако се произвежда и използва правилно, лекарството от коноп е най -големият естествен лечител на
тази планета. Без значение от какво страда човек, той трябва да опита маслото и да види какво може да
направи, за да му помогне. Ако наистина сте уморени от страдание, дайте си почивка и опитайте нещо,
което наистина работи. След като усетите какво може да направи това лекарство, ще разберете защо
историята и аз и двете наричаме лекарството от коноп лек за всички.  " Рик Симпсън, коноп:  Най -
лечебното растение

Други естествени неща, които можете да направите, които биха 
могли да помогнат

„Когато пациентите  идват при мен за масло за лечение на рака,  първото нещо,  което им казвам да
направят, е да променят диетата си. Опитайте се да стоите далеч от животински протеини, доколкото е
възможно,  тъй като този вид протеин насърчава растежа на  рака.  Вземете  машина  за изцеждане на
сокове и започнете да ядете колкото се може повече сурови плодове и зеленчуци, защото растителният
протеин се бори с растежа на рака. Спрете да използвате захар и заменете употребата й с естествени
подсладители като суров мед.

Повишете рН на пациента възможно най -бързо, като погълнете след това неща като диня и лимонов сок
и др. Ракът харесва кисела среда и когато повишите рН на тялото, затруднява оцеляването на раковите
клетки.

Преди  десетилетия  изследователите  имаха  страхотни  резултати  при  лечението  на  рак  с  мега  дози
витамин С, който се инжектира право в кръвта на пациента по почти същия начин, по който лекарите
инжектират  химиотерапия,  но  без  опустошителните  странични  ефекти,  които  могат  да  причинят
смъртта на пациента. Затова мисля, че големите дози витамини биха могли да бъдат от голяма полза за
пациенти, страдащи от сериозни състояния като рак.

Също така накарайте пациента да яде семената от две ябълки всеки ден, това ще им даде добра дневна
доза В17, известна още като лаетрил. Преди години имаше много пропаганда,  че това лечение не е
безопасно, но тези твърдения се оказаха неверни. В действителност, В17 сам по себе си има доста добър
опит в лечението на рак. Има и други природни неща, като пшенична трева и синьозелени водорасли,
които може да откриете и като полезни. Преди няколко години един лекар в Италия дори лекуваше
някои видове рак с  помощта  на  сода за  хляб,  така  че  трябва да държим ума си отворен за  всички
възможности.
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Много хора, които са използвали маслото за лечение на рака си, не са променили нищо, но маслото все
още е действало и те са били излекувани. И все пак, ако имате сериозно състояние като рак, мисля, че е
добра идея да вземете други естествени неща, които могат да помогнат на маслото да изкорени рака и да
ви даде по -добър шанс да оцелеете.

Най -важното от всичко е, че хората трябва да осъзнаят, че в по -голямата си част това, което предоставя
медицинската система, носи много повече вреда, отколкото полза. Това е причината да кажа на хората,
които  се  свързват  с  мен,  че  ако  искат  да  оцелеят,  най  -добре  е  да  стоят  възможно  най  -далеч  от
медицинската система.

Това е тъжното състояние,  в което се намира днешната медицинска система и няма да се промени,
докато хората, които работят в тази система, най -накрая осъзнаят, че химикалите и отровата не лекуват.
Що се отнася до мен, това, което повечето лекари практикуват днес, едва ли би могло да се счита за
лекарство. Би било много по -точно да го наречем с истинското му име, лудост.

От моя гледна точка, всеки с рак трябва да направи всичко възможно, за да оптимизира шансовете си за
оцеляване. Така че по всякакъв начин приемайте конопено масло за лечение на рака си, но мисля, че би
било  най  -добре  да  включите  и  други  естествени  полезни  лечения.  "  Рик  Симпсън,  коноп:  Най  -
лечебното растение

Допълнителни съвети за пациенти с рак на белия дроб

В. Този беше на маслото известно време и все още трябваше да използва болкоуспокояващи, така че
търсихме повече начини как да помогнем на пациента. 

А.1) Направете още една порция масло и се опитайте  да го смесите  с това,  което имате,  потърсете
възможно най -успокоително масло, не искате да зареждате пациента с енергия.

2)  Опитайте  се  да  произвеждате  маслото  от  повече  от  един  щам  наведнъж,  ако  е  възможно,  то
обикновено  има  по  -добър  ефект  на  килима  по  този  начин.  Отново  потърсете  най  -бруталната  и
успокояваща сила на изходния материал и маслото.

3)  По  -добре  би  било  да  спре  да  използва  маслото  в  капсули.  Искате  малко  от  нея  в  устата  й  за
допълнително сублингвално усвояване (по този начин има по -добър болкоуспокояващ ефект)

4) Направете 0,3-0,5 g супозитории с какаово масло и я накарайте да ги използва поне два пъти на ден,
тя може да го използва анално, както и по друг начин. 

5) Накарайте я да изпари маслото няколко пъти на ден - желана е кашлица, тя трябва да изкашля всичко,
което  не  е  в  белите  дробове,  включително  тези  тумори (те  просто  ще  се  свият  и  след  това  ще  се
разпаднат и тя ще ги изкашля).

6) Направете маслена тинктура с алкохол (20-30-50%, в зависимост от това колко масло имате; 1-2ml от
маслото в 4ml 96-99% алкохол) и я нанесете на мястото, където е била оперирана с очна капка или
капкомер - обикновено са достатъчни една или две капки и по този начин можете да спестите много
масло. Разбира се, можете също да нанесете малко масло директно върху мястото и да го покриете с
превръзка и да я повтаряте на всеки три дни или когато превръзката падне.

7) Направете мехлем с масло от шеа или разтворете малко масло в топло масло от конопено семе или
висококачествен екстра върджин зехтин и го разтривайте върху зоната няколко пъти на ден. Това би
трябвало да помогне за премахване на болката в ребрата и можете да го използвате и за рани от леглото
и всичко по кожата й.

8)  Включете в  диетата  си семена от коноп,  сърца от коноп и масло от конопено семе -  поне шепа
семена/сърца или 1-3 супени лъжици масло от конопено семе. 

12



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

9) Увеличете рН на тялото си с диня и лимонов сок и др., Я карайте да яде семена от две ябълки всеки
ден (В17). 

10) Опитайте се да замените болкоуспокояващите и пластирите с маслото възможно най -скоро. Ако
започнете да прилагате маслото локално, това би трябвало да помогне много. Свещите също правят
чудеса за белодробните състояния. Колкото повече масло поглъща и по -бързо го прави, толкова по -
добре. Тя трябва да остане на грам или повече на ден, докато не победи болестта и след това да остане
на поддържаща доза от 1-2 g на месец. Прочетете и следвайте всички други инструкции на нашия сайт.
С най -добри пожелания, JB и RS

Маршрути на администриране

Какви начини на приложение на маслото препоръчвате и какви са съответните им предимства?

„Винаги предлагам на пациентите да приемат маслото през устата за вътрешни условия или просто да
върнат телата  си в  състояние на добро здраве.  След няколко десетилетия на излагане на токсини в
ежедневието ни, дори тези, които смятат себе си за здрави, трябва да помислят за поглъщане на пълно
лечение от 60 g, за да детоксикират тялото си, преди тези вещества да причинят проблеми със здравето
им.

За лечение на много заболявания,  като хемороиди или рак на червата и др.,  Може да е  най -добре
маслото да се използва под формата на супозитории. Повечето хора не го осъзнават, но приемането на
маслото в тялото ви по този начин е един от най -ефективните начини за изпълнение на задачата.

Мисля, че е от полза за пациента маслото да се прилага възможно най -близо до тумор или каквото и да
се лекува. Следователно, ако имате проблеми с червата, супозиториите вероятно биха работили най -
добре, но ако имате нещо като рак на гърлото, аз бих погълнал маслото през устата.

От години лекарите и изследователите инжектират тумори в лабораторни животни с THC и постигат
добри резултати. И все пак, за съжаление, те няма да направят същото с умиращ пациент с рак, така че
още  веднъж  това  подчертава  неуспеха  на  нашата  медицинска  система  да  направи  това,  което  е
подходящо за пациента. Ако лекарите само разпознаха това невероятно лекарство какво представлява и
започнаха да работят правилно с това вещество, много от умиращите биха могли да бъдат спасени.

Често при мен идват пациенти с рак на белия дроб и други белодробни заболявания. За такива хора
препоръчвам използването на изпарител в допълнение към поглъщането на маслото. Изпаряването на
това лекарство заедно с поглъщането му може да има много благоприятен ефект за тези, които страдат
от рак на белия дроб или други белодробни заболявания. Всичко, което пациентът трябва да направи, е
да погълне редовната си доза и след това да загрее изпарител и да вдиша изпарените канабиноиди в
белите дробове. Това може да се прави на всеки осем часа, когато те приемат редовната си доза и би
изисквало  само  пациентът  да  вдишва  изпарените  канабиноиди  няколко  пъти  при  всяка  настройка.
Използвайки този метод, ракът на белия дроб се атакува от двете посоки и това може значително да
увеличи ефективността на лечението.

В повечето случаи туморите просто изчезват, но съм чувал, че някои пациенти всъщност са изкашляли
мъртви парчета от туморите, с които са страдали. Сигурен съм, че това не е опит, на който човек би се
насладил, но това е естественият начин, по който дробовете ни се освобождават от неща, които не би
трябвало да са там.

Освен това познавам пациенти, които са преминали тумори по време на изхождане, но разбира се, това
също е съвсем естествено. В някои случаи тези мъртви капсулирани тумори може да се наложи да бъдат
отстранени хирургически,  ако са  твърде големи,  за  да преминат  по естествен  път,  така  че  в  такава
ситуация ще се наложи лекар.

Съдейки по тези, които съм предоставил маслото на страдащи от различни форми на рак, не знам за
нито един вид рак, който това масло да не би било ефективно за лечение. За мен всички форми на рак са
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лечими,  независимо къде той избере да се прояви в тялото ви.  Колкото по -малко щети  е получил
пациентът от медицинската система, толкова по -голям е шансът му за възстановяване, така че според
мен тези, които искат да излекуват рака си, трябва да използват този доказан естествен метод. " Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Локална употреба

„За локално приложение маслото може да се смесва с кремове за кожа, лосиони за слънчеви тен и др.
Въпреки това, при сериозни кожни заболявания, съветвам да се използва само маслото в най -чистата му
форма. Смесването на маслото с каквото и да е ще намали ефективността на това лекарство. И все пак
много от тези отслабени форми на лекарство от коноп могат да бъдат доста ефективни за лечение на
кожни проблеми.

Често за хора с много лоши кожни заболявания, които са разпръснати върху големи части от тялото им,
препоръчвам  тинктура  от  канабис.  Тинктурата  е  просто  масло,  смесено  с  алкохол  или  друг  такъв
носител. Когато човек използва капела за нанасяне на тинктура върху състояние на кожата, алкохолът
причинява  разпръскване  на  една  капка  върху  доста  голяма  площ.  Алкохолът  се  изпарява  само  за
няколко секунди, оставяйки зоната покрита с тънък слой масло.

Тинктурите са икономически ефективен начин за прилагане на маслото върху големи площи и самите
пациенти могат да коригират силата на такава тинктура според нуждите си. Ако някой желае тинктурата
да бъде по -силна, просто добавете още масло; ако искат да го отслабят, просто добавете още алкохол.

Смятате ли, че тинктурите от коноп могат да бъдат толкова силни, колкото вашето конопено 
масло?

По обем би  било невъзможно тинктурата  от  коноп да  бъде  толкова  силна,  колкото  чистото  масло.
Пациентът може да погълне дозите си, смесени с алкохол, но каква полза ще вземе това лекарство с
алкохол на пациента? Маслото е лекарството и смесването му с алкохол или други такива носители
според мен не е от полза за вътрешна употреба.

В момента има фармацевтична компания, която продава надценена тинктура на основата на канабис,
наречена Sativex, която се напръсква под езика за облекчаване на болката и т.н. по -нататъшна нужда от
закупуване на Sativex, тъй като те намериха предоставеното от мен масло за по -ефективно. За локални
условия може да се използва тинктура, за да се направи маслото да отиде по -далеч, но за сериозно
състояние на кожата или инфекция бих предпочел да се използва чисто масло при лечението му.

Какви са основните приложения за локално приложение и ставали ли сте свидетели на алергични 
реакции към маслото?

Открих,  че  тинктурите  са  ефективни  при  лечение  на  много  кожни  заболявания  и  използването  на
маслото по този начин може да бъде много по -малко разточително. За хората, които са загрижени за
тена си, простото смесване на маслото с любимия крем за лице и осигуряването на добро лице може да
има драматични резултати.

Херпес, рак на кожата, брадавици, бенки и други кожни заболявания могат да бъдат лекувани с чисто
масло без алергични реакции, за които знам. В действителност единствената реакция, на която съм бил
свидетел, когато маслото се използва локално, е причинена от превръзките, използвани за покриването
му. Когато използвате превръзка за продължителни периоди, това може да доведе до раздразнение на
областта, покрита с лепкава част от превръзката. Човек просто трябва да спре да използва превръзките
за ден -два и състоянието ще изчезне.
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Друго нещо, което трябва да спомена, е, че маслото не позволява превръзките да се залепят за раната
или инфекцията, която се лекува. Това може да не звучи твърде важно, но ако някога сте минавали през
агонията за премахване на превръзка, залепнала за рана, ще разберете какво имам предвид.

Когато бях в Канада, често смесвах масла от различни сортове, защото те могат да се различават толкова
много по своите медицински качества. По този начин открих, че тези смесени масла имат по -добър
цялостен лечебен ефект при много условия, така че ако планирате да произвеждате масло в по -голям
мащаб, може да помислите да направите същото. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Можете ли да комбинирате различни видове администриране на 
маслото?

„Всички различни начини за прилагане на маслото могат да бъдат комбинирани без вредни странични
ефекти и наистина това може да бъде от голяма полза в някои ситуации. Например, ако имам рак на
белия дроб, бих могъл да комбинирам поглъщането на маслото с използването на супозитории и също
така  бих изпарил  маслото,  за  да  може да се  вдиша директно  в  белите  дробове.  Както  пероралното
поглъщане,  така и супозиториите работят добре за лечение на рак на белия дроб и изпаряването на
маслото също може да бъде от полза за тези, които страдат от това състояние.

Научната литература казва, че тялото не може да преработи THC, освен ако не е разтворено в 
животински мазнини. Не би ли било по -ефективно да се използва маслото по този начин?

Наистина не се притеснявам какво казва научната литература и не мисля, че животинските мазнини са
полезни за пациенти, страдащи от заболявания като рак. От моя опит, маслото не трябва да се смесва с
нищо, за да бъде ефективно. Тъй като съм го приемал много пъти без храна и все още усещам ефектите
му, мисля, че има голям шанс това, което ни казаха, да е погрешно. Ако тялото не може да преработи
THC, без да се смеси с животински мазнини, защо все още мога да усетя ефекта на маслото? Освен това,
когато канабисът се пуши, в ставата няма животински мазнини, така че как хората да се качат?

Чрез използване на процеси, които разтварят THC в животински мазнини, масло, свинска мас и т.н.,
чувствам, че ефективността на лекарството е намалена. Изцелението оказва маслото, а не маслото или
животинската мазнина, затова смятам, че това лекарство трябва да се използва в най -чиста форма, за да
се постигне максимална ефективност. Ако взема човек, който има два рака на кожата и лекувам единия
с чисто масло, а другия със смес от животински мазнини с масло, нямам никакво съмнение, че ракът,
лекуван с чисто масло, ще се излекува много по -бързо и по -ефективно. Рик Симпсън, коноп: Най -
лечебното растение

Пушенето на канабис

Можете ли да сравните медицинската стойност на пушенето и яденето на коноп?

„Когато човек пуши джойнт, над 90% от лечебните аспекти на растителния материал просто изпариха в
дим. За мен е иронично да виждам пациенти, които са приемали химиотерапия за пушене на коноп, за да
намалят гаденето си, защото пушат самото вещество, което, ако се приема правилно, би могло да ги
излекува.

За мен има малко или никакво сравнение между пушенето на канабис и приемането на етерично масло
от  това  растение  за  лечение  на  медицинско  състояние.  Ако  просто  търсите  малко  облекчение  от
състоянието  си,  пушенето  на  канабис  може  да  бъде  от  някаква  полза.  Но  ако  искате  да  лекувате
състоянието  правилно,  поглъщането  на  маслото  е  най  -добрият  начин  да  постигнете  това.  Няма
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съмнение,  че  дори  пушенето  на  канабис  има  някои  лечебни  ползи,  но  не  очаквайте  да  излекувате
сериозно състояние по този начин.

За какво е полезна пушената марихуана от медицинска гледна точка?

От медицинска гледна точка пушенето на коноп от канабис има ограничена медицинска стойност в
сравнение  с  поглъщането  на  маслото.  Тютюнопушенето  често  може да  има  ефект  върху нивата  на
кръвната захар при тези с диабет, а също така може да помогне за намаляване на очното налягане при
хора, страдащи от глаукома. Всички знаем за способността на конопа да намалява гаденето и пушенето
на това вещество често ще помогне за борба с болката, свързана с много медицински състояния.

Дори простото пушене на добър сорт Indica наистина кара човек да се отпусне, което само по себе си
може да бъде доста полезно. Тютюнопушенето може да помогне за намаляване на симптомите на много
състояния  като  МС  и  често  е  много  полезно  за  тези  със  спазматични  състояния.  Не  липсват
доказателства,  които  ясно  показват,  че  дори  пушенето  на  коноп  може  да  помогне  много  за
благосъстоянието  на  безброй  хора  по  света.  Но,  от  моя  гледна  точка,  защо  просто  да  намалявате
симптомите, когато е възможно излекуване или много по -добър контрол на проблема, ако лекарството
се приема правилно под формата на масло?

Има малко сравнение между пушенето на коноп и приемането на конопено масло. Пушенето е най -
малко  ефективният  метод  за  използване  на  коноп  като  лекарство.  Лечебната  сила  на  конопа  се
увеличава многократно при производството на концентрирано етерично масло от растението коноп. Ако
искате да видите истинската лечебна магия в това растение, започнете да поглъщате висококачествено
конопено  масло.  Когато  човек  започне  да  поглъща  суровия,  неизгорял  THC  и  свързаните  с  него
канабиноиди, често се получават медицински чудеса. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

На какво трябва да се съсредоточи изследването?

„В близко бъдеще най -важното нещо,  което трябва да  направите,  е  да отглеждате  възможно най -
добрите лечебни щамове, за да можем да определим истинските им медицински качества. Тъй като това
лекарство е безвредно, можем да правим каквито и да е изследвания, докато лекуваме хората.

Някои щамове коноп са много по -ефективни от други за различни медицински ситуации. За кратко
време би трябвало да можем да определим най -добрите щамове за лечение на дадено състояние и това
ще позволи тези нарушения да бъдат лекувани по -ефективно. Освен това трябва да въведем някаква
форма на контрол на качеството възможно най -бързо и да разработим стандарти, които доставчиците
трябва  да  спазват.  Понастоящем  пациентите  нямат  представа  за  качеството  или  ефективността  на
маслата,  които  купуват  от  други.  Наистина  тепърва  предстоят  много  изследвания  върху  лечебните
качества на това растение, но ако го направим по правилния начин, за кратко време мисля, че можем да
научим много. ” Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„Моят 28 -годишен приятел днес беше опериран от рак на гърдата, казват, че ракът е отстранен, но все
пак искат да й направят химиотерапия. Говорили сме и преди и аз й казах да откаже химиотерапията и
просто да вземе RSO. Прав ли съм за това? От това, което прочетох за Phoenix Tears, бих помислил, че
това е правилно, но бих искал вашата помощ при отговора. Благодаря." Джъстин

- Браво, Джъстин. Без химиотерапия или сканиране. Операцията беше ненужна. Нека яде 120-180 г от
маслото през следващите шест месеца и следвайте инструкциите на нашия сайт. JB

„Представете си, че се опитвате да научите хората как да носят панталоните си ... Изглежда лесно. Ами
ако хората ви изпращаха текстови съобщения всеки ден и ви питаха как да си сложите панталоните?
(утежняващо) Това е като ден на свиня! Ако си сложа панталоните и всичко е направено правилно, това
е начинът, по който ще покажа на някой друг. Може да се смея на хората, които искат да опитат да си
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сложат панталоните назад и да кажат: „Хей, те стоят добре, разбира се, но това не променя факта, че са
обърнати! (Работи за Khris Kross). "

JB просто ни казва какво работи и няма да ни каже по друг начин, защото няма нужда от други начини.
Следвайте  указанията  или  се  разходете  с  панталоните  си  назад,  но  не  се  ядосвайте  на  JB,  когато
осъзнаете,  че  той  просто  ви  е  показал  правилния  начин  да  го  направите!  Ние  не  се  опитваме  да
променяме текста в книга, ние просто проучваме други книги! ” Чад

- Благодаря ти, Чад, това беше чудесно обяснение и да, прав си. Целият този въпрос с лекарството RSO е
толкова обидно прост, че всъщност го прави още по -сложен. Твърде просто е хората да повярват, а
именно когато не могат сами да опитат лекарството и трябва да четат само за него.

И цялата работа е, че животът на хората е на карта. Говоря с тях лично, виждам болката в лицата им, не
ме  питайте  какво  ми  причинява  след  всичките  тези  години.  За  мен  тук  няма  много  място  за
импровизации, няма време за дълги бибоп сола или фри джаз. Това е солиден олдтаймър с дванадесет
бара и е дълъг дванадесет бара. Рик ни даде указания да следваме, но всеки иска да преоткрие колелото
поради проблеми с егото или какво е то.

Всичко, което казвам за това, е: „Първо овладейте готварска печка за ориз и вентилатор. Първо RSO,
след това всички други (по -малко мощни) форми на лекарство от канабис. Защото потентността има
значение. Колкото по -силно и успокоително е маслото, толкова по -добре за пациента. Не е нужно да
тествате вътрешни състояния, първо да го изпробвате върху състояния на кожата и да наблюдавате дали
се лекува по-бързо с истинския много мощен и успокояващ RSO с 95-98% THC или с нещо друго, което
би трябвало да ви отговори. Тогава знайте, че същото нещо, което се случва върху кожата ви, се случва
вътре в тялото ви, когато поглъщате това лекарство.

След като направите това, основно ще загубите интерес към по -малко мощните форми на лекарството
от канабис. Не защото не могат да помогнат в някои случаи, а защото защо да летиш с втора или трета
класа,  когато  можеш да  летиш  с  първа  класа  за  същите  пари  и  да  спасиш живота  си  по  -бързо  и
надеждно в същото време?

RSO  е  първокласно  лекарство  и  начинът,  по  който  гледам  на  всичко  останало,  не  е  първокласно
лекарство. И аз искам първокласно лекарство, защо бих искал разредено лекарство вместо истинското?
Колкото по -брутално успокоително и мощно е маслото, толкова по -добре действа като лекарство - и
това никога няма да се промени. “JB

„Най-добрият RSO е 95-98% THC и изключително мощен и успокояващ. Всичко друго освен това (суров
канабис,  сокове,  годни за  консумация,  високо съдържание  на  CBD масла,  недекарбоксилиран  BHO,
тинктури, мехлеми, смеси, мацерати, вие го наричате) е по-малко мощна форма на лекарство от канабис.
Всички форми на лекарство от  канабис  са  полезни  до известна степен,  разбира се,  но не залагайте
живота си на по -малко мощни форми на лекарство от канабис. JB

Процесът на Рик Симпсън за производство на конопено масло

„Обикновено  работя  с  килограм или повече  пъпка от  много мощни висококачествени кръстоски  от
индика  или  индика  доминираща  сатива.  Унция  добра  пъпка  обикновено  произвежда  3  до  4  грама
висококачествено масло и количеството произведено масло ще варира от щам до щам. Никога не сте
сигурни колко масло ще получите, докато не обработите материала, с който работите. Средно килограм
добра пъпка обикновено произвежда около 60 грама висококачествено масло, а понякога дори може да
получите значително повече от някои сортове.

Мнозина изглежда вярват, че маслото трябва да е кехлибарено и че трябва да можете да го видите. Често
произвежданите от мен масла проявяват тези черти, но не винаги. Цветът и текстурата на маслото, което
произвеждате,  зависи  до  голяма  степен  от  щама,  метода  и  разтворителя,  които  използвате  за
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производството на маслото. Не се притеснявайте, ако маслото, което произвеждате, е с по -тъмен цвят,
това не означава, че такова масло не е силно лекарство. Наистина някои от най -силните масла, които
някога съм произвеждал, бяха с тъмен цвят, но въпреки това имаха желаните лечебни ефекти.

Мисля, че тези инструкции би трябвало да направят производството на това масло доста лесно за всеки,
но преди да започнете, уверете се, че имате всичко необходимо, за да го направите правилно. Всичко, от
което се нуждаете, е изходният материал, разтворителят, дължината на дървото, две пластмасови кофи,
няколко малки контейнера с фунии и филтри за кафе, електрическа готварска печка за ориз, вентилатор,
мерителна чаша от неръждаема стомана, нагревател за кафе и спринцовки.

Процесът, който ще опиша, включва измиване на изходния материал два пъти с добър разтворител, като
чиста  лека  алифатна  нафта  или  99%  изопропилов  алкохол,  за  да  се  отстрани  наличната  смола  от
растителния материал. Леката нафта се е доказала като много добър разтворител за производството на
масло, освен това е доста евтина за закупуване в сравнение с цената на други разтворители.  Той се
предлага в различни форми и под различни имена, но използваният от мен разтворител се нарича лека
нафта в Канада, а в Европа често се нарича бензин (e). Той се продава под много имена, но ако отидете
при доставчик на гориво, не би трябвало да имате твърде много проблеми с проследяването на някои,
ако  поискате  хидротретиран  лек  алифатен  разтворител  нафта/петролен  етер/бензин/въглеводороден
разтворител с точка на кипене от 40 до 100 ° C (140-212 ° F), CAS номер 64742-49-0.

Леката нафта има много индустриални приложения и често се използва за обезмасляване на части на
двигателя или тънки бои и т.н., така че съм сигурен, че няма да имате проблеми с намирането на това, от
което се нуждаете. Само за да ви даде представа за многото му приложения, това е същото вещество,
използвано за зареждане на лампи и печки Coleman. Но, за съжаление,  инхибиторите на ръждата се
добавят към горивото на Coleman, така че не препоръчвам това гориво да се използва за производство на
масло. В много страни по света се предлага и медицинска нафта (хексан), но тя е малко по-скъпа и
обикновено е по-трудна за получаване и не открих значителна разлика между чистата лека нафта и
нейната медицинска версия .

Бутанът  може  да  произвежда  масло,  но  не  препоръчвам  използването  му  като  разтворител  за
производството на това лекарство,  тъй като е  много летливо и би изисквало използването на скъпо
оборудване за неутрализиране на опасността. В допълнение, използването на бутан за производството
на маслото не декарбоксилира крайния продукт, така че маслата, произведени по този начин, биха били
по  -малко  ефективни  за  медицинска  употреба,  освен  ако  не  е  необходимо  допълнително  време  за
правилното им декарбоксилиране.

Единствените  разтворители,  с  които  имам  пряк  опит  досега,  са  етер,  лека  алифатна  нафта  и  99%
изопропилов алкохол. Ефирът е моят личен фаворит и е много ефективен разтворител, но е скъп и може
да бъде доста  труден за получаване.  Мисля,  че използването на етер е  по -подходящо за затворени
дестилационни устройства, тъй като той е много летлив и изпаренията му правят опасно да се работи с
него.

И етерът, и леката нафта са по -селективни разтворители в природата, което означава, че алкохолът не е
толкова  ефективен,  колкото  разтворител,  но  все  пак  работи  добре.  Алкохолът  ще  разтвори  повече
хлорофил от изходния материал и поради това маслата, произведени с алкохол, обикновено ще бъдат по
-забележимо тъмни на цвят.

За да е ефективен разтворителят, той трябва да бъде 100% чист и 100% чист алкохол е скъп и може да
бъде  доста  труден  за  намиране.  Леката  нафта,  от  друга  страна,  е  доста  евтина  за  придобиване  и
обикновено не е твърде трудно да се намери. В допълнение към използването на етер, чистата лека
алифатна нафта е моят избор на разтворител.

Всички  тези  разтворители,  включително  алкохол,  са  отровни  по  природа,  но  ако  следвате  тези
инструкции,  остатъците от разтворители в  готовото масло не предизвикват безпокойство.  След като
готовият продукт се охлади до стайна температура, той е по-скоро гъсто подобно на мазнина вещество,
а не масло и е толкова антиотровен, колкото можете да получите. Дори и да има леки следи от остатъци
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от разтворител, самото масло ще действа върху него, за да неутрализира всеки вреден отровен ефект. По
същество всичко, което правите, е да отмивате лечебните смоли от материала на пъпките. След това,
след като сместа от разтворител масло е филтрирана и разтворителят е сварен, вие оставате със смолите
в най -лечебната им форма.

За най -добри резултати изходният материал трябва да е възможно най -сух. Уверете се, че мястото,
където работите, е добре проветрено и няма искри, открит пламък или нажежени елементи в района.

Поставете изходния материал в съд с добра дълбочина, за да предотвратите изпръскването на сместа от
масления разтворител по време на процеса на измиване. След това навлажнете пъпката с използвания
разтворител и след това материалът на пъпката се натрошава с помощта на дървен материал като парче
2 × 2.

След  като  бъде  смачкан,  добавете  още  разтворител,  докато  материалът  се  потопи  напълно  в
разтворителя. Обработвайте материала за пъпки за около три минути с дължината на дървото, което сте
използвали за смачкването му. След това бавно излейте сместа от разтворителното масло в друг чист
съд, оставяйки изходния материал в оригиналния контейнер, така че да може да се измие за втори път.

Отново добавете свеж разтворител към изходния материал, докато той отново се потопи в разтворителя,
и след това го обработете за още три минути с дължината на дървото, което сте използвали. След това
изсипете сместа от разтворител масло в същия контейнер, който държи сместа от разтворител масло от
първото измиване, което сте направили.

Опитът да се направи трето измиване на растителния материал произвежда много малко масло и това би
било малко или никаква полза като лекарство.  Първото измиване разтваря 70 до 80% от наличната
смола от изходния материал; второто измиване след това премахва смолата,  която е от полза,  която
остава.

Маслата,  получени  от  първото  измиване,  са  най-мощните  в  медицината,  но  ако  се  използва
висококачествен  изходен  материал,  маслото  от  второто  измиване  също има  ползи.  Ако  по  някаква
причина трябва да работите с материал, който не е толкова мощен, колкото би трябвало, най -добре е да
използвате маслото от първото измиване само за вътрешна употреба и след това да започнете да растете
или да търсите изходен материал, който е по-добро качество. Не забравяйте, че качеството е по -важно
от количеството и колкото по -добър е изходният материал, толкова по -добро е лекарството.

Използвайте нещо като контейнери за чиста вода с малък отвор отгоре и поставете фунии в отворите,
след което поставете големи филтри за кафе във фуниите.  Изсипете сместа от разтворител масло от
първото и второто промиване във филтрите за кафе и оставете сместа от разтворител да се отцеди през
филтрите,  за  да  отстраните  нежелания  растителен  материал.  Колкото  повече  фунии  и  контейнери
използвате, толкова по -бързо ще се филтрира. След като сместа от разтворител масло е филтрирана, тя
вече е готова да се свари разтворителя.

Ако все още не притежавате такава, можете да закупите евтина по -голяма тенджера за ориз с отворен
капак, която има настройки за висока и ниска топлина, за да свари разтворителя от маслото. Уверете се,
че  готварската  печка  за  ориз  е  поставена  в  добре  проветриво  помещение  и  поставете  вентилатор
наблизо,  за  да издуха парите,  докато разтворителят изтича.  Това ще предотврати кондензирането на
изпаренията и създаването на опасност. Печките за ориз са предназначени да не изгарят ориза, докато се
готви. Вградените температурни сензори автоматично ще включат отново готварската печка на ниска
температура, ако температурата в печката започне да се прекалява.

При производството на масло, ако температурата стане малко над 300 ° F (148 ° C), то ще започне да
изпарява канабиноидите от маслото и, разбира се, не искате това да се случи. Ако тенджерата за ориз
работи правилно, тя автоматично ще излезе от настройката за висока температура при приблизително
230 ° F (110 ° C), което е над температурата, при която се казва, че се случва декарбоксилиране, и все
още  е  доста  под  точката,  в  която  THC  и  други  канабиноидите  ще  се  изпарят.  Ето  защо  горещо
препоръчвам използването на тенджера за ориз на тези, които никога преди не са произвеждали масло,
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тъй като това елиминира всякаква опасност от увреждане на въпросното масло. Освен това полученото
масло се декарбоксилира, което също е важно, така че може да постигне пълния си лекарствен ефект.

Предлагам хората да не се опитват да използват тенджери и подобни уреди за производство на масло.
Когато за пръв път се опитах да произведа маслото, използвах саксия и тъй като не знаех колко топлина
могат да генерират тези устройства, маслото се прегря и беше разрушено. Така че мисля, че е разумно
един  начинаещ  да  започне  с  помощта  на  готварска  печка  за  ориз  и  да  следва  внимателно  нашите
инструкции. Това може да им спести много мъка.

Устройство  за  дестилация  също  може  да  се  използва  за  производство  на  това  лекарство  и
възстановяване  на  използвания  разтворител.  Този метод наистина  има по -голям смисъл,  отколкото
използването на готварска печка за ориз, но статичните напитки, предназначени за безопасно изваряване
на разтворители, са скъпи и повечето хора не знаят как да работят правилно с едно от тези устройства.
Ако има такъв, предпочитам да използвам себе си фотоапарат,  но в някои страни притежаването на
фотоапарат е в нарушение на закона. Ако човек е сериозен и иска да произвежда големи количества
масло, потърсете дестилация и се обучете за правилното използване на това оборудване.

Винаги се уверявайте, че няма искри, открит пламък или горещи елементи в зоната,  докато пълните
оризоварката или сварявате разтворителя, тъй като изпаренията, произведени от разтворители, са много
запалими и токсични. Използвал съм същия този процес хиляди пъти и никога не съм имал злополука,
но  за  ваша  собствена  безопасност,  моля,  следвайте  инструкциите  и  се  уверете,  че  зоната  е  добре
проветрена.  Предупреждавам  ви  също да  избягвате  вдишването  на  изпаренията,  които  произвеждат
разтворителите, тъй като те могат да имат неприятни ефекти върху всеки наблизо.

Уверете се, че вентилаторът работи и произвежда достатъчно въздушен поток, за да издуха парите, след
това  напълнете  готварската  печка  за  ориз,  докато  се  напълни  с  около  три  четвърти.  Това  дава
възможност сместа от разтворителното масло да изври, без да се разлива. Поставете готварската печка
на  силен  огън  и  започнете  да  кипнете  разтворителя.  Никога  не  се  опитвайте  да  правите  това  без
използването на вентилатор, тъй като изпаренията могат да се кондензират и ако дойдат в контакт с
нагревателния елемент, това може да причини пожар.

Тъй като нивото в оризовата  печка  спада,  продължете внимателно да  добавяте  остатъчната  смес от
разтворители,  докато  не  останете  нищо.  Когато  нивото  в  оризовата  готварска  печка  се  понижи  за
последен път и е намалено до около 2 инча остатъчна смес от разтворители, добавете около 10 до 12
капки вода към остатъчната смес от разтворители. Това малко количество вода позволява на останалия
разтворител да свари маслото, което остава в готварската печка, по -лесно.

Когато в готварската печка остава много малко, обикновено слагам чифт ръкавици и след това взимам
готварската  печка  и  започвам  да  въртя  съдържанието  й.  Това  се  прави  с  въздушния  поток  от
вентилатора, който все още отвежда изпаренията и може да ускори леко процеса на довършване. За
кратко време готварската печка автоматично стартира настройката за висока температура и след това
преминава на слаб огън. Докато последният от разтворителя се сварява, ще чуете пращене от маслото,
което е останало в готварската печка, и ще видите, че в остатъчното масло се появяват доста мехурчета.
Също така  ще забележите нещо,  което изглежда като малко количество дим или пара,  излизащи от
маслото в  готварската  печка за  ориз,  но не се  притеснявайте,  тъй като това  е  най -вече  само пара,
произведена  от  няколкото  капки  вода,  които  сте  добавили.  След  като  оризоварката  автоматично
превключи на ниска температура, Обикновено го оставям да се охлади, докато не може да се превключи
отново  на  висока  температура.  След  като  готварската  печка  автоматично  се  превключи  на  ниска
температура  за  втори  път,  аз  изваждам  вътрешната  тенджера  от  готварската  печка  и  изсипвам
съдържанието й в мерителна чаша от неръждаема стомана.

В тенджерата ще остане малко количество масло, което ще бъде почти невъзможно да извадите, освен
ако не използвате нещо като сух хляб, за да абсорбирате маслото, докато е още топло. След това малки
количества от този хляб могат да се консумират като лекарство, но не забравяйте, че понякога може да
отнеме  час  или  повече,  преди  да  усетите  ефекта  му.  Затова  внимавайте  колко  хляб  като  този
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консумирате,  защото дори много малко количество може да ви приспи за доста часове, точно както
суровото масло ще направи само. Друг добър начин да почистите останалото масло в тенджерата е да
измиете съда с малко количество алкохол, за да се получи тинктура от конопено масло.

Такава тинктура може да бъде много ефективна при лечението на кожни заболявания и само малко
може да измине дълъг път, което може да ви спести пари. Тъй като все пак често обичам да смесвам
масло от няколко щама, обикновено просто оставям останалото масло в тенджерата до следващия път.
Чрез  смесване  на  масла  от  различни  щамове  получавате  лечебните  ползи  от  всички  тези  различни
видове  масла  и  аз  открих,  че  такива  масла  са  ефективни  при  лечението  на  всичко.  Ако  имате  на
разположение много различни сортове добър коноп, смятам, че смесването на маслата е добра идея, но
ако не го направите, вярвам, че маслото само от един щам вероятно ще задоволи вашите нужди.

Вземете маслото, което сте изляли в мерителната чашка от неръждаема стомана, и го поставете върху
леко загряващо устройство, като например топлокафе, за да се изпари цялата вода, останала в маслото.
Доста често отнема само малко време, за да се изпари останалата вода, но също така някои щамове
произвеждат повече естествени терпени от други. Тези терпени могат да накарат маслото, което сега
имате в нагревателя за кафе, да образува мехурчета за известно време и може да отнеме известно време,
докато тези масла престанат да действат. Когато маслото в нагревателя за кафе е спряло да кипи и има
малко или никаква активност, извадете маслото от нагревателя за кафе и го оставете да се охлади малко.
Друг начин за довършване на маслото без използване на нагревател за кафе е да поставите маслото във
фурна,  загрята  до  130  °  C,  за  около  час.  Това  ще  декарбоксилира  готовото  масло  и  остатъкът  от
разтворител не трябва да представлява проблем.

След това, използвайки пластмасови апликатори или спринцовки без игли, които се предлагат в местния
аптечен магазин, използвайте буталото, за да изтеглите бавно топлото масло в спринцовките и да го
оставите да се охлади. За кратко време смолата ще се превърне в гъста субстанция, подобна на мазнина.

Понякога смолата е толкова гъста, че може да бъде трудно да я изтласкате от спринцовките, когато се
охлади. Ако се случи такова нещо, просто сложете спринцовката в чаша гореща вода за кратко време, за
да можете по -лесно да изстискате дозата си. Понякога пациентът ще изтласка твърде много масло, но
ако това се случи, просто дръпнете буталото на спринцовката и излишното масло обикновено може да
бъде изтеглено обратно в спринцовката без особени затруднения.

Средно за сух килограм материал ще са необходими около 2 галона (8-9 литра) разтворител, за да се
извършат двете измивания, които са необходими. Ако планирате да произвеждате маслото от повече
или по -малко изходен материал, просто направете математиката, за да определите приблизително колко
разтворител ще ви е необходим. От началото до края обикновено отнема три до четири часа,  за  да
завърши целия процес, а след това лекарството седи там, готово за употреба.

Трябва също да се спомене, че това масло има изключително дълъг срок на годност. Но за дългосрочно
съхранение бих го поставил в тъмна бутилка с плътно затворен капак или контейнер от неръждаема
стомана. Ако се съхранява на хладно тъмно място, когато се съхранява, той може да запази лечебната си
сила с години.

В началото може да изглежда обезсърчително за някои да се опитат да произвеждат свои собствени
лекарства, но в действителност този процес е изключително прост. Всичко, което трябва да направите, е
да следвате внимателно инструкциите и след като направите това лекарство няколко пъти, ще откриете,
че не е много по -трудно да се направи от чаша кафе. След като сте си произвели собствено лекарство,
това изважда цялата мистерия от медицината и в повечето случаи вече не се налага да разчитате на
лекари, тъй като засега сте станали ваш собствен лекар. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение
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В. Защо смилането на сух материал води до загуба на THC? Има ли някакво обяснение за това?

А. Смляли ли сте някога наистина мощна пъпка? Ако сте го направили, трябва да знаете защо. Този бял
прах, който е навсякъде около масата, след като го смилате, е THC (или трихоми) и е това, което е
трябвало да остане в маслото. Плюс това, когато е смлян, той е прекалено фин и ще отстраните много от
онова, което всъщност не сте искали да премахнете във вашето масло.

Обработвайте  костите  сухи цели пъпки,  след като ги навлажнете  с  нафта или разтворителя  по ваш
избор, но не го докосвайте много преди да го обработите, защото всеки път, когато го докоснете, ще
загубите някои.  Маслата,  получени от смлян материал,  са значително по -малко мощни от маслото,
получено от пъпки, които са били смачкани след навлажняването им.

Първото бързо измиване е най -мощното и отделя около 70% от THC, второто около 20% и третото
около 5%. Когато го смилате, получавате и трите измивания (всъщност четири) във вашето масло и не
искате това. Качество пред количество. JB

„Здравей JB. Кое е най -краткото време, в което можете да оставите пъпката да изсъхне,  ако имате
спешна нужда? Благодаря." Присила

- Докато не изсъхне кост. Но бих казал само бързосъхнещо 5-7 г пъпка, което ще ви даде около грам
масло, достатъчно за начало, и след това можете да го довършите, когато се изсуши правилно, след
около седмица. Колкото по -малко боравите със изходния материал преди обработката,  толкова по -
малко смола ще загубите. Така че е най -добре да не декарбоксилирате изходния материал (както GW
правят  без  никаква  причина,  можете  да  декарбоксилирате  маслото  с  по  -малко  проблеми,  като  го
нагреете, което така или иначе трябва да направите, за да премахнете остатъка от разтворителя). Най -
доброто  нещо,  което  трябва  да  направите,  е  да  поставите  пъпката  в  кофа  за  преработка  точно  в
сушилнята,  без  допълнително  боравене,  когато  е  възможно.  Колкото  по  -малко  докосвате  пъпката,
толкова по -добре. JB

1.) Смлях сухите с кости пъпки само с ръце, без да използвам мелница. Изходният материал изглеждаше
като много малки пъпки с прибл. Диаметър от 5 до 10 мм, така че предимно без прах. Тъй като сега
имам собствен опит в готвенето, напълно съм съгласен с вас във всички точки, с изключение на точка В.
Виждал съм масла,  направени с  алкохол,  които обикновено са  много по -тъмни,  тъй като водата  в
алкохола разтваря хлорофилите. Направих маслото си с чист петролен етер от лабораторен клас. Това
масло е много по-ярко на цвят (златисто-кафяво) и има отличен, вкусен пикантен вкус в сравнение с
алкохолното масло,  което имах възможност да опитам.  Моята идея тук е,  че вярвам, че нафтата  не
отстранява  толкова  терпени  и  хлорофили,  колкото  алкохолът.  Той  също  така  кипи  много  по  -
контролиран и управляем като алкохола. Та въпросът ми тук е,

- Не смилайте първо материала. Всяко боравене със сухите пъпки ще доведе до разхлабване на THC и
други канабиноиди (финият прах на масата е това, което е трябвало да остане в кофата). Да, смилането и
нафтата биха били „по -добри“ от смилането и алкохола - тази комбинация е почти гарантиран провал,
просто не можете да направите добро масло по този начин.

Сложете пъпката в кофа, навлажнете я с нафта, смажете я с пръчка за две до три минути, изсипете
сместа масло-разтворител в кофа. Ако работите с материал с добро качество, направете второ измиване
и  изсипете  втория  микс  в  кофата  с  първото  измиване.  Ако  не  използвате  този  добър  материал,
използвайте първото измиване само за вътрешни цели (и продължете да търсите добър материал).

Етерът произвежда страхотни масла (ние харесваме кехлибарените масла по -добре от тъмните масла,
но  не  забравяйте,  че  някои  щамове  произвеждат  по  -тъмни  масла  от  други).  Ние  също  харесваме
кехлибарени масла по практически причини - кой иска да има черни зъби с хлорофилни следи по тях?
Но в момента не го препоръчваме много, тъй като е доста опасно да се работи с етер, трудно е да се
стигне  до  повечето  части  на  света  и  ние  сме  много  загрижени  за  безопасността  на  тези,  които
произвеждат маслото. Той може да се повиши много лесно при относително ниски температури. Така че
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за повечето хора леката алифатна нафта ще работи добре. Обикновено използваме нафта, но етер би бил
разтворителят по наш избор.

Настоящият списък с разтворители, които лично бихме използвали, е: 1. етер, 2. чиста лека нафта, 3.
99% изопропилов алкохол, 4. хранителен алкохол - за предпочитане 99%, но това обикновено е трудно
да се получи и е много скъпо. Когато работите с 96% алкохол, останалите 4% обикновено са вода. 4% от
10 литра са 4 dcl, почти половин литър вода, която ще трябва да изварите - и отнема време, за да можете
да изразходвате по -разумно.

2.) Също така поставих крайното 60 ° C топло масло за 1,5 часа под вакуум, за да премахна напълно
всички остатъци от разтворител. Както ви написах, аз декарбоксилирах маслото, изядено 35 грама по -
късно ... Вкусът на маслото беше преди декарбоксилирането много по -пикантен, не бих казал по -лош,
но си прав за оригването.

- Както казах миналия път, оригването беше от остатъчна вода. А водата беше там заради „научната“
ниска  температура,  която  сте  използвали.  Все  пак  трябва  да  декарбоксилирате  маслото,  така  че
готварска печка за ориз, която ще се изключи при 110 ° C, работи добре. Или, разбира се, най -доброто
нещо, което може да се използва, би било неподвижно - но отново много хора не ги притежават и не
знаят как да ги управляват,  а рискът от експлозия винаги е налице. Когато все още експлодира, той
обикновено разрушава цялата къща. Когато съдържанието на готварска печка за ориз избухне, тя ще
създаде само два или три метра висок пламък, с който е доста лесно да се справите.

Що се отнася до вакуума - разбира се, защо не. Ако имате оборудването и знаете как да го използвате
правилно, не е лоша идея да довършите маслото в него, ако искате да сте 100% сигурни, че в него няма
остатъци от разтворител или ако искате да затворите устата от тези, които са против нефтохимичните
разтворители. Някои хора го използват с голям успех и аз не съм против. Но както знаете, повечето хора
не притежават това оборудване и много от нашите пациенти не могат или не могат дори да си позволят
готварска печка за ориз и вентилатор, така че не препоръчваме вакуум като необходимост.

Вижте колко лесен и прост е методът на Рик и на колко въпроса все още трябва да отговорим. Сега си
представете  какво  ще  се  случи,  когато  добавим  информация  за  други  методи  за  производство  на
маслото. Това само ще предизвика объркване и ще трябва да прекарвам дни и седмици, опитвайки се да
отговарям на въпроси от „объркани“ хора, което така или иначе няма да правя повече.

3.) Моля, обяснете защо предлагате да поглъщате маслото направо от епруветката, директно в устата,
без капсули? Някакъв проблем с усвояването? Ям по -голямата част от маслото върху цигарена хартия,
но рядко използвам някои капсули,  ако трябва да напусна дома си за повече часове.  Освен това не
обичам да го имам по зъбите си, тъй като е много трудно да се слезе ...

- Поради няколко причини. Основното е, че този метод на поглъщане се е доказал като най -ефективен и
полезен за пациентите. Подобрява хигиената на устата, защото също така дезинфекцира устата и след
това помага при всякакви състояния в храносмилателния тракт или в гърлото ви и др. Всъщност, когато
ме боли гърлото, се опитвам да размажа маслото в задната част на устата си и след това в устата ми,
докато издържа. В повечето случаи грип или възпалено гърло (или неговите симптоми) се грижат за
една нощ.

Както  казвате,  малко масло  остава  върху зъбите  и  под езика  ви,  така  че  този  метод на  поглъщане
всъщност комбинира сублингвална обработка на маслото (ала Sativex и други спрейове и тинктури под
езика, които хората използват) и преработка в стомаха и червата. Основното нещо е да вкарате маслото
в стомаха си. Така че, ако имате масло с не толкова добър вкус, можете да поставите парче хляб или
банан и  т.н.  (или цигарена хартия,  ако обичате  да ядете  химикалите в  него),  да  го сгънете  и да го
погълнете като хапче и го изплакнете с вода или чай или каквото искате. Измийте зъбите си с масло
след около десет минути, това ще помогне и за устната хигиена. Много масла имат вкусен вкус (особено
когато изходният материал не е смлян и когато алкохолът не се използва за производството на маслото.
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Капсули - а) трябва да ги купите от Big Pharma, чрез която ги подкрепяте с парите си, б) някои хора са
алергични към тях, в) някои се разтварят в червата, а не в стомаха, г) дилърите често поставят по -малко
масло  в  капсула,  отколкото  би  трябвало  да  има,  д)  те  не  работят  толкова  добре  за  толкова  много
условия,  е)  трудно е да извадите маслото от тях,  когато искате  да направите  фуга или да изпарите
маслото за белодробни състояния или когато искате да използвате маслото локално. Не казвам, че не
можете да използвате капсули, казвам само, че е по -добре да се научите да използвате маслото направо
от епруветката. След като получите повече практика, ще научите как да използвате маслото без никакъв
дискомфорт. Аз лично обичам да ям маслото направо от готварската печка за ориз, просто потапя пръст
в него и взимам колкото мисля, че мога да взема. Имай предвид, това е много "консумиращо масло" и
обикновено ще вземете повече, отколкото от спринцовка. Когато маслото е добро, „предозиране“ само
ще ви приспи, голяма работа. Но разбира се, мога да го направя поради моя опит и толерантност, не бих
и не препоръчвам това на начинаещи или на такива, които нямат толкова опит. Всичко най -добро и на
теб, Стефан. Джиндрих "

„Ако се притеснявате за цената, това е много по-евтино от доплащането за повечето лекарства за рак, а
някои,  ако лекарствата,  които приемате  у дома за рак,  не са покрити от застраховка.  Ако някой от
семейството ми се нуждаеше от това масло за рак, щях да намеря начин. Късмет!!!!" Лиза

- Съгласен съм, Лиза, маслото е много по-евтино лечение, когато се вземат предвид всички останали
разходи.  Освен  това  той  е  несравнимо  по  -безопасен  от  всичко,  което  медицинската  система  би
предоставила, да не говорим, че работи много по -ефективно и надеждно и определено е по -забавно да
се приема от отрова или радиация. “JB

Въпрос: Знам, че препоръчвате сами да направите RSO, но диспансерът има някои местни и просто се
чудех каква трябва да бъде справедлива цена за него. 

А. Човек се нуждае от 4-7 г висококачествена пъпка, за да произведе грам масло, така че това трябва да
е „правилната цена“. Нека не обсъждаме нелепите цени на конопа, според мен правилната цена за доза
от 60 грама е 50-100USD (или по-малко, ако беше отглеждана законно на открито в голям мащаб). Не
казвам, че знам къде да го взема на тази цена в момента, маслото от най -висок клас струва това, което
струва материалът от най -висок клас там, където живеете. JB

Други форми на извличане

Открили ли сте други начини за приготвяне на маслото?

„Има много начини за производство на масло и не твърдя, че методът ми е непременно най -добрият, но
доколкото ми е известно, той е единственият, който се е доказал като успешен в хиляди случаи.

Всъщност методът, който показахме на света, в най -добрия случай ще се счита за суров, но много чиста
форма на това лекарство може да бъде произведена по този начин. Намерението ми беше да представя
метод за производство на масло с оборудване, което е лесно достъпно, така че при нужда почти всеки би
могъл да произвежда своето собствено лекарство по прост начин.

Докато не ме нападнаха през 2005 г., използвах дестилационни процеси за производство на лекарството
и възстановяване на разтворителите. Този метод е много по-малко опасен и е по-благоприятен за земята,
тъй като разтворителят не се разпилява. Но полицията конфискува оборудването ми, което ме принуди
да започна да използвам готварски печки за ориз, за да изпълня задачата.

Какви други форми на извличане могат да се използват тогава?

Отново има редица методи за извличане и не заявявам, че съм експерт по такива неща. Проблемът с
научните методи като извличане на благороден газ и т.н. е, че повечето хора нямат оборудване и знания
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за извършване на такива извличания. Ето защо показахме на обществеността най -простия възможен
начин за производство на това лекарство сами.

Съществуват и методи за екстракция със студена вода, които могат да се използват за извличане на
смолите. Опитах се да направя този вид извличане само няколко пъти и резултатите не бяха толкова
добри,  колкото се очакваше.  Все пак знам за  хора,  които казват,  че са произвели висококачествено
масло  по  този  начин.  Очевидно  студената  вода  не  може  да  се  запали  или  да  експлодира,  така  че
методите за извличане на студена вода със сигурност могат да бъдат вариант, но трябва да се уверите, че
маслото е декарбоксилирано, преди да бъде дадено на пациента.

Какво е декарбоксилиране?

Декарбоксилирането  настъпва,  когато  молекулите  в  маслото  се  завъртят  в  позиция  делта  9  с
използването на топлина, така че те стават по -медицински активни. Температурата, при която това се
случва, е спорна, тъй като много доклади, които гледах по темата, не са съгласни. Правейки това, което
предложих,  маслото  се  нагрява  до  температури  доста  над  тези,  при  които  се  казва,  че  настъпва
декарбоксилиране. Карбоксилната група се отстранява, което след това позволява на молекулите да се
поберат в CB1 и CB2 рецепторите на нашата ендоканабиноидна система и им позволява да преминат
през мозъчната бариера.

Има ли начин да направим маслото по -мощно?

Има няколко начина за увеличаване на силата на маслото, но отново, много от тези методи изискват
специално оборудване и знания, които обикновеният човек няма. В миналото съм произвеждал такива
масла  и  смятам,  че  те  са  по  -мощни и  лечебни,  но  с  действащите  закони  и  оборудването,  което  е
необходимо, за мен беше невъзможно да произведа каквото и да е количество.

Мога ли да направя нещо, когато маслото, което съм произвел или закупил, не е достатъчно 
мощно?

Ако за производството на маслото се използва добър изходен материал, този проблем не трябва да се
среща, но съм сигурен, че ще има и такива. При лечение на сериозно заболяване ще се справя само най -
доброто, така че ако маслото, което имате, не отговаря на задачата, ще взема още малко пъпки и ще ги
произведа правилно. Тъй като нечий живот виси на косъм, това не е време за игра с нискокачествено
масло. Ако бяхте единственият страдащ, не бихте ли искали възможно най -доброто лекарство? Така че,
моля, опитайте се да предоставите същото на другите. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Производство на възможно най -качествени масла

„В интерес на обикновения човек да произвежда възможно най -качествените и възможно най -лечебни
масла,  аз  открих  прост  метод,  който  ще  позволи  на  почти  всеки  да  произвежда  масла  с  още  по  -
ефективни  лечебни  стойности,  отколкото  показах  на  обществеността  в  миналото  .  Всичко,  което
всъщност трябва да направите, е да добавите още няколко стъпки към процеса, който вече ви показахме,
но след като произвеждате масло по този начин, мисля, че ще се съгласите, че това има огромна разлика.

Ако имате висококачествена лечебна пъпка,  с която да работите,  трябва да можете да произвеждате
масла с много високи нива на канабиноиди, просто като използвате добър разтворител и готварска печка
за ориз. Маслата, които произвеждах по този начин, обикновено показваха нива на THC от 95% или
повече, заедно с различни нива на други канабиноиди и растителни восъци. Лечебната сила на масла
като  това  е  това,  което  най  -накрая  даде  на  конопеното  растение  медицинското  признание,  което
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заслужава, но все пак открих, че лечебната сила на това вещество може да бъде изведена на съвсем ново
ниво без много затруднения.

Всичко, което трябва да направите, е да вземете маслото и да го поставите в нагревателен уред, който
може да улавя канабиноидите,  докато се изпаряват и това ще доведе до получаване на масла с по -
високо  качество  и  чистота.  Въпреки  че  обикновен  изпарител  може  да  изпълни  тази  задача,  в
действителност те не са проектирани правилно да изпълняват тази роля, тъй като ще отнеме толкова
много време, за да се произведе каквото и да е количество лекарства и повечето налични изпарители са
склонни да изтекат.

За производството на петрол в по -голям мащаб ще е необходим много по -голям изпарител, който е
херметически затворен, а също така ще се наложи използването на много по -голям купол за събиране,
разположен под ъгъл, така че след като канабиноидите започнат да се събират, те ще започнат да текат
до най -ниската точка на купола, където могат да бъдат събрани от малък дренажен отвор под формата
на силно пречистено масло. Всеки, който е механично наклонен, не би трябвало да има твърде много
проблеми при сглобяването на единица за изпълнение на тази задача,  но ще отнеме малко време и
усилия за сглобяването на устройството.

Количеството  масло,  което може да  бъде събрано след изпаряване,  зависи от  тегловния процент на
канабиноид, който е имал първоначалното изходно масло. Ако маслото, което използвате, е имало 99%
тегловни канабиноиди, тогава трябва да получите приблизително това количество обратно, след като е
било изпарено.

Трябва също да спомена, че това е чудесен начин да подобрите качеството на масла от по -нисък клас,
които имат много примеси, така че те могат да се използват като по -мощно и ефективно лекарство.
Дори изходното масло с много по -ниско съдържание на канабиноиди може да произведе прилично
лекарство, ако канабиноидите се изпарят и примесите останат в купата. Може да не излезете толкова,
колкото  сте  сложили,  но поне  ще получите  масло,  което  е  много  по -лечебно  от  това,  с  което  сте
започнали. Що се отнася до изцелението, чистотата и ефективността на лекарството означават всичко за
пациента, така че ако искате да произвеждате възможно най -много лечебни масла, мисля, че трябва да
обърнете сериозно внимание на това, което казвам.

Засега не мога да си обясня защо маслата, произведени по този начин, са толкова по -лечебно активни от
дори най -добрите масла, произведени по други методи. Тъй като маслата, които съм изпарил, са били
декарбоксилирани, преди дори да влязат в изпарителя, това би трябвало да означава, че те вече са били с
възможно  най  -голяма  медицинска  активност,  така  че  човек  би  могъл  да  види  малка  разлика  в
ефикасността, след като маслото е било събрано от изпарителя. Когато канабиноидите се изпаряват от
тези висококачествени масла,  всичко,  което остава в купата  на изпарителя,  са нежелани растителни
восъци и други замърсители. Като оставите тези нежелани вещества в купата, маслото, което събирате,
ще  бъде  много  по  -чисто,  но  тъй  като  тези  масла  са  имали  малко  примеси,  преди  дори  да  бъдат
поставени в изпарителя, това не обяснява защо маслото сега е толкова по -мощно .

Канабиноидите се изпаряват от маслото между 300 и 400 градуса по Фаренхайт и тези температури са
много  по  -високи  от  тези,  за  които  ни  е  казано,  че  са  необходими  за  осъществяване  на
декарбоксилиране.  Или  има  нещо,  което  все  още  не  сме  разбрали  за  декарбоксилирането,  което
причинява  това  невероятно  повишаване  на  потентността,  или  цялата  тази  допълнителна  топлина,
необходима за изпаряване на канабиноидите, може да прави нещо с маслото, което никога не сме знаели
в миналото .

Говоря за този нов процес през последните няколко седмици, когато давам интервюта и сега има някои
хора, които са започнали да произвеждат масла по този начин и от това, което ми казаха, че са шокирани
от разликата в потентността. От моя опит дори и маслата от най -висок клас, произведени с помощта на
оборудване за  дестилация  или готварска печка за  ориз,  не  могат  да се  сравняват с  масла,  които се
събират  след изпаряване  на  канабиноидите.  Те  могат  да  изглеждат  донякъде  еднакви,  но мисля,  че
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изпарените  масла  са  многократно  по  -силни  и  наистина  това  би  трябвало  да  ги  направи  още  по  -
подходящи за лечение на хора със сериозни заболявания.

Някои хора просто поставят растителния материал в изпарител и след това събират канабиноидите под
формата на масло от купола на изпарителя, след като растителният материал е бил нагрят. Използвайки
суровия растителен материал, човек може да произведе прилично масло, но изпитванията показаха, че
тези  масла  не  се  равняват  на  силата  на  маслата,  произведени  в  готварска  печка  за  ориз  и  това  е
причината  да  инструктирам  хората  да  произвеждат  маслото  по  моите  методи.  Ако  поставите
висококачествено  масло  в  изпарител,  полученото  масло,  което  ще  се  получи  след  изпаряването  на
канабиноидите,  ще бъде много по -силно дори от най -добрите масла,  които могат да се изпарят от
висококачествен пъпчив материал. Така че, ако искате да видите страхотни резултати, те могат да бъдат
постигнати просто чрез изпаряване на възможно най -доброто масло и това ще ви даде лекарство, което
според мен е несравнимо.

Без значение дали правителствата го харесват или не, в близко бъдеще много от нас ще произвеждат
свои  собствени  лекарства  и  тъй  като  тези  масла  са  толкова  ефективни  за  толкова  голям  брой
медицински проблеми, очаквам да видя тази проста народна медицина, произведена навсякъде, от тези,
които  нямат  пари  да  играят  игри  с  фармацевтични  компании.  В  бъдеще  съм  сигурен,  че
фармацевтичните  компании  ще  се  опитват  да  кажат,  че  те  са  единствените,  които  имат  право  да
произвеждат  това  лекарство,  но  всички  знаем,  че  всичко,  което  тези  престъпници  са  готови  да
предоставят, ще дойде на много висока цена; и тъй като почти всеки може да произвежда това вещество,
не виждам нужда фармацевтичните компании дори да играят роля.

След  като  направим  необходимото  просто  проучване,  ще  можем  да  смесим  различните  естествени
канабиноиди и да произвеждаме масла, специално предназначени за лечение на различни заболявания,
но въпреки че тези нови масла ще имат невероятни лечебни способности, маслата, които ние самите
можем  да  произведем,  винаги  имат  своето  място  в  нашите  аптечки.  Никога  не  съм се  опитвал  да
патентовам нито един от методите, които съм открил, тъй като смятам, че това знание трябва да бъде
достъпно за всеки, който реши да го използва, и никой няма право да задържа нищо, което може да
спаси нечий живот и, по същество всъщност мисля, че би бил много по -добър свят, ако изобщо нямахме
такова нещо като патенти.

Въпреки  че  тези,  които  искат  да  забранят  употребата  на  това  лекарство,  като  фармацевтичните
компании, са доказали в миналото, че са повече от щастливи да ни отровят и убият с боклука, който са
доставяли, сигурен съм, че ще се опитат да ни кажат, че те са единствените, които могат да произвеждат
това лекарство правилно. Използвайки новия метод, който току -що описах, всеки може да произвежда
лекарства, които са също толкова чисти, колкото всичко, което една фармацевтична компания би могла
да предостави.  В допълнение,  мисля, че лекарствата,  които можем да произвеждаме сами, ще бъдат
много по -ефективни от това, което една фармацевтична компания би предложила, защото за разлика от
тях ние не сме в това заради парите и нашата цел е просто да се излекуваме.

Сега няма разумна причина защо не можем да произвеждаме наши собствени лекарства и когато нашите
закупени и платени за правителства се опитват да ни попречат да направим това, това ще бъде само още
един  пример  защо трябва  да  се  освободим от тяхната  корупция  и  веднъж и  за  всички,  освободете
човечеството от техните лапи. Досега трябва да е повече от очевидно, че фармацевтичните компании и
нашите правителства се грижат малко или нищо за нашето здраве и благосъстояние, така че нека да
дадем шанс на здравия разум и Майката Природа да видят какво могат да направят,  за да подобрят
цялостното ни здраве, и веднъж постъпваме така, сигурен съм, че вече няма да приемаме това, което се е
случвало в миналото. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Коноп или марихуана?
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„През цялата история канабисът винаги е бил известен като коноп от онези, които в продължение на
хиляди години са го отглеждали като култура. С манипулация от страна на загрижеността за големи
пари  и  правителствата,  които  те  контролират,  щамове  коноп  с  високо  съдържание  на  смола  бяха
преименувани на марихуана и бяха злоупотребени за широката общественост. В ерата, когато това се
случи, широката общественост в по -голямата си част нямаше представа какво всъщност е марихуаната.
Казаха  им само,  че  марихуаната  е  опасно  пристрастяващо  и  смъртоносно  лекарство.  Всички  бяхме
накарани да вярваме, че пушенето на джойнт е почти най-самоунищожителното и вредно нещо, което
можем  да  си  направим.  Разбира  се,  всичко  това  беше  просто  пакет  лъжи,  но  по  онова  време
обществеността нямаше средства да разбере друго.

Ако обществеността знаеше,  когато техните правителства се опитваха да забранят това растение,  че
много от бащите -основатели и минали президенти на САЩ пушеха коноп доста често по време на
кариерата си, те можеше да не погълнат тези нови ограничения, които им бяха наложени толкова лесно .
Има голям брой документирани разкази, които описват доста нагледно практиките за пушене на много
известни държавници и дори как президенти като Ейбрахам Линкълн са се наслаждавали на времето,
прекарано в пушенето на коноп в лулата си, седнало на верандата си.

Съдейки по някои от документите, възникнали политически лидери от онази епоха, като Декларацията
за независимост и Конституцията,  мисля, че е сигурно да се каже,  че всъщност те бяха много ясни
мислители. Изглежда, че ужасните последици от пушенето на марихуана, за които сега се казва, че са
толкова пагубни, нямат никакво въздействие върху такива индивиди или способността им да мислят
рационално.  И все пак,  десетилетия по -късно,  когато в началото на 1900 -те години бяха въведени
законите, ограничаващи употребата на коноп, много малко хора знаеха за такива неща.

Лечебната употреба на коноп през цялата история е легендарна. Използва се за лечение на практически
всички видове заболявания и наранявания. Само през последните няколко десетилетия медицинската
употреба  на  коноп е  отхвърлена  на  обществеността.  За  да  разпознаем  конопеното  растение  такова,
каквото е в действителност, всичко, което трябва да направим, е да отделим фактите от фантастиката.

Системата  злодейства  коноп  за  обществеността,  като  го  преименува  на  марихуана.  Новините  и
филмовите медии казаха на нашите родители и баби и дядовци, че растението марихуана и/ или коноп е
смъртоносно, опасно и пристрастяващо лекарство. Нищо не можеше да бъде по -далеч от истината, но
през онази епоха беше почти невъзможно обществеността да открие фактите за себе си.

Тези, които произвеждат тази нелепа пропаганда, са отдавна мъртви, така че защо лъжите и измамите за
конопа  се  задържат?  Отговорът  е  прост  -  пари.  Ние страдаме  и  умираме,  защото  фармацевтичните
компании  и  други  големи  парични  интереси  искат  да  подобрят  маржовете  си  на  печалба.  За  да
продължат  да  правят това,  те  трябва да  гарантират,  че  конопът се  съхранява  незаконно  и далеч от
обществеността, за медицинска употреба и други цели.

Ако погледнем в историята зад всичко това, ще открием, че това е Джон Д. Рокфелер и неговите богати
приятели,  заедно  с  корупцията,  включваща  правителства  от  онази  отминала  епоха,  която  ни  даде
медицинската  система,  която  имаме  днес.  В  медицинските  училища,  финансирани  от  богатите  и
могъщите, лекарите се обучават на алопатична медицина, т.е. на медицина от химикали и отрови. С
течение на времето техните лъжи и измами убедиха не само лекарите, но и широката общественост, че
химикалите  и  отровите  са  полезни  за  медицински  състояния.  С  други  думи,  тези  така  наречени
медицински училища са промили мозъка както на лекарите, така и на широката общественост да вярват,
че черното е бяло. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Какъв щам или щамове трябва да използвам, за да направя 
маслото?
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„На този въпрос е доста трудно да се отговори, тъй като в действителност всички ние сме на милостта
на търговците на семена, защото те са тези, които имат последната дума за това, което отглеждаме.

Проблемът е, че ако поръчате щам като Бяла вдовица от пет различни доставчици на семена, когато ги
отгледате, вероятно в крайна сметка ще отгледате пет напълно различни вида растения. Видът на Бялата
вдовица, който отглеждах в Канада, имаше много тежък седативен ефект като добър сорт Indica и беше
едно от най -добрите болкоуспокояващи, които съм срещал. Но ако се опитах да поръчам същите семена
от компанията,  от която първоначално ги закупих,  днес вероятно ще ми изпратят семена с напълно
различни лечебни стойности.

Бялата вдовица, която видях в Европа, е много по -енергична от тази, която отглеждах в Канада, така че
изглежда семената, налични тук, трябва да са по -доминиращи в сатива. За съжаление, в по -голямата си
част той нямаше лечебните стойности, които търся, за да предизвика тежък сънлив ефект като Бялата
вдовица, която отглеждах в Канада.

Някои  щамове  са  по  -добри  за  облекчаване  на  болката,  докато  други  ще  бъдат  по  -ефективни  за
контролиране на нивата на кръвната захар при диабетици или за понижаване на очното налягане при
страдащите  от  глаукома.  Нуждаем  се  от  постоянно  постоянно  снабдяване  със  семена,  които  имат
известни лечебни стойности, така че обикновеният човек да знае какво отглежда. Всичко, от което се
нуждаем, е свободата да отглеждаме най -лечебните щамове на земята, след което, използвайки прост
процес на елиминиране,  бихме могли да определим кои щамове произвеждат най -доброто масло за
лечение на различни медицински състояния.

След като това бъде направено,  стабилното снабдяване с тези семена би могло да бъде достъпно за
обществеността  и  след  това  те  биха  могли  да  отглеждат  щамове,  които  отговарят  на  техните
медицински нужди. Но докато не дойде този ден, не мога да препоръчам конкретен продавач на щам
или семена и да кажа, че „това е за вас“ и има „гарантирани ефекти“.

Някои компании за семена имат налична информация за медицинските стойности на щамовете, които
продават. Така че би било добра идея да разгледате тази информация, преди да направите покупката си.

Какви щамове трябва да търсят пациентите тогава?

Понастоящем всичко, което мога да направя, е да кажа на обществеността да поръча силни и много
успокояващи кръстоски от индика или индика, доминиращи сатива, които имат 20% THC или повече, за
да произвеждат маслото си. Освен това хората винаги ме питат откъде могат да получат семена и това
може да  бъде  истински  проблем за  тези,  които  живеят  в  някои  страни,  които  не  позволяват  да  се
продават. Ако отидете в интернет и ще намерите много семена компании, които ще доставят семена от
канабис и някои кораби по целия свят. (Съвет: Потърсете в Google думите семена марихуана по целия
свят и ще видите селекция от онлайн магазини, които биха могли да отговорят на вашите нужди).

На какво трябва да се обърне внимание при избора или закупуването на растения за производство 
на маслото?

За хората, които нямат опит с коноп, те трябва да бъдат внимателни, тъй като много производители и
дилъри просто ще се опитат да ви продадат каквото имат. За тези, които никога не са пушили коноп,
предлагам да вземат със себе си някой с опит, когато правят покупката си.

Не винаги можете да погледнете и помиришете, за да определите силата на конопа. Виждал съм пъпки,
които блестяха със смола и миришеха прекрасно, но им липсваше сила да произвеждат добри лекарства.
Така че най -добре е да разберете колко е мощен материалът, преди да закупите голямо количество.

Когато някой донесе килограм за производство на лекарството, първо тествам ефекта му върху себе си.
Нарязвам малко пъпка и разточвам фуга с нея. Ако конопът е добър, докато изпуша половината джойнт,
усещам ефекта му. Това, което търся, е силно сънливо усещане, което те кара да искаш да легнеш. Ако
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пуша добра индика или кръстосана сатива с доминираща индика, обикновено такива сортове проявяват
тези ефекти.

Открих, че практически всички сортове коноп, които предизвикват това тежко, сънливо усещане,  са
много лечебни. Това са сортовете, които използвах с толкова голям успех, когато произвеждах масла за
лечение на рак и други сериозни вътрешни проблеми. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Как да определите кой изходен материал да купите?

„Най -лесният начин да определите какви черти има пъпният материал в него е просто да пушите малко
и  да  видите  какъв  ефект  има  върху  вас.  Когато  хората  ми  носят  коноп,  за  да  произвеждам  това
лекарство,  търкалям  джойнт.  Когато  изпуша  около  половината  от  него,  знам  дали  притежава
успокояващия ефект, който търся, и така подбирам материала, който използвам.

Ако ще купувате коноп за производство на лекарства и не го пушите сами, вземете със себе си някой,
който е опитен пушач и го накарайте да опита някои от материалите, които мислите да закупите. Кажете
им, че търсите успокояващ ефект и не искате да купувате нещо, което повдига или зарежда с енергия.

Също така не е лоша идея да вземете със себе си джобна лупа, за да можете да разгледате смолата върху
пъпката,  която  възнамерявате  да  закупите.  Добрата  пъпка  изглежда  като  покрита  със  слана,  през
повечето време дори може да се види с просто око. След като свикнете да произвеждате маслото, често
можете да получите доста добра представа колко масло може да произведе щам на килограм, само като
погледнете  материала  на  пъпките  с  лупа.  Смолата,  която наблюдавате,  е  лекарството  и обикновено
колкото  повече  присъства  върху  материала  на  пъпките,  толкова  по  -голямо  количество  масло  ще
произвежда.

Защо препоръчвате на хората да правят маслото от килограм или повече от изходния материал? 
Могат ли да го произведат, да речем от една унция сушен коноп?

Да, разбира се, маслото може да се произвежда и в по -малки количества. Унция добра суха пъпка от
коноп  трябва  да  произведе  3  до  4  грама  висококачествено  масло  и  само  около  16  течни  унции
разтворител ще са необходими за двете измивания.

Но има причини да предполагам, че пациентите произвеждат маслото от килограм, ако е възможно, и
включват успокояване на пациента с употребата му. Чувствам, че дори онези, които са относително
здрави,  трябва  да приемат  пълно 60 грама лечение,  за  да  детоксикират  телата  си и  да  ги  върнат в
състояние на добро здраве. За производството на толкова много масло обикновено са необходими около
килограм пъпка и мисля, че е малко по -лесно за пациента, ако не се опитат да произвеждат масла от
много различни сортове.

Всеки щам произвежда масла с различни ефекти, така че ако пациентът преминава от един щам в друг,
той никога  не  знае  какво да очаква.  За  тези,  които  са  спокойни при употребата  на  това  лекарство,
смяната  на  маслата  представлява  малки  или  никакви  проблеми.  Но  за  пациенти,  които  изпитват
неговите ефекти за първи път, мисля, че е най -добре, ако те приемат само един вид масло.

Колко силни и мощни са растенията, които използвате за производството на маслото?

Винаги правя лекарството от най -силния и успокояващ материал, с който разполагам и често щамовете,
с които работя, също предизвикват еуфоричен ефект.  Маслата,  произведени от щамове с тези черти,
имат много приятни ефекти и пациентите са склонни да ги приемат.
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На местно ниво много пушачи на гърне се оплакват, че купувам целия добър коноп за лекарства и не
оставям нищо за тези, които искат да пушат. Не обръщам много внимание на това, тъй като считам
спасяването на животи за много по -важно от нуждите за отдих на тези, които не са болни.

Винаги търся щамове, които показват високо съдържание на смола и подходящи лечебни стойности.
Голяма част от материала, който използвам за производството на лекарството, идва от сортове, които се
предполага, че са в диапазона 20% THC. Разбира се, ако тези щамове действително съдържат толкова
THC, един килограм би произвел 90 до 100 грама масло. Има някои, които всъщност отглеждат лечебен
коноп с  такова  качество,  но  вземете  го  от  мен,  такъв  коноп може да  бъде много скъп  и труден  за
намиране.

Повечето от материалите на пъпките, които ми бяха на разположение, биха произвели около 60 грама
висококачествено масло на сух килограм; така че без съмнение качеството можеше да бъде по -добро. В
действителност  нямах  много  малък  избор  по  въпроса.  Ако  исках  да  спася  живота  на  пациентите,
трябваше да използвам наличното. Това, което хората наистина трябва да знаят, е, че всеки щам ще
варира  в  количеството  на  маслото,  което  произвежда,  а  тези  масла  също  ще  се  различават  по
медицинска стойност.

В  допълнение,  методите,  използвани  за  отглеждане  на  коноп,  имат  много  общо с  това  колко  THC
присъства в сухия материал от пъпки. Отглежданият щам може да е способен да произвежда пъпки,
които могат  да съдържат 20% THC или дори повече,  но много производители  нямат необходимите
умения или оборудване, за да постигнат това. Работил съм с щамове, които произвеждат 90 грама масло
от един сух килограм пъпка и понякога дори малко повече. За съжаление, конопът с това качество е
доста рядък, така че ако можете да получите 60 грама добро масло от сух килограм конопена пъпка,
бъдете щастливи. Винаги търсете възможно най -мощния коноп, когато купувате изходния материал;
нечий живот може да зависи от това. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Cannabis Sativa срещу Cannabis Indica

Каква е основната разлика между канабис сатива и канабис индика в лечението?

„Не обичам да виждам някой да поглъща масло от сатива, за да се опита да лекува рак и други сериозни
състояния. Със сигурност съществува възможност маслото, направено от добра сатива, да излекува рака,
но енергизиращият ефект на това масло не е благоприятен за изцеление. Разбира се, не бих се поколебал
да лекувам рак на кожата външно с такова масло, но поглъщането на масла от сортове сатива може да
повлияе зле на моделите на сън на пациента. Смятам също, че такива масла са много ефективни при
лечението на хора, страдащи от депресия. В някои случаи тези, които страдат от депресия, могат да се
възползват, ако вземат малка доза от това масло, когато станат от леглото. Това ще ги зареди с енергия и
ще им повдигне настроението, но ако се приемат твърде много, някои силни масла от сатива могат да
бъдат твърде енергизиращи и повечето хора не харесват този ефект.

Въпреки че маслата, произведени от sativas, могат да бъдат полезни в някои ситуации, в по -голямата си
част се опитвам да избягвам употребата им. Често тези масла са твърде енергични и не искам да виждам
някой  с  терминален  рак  или  други  сериозни  състояния  да  се  опитва  да  боядиса  плевнята.  Някои
пациенти не се справят добре с ефектите на енергизиращите масла, което често може да ги направи
много неспокойни. От моя опит, пациентът ще реагира много по -добре, ако маслото се произвежда от
седативни щамове с черти като тези, които споменах.

Допълнителният сън, който пациентът ще изпита, е много освежаващ и логично, добре отпочиналият
пациент ще се излекува по-добре от този, който изпитва затруднения със съня. За вътрешна употреба за
лечение  на  повечето  медицински състояния,  силно препоръчвам да се  използват  щамове indica  или
indica доминиращи кръстове sativa. Индиките отпускат човек и му осигуряват повече почивка, сън и
спокойствие.
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Открих също,  че маслата,  произведени от доминиращи щамове indica,  са ефективни при лечение на
депресия и други здравословни проблеми. От моя гледна точка, маслата, произведени от добри щамове
indica, са по -желателни от медицинска гледна точка, отколкото повечето масла, произведени от sativa.

Опитах масла от много щамове и комбинации от щамове. Спомням си едно масло, което почти 
ми даде нирвана. Как бихте описали идеалното масло, което би създало най -приятното 
изживяване за пациентите?

Достигането на нирвана не е необходимо, когато използвате това масло за ефективно излекуване на
тялото си, но дори и да сте приели твърде много и сте постигнали това състояние, няма да пострадате.
Всъщност  за  онези,  които  са  наблизо  до  смърт  от  неща  като  рак,  голямото  предозиране  на
висококачествено масло би увеличило шансовете им за оцеляване.

Пациентът може да направи това у дома, но ако маслото беше позволено, мисля, че това би могло да се
извърши много по -добре в болнична обстановка. Освен ако пациентът не е близо до смъртта, аз им
казвам да следват нашите инструкции за дозиране, но за тези с опасност за живота им препоръчвам да
приемат това лекарство възможно най -бързо.

Мнозина, които са пушили коноп в миналото, нямат страх от това вещество и съм виждал няколко души
с терминален рак да излекуват състоянието си за един месец. В действителност,  от самите пациенти
зависи колко бързо се приема това лекарство. След като стане обществено достояние колко безопасно е
да се поглъща, очаквам, че повече ще се опитат да го приемат по -бързо.

Индика, Сатива или Рудералис?

За щастие изглежда, че в по -голямата си част добрите щамове канабис индика са ефективно лечение за
всички видове рак. Сега има хиляди различни видове коноп, които са се появили поради развъждането
на животни, пресичащи различни щамове. Трите основни сорта на това растение са канабис индика,
канабис сатива и канабис рудералис. Чистите индики произвеждат много успокояващо лекарство, което
е ефективно при лечението на повечето медицински състояния.

Добрите щамове indica, които са били кръстосани със sativa или ruderalis, също могат да притежават
този тежък седативен лекарствен ефект.  И все пак,  до голяма степен зависи от процента на индика,
който присъства в тези нови кръстоски,  доколко те ще бъдат ефективни като лекарство.  Като цяло,
колкото  по  -високо  е  съдържанието  на  индика,  толкова  по  -седативни  и  ефективни  ще  бъдат  тези
кръстоски като лекарство.

Pure sativa,  от друга страна,  произвежда енергиен ефект,  който не е благоприятен за насърчаване на
изцелението в повечето случаи и може да попречи на режима на сън на тези, които се опитват да го
използват като лекарство. Лекарствата,  произведени от чисти кръстове sativa или sativa доминиращи
indica или ruderalis, могат да бъдат полезни при лечението на някой, страдащ от депресия, или кожни
състояния, които могат да се лекуват локално.

За поглъщане, маслата, произведени от кръстосани сатива и сатива, трябва да се използват с повишено
внимание. Такива масла могат да бъдат невероятно енергизиращи при поглъщане и този ефект, според
мен, не насърчава лечебния процес.

През  последните  няколко  години  канабисът  рудералис  спечели  много  внимание  в  света  на  конопа.
Както разбирам, ruderalis се пресича с индикади и сативи, за да направи тези щамове по -издръжливи и
устойчиви на мухъл. В допълнение, сортовете ruderalis са с високо съдържание на CBD и някои смятат,
че това може да бъде от голямо значение, но тепърва ще се доказва. Не мога да изразя мнение за това
колко ефективни биха били медицинските лекарства, произведени от този сорт. Тъй като нямам опит в
работата  със  сортове  рудералис,  понастоящем  не  се  чувствам  квалифициран  да  изказвам  своите
виждания.
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И все пак, за най -добри резултати, бих използвал чисти кръстове от индика или доминантна сатива за
производство на това лекарство, защото те вече са доказали своята ефективност.

От моя опит, практически всички доминиращи щамове indica могат да произведат лекарство, което е
ефективно лечение за много медицински състояния. Дори хората, страдащи от депресия, могат да се
възползват  от  ефекта  на  маслата,  произведени  от  добри  индикаси.  Затова  е  най  -добре  да  стоите
настрана от сативите, за да произвеждате лекарства за повечето вътрешни цели. И все пак, ако искате да
лекувате  локално  състояние  на  кожата  или  рак  на  кожата,  мисля,  че  ще  откриете,  че  маслата,
произведени от сортове сатива, могат да бъдат доста ефективни при лечението на такива неща. Няма
съмнение, че някои щамове произвеждат много по -мощни лекарства от други за различни медицински
състояния. В бъдеще това е мястото, където трябва да се направят изследванията. " Рик Симпсън, коноп:
Най -лечебното растение
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Открит срещу вътрешен

Има ли разлики между маслата от стайни и външни растения?

„Произвеждал съм маслото от коноп, отглеждано както на закрито, така и на открито с добри резултати.
Предпочитам да работя  с  коноп,  отглеждан на  открито,  тъй като средно висококачественият коноп,
отглеждан навън през добър вегетационен период, може да бъде по -мощен и често произвежда повече
смола.  Приписвам това най -вече на слънцето,  защото не вярвам,  че повечето системи за вътрешно
осветление могат да се конкурират с този източник на светлина. Съществуват и други напрежения и
фактори  в  природата,  които  могат  да  повлияят  на  силата  на  отглеждания  щам,  които  растенията,
отглеждани на закрито, не срещат.

Конопът, който се отглежда на закрито, разбира се, може да бъде много мощен и ще произвежда добри
лекарства,  но  има  много  недостатъци,  свързани  с  отглеждането  на  закрито.  Растенията,  които  се
отглеждат вътре,  обикновено са с  много по -малък ръст от тези,  отглеждани навън.  Също така  при
вътрешните  настройки  възникват  проблеми,  свързани  с  миризмата,  движението  на  въздуха,
заразяванията  и  топлината.  Системите  за  отглеждане  на  закрито  обикновено  произвеждат  голямо
количество излишна топлина и често заразите и растежа на растенията се контролират с помощта на
химикали.

Не мога да кажа, че съм срещал някакви проблеми при производството на лекарства от закрити култури;
така че ако нямате алтернатива, това е добър начин да се снабдите. За тези, които не живеят в селски
условия, предлагам да построят или купят малка система за отглеждане на закрито, от която да могат да
осигурят  медицинските  нужди  на  цялото  си  семейство.  Понастоящем  има  много  различни  видове
вътрешни камери за отглеждане или ако искате, винаги можете да изградите свои собствени. И все пак,
от  моя  гледна  точка,  има  само  един  начин  да  се  отглежда  правилно  коноп  и  това  е  на  открито.
Отворената  земя  с  добър  дренаж  и  подходящо  рН  е  това,  което  се  изисква.  Това,  заедно  с  много
слънчева светлина, конски тор и изобилие от вода може да даде невероятна реколта.

Не съм забелязал никакви разлики в конопеното масло, произведено от стайни или външни растения,
освен факта, че стайните растения изглеждат малко по -малко мощни. Но може да има няколко причини
защо това се е случило и евентуално при подходящи условия стайните растения могат да бъдат също
толкова силни, колкото тези, отглеждани на открито.

Най  -мощните  масла,  които  съм  произвеждал  в  Канада,  идват  от  растения  на  открито.  Стайните
растения могат да произвеждат малко по -малко мощни масла, но те все още са много ефективни като
лекарство.  Така  че  в  момента  бих  работил  с  най  -мощната  успокоителна  пъпка,  която  можете  да
получите, независимо дали идва от закрито или отвън. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

С какъв вид изкуствена светлина получавате най -добри 
резултати?

„Постигнах най-добрите резултати на закрито, използвайки комбинация от светлини с високо налягане.
Използвахме 1000-ватов натриев високо налягане и 1000-ватов метален халогенид в същата камера за
отглеждане,  за  да  произведем  най-големите  пъпки,  които  някога  съм  отглеждал  вътре.  Въпреки  че
никога не съм използвал 600-ватови натрии под високо налягане в система за отглеждане на закрито, от
това, което мога да събера, такива крушки са най-ефективните, защото излъчват най-много лумени на
ват. Основният проблем на осветителните системи с високо налягане е топлината, която произвеждат и
консумираната от тях енергия, затова потърсих други форми на осветление, за да помогна за решаването
на тези проблеми.
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Стандартните  4-футови  хладни  бели  луминесцентни  крушки  ще  растат  коноп  доста  добре  във
вегетативно състояние;  но за  пъпкуване бих препоръчал много по -голям интензитет на светлината.
Днес има много форми на светодиоди с висока интензивност и компактни флуоресцентни тела, за които
производителите ми казаха, че постигат добри резултати. Този тип осветление произвежда много малко
топлина, има ниска консумация на енергия и тези тела имат дълъг живот.

През последните няколко години цената на тези различни форми на осветление е спаднала драстично,
така че сега тези тела са в ценови диапазон, който много производители могат да си позволят. За всеки,
който е нов в изкуството на отглеждане на закрито, вярвам, че тази форма на осветление във връзка с
използването на флуоресцентни осветителни тела е добър начин да започне и може да елиминира много
от проблемите, свързани със системите за осветление с високо налягане.

Въпреки че светодиодните и флуоресцентните тела могат да отглеждат приятна култура на закрито,
светлинният източник, който най -много ме вълнува, е плазменото осветление. Доколкото разбирам, той
е много енергийно ефективен с ниска топлинна мощност и количеството светлина,  което само една
1000-ватова крушка може да излъчва, е почти неразбираемо. Само използването на една такава крушка
може да премахне необходимостта от използване на много 1000-ватови натрии с високо налягане. За по
-големите производители това може да помогне за решаването на техните проблеми с топлината и да
намали драстично разходите за енергия и окабеляване. Понастоящем такова осветление е доста скъпо,
но подобно на LED осветителните тела скоро цената ще падне.

Мисля,  че  плазменото  тяло  в  същия  светлинен  спектър  като  нашето  слънце  във  вашата  стая  за
отглеждане би било добра инвестиция за повечето сериозни производители. Очаквам за кратко време
компактните флуоресцентни, светодиодни и плазмени тела да променят лицето на вътрешното растение
завинаги и да направят нещата много по -малко сложни за всички, които се занимават с отглеждането на
растението от конопен канабис. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Какво трябва да знаят пациентите, за да отглеждат коноп?

„За всеки, който е нов в отглеждането на коноп, е необходима добра книга или видео по темата. Просто
отидете  в  някоя от  публикациите  за  канабис  онлайн или купете  една от  тези  публикации в местен
магазин, където живеете. Обикновено тези списания ще ви кажат къде има добри книги по темата. Моят
личен  фаворит  е  „Библията  на  лекаря  на  открито  на  открито“  от  Хорхе  Сервантес.  Освен  това  Ед
Розентал и много други имат на разположение отлични книги по темата.

За тези, които биха искали да научат повече за конопа и многото му употреби, силно препоръчвам да
прочетат  книгата  на  Джак Херер „Императорът  не  носи дрехи“ или да  гледат  видеоклипа на  Джак
„Император на коноп“.

След пътешествието на  откритието това  растение  ме пое,  без  значение какъв  е вашият медицински
проблем, чувствам, че ако това лекарство няма да ви помогне, тогава мисля, че е много малко вероятно
да намерите каквото и да е. Имам основателна причина да нарека това чудо на природата растението с
хиляда различни медицински профили. След като усетите медицинските ефекти, които могат да имат
маслата, произведени от различни щамове, ще разберете какво имам предвид. " Рик Симпсън, коноп:
Най -лечебното растение

Въпрос:  Афганският  куш подходящо  ли  е  за  производството  на  петрол?  Направих  малко  масло  от
улични неща и го използвах през последните две седмици, тъй като имах проблеми със съня, сега спя
като бебе и се събуждам добре отпочинал сутрин. Проблемът е, че е трудно да се получат добри неща в
Лондон, затова поръчах АК, просто се нуждая от вашето мнение сега. Много благодаря.

О. Не мога да се опиша с името на щама. Ако е мощен и ви кара да спите, може да произведе добро
лекарство. Както знаете, ние препоръчваме най -мощните и най -успокоителни щамове (за предпочитане
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с 20% THC и повече), а най -добрите масла се произвеждат от комбинация от няколко много мощни и
успокояващи щама, така че бих се опитал да поръчам няколко седативни щама, ако изобщо възможно,
това би било идеално. Но дори и маслата с един щам могат да направят чудеса, казвам само, че най -
добрите масла обикновено се произвеждат от комбинация от няколко щама. С най -добри пожелания, JB

„Здравейте, бях насочен към вас от моя приятел Боби ... Аз съм болногледач/производител в РИ и току -
що разбрах, че баща ми има рак, така че естествено приготвянето на малко масло от Рик Симпсън стана
приоритет. Имам бърз въпрос относно материала, използван за производството на маслото ...

Винаги ли трябва да е indica доминиращ? Имам достъп до много A+ материал, но по -голямата част от
него е доминиращ от сатива, тъй като не съм червена глава ... кисело дизелово източно крайбрежие,
chemdog d, chemdog 4, chemdog сестра, клонинг sativa от боровинки, бисквитки за скаут, OG Kush и
т.н. ... Всички се опират повече към спектъра на сативата ... Бих могъл да се добера до по -доминиращ
материал indica, ако е необходимо ... Благодаря ви за всичко, което правите ... “Сам

-  Сам,  ти  искаш маслото да  бъде произведено  от  най-успокояващия материал,  сативите  ще засилят
пациента твърде много и те нямат правилните лечебни ефекти, които търсим. Затова изберете най -
успокоителните  пъпки,  направете  няколко  грама  масло,  за  да  може  той  да  започне  лечението,  и
продължете да търсите подходящия изходен материал. С най -добри пожелания, JB
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Има ли щамове, които не са ефективни срещу рака?

„За наш късмет, ако маслото се произвежда правилно от успокоителни сортове, изглежда, че работи
много добре при лечението на всички видове рак. Както вече споменах, обикновено произвеждам това
масло, използвайки силни сортове индика,  но кръстосаните сатива с доминант често могат да дадат
отлични резултати. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„След  като  загубих  жена  си  от  рак  на  35  години  и  с  брат  ми,  който  очакваше  чернодробна
трансплантация през последните пет години поради рак, търсих RSO в диспансерите.  Цената варира
между 100 $/g чак до 30 g в щата Вашингтон. Едно от така наречените RSO места имаше маслото на
безбожни 7% THC с по -високи CBD, струва ли си това? Това беше 30 грама масло. Маслото от сто
долара грам беше над 90, мисля 92%. Какъв е идеалният баланс и на трите психоактивни химикали? "
Хийт

-Heath, най-добрият RSO е около 95-98% THC, обикновено около 1% CBD и изключително мощен и
успокояващ, с акцент върху думите мощен и седативен (заключване на дивана, трябва да ви направи
много  сънливи  и  отпуснати  при  поглъщане  Когато  не  стане,  опитайте  друга  партида  и  запазете
енергизиращото масло за локална употреба).

Що се отнася до тези масла с „високо съдържание на CBD“ със 7% THC, поне сега знаете защо сме
против такива масла - повечето масла с високо съдържание на CBD, които се доставят в момента, са
синоними на това, което наричаме боклук, защото знаем разликата между висококачествените масло и
основно всичко останало.

Наистина е най -добре просто да си направите собствено масло, когато е възможно. Вземете пъпка от
диспансерите, купете най -доброто, което имат, и след това направете маслото, наистина няма нищо. Аз
самият  не  бих купил  маслото  от  никого,  винаги  щях  да  си  го  направя  сам.  Искате  да  бъдете  свой
собствен контрол на качеството, не искате да зависите от никого. Ако можете да си направите чаша
кафе или мохито, можете да направите и маслото. JB

Съхранение

Колко дълго може да се съхранява маслото?

„От моя опит няма„ най -добър срок “по отношение на съхранението на лекарства от коноп. Има три
неща,  които могат да повлияят на ефективността на конопеното масло: въздух, светлина и топлина.
Казвам на хората да съхраняват това лекарство на хладно и тъмно място, но то не изисква охлаждане.
Това се грижи за всички проблеми, свързани със светлината и топлината.  Що се отнася до въздуха,
създаващ затруднения, маслото е гъста грес, така че въздухът не може да влезе в него, поради което
маслото може да се съхранява в продължение на десетилетия и да запази своята ефективност.

По  практически  причини  обикновено  доставям  маслото  в  спринцовки,  за  да  улесня  пациентите  да
измерват дозите си и да предотвратят замърсяването. За да съхранявате масло за дълъг период от време,
бих предложил контейнер от неръждаема стомана или бутилка с тъмен цвят с плътно затварящ се капак.
Ако  маслото  се  съхранява  правилно,  загрижеността  за  датата  на  производство  може  да  бъде
пренебрегната за много дълго време. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Би ли било по-добре или по-безопасно да се произвежда маслото, 
използвайки хранителен алкохол?
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„Често хората ми казват, че биха предпочели да произвеждат маслото със зърнен алкохол. По някаква
причина  те  изглежда  смятат,  че  зърненият  алкохол  би  бил  по  -безопасен  за  употреба,  но  в
действителност той все още е отрова, както всеки друг разтворител. Един от основните проблеми със
зърненият алкохол е, че е много трудно да се намери алкохол като този, който е 99 или 100% чист. В
повечето случаи е трудно да се намери алкохол, който е над 95 % и обикновено останалите 5 % ще са
вода. Тъй като тази вода присъства, това прави алкохола по -малко ефективен като разтворител и в края
на процеса в маслото ще остане доста вода, която трябва да се изпари.

От моя опит не считам използването на зърнен алкохол за по -безопасно от изопропилов алкохол или
лека нафта за производството на маслото. Без значение как го гледате,  алкохолът е отрова и когато
консумирате  алкохол,  той произвежда висока отрова,  която засяга  двигателните ви умения и това е
известно като пиян.  Не казвам,  че висококачественото масло не може да се произвежда със зърнен
алкохол. По -скоро казвам, че трябва да сте наясно, че това вещество не е по -добро или по -безопасно
от други разтворители, които съм използвал и в някои отношения не работи толкова добре.

Често с мен се свързват хора, които искат да извлекат маслото, като използват масло или зехтин и т.н.
Доста често те питат дали мисля, че екстракция, направена по този начин, би довела до получаване на
лекарство с подобна сила на лекарството, което произвеждам, използвайки моя метод. Отговорът е не.
Смятам, че така направените екстракти са просто форми на отслабено лекарство от коноп. По обем не е
възможен начин лекарството, произведено по този начин, да има същата сила като лекарството, което
произвеждам. Ако сте имали сериозен рак, бихте ли искали да го лекувате с някаква форма на разводнен
коноп, или по-рано бихте използвали истинското нещо в лечението си?

Може ли конопеното масло да се използва заедно с алкохол?

Виждал съм много хора, които стават много силни на алкохол, да се успокоят веднага след пушенето на
джойнт. Няма съмнение, че алкохолът е едно от най -разрушителните неща на тази планета, но хората
ще бъдат  хора и  мнозина  харесват  алкохола си.  От нашия  опит  изглежда,  че  конопеното  масло не
представлява опасност за пиещите и наистина често може да намали приема на това вредно вещество.
Често пиящите, които са се лекували с конопено масло заради медицинските си проблеми, съобщават,
че жаждата им за алкохол е значително намалена, а някои дори са се отказали напълно от пиенето. Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Разтворители и остатъци от разтворители в маслото

„През годините с мен се свързаха много хора, които бяха загрижени за възможността остатъците от
разтворители да останат в готовото масло. От моя опит смятам, че няма опасност от консумацията на
масло, ако се спазват инструкциите, които сме предоставили за правилното производство на маслото. Аз
лично приемам това масло от около десет години без никакви вредни ефекти. Освен това направих това
масло достъпно за хиляди хора и получих много малко оплаквания. Ако някой има проблем с вкуса на
маслото,  това  не  е  причинено  от  остатъци  от  разтворител.  Вместо  това  причината  са  естествените
терпени,  които  маслото  съдържа.  Някои  масла  имат  много  слаб  вкус,  докато  други  могат  да  имат
неприятен вкус, но доколкото знам медицината така или иначе не трябва да има добър вкус, така че не
се притеснявам за такива неща.

При лабораторни тестове,  проведени върху маслата,  които произведох,  не бяха открити остатъци от
разтворители. Струва ми се абсурдно, че всеки би се тревожил за остатъци от разтворители в маслото,
когато се замисли с какво медицинската система захранва обществеността. Токсични за черния дроб
химикали, отрови, химиотерапия, радиация, ваксини и пр. Струва ми се, че всеки, притеснен да не бъде
отровен,  трябва  да  бъде  много  по  -загрижен  за  това,  което  доставя  медицинската  система,  а  не  за
остатъци от разтворителя, който е напълно сварен.
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Ако някой има проблеми с приема на маслото, това обикновено е така, защото за производството на
веществото е използвана енергизираща сатива. В допълнение, други проблеми могат да възникнат, ако
пациентът се опитва да приема фармацевтични продукти заедно с лечението с масло или ако не го
използва по правилния начин. В идеална ситуация други членове на семейството биха могли да приемат
маслото заедно с пациента. Това би им помогнало да разберат ефектите на маслото и тогава няма да се
притесняват толкова много за ефекта, който има върху пациента. Тъй като не знаят какво да очакват с
използването  на  маслото,  членовете  на  семейството  често  са  склонни  да  реагират  прекалено,  ако
пациентът погълне твърде много.  Но ефектите  ще отшумят за кратко време и пациентът ще остане
невредим. Затова мисля, че други членове на семейството също трябва да опитат маслото в малки дози,

Висококачественото  конопено  масло  има  способността  да  замени  употребата  на  повечето
фармацевтични продукти, но когато пациентът се опитва да приема фармацевтични продукти заедно с
маслото, понякога могат да възникнат проблеми поради взаимодействията. Много от веществата, които
лекарите предоставят, са отровни по природа и маслото не харесва наличието на такива неща в тялото
на  пациента.  Обикновено,  малко  след  като  пациентът  преустанови  употребата  на  фармацевтични
лекарства,  всички проблеми, които изпитва,  просто изчезват.  " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното
растение

„Нафтата е търговското наименование на петрола, така че опитайте и потърсете, че домашният етер има
много промишлени приложения, обезмасляващ за разредители на бои.“ Ал

"ЗАПОМНЕТЕ, че THC и CBD са неполярни ... и хлорофилът и H2O са полярни ... Така че най-доброто
масло се прави с неполярен разтворител ... то е чисто ... без хлорофил." Майкъл

„Един мой приятел химик ми опрости цялата история и ми обясни защо нафтата може да е по-добра
(въпреки че не мисли значително): нафтата е неполярен разтворител, така че по-лесно и по-ефективно
извлича неполярни молекули (THC и CBD са в основата си неполярни молекули) и изключва полярните
молекули.

Изопропиловият алкохол (и етерът по този въпрос) е слаб полярен разтворител, така че е много добър за
тази цел, но може би малко по -малко от нафтата - тъй като JB казва, че те са тествали и двете, а те са по
-мощни. EDIT: О, да, почти забравих: той също каза, че няма страх от оставане на нафта (или изо) в
крайния  продукт,  ако  следвате  рецептата,  предоставена  от  Рик  Симпсън  (моят  приятел  каза,  че  не
използва пластмасова кофа, обаче, но стъклена или от неръждаема стомана) и ако не сте сигурни, просто
направете това, което JB винаги ви казва - добавете малко вода и я поставете във фурната, така че да се
изпари напълно. Той обаче би използвал изопропилов алкохол, защото сте сигурни, че това е, което
трябва да бъде ... ”Сандра

-  Сандра,  методът,  който  Рик  показа  на  света,  е  най-основният,  неусложнен  и  достъпен.  Почти
безпроблемно е, когато човек следва инструкциите на Т. Стъклото е добро, но се счупва и не искате това
да се  случи,  никога.  Неръждаемото  е добре,  разбира  се.  99,9% iso  работи добре,  но  все  пак бихме
използвали лека алифатна нафта, когато е възможно. JB

„Препоръчвам  също  да  охладите  всичко  възможно  преди  извличането.  Повечето  оставят  алкохола,
канабиса, контейнерите, всичко свързано с извличането във фризера за 24-48 часа. По този начин ще
получите много по -чист продукт.  Вашите добиви ще бъдат по -ниски,  но няма да имате  нужда от
толкова. Съжалявам за правописни грешки или липсващи думи, MS е гадно и нямам лекарства, хаха.
Благослови. " Чък

- Чък, замразяването е добре и добре, но не е необходимо да го правите, когато работите с качествени
разтворители  и  изходен  материал.  Плюс  това,  ние  не  обичаме  да  охлаждаме  ръцете  си,  стайната
температура работи добре за нас и няма да имаме проблеми с артрит след няколко месеца или години
замръзване на пъпката. Плюс това, често маслото се прави на места, където няма фризери на стотици
мили наоколо. Така че, да, можете да го замразите, ако искате, но ние не бихме го направили сами.
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Аз самият не обичам замразени зеленчуци, избягвам да ги ям, когато е възможно, така че не виждам
защо трябва да направя изключение и да замразя зеленчука, който най -много ми харесва от всички тях.
Но да, може да помогне, когато трябва да използвате алкохол за извличане на маслото, така че не съм
напълно против.

Просто ние сами не използваме алкохол като разтворител (или по -добре: той не е разтворител по наш
първи  избор),  не  виждам  нито  една  причина  да  плащам  на  държавата  допълнителен  данък  за
разтворител,  който ще се изпари така  или иначе (освен ако не  използвате  фотоапарат,  което бихме
направили, когато е възможно). Мога да купя литър лека нафта за около 3 - 4 долара, литър 99% алкохол
би струвал около пет пъти повече и би произвел по -малко масло и това масло вероятно няма да е
толкова добро, сякаш лека нафта или 99,9 Използва се % iso. Освен това ще получите по -малко масло.

И така, къде точно е предимството да се използва алкохол като разтворител? Не мога да видя нито една
рационална причина, поради която алкохолът трябва да се предпочита пред чиста нискокипяща лека
алифатна нафта, а именно когато се смята, че в маслото няма остатъци от разтворители, за които би
трябвало да се притеснява, когато маслото се произвежда правилно. Когато не се произвежда правилно,
в маслото има или може да има остатъци от разтворител. Но не ни обвинявайте за масла, които не са
произведени правилно, ние наистина не можем да носим отговорност за липсата на качество на масла,
доставени от други. Толкова е просто. ”JB

„Много просто обяснение на един безкраен въпрос ... Аз лично съм използвал нафта ... изо алкохол ... и
бутан,  за  да  направя  масло  ...  и  най  -доброто  ...  най  -чисто  ...  най  -силно  ...  и  най  -доброто
дегустационното масло беше от нафтата ... Не разбирам какво не харесват хората ... Изобщо не остава
гориво, когато се прави както трябва ... и нафтата сякаш отделя повече от растенията ... Прави го много
по -бързо ... Така по -чисто масло ... (злато) ... ”Петър

„Леката нафта е фракцията, която кипи между 30 ° C (86 ° F) и 90 ° C (194 ° F) и се състои от молекули с
5 - 6 въглеродни атома. Тежката нафта кипи между 90 ° C (194 ° F) и 200 ° C (392 ° F) и се състои от
молекули с 6 - 12 въглерода.

Нафтата се използва предимно като суровина за производство на високооктанов бензин (чрез процеса на
каталитично реформиране).  Използва се също в битумнодобивната промишленост като разредител, в
нефтохимическата  промишленост  за  производство  на  олефини  в  парни  крекери,  и  в  химическата
промишленост за разтворители (почистване). Обичайните продукти, направени с него, включват по -
леки течности, гориво за лагерни печки и някои почистващи разтворители.

„Нафтата има химическата формула на CnH2n+2. Леката нафта има 5 и/или 6 въглеродни атоми, които
се свеждат до C5H12 и C6H14, известни също като пентан и хексан.  Така че това,  което търсите,  е
нафта, която е чисто смес от пентан и хексан. Wouter

„Просто  исках  да  публикувам  нещо  за  разтворителите.  Отидох  при  един  мой  приятел,  който  има
няколко докторски и магистърски степени по химия и го попитах какво мога да направя, за да премахна
напълно нафтата от маслото. Той каза: „Вземете 5 ml изопропилов алкохол и го разбъркайте, след като
за последно спре да кипи. Той ще се изпари и ще вземе нафтата със себе си. След това токсичният
разтворител  става  нетоксичен  разтворител.  Това  не  е  истинското  ми  име,  срамно  е,  че  не  мога  да
използвам истинския си акаунт от страх да не бъда уволнен или нает като медицинска сестра. Боби

„За да намерите Naphtha във Великобритания, потърсете„ изтриване на панела “или„ бързо изтриване на
панела “. Това е продукт, използван при ремонт на каросерии на автомобили, за почистване на метала и
не оставя остатъци. Трудността е да се намери подробен списък на точните съставки, тъй като те могат
да варират. 99,9% изопропанол трябва лесно да се намери. " Ем

„Рик Симпсън, проследихме вашия процес, използвайки VM&P Naphtha и всичко вървеше по план, с
изключение на първите няколко изтегляния на спринцовки, които излязоха малко по -течни, отколкото
очаквахме.  Добавих  няколко  капки  вода  и  опитах  отново  и  изглежда  е  добре.  Единствената  ми
грижа/въпрос  е  вкусът.  Все  още има вкус на  разтворител.  Добре ли е  или трябва  да  направя  нещо

40



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

повече? Получателят на това спи около 12 часа всеки път, когато вземе маслото. Така ли е, докато не
развие толерантност? Всяка помощ е високо оценена. " Памела

-  VM&P  не  изглежда  добър  разтворител  (въпреки  че  някои  MSDS  казват,  че  трябва  да  е  същото
вещество като това, което бихме искали да използваме). Изглежда, че е тежка нафта и не изглежда да
изври напълно и изглежда изисква допълнителни грижи.

Бих добавил малко вода и я сложих в електрическа фурна с температура 130 ° C (266 ° F) за няколко
часа,  може би за  една нощ, или докато разтворителят  изчезне напълно,  някои казват,  че отнема до
четири дни, за да се отстранят остатъците от разтворителя . Не трябва да има послевкус на разтворител,
ако маслото е произведено правилно и маслото не трябва да е течащо, то трябва да прилича повече на
грес. Уверете се, че маслото наистина е филтрирано правилно, тъй като остатъците от разтворители са
склонни да се придържат към растителните материали.

Просто направете пръстов тест с разтворителя, който искате да използвате. Потопете пръста си в него и
вижте дали той се изпарява напълно в рамките на 30 секунди или по -бързо. Колкото по -бързо се
изпарява, без да оставя филм, толкова по -добре.

Ако не можете да получите чиста лека алифатна нафта (наричана още бензин в Европа, поискайте CAS
номер 64742-49-0. Той се продава под много различни имена. Това не е видът, използван като гориво в
автомобилите, а типът, който се използва като разтворител или разредител за бои или обезмаслител),
бих избрал 99% или дори по -добре 99,9% изопропилов алкохол -  това изглежда е възможно да се
намери почти навсякъде по света.

В момента предпочитаме лека алифатна (ниско кипяща, хидрогенирана) нафта, която обаче произвежда
по-добри и по-мощни масла от повечето други разтворители, които се използват в момента. Колкото по
-малко растителни материали и хлорофил в маслото, толкова по -добре действа като лекарство, толкова
по -добър е вкусът му и той е по -мощен. Целият трик е в това колко силно и успокоително е маслото.
Колкото по -силно и успокоително, толкова по -добре. JB

„Правилната нафта НЕ се продава в САЩ, нито в Tractor Supply или Home Depot или Lowes или дори
Sherwin Williams. Все още се продава в Канада. Имам приятел, който го дестилира до 100 ° F и спестява
разтворителя, който излиза, за да го използва за производство на масло. Стив

„Ако живеете в САЩ, тогава няма да получите правилната нафта, на цялата нафта, произведена в САЩ,
не може да се вярва поради слабото регулиране на съставките в този вид разтворител. Никога няма да
получите чиста нафта в САЩ, дори VM&P може да бъде напълно непоследователен от една бутилка до
друга и дори не се рекламира като чист. В Канада те произвеждат чиста нафта и това е най -добрият
разтворител  за  използване  в  сравнение  с  ISO  или  зърнен  алкохол,  не  правете  голяма  грешка  и
прахосвайте медикаменти или още по -лошо да направите себе си или някой друг още по -болен, като
използвате грешен разтворител. Бъдете предупредени, че нафтата в САЩ дори ще направи масло, което
изглежда напълно както трябва, но ще ви разболее много. " преследване

-Фактът, че чистата алифатна нафта не се продава навсякъде в САЩ, не означава, че чиста алифатна
нафта с номер CAS 64742-49-0 и точка на кипене около 60-80 ° C не съществува или че съществува не
произвежда  по -добро масло от  повечето  други разтворители,  когато  се  използва  правилно.  Ако не
можете да получите чиста лека нафта, 99% или дори по -добре 99,9% изопропилов алкохол ще бъде
вторият ни избор.

Но все пак не бих се отказал - лек нафта (бензен) или подобни разтворители се използват за извличане
на масла от растения, така че бих се консултирал с производителите на растителни масла и да видя
какво използват. Там, където живея в Европа, мога да купя разтворителя на практика във всеки магазин
за хардуер или боя, това е една от най -често срещаните технически течности, които помня от детството
си, използвахме го за обезмасляване на вериги за велосипеди и т.н., и на практика всеки имаше бутилка
от него у дома. Така че целият безкраен дебат за разтворителите ми изглежда малко смешен. Когато
използвате  подходящата  лека  нафта,  няма  остатъци  от  разтворители,  за  които  би  трябвало  да  се
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притеснявате, може би няколко ppm, точно както в повечето евтини растителни масла, които често се
произвеждат с почти точно същия разтворител, както препоръчваме. JB

„Леката алифатна нафта работи страхотно, без никакъв намек за разтворител в маслото ми. Ако следвате
инструкциите на Рикс до писмото, не би трябвало да има никакви проблеми. " Рик

„Има 2 основни категории нафта - лека и тежка. Леката нафта НЕ съдържа бензен, което Райна има
предвид (не хексан). Въпреки че не бих препоръчал дори лека нафта, освен ако екстрактът от канабис не
може да бъде тестван, след като е произведен за остатъци от нафта, той може да се използва, ако това е
всичко,  което можете да  получите  за  разтворител.  Ключът е  да  се  уверите,  че  варите  екстракта  до
състояние  на  гъста  мазнина  -  в  този  момент  по  -голямата  част  от  нафтата  трябва  да  изчезне.
Използването на оборудване за дестилация е начинът да се направи най-чистото масло без разтворители,
но извън капацитета на повечето обикновени хора. Надявам се, че това помага. " Марк

- Райна, няма да споря с теб. От Уикипедия: „Петролен етер, въпреки синонима на бензин, не трябва да
се бърка с бензен или бензин, нито с бензин, въпреки че много езици го наричат  с име, получено от
бензин,  например„ Benzin  “(немски)  или„ benzina  ”(италиански).  Петролният етер е  смес от  алкани,
например  пентан,  хексан  и  хептан,  докато  бензолът  е  цикличен,  ароматен  въглеводород,  C6H6.  По
същия начин петролният етер не трябва да се бърка с класа органични съединения, наречени етери,
които съдържат функционалната група RO-R '. Моят опит е микробиология - където съм учил органична
химия, малко биохимия / някаква неорганична химия ... Със сигурност не знам всичко, но знам малко.
Леката нафта НЕ съдържа бензол - точка. Ще пренебрегна коментара ти, "Би било в интерес на всички,
ако не отправяте твърдения извън научните данни." Марк

„Какво бихте искали да подарите на баща си? Най -доброто от най -доброто или нещо, което прилича,
но просто няма правилните ефекти? Когато правите лекарството според инструкциите на Рик, шансът за
неуспех  по  време  на  лечението  е  много  нисък.  Когато  правите  маслото  според  инструкциите  на
„експерти и учени“, вие правите различен продукт. Въз основа на нашия опит може да не се справи
добре с това, което препоръчваме.

Искате ли да замълча и да им позволя да доставят нискокачествени боклуци? Или предпочитате да се
поучите от мен/нас и да знаете как да го направите правилно, за да имате същите резултати, за които
говорят нашите пациенти? " JB

„Използвам 99% изопропилов алкохол, това е най -лесно достъпното за мен. Използвам крема на моите
култури, отглеждан 100% органично и без пестициди, добре маникюрен и изсушен до кости. Смесвам го
с множество щамове indica. Лекувах пациент с лимфом на Ходжкин, той беше на етап 4 и в рамките на 6
месеца  след приема на  маслото  според указанията,  вече  е  без  рак !!  Благодаря  ти Рик Симпсън за
жертвите,  които направи,  за  да направи тази информация достъпна за всички! Съвсем наскоро друг
пациент с рак 4 етап се обърна към мен за малко помощ, той има тумор на един от бъбреците, който е
неработещ. Молете се да получите две потвърдени лечения последователно. Бог да ви благослови Рик
Симпсън и JB, продължавайте да разпространявате думата и да обучавате хората за това прекрасно
лечебно масло от коноп. ” GrowGoddess

- Смесването на няколко щама винаги е добра идея. Погледнете го просто, не знаете за какво точно е
подходящ определен щам, така че когато смесите няколко щама, получавате много по -добър ефект на
килима. Освен това такива масла ще ви изкачат много по -високо - тези,  които пушат тенджера „за
отдих“, ще разберат за какво говоря. Представете си, че сядате с приятелите си и всеки от тях представя
най -добрата пъпка, която има. След няколко часа няма да можете да направите много. И това е ефектът,
от който се нуждаете за най -добри резултати, така че отново смесването на щамовете е пътят. С най -
добри пожелания и благодаря, GrowGoddess, винаги се радвам да чуя за хора, които просто следват
указанията и получават резултатите, за които говорим. JB

„Здравей JB, имам проблем с електрическата тенджера за ориз, всичко, което видях, се спуска до 100 °°
C, разгледах всички марки на пазара и всичко, което имат, има термостат, който се изключва, когато
съдържанието достигне температура. Какво препоръчваш?" Кристина
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-  Кристина,  какъв  точно  е проблемът?  Винаги  можете да  поставите  маслото в  електрическа  фурна,
загрята до 130 ° C, и да го оставите там за около час и така да го декарбоксилирате. JB

„Когато температурата достигне 100 ° C, електрическата печка за ориз се изключва! Разтворителят не
достига 110 ° C. " Кристина

-  Разтворителят  не  може  наистина  да  достигне  тази  температура,  защото  би  изпарил,  мисля.
Продължавайте да кипите разтворителя, докато готварската печка се изключи за първи път (добавете
няколко капки вода към последната партида). След това го оставете да се охлади и го включете отново.
Това е всичко, което правим. JB

„Включва се отново и се оставя да ври, докато се върне на? След това се изключва и маслото вече е
готово? " Кристина

- Включете готварската печка за ориз, варете, докато спре за първи път, след това изчакайте пет минути,
докато  се  охлади,  включете  я  отново  и  изчакайте  да  се  изключи за  втори  път.  След  това  изсипете
маслото в чаша от неръждаема стомана и го поставете във фурна, загрята до 130 ° C, за един час и
маслото ви е готово. JB

- Благодаря JB, спаси ми живота. Кристина

„Вдишвате нафтата, докато правите маслото. Дишате ОТРОВА, когато го направите по този начин. Ако
усетите миризмата, вече сте мъртви. Мирисал съм лагерно гориво на Coleman, гориво с по -леки ципове
и нафта, използвани за частично почистване и промишлени приложения стотици пъти в живота си ...
Още не съм мъртъв. Лол.

Сериозно ... Ако използвате чист разтворител (без добавки) и кипнете разтворителя правилно с малко
вода, която има добавена по -висока точка на кипене, било то изо, алкохол или нафта, ще го получите
всичко навън. Вие поглъщате много повече нафта, изпомпвайки собствения си газ в колата си за една
година, отколкото бихте получили от цял живот на използване на правилно направено масло. Матей

„Здравей Рик (или тези,  които четат  тази поща),  първо искам да ти кажа,  че се справяш чудесно с
популяризирането  на  тази  вещица,  изглежда  като  прекрасно  лекарство  за  толкова  много!  Живея  в
Норвегия и имам диагноза болест на Crohn. Имам и много близък приятел с рак,  който лекарите са
спрели да лекуват, защото не могат да направят нищо повече. Искам да пробвам маслото и при двете
условия.

Имам въпрос относно производството на масло. Тук в Норвегия е много трудно да се намери чиста
нафта  (поне  след  моя  опит),  така  че  търся  добри  алтернативи.  Няколко  години  назад  си  купих
„екстрактор за медоносни пчели“ (цилиндър, който пълните с костни сухи билки и използвате газ бутан
за извличане на маслото). Дали това е също толкова добро, колкото готвенето на маслото с нафта?

И как се използва духът? Кой съдържа повече от 90% алкохол? Имам приятели, които създават свой
собствен дух и това не е много скъп вариант да се добера до мен. Това по -добре ли е от бутана? Пуших
„извличането на мед“, когато го направих миналия път, и се чудех дали това е добро лекарство за тези 2
състояния, които споменавам, ако го ям. Ако не е бутан или алкохол е добър вариант - можете ли да
препоръчате  някои  други  опции,  които  може  би  знаете,  че  е  лесно  да  се  хванете  в  Норвегия  или
Швеция? Много благодаря! Наистина очаквам с нетърпение да опитам маслото за моята болест. С най -
добри пожелания, Хенри "

„Скъпи Хенри, нямам опит с извличането на медоносни пчели, но не смятам, че този метод би бил
толкова ефективен, колкото методите,  които използвам. Производството на маслото при мен загрява
маслото до температура, която декарбоксилира крайния продукт, за да направи маслото възможно най -
силно. Този процес на нагряване завърта молекулите в позиция делта 9, което прави маслото по -силно.
Ако имате проблеми с намирането на подходящия разтворител, можете да опитате ацетон. Никога не
съм опитвал ацетон да произвеждам маслото, но не виждам причина ацетонът да не работи толкова
добре, колкото алкохол или нафта за производството на лекарството. Трябва да можете да получите лека
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алифатна  нафта  от  магазини,  които  доставят  боя,  тъй  като  те  обикновено  продават  нафта  като
разредител за боя.

Правилно направеното масло трябва да се погрижи за вашите проблеми и също така трябва да даде шанс
на вашия приятел с рак да оцелее. 90% алкохол ще бъде по -малко ефективен разтворител, тъй като
останалите 10% обикновено са вода и по време на довършителния процес ще имате много излишна вода
за изпаряване. Най -добри пожелания, Рик Симпсън ”

„Правилното декарбоксилиране е много важна част от перфектното производство на масло, тъй като
суровото  растение  не  предлага  много  чисти  делта9-THC  и  CBD  вместо  това  има  киселините,
означаващи  THCA  и  CBDA.  Процедурата  за  отстраняване  на  карбоксилната  група  е  нагряването.
Правете  това  много  внимателно,  за  да  не  изгорите  ценните  си  молекули.  Открих  в  Journal  of
Chromatography добра бележка, която трябва да бъде необходимата температура и време за загряване на
маслото, тъй като в зависимост от готварската печка за ориз температурите може да не са достатъчни.
Така че е добра идея маслото ви да се загрява минимум 27 минути при мин. 122 градуса по Целзий.
Винаги проверявайте температурата на нагревателната плоча с цифрово измервателно устройство, за да
избегнете  прегряване  на  маслото.  В  таблицата  по  -долу  виждате  точките  на  кипене  на  основните
канабиноиди,  които  никога  не  трябва  да  достигате,  в  противен  случай  ги  сварявате.  Освен  това
отбелязвам,  че  е  правилно  това,  което  Рик  казваше  през  цялото  време  във  видеоклиповете  си,  не
прегрява маслото, но топлината е необходима за производството на лечебното масло. Температура от
минимум  106,2  градуса  по  Целзий  е  необходима  за  правилния  процес  на  декарбоксилиране  през
определеното време в диаграмата около час. Ако вашето масло има само киселата форма на THCA и
CBDA, то не е толкова ефективно, защото киселините не се вписват много добре в рецепторите на CB1
и CB2. Така че внимавайте да го направите по правилния начин, защото казаното от Рик е вярно, само
най -добре направеното масло може да свърши работа, когато живо зависи от това. (…) Ако вашето
масло има само киселата форма на THCA и CBDA, то не е толкова ефективно, защото киселините не се
вписват много добре в рецепторите на CB1 и CB2. Така че внимавайте да го направите по правилния
начин, защото казаното от Рик е вярно, само най -добре направеното масло може да свърши работа,
когато живо зависи от това. (…) Ако вашето масло има само киселата форма на THCA и CBDA, то не е
толкова ефективно, защото киселините не се вписват много добре в рецепторите на CB1 и CB2. Така че
внимавайте  да го направите  по правилния начин,  защото казаното от Рик е вярно,  само най -добре
направеното масло може да свърши работа, когато живо зависи от това. (…)

Да,  погледнете  и  интерпретирайте  тази  научна  диаграма,  за  да  разберете,  че  процесът  на
декарбоксилиране  протича  през  цялото  време,  когато  загрявате  сместа  от  разтворители  на
канабиноидите в тенджерата за ориз. Така графиките показват, че е много да се доведе температурата до
130 градуса по Целзий достатъчно дълго, за да се постигне максимално декарбоксилиране. Всичко е
въпрос на температура и време за достигане на най -добрите нива.

Ако използвате цифров измервателен уред за температура и го поставите на дъното в готварската печка
за ориз по време на целия процес, за да изпарите разтворителя на, ще видите, че само в късната фаза на
процеса, когато водните капки попаднат на финала в готварска печка, температурата достига около 100-
110 ° C. Но времето в този диапазон не е достатъчно дълго за целия процес на декарбоксилиране. След
това загрявате маслото в малък стоманен съд на нагревателна плоча за по -дълго време. Толкова дълго
без активност (без повече газови мехурчета) загрявате и чакате. Контролирайте температурата и най -
добре да не излизате над 130 градуса по Целзий за около половин час. Не забравяйте, че THC има точка
на кипене 157 градуса С. Така че, моля, не излагайте на риск прегряването, в противен случай желаните
от вас канабиноиди ще се изпарят и ще се разпръснат ...

В основата не е важно да получите максималното количество декарбоксилиране, толкова дълго по -
късно ще получите достатъчно масло в тялото си. Интересна е стойността на един грам на ден или
повече,  която  трябва  да  приемате.  Разбира  се,  колко  масло ви е  необходимо,  зависи  от  това  колко
delta9THC наистина е в маслото - означава колко ефективно е било декарбоксилирането. Ако следвате
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препоръките на Ricks и не забравяйте да оставите маслото да се нагрява достатъчно дълго до 130 ° C -
всичко ще бъде наред. Независимо кой разтворител използвате. " Стефан

„Здравей JB, намерих тази нафта в моя район ... (връзка) Не пише Light Naphtha ... ще продължи ли това?
Благодаря отново за цялата помощ и супер информация! ”

- Трябва да е лека алифатна нафта- проверете MSDS, за да видите дали е чиста лека нафта без добавки),
шелит в Австралия, (технически или промишлен) бензин в Европа (бензин, а не бензен, а не от типа,
използван  като  гориво  в  автомобили).  Продава  се  под  много  различни  имена.  Използва  се  като
разредител за бои, разтворител, обезмаслител, бил е много често срещан домакински разтворител или
обезмаслител за текстил, може да се използва и като по-лека течност и т.н. Температура на кипене около
60-80 °° C .

Намажете някои върху чиста чиния на Петри или потопете пръста си в нея и ако тя се изпари в рамките
на  тридесет  секунди  и  не  остави  мазни  остатъци,  трябва  да  е  добре  да  се  използва.  Има  много
доставчици, не мога да ви кажа кой е най -добрият или какво бихме препоръчали в момента, затова
предоставяме само общи инструкции.

CAS номер 64742-49-0, чист, нефтен дестилат, без добавки, ако е възможно, и точката на кипене трябва
да бъде възможно най-ниска.  Повечето рафинерии го произвеждат,  просто ги попитайте  какво биха
препоръчали за билкови екстракти.

Вторият вариант е 99% или 99,99% изопропилов алкохол или много скъпият 99% алкохол за храна.
Изопропиловият алкохол и хранителният алкохол не са толкова ефективни, колкото разтворителя като
нафтата, и отстраняват повече растителни материали и хлорофил в маслото, което го прави по-малко
мощен и с вкус, затова препоръчваме да използвате нафта винаги, когато е възможно/налично. Най -
добри пожелания, JB ”

Р. Рик, в Мексико „нафтата“ е само едно от няколкото наименования на продукти от тип нафта. За да
избегнете  фатална  грешка,  бихте  ли имали научното  наименование  на  „нафтата“,  която  използвате,
моля?

О.  Потърсете  чиста  лека  нафта  без  допълнителни  съставки.  По  същество  е  същото  като  горивото
Coleman, което можете да видите на снимката по-долу, но потърсете нафта без добавки против ръжда,
които се добавят към горивото Coleman.

Ако разберете, че леката алифатна нафта е забранена във вашата страна (какъвто беше случаят например
в Хондурас), потърсете 99% или по -добре 99,9% изопропилов алкохол, трябва да е лесно да се намери.
99% алкохол е третият разтворител, който бихме използвали, но бихме направили всичко възможно да
го избегнем, тъй като премахва твърде много хлорофил и други нежелани растителни материали. Някои
обичат да замразяват разтворителя и изходния материал,  когато използват изопропилов алкохол или
алкохол като разтворител.  Ние лично не използваме тези разтворители,  освен ако не се налага и не
обичаме да излизаме замразени, така че всъщност не насърчаваме замразяването му, но някои казват, че
това помага за подобряване на качеството на маслото. Когато използвате неполярна чиста лека нафта с
ниска точка на кипене, не е нужно да замразявате нищо и пак ще получите добър продукт, ако следвате
инструкциите. JB

„Хей JB, какво ще стане, ако има алергия към използването на Naptha? Имаме член на семейството,
който има тежки алергични реакции към ВСЕКИ дреболии, особено разтворители. Искаме да направим
масло за нея, но трябва да използваме органичен разтворител. Мислехме да направим органична „луна“,
която  беше дестилирана  няколко  пъти,  за  да  придобие  чистота,  но  какво мислите  за  това?  Каква е
вашата препоръка за тежко алергичните към толкова? Тя изобщо не може да приема фармацевтични
продукти, защото е алергична към свързващите агенти, страда толкова много поради алергиите си към
всичко. Благодаря предварително!" Сара

- Е, можете да използвате 99% алкохол, никога не сме казвали, че не можете. Просто според нашия опит
маслата, произведени с неполярни разтворители, са малко по -мощни и обикновено съдържат по -малко
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растителни материали. Някои замразяват алкохола и пъпките преди обработката, за да получат масло,
което е по -кехлибарено. Така че предполагам, че това е пътят за теб, Сара.

Високо THC или високо CBD масло?

„Доста съм объркан. Приятелят ми има рак на бъбреците 4 -ти етап и рак на белите дробове. Най -добре
ли е да дадете високо CBD масло или THC масло? CBD маслото има само следа от THC? Взех му тръба
от десет грама и тя има 18% CBD и по -малко от 1% THC. Ще постъпя ли по този начин по грешен
начин? “Ричард

Mikees: Да, това не е всичко, трябва да вземете истинската RSO.

-95-98% THC не  е  18% CBD,  нали?  Кажете  на  този,  който  ви го  е  доставил,  да  спре  да  го  прави.
Високият маркетинг на CBD ще убие много неподозиращи пациенти, както изглежда, това е тъжно.
Защо  не  могат  просто  да  следват  инструкциите,  които  наистина  работят?  Използването  на  масла  с
високо  съдържание  на  CBD  е  много  ограничено,  те  не  действат  толкова  добре  дори  при  кожни
заболявания, наистина не разбирам защо всички са толкова разтревожени за тези глупости с CBD. Да,
това също е мощно лекарство, но употребата му наистина е ограничена само в сравнение с истинската
RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, изключително мощен и успокояващ и еуфоричен; това е най -доброто ви масло
и това ще работи най -добре. Опитайте първо това. Когато направите това, няма да докосвате или да се
доближавате до високото CBD масло и ще знаете разликата и никой няма да ви откъсне. RSO първо. JB

„Наистина  ми харесва  тази  страница  и  информацията,  която  мога  да  науча  от  нея.  Въпреки  това  е
толкова разочароващо да чуете други канабиноиди, освен THC, които се отнасят като вторични. Това
момиче и  нейните  родители не  виждат CBD като второстепенно.  Това й  даде живот.  Не THC го  е
направил, а CBD. Моля, престанете да се гаврите из всичко. Вие обезкуражавате хората да изпробват
високи щамове на CBD, когато наистина могат да им помогнат. Високият THC не е отговорът на всичко
и затова в растението има повече от един канабиноид. Тина

„JB отговори за рака на белия дроб, а не за синдрома на Dravet, никой не се занимава с нищо. За рака
докладите на пациентите и научните изследвания показват, че THC убива рака. Има някои проучвания,
според които CBD е полезен за някои видове рак, но малко в сравнение с проучванията, направени с
THC. Сега припадъците и някои други състояния с висок CBD е това, което търсите. " Келин

-  Келин и Тина,  маслата,  които използваме,  работят  и  при гърчове.  И пациентите  биха постигнали
несравнимо по -добри резултати, ако използват истинското нещо и се опитат да излекуват причината, а
не само симптомите.

Не отлагам CBD, той е наистина мощно лекарство сам по себе си и мисля, че е чудесно например за
дъвки за деца и т.н. Но ако искате истинската мощност, имате нужда от най -брутално мощния RSO и
много THC. Това е моята гледна точка и няма да се промени.

Просто го изпробвайте при кожни заболявания и вижте дали изгарянето или раната ще заздравеят по-
бързо  с  истинската  RSO или  с  нискокачествена  високоефективна  CBD  версия.  Виждал  съм го  със
собствените си очи, няма нужда да експериментирам за себе си с високо съдържание на CBD масла.
Искам най -доброто за себе си, както и за моите пациенти.

Повечето  висококачествени  CBD  масла  са  с  вторично  качество  в  сравнение  с  най-добрите  и  най-
наркотично мощните и успокоителни RSO с 95-98% THC.

Основният ви проблем е, че сте се включили в единната теория за канабиноидите, която Big Pharma
настоява, за да могат те да печелят от лекарства за канабис. Всъщност не искате лекарства на базата на
единични канабиноиди, искате най -брутално мощното и успокоително масло за най -добри резултати.
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Можете също да отглеждате растенията сами и можете сами да си направите маслото, наистина не е
нужно да го купувате от големи фармацевтични компании, които ще се опитат да поставят огромна цена
на декарбоксилирана смола канабис без причина, освен тяхната алчност .

Може и най -вероятно ще ви трябват килограми масло един ден - за вас или вашето семейство - колко
искате да платите за грам? Един долар е твърде много, ако растенията се отглеждат на открито и в голям
мащаб. Така че няма специални данъци, нищо подобно. 100% легализацията е единственият начин и
това трябва да се направи сега, няма причина да се допускат стотици милиони пациенти по света.

Не се колебайте да спорите за това; но това е всичко, което можете да направите по този начин. С най -
добри пожелания, JB

„Моля,  продължавайте  да  обяснявате  точно  както  имате,  аз  например  си  водя  бележки  и  научавам
колкото мога от вас какво е добро за какво и т.н., искам да съм готов и подготвен с подходящите за мен
знания и моят ... Ако не си казал, че имаш нужда от високия THC, бих си помислил, че всичко е наред,
благодарен съм за ВСЯКА ИНФОРМАЦИЯ. ” Вики

„Рик винаги е твърдял, че високият THC е наложително, за да ви даде най -добрия шанс, очевидно с това
е постигнал най -добри резултати. Има много неща, за които CBD може да е по -добър, обикновено се
използва при деца за синдром на Dravet, ADHD и тежко обсесивно -компулсивно разстройство, защото
много хора все още се страхуват да накарат децата. THC е това, което ви качва. Намерих някои хора,
които използват масло с висок THC за лечение на по -голямата част от хората, но ако пациентът не
реагира с надеждата, че е преминал към висок CBD и това работи по -добре.

Предполагам, че всеки е различен и всеки рак е различен. Но докато не се направят всички необходими
изследвания, най -добре е да се придържате към метода на Рик. Висока THC, доминираща индикация
след протокола. Казват, че ако започнат малки и удвоят дозите на всеки 4 дни, пациентът може бързо да
изгради толеранс и тежката сънливост ще отшуми след малко на маслото. Маслото на Рик е 95-8% THC,
но психоактивните ефекти няма да ви навредят.

И когато се опитвам да реша чий метод да следвам, не вярвам някой да е имал повече опит с това
лекарство  от  Рик.  Виждал  съм холандския  метод  и  просто  си  мисля,  ако  някой  умира,  защо бихте
разредили лека? " Ник

„Тъй като съм чувал за високото съдържание на CBD масла,  помагащи при припадъци,  винаги съм
мислил, че ако тези родители дават на детето си хибрид, но доминират в маслото от индика, детето ще
се излекува. Знам, че CBD маслата контролират пристъпите и съм толкова щастлив, че НЕЩО може да
помогне на деца като Шарлот, но представете си изцелението, което би могло да се случи, ако се даде
THC и другият спектър от канабиноиди в растението.  Така че вашето дете спи много поради THC,
телата му ще се приспособят към дозата. Просто мисля, че пълното растение е най -полезно, а не едно
отделено канабиноид. Сара

„Медиите продължават да се фокусират върху отделянето на канабиноидите, но е доказано, че и THC, и
CBD убиват  рака  и  свиват  туморите.  Маслото  на  Рик  Симпсън,  произведено  от  Cannabis  Indica,  е
лекарството, което лекува Landon и Brave Mykayla, както и много други и всеки може да го направи. Не
позволявайте на медиите да ви накарат да мислите, че трябва да изчакате това лечение или да отделите
CBD! THC работи и с нашата ендоканабиноидна система. Научете за лека, който всеки може да направи.
" Ханан

Безопасно ли е да се използва маслото?

„Безопасността на това лекарство е несравнима и от това, на което станах свидетел, не е по -опасно от
пиенето на чаша прясна вода. Дори ако човек се предозира лошо, няма да му се навреди, след като
ефектите  от  маслото  отшумят.  Най  -честият  страничен  ефект,  който  сме  отбелязали  при  хора,
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поглъщащи конопено масло за техните медицински състояния, е голяма почивка и усмивка на лицата
им.

Подобно на всяко друго мощно лекарство, ако някои хора приемат твърде много, това може да доведе
до  нежелани  странични  ефекти.  Въпреки  че  ефектите,  които  това  масло  може  да  произведе,  не
представляват опасност, има и такива, които не се радват да се надигнат от предозиране. Въпреки че
това лекарство е безопасно и повечето нямат проблеми с употребата му, трябва също да се има предвид,
че ще има такива, които ще изпитат затруднения.

Това е причината да инструктирам всички да започнат с много малки дози, след което да увеличават
количеството, което приемат на всеки четири дни. По този начин се дава възможност на човека, който
приема това вещество, да изгради своята толерантност и много пациенти съобщават, че дори не са се
покачили  по  време  на  лечението.  Ако  конопеното  масло  се  произвежда  правилно  от  много  мощни
успокоителни щамове канабис индика или често,  когато се произвежда от някои видове кръстосани
сатива, доминиращи от индика, ще се установи, че ефектите от такива масла ще насърчат сънливостта и
съня, които очевидно са важна част от лечебния процес.

Пациентите трябва да са наясно с факта, че това масло може също да намали кръвното им налягане,
очното налягане и нивата на кръвната захар. Ако хората приемат лекарства за лечение на тези проблеми,
те трябва да могат да намалят нуждата си от употребата на лекарствата,  които използват в момента,
много бързо в повечето случаи. Трябва да информирам пациентите, които приемат лекарства за кръвно
налягане, че след като започнат да използват маслото, често проблемите им с кръвното налягане вече
няма да изискват употребата на фармацевтични продукти и това важи и за диабетиците и тези, които
страдат от глаукома.

Моля, имайте предвид, че ако маслото трябва да се приема за лечение на други състояния и се приема
заедно с лекарства за кръвно налягане, в някои случаи това може да понижи твърде ниското кръвно
налягане на пациента. Въпреки че не познавам някой, който да е преживял това, да е претърпял някаква
реална вреда, все пак смятам, че човек трябва да се опита да избегне тази ситуация, ако е възможно.
Затова проверявайте често кръвното си налягане и ако вече не се изискват лекарства, не ги поглъщайте.

На някои хора може да изглежда невероятно, че могат да преустановят употребата на тези предписани
вещества. Въпреки това, след като човек осъзнае лечебния потенциал на това природно лекарство, скоро
разбира,  че  това  невероятно  масло  може  да  замени  употребата  на  почти  всички  фармацевтични
продукти.

Как обикновено се понася маслото?

Всички имаме различни толеранси към мощни лекарства, така че насърчавам пациентите да останат в
собствената си зона на комфорт, когато определят каква доза ще приемат. Толерантността на повечето
хора се изгражда много бързо и средно на нормален човек обикновено са необходими около 90 дни, за
да  погълне  60-грамовото  лечение.  60  грама  правилно  произведено  масло  изглежда  може да  лекува
повечето  видове  рак,  освен  ако  пациентът  не  е  бил  сериозно  повреден  от  медицинската  система  с
химиотерапията и радиацията си и т.н.

Пациентите,  които  са  претърпели  ефектите  от  химиотерапията  и  радиацията,  се  нуждаят  от  повече
масло, за да премахнат щетите, които медицинската система е оставила след себе си. В по -голямата си
част, след като човек свикне с ефекта на маслата, пациентите изглежда се радват да приемат веществото.
Но поради това, че това лекарство не води до пристрастяване, често тези, които използват веществото,
ще забравят да приемат правилно дозите си. Не че маслото ги кара да забравят, това е просто защото
телата им не усещат необходимостта от присъствието му и това само подчертава факта, че веществото
наистина не води до пристрастяване. Защото ако не беше, малко вероятно е пациентът да забрави да
вземе  дозата  си,  защото  ако  беше  пристрастяваща,  след  осем  часа  телата  им  щяха  да  извикат  за
веществото.
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Има ли странични ефекти, за които трябва да се притеснявате?

Някои пациенти съобщават, че са изпитвали тревожност или параноя с употребата на това лекарство.
Начините за справяне с това ще бъдат обсъдени, когато въпросът се появи малко по -нататък в тази
книга.

Основните странични ефекти на конопеното масло, за които са ми съобщавали, са добро здраве, щастие
и добър нощен сън, така че какво повече може да поиска някой от лекарство, което използва?

Много хора приемат голям брой фармацевтични продукти всеки ден. Може ли това да е полезно за
тялото?

Нямам представа  защо тези,  които виждат опасните странични ефекти на алопатичните лекарства  в
рекламите  на  лекарства,  все  още  биха  обмислили  приемането  на  тези  лекарства.  Изглежда,  че
безсмислено много хора ще постъпят според указанията на лекаря и голяма част от същите тези хора са
склонни да отхвърлят употребата  на лекарства  от коноп.  Просто поради лъжи, изречени от техните
правителства и тези, които стоят в сянка зад фармацевтичната индустрия. Никой не умира от употребата
на конопено лекарство и няма вреда. Иска ми се да мога да кажа същото за това, което лекарите ни
предписват всеки ден, но за съжаление едва ли е така.

Понякога различните взаимодействия, причинени от тези така наречени лекарства, са достатъчни, за да
ни поставят в ранен гроб. Но дори и да нямаме непосредствени проблеми, използването им все още
представлява опасност. С течение на времето химикалите и отровите, които тези лекарства съдържат, се
натрупват в телата ни и това също може да доведе до сериозни проблеми със здравето ни, които често
могат  да  доведат  до  смърт.  Дори  прости  неща  като  таблетки  аспирин  причиняват  хиляди смъртни
случаи  по  света  всяка  година.  Така  че  не  мисля,  че  някой  от  нас  трябва  да  се  доверява  на
фармацевтичната  индустрия  или  на  всичко,  което  те  предоставят.  Ако  искате  да  видите  истинска
лечебна сила,  обърнете  се към Майката Природа, защото ще намерите много малко във фабрика за
хапчета, която ще бъде от голяма полза.

Как пациентите сравняват страничните ефекти на конопеното масло с тези от химическите 
лекарства?

Няма реално сравнение между страничните ефекти на конопеното масло и отровните химикали, които
медицинската система предоставя. Тези вещества, които лекарите доставят, са нещо, което не трябва да
имаме  в  тялото  си,  тъй  като  те  са  токсични  за  черния  дроб.  Това  означава,  че  тези  така  наречени
лекарства не трябва да се приемат, защото те ще отровят черния ни дроб и ще влошат неговата функция.
В допълнение, употребата им може да причини редица други здравословни проблеми, които биха могли
да бъдат избегнати, ако вместо това се използва конопено масло.

С използването на химически лекарства често се излагаме на странични ефекти, които могат да бъдат
дори по -лоши от първоначално лекуваните. Някои пациенти със заболявания като рак и диабет и др.
Дори ми казаха, че техните състояния са причинени от лекарствата, които лекарите са доставяли. Така
че  изглежда,  че  доста  често  самите  лекари  са  поне  частично  отговорни  за  текущото  медицинско
състояние  на  пациента.  Много  пациенти  ми  описаха  подробно  ужасните  странични  ефекти,  които
срещнаха,  причинени от лекарствата,  които им бяха предписани,  така че бих се опитал да избягвам
употребата им, ако изобщо е възможно.

Тъй като химията на нашето тяло и нашата толерантност към много други вещества варира значително.
Често  лекарите  нямат  представа  какви  ефекти  може  да  има  натрупването  на  различни  химични
лекарства върху нашето здраве и благосъстояние. Няма двама от нас еднакви и различните лекарства,
смесени заедно,  са нищо повече от отровен химически коктейл,  който в някои случаи може да има
напълно неочаквани последици за здравето на пациента.  И така,  как всеки лекар би могъл да вземе
предвид всички неизвестни, за да определи кое е безопасно и кое е неприемливо?
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Честно казано мисля, че състояния като болестта на Алцхаймер и много други заболявания често са
причинени  от  сместа  от  химикали,  предписани  от  лекарите  им.  Много  пациенти  ми  разказаха  за
проблемите, с които се сблъскаха при употребата на фармацевтични продукти, но след като спряха да
приемат тези вещества и започнаха да поглъщат маслото, проблемите изчезнаха. За да обобщим нещата,
ако  лекарствата  от  коноп  се  произвеждат  правилно,  те  са  изключително  безопасни  и  безвредни  за
употреба, но това, което медицинските специалисти предоставят, не е.

Възможно ли е да се сравнят ефектите на алопатичната и емпиричната медицина?

Що  се  отнася  до  мен,  няма  сравнение  между  алопатичната  медицина  и  емпиричната  медицина.
Алопатичната медицина в по -голямата си част е просто смес от вредни химикали и отрови, които никой
не трябва да поглъща. Емпиричната медицина (лекарство от растения) се използва от хиляди години и
лекарствата,  произведени  от  коноп,  са  несравними  по  отношение  на  безопасността.  Медицински
ефективният  и  безвреден  характер  на  конопените  смоли,  от  които  се  произвежда  маслото,  прави
растението коноп „Кралицата на цялата емпирична медицина“.

През годините бях в контакт с  много пациенти,  които взеха всичко налично за лечение на техните
състояния и след като всичко останало се провали, те дойдоха при мен. Мисля, че пациентите, които са
използвали  както  алопатична,  така  и  емпирична  медицина,  са  по  -квалифицирани  да  говорят  за
разликата между химическите лекарства и конопеното масло вместо мен. Но за съжаление мнозина все
още се страхуват да излязат напред, така че мога да предам само това, което са докладвали.

Повечето от тези пациенти ми казаха директно, че ще използват много по -рано конопено масло, а не
лекарствата,  които  лекарите  им  дават.  Просто  защото  работи  много  по  -добре,  няма  неприятни
странични ефекти и за кратко време мнозина биха могли да се върнат към нормален живот. Те не са
изпитали тези изразени лечебни ефекти с използването на алопатични лекарства и повечето смятат, че
тези лекарства причиняват голяма вреда. Мисля, че това говори много защо сега дори не бих обмислил
използването на алопатични лекарства и в близко бъдеще мисля, че много други ще започнат да се
чувстват по същия начин.

Има ли причина да се притеснявате от пристрастяването към THC?

Екстрактите от растението коноп също могат да се използват, за да улеснят тези, които са пристрастени
към опасни вещества, да се оттеглят от употребата си. Системата ни казва, че марихуаната има ефект на
портал, което ще накара тези, които я използват, да изхвърлят живота си и да станат зависими от тежки
наркотици. Такива твърдения са пълни глупости. Как едно лекарство, което е полезно за преодоляване
на  зависимостите,  може  да  накара  някого  да  се  пристрасти  към  същите  опасни  вещества,  които
причиняват проблема?

Бих  се  съгласил,  че  конопеното  масло  е  лекарство  за  портал,  но  е  врата  за  хората,  страдащи  от
зависимости,  и  не  отвежда  тези,  които  го  използват,  по  пътя  на  унищожението,  както  нашите
правителства  биха  искали  да  повярваме.  След  като  наистина  разберете  какво  могат  да  направят
лекарствата,  произведени  от  това  растение,  ще  откриете,  че  неговите  лечебни  приложения  са
неограничени.

Сега нека да разгледаме „опустошителните“ ефекти от много голямо предозиране на конопено масло.
Това  лекарство  причинява  полукоматозно  състояние,  наречено  сън,  и  когато  се  произвежда  от
правилните щамове, то също е много по-ефективно болкоуспокояващо от морфина. Ако един обикновен
човек поема твърде много, без съмнение, той щеше да спи доста дълго време, но когато се събуди, щеше
да бъде невредим и да не страда от зависимост.

Предоставих това лекарство на много пациенти, но не знам за състояние, което да попречи на пациента
да използва това вещество с добра полза; все пак след време може да открием, че има и такива, които не
могат.  Всичко,  което казвам,  е,  че  не знам за  лекарства,  които да  са по -ефективни и безопасни за
употреба и съм сигурен, че медицинската система не използва нищо, за което те могат да кажат същото.
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Сега  погледнете  ефектите  от  конопеното  масло  и  вижте  ефектите  от  това,  което  предоставя
медицинската система. Мисля, че ще се съгласите, че приемането на големи количества от конопените
лекарства е почти най -тъпото оправдание, което те биха могли да измислят, когато вземете предвид
вредния и опасен характер на веществата, които в момента използват, за да заемат неговото място.

Това лекарство може да бъде погълнато, да се използва локално, да се изпари или също така да можете
да  го  използвате  под  формата  на  супозитории  с  добри  резултати.  Когато  започнете  да  поглъщате
маслото, малки малки дози, взети на разстояние около осем часа, са най -добри в началото. Ако страдате
от сериозно състояние и приемате силни болкоуспокояващи, увеличете дозата възможно най -бързо и се
опитайте да прекратите употребата на тези опасни вещества.

За тези, които смятат, че се нуждаят от напътствия, тъй като Вашият лекар е този, който Ви е поставил
на първо място всички тези пристрастяващи гадни химикали, помолете ги за техните съвети как най -
добре да преустановят употребата на тези вещества. Ако вашият собствен лекар не желае да помогне,
посетете натуропат или хомеопатичен лекар за съвет. В много случаи в миналото съм виждал хора сами
да изхвърлят ненужните лекарства без съвет от никого.

След  започване  на  лечението  с  маслото,  много  пациенти,  които  приемат  лекарства  на  основата  на
опиати, могат незабавно да намалят наполовина употребата на тези опасни вещества. В повечето случаи
в рамките на една до две седмици пациентът може да излезе изцяло от тези лекарства и те ще страдат по
-малко симптоми на отнемане.

Това лекарство наистина не е за повишаване, а за това да си позволите да се излекувате от естествено
вещество, което не вреди. Защо сега ние като хора трябва да позволим на другите да продължат да ни
отказват  употребата  на  това  лекарство?  Безплатната  употреба на  коноп в  медицина  е  най -важният
въпрос  на  нашето  време  и  тъй  като  толкова  много  умират  ненужно,  всички  останали  притеснения
бледнеят за сравнение. Конопът е лекарство за масите, което практически всеки може да отглежда и
произвежда.  Сега  безброй  хора  по  света  произвеждат  свои  собствени  лекарства  и  постигат  същите
резултати, които описахме в нашата информация. Времето за промяна е наближило, моля, присъединете
се към нас, за да помогнете за прекратяване на страданията на толкова много хора и да внесете надежда
в иначе безнадежден свят.

Конопеното растение е поставено на тази земя, за да можем всички ние да го използваме свободно за
храна, фибри, лекарства, енергия и множество други приложения. В крайна сметка от това невероятно
растение могат да бъдат произведени над 50 000 различни неща. Когато тези незаконни ограничения
бъдат  премахнати,  това  ще върне хората  на  земята,  където  им е  мястото.  За  пореден път  те  ще се
свържат с природата и ще станат много по-самостоятелни. Тогава ще има милиони работни места за
поемане  на  благоприятни  за  земята  индустрии  от  коноп  и  за  кратко  време  бихме  могли  да  имаме
икономика, основана на коноп. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„Когато за първи път започнах да приемам маслото, имах„ ужасни ”странични ефекти, сигурно съм изял
половин кутия понички !!! Хахаха!!! Иска ми се да имах още малко, заспах чудесно! Всеки ден очаквах
с нетърпение нощта, за да мога да спя. Бих взел малко масло в 7:00, заспах около 9:30 и ще спя до 8:30.
Чудесен!!!" Том

„Иронично е, че чуваме толкова много истории за хора, приемащи ежедневно концентрати от канабис,
без  ужасни  истории,  без  пристрастяване,  без  странични  ефекти  или  свързана  смърт,  но  местните
законодатели  се  борят  срещу  отглеждането,  употребата  и  продажбата  на  марихуана  в  интерес
на„ обществеността опасения за безопасността “, което е прикритие за тяхната лоялност към Big Pharma
и„ финансовия подкуп на Booze-Baron за ограничаване на растежа на индустрията на канабис в САЩ ...
“Рафаел

„Започнах  да  давам  маслото  на  баща  ми  тази  седмица.  Напреднал  рак  на  простатата,  който  се  е
разпространил в някои петна по костите.  Досега спи много и си възвърна апетита.  Не ядеше нищо
поради радиационна болка в гърлото. Също така част от безпокойството му се превърна в привидно
весели случки в главата му!
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Той все още получава болкоуспокояващи в болница, които са полезни при остра болка, докато нещата
не се овладеят.  Докторите не знаят за маслото.  Дори загатнахме идеята  за комбиниране на масло с
лекарства, но лекарите се върнаха с измислици на чудовищни странични ефекти. Исках да ги помоля да
ни  покажат  изследванията,  но  не  искам  да  застрашавам  освобождаването  на  татко,  тъй  като  сме
маркирани като „трудни“ за поставяне под въпрос необходимостта от прекомерни лекарства, които го
влошават и влошават.

Не бих пожелал болнично лечение на рак на най -големия си враг. Бях чувал ужасните истории, но
предполагам, че на някакво ниво мислех, че нещата ще бъдат различни за татко. Искрено се надявам да
не е късно. " Едмънд

-  Едмънд,  те  бяха  прави  относно  възможните  странични  ефекти,  но  те  биха  били  причинени  от
химикалите, които му дават, а не от маслото. Колкото по -скоро го върнете у дома и го напълните с
масло, толкова по -голям е шансът. Никога не е късно да започнете с маслото, единственият въпрос е
дали не е късно да изпревари болестта.  Но това е пряко свързано с това колко масло ще успеете да
вкарате в него и колко бързо.

С това  не  казвам,  че  не  трябва да следвате  протокола  или че  трябва да  започнете  с  огромни дози.
Вземете го у дома, следвайте протокола и нека се надяваме на най -доброто. JB

„Здравейте Jindrich, искам да споделя някои от„ страничните ефекти “на маслото. Първо си правя от
известно време и също купувам някои в диспансер (като моя по -добре!), Нямам никакво специално
състояние или заболяване, вероятно съм погълнал близо 30 ml от 2012 г., така че ...

* вече не мога да пия алкохол ... една чаша вино и съм навън! Не се опитвах да спра да пия, но наистина
тялото ми го отхвърля напълно и наистина ми е приятно да съм с ясна глава !!

*  Ирисът  на  очите  ми  е  напълно  зелен  ...  няма  повече  малки  кафяви  точки  тук  -там  (ако  знаете
иридология,  тези  малки точки  са  индикация  за  неизправност  на  органите  или  дори смърт),  така  че
чистите очи означават страхотно здраве! 

* Същият ефект за 10-годишното ми овчарско куче с ясни очи и много енергия! (Той е имал около 6
дози). Маслото и всички неочаквани странични ефекти !! Благодаря ви и Рик за всички ваши усилия да
споделите това лекарство със света. Много любов, Естел “

„Мога да ви кажа, че моето момиче-куче (овчарско куче) е имало рак на млечната жлеза, големи бучки.
Давах й по 2 капки дневно преди нощта. За 3 седмици ВСИЧКО ОТХВЪРЛЯ !!! (Това е като рак на
гърдата при хората, също чувствителни към естроген !!!). И това спаси живота на моята приятелка, тя
имаше рак на пикочния мехур - Изчезна. МНОГО ЩАСТЛИВО да мога да помагам на хора и животни. "
Доли

„Давам на трите си кучета по една капка масло дневно като превантивна мярка за рак, след като загубих
всяко куче в миналото от рак.“ прието

„Току -що писах миналата седмица за повръщането на маслото. Най -накрая спрях и все още използвам
същата  партида  масло.  Чувствам  се  чудесно  сега.  Мисля,  че  детоксикирах  всички  фармацевтични
лекарства  от моята система.  Беше нещастно преживяване,  но детоксикацията  никога  не е  забавна.  "
Робин

- Не знам със сигурност, но предполагам, че сте взели твърде много твърде рано. Има такова нещо като
прекалено високо и това може да накара някои хора да повръщат. Знам това от личен опит. (Току -що
осъзнах, че звучи някак снизходително, нямах предвид точно това.) ”Тина

”Тина, аз също си помислих за това и имах много въпроси защо съм толкова болен. Наистина вярвам, че
това беше детоксикация заради случилото се с мен миналия декември. Моят онколог ми каза, че съм в
„последен стадий“,  че съм изчерпал маслото и имам интравенозно приложение на Zometa,  което да
укрепи костите ми. Оказа се, че маслото действа като хапче за алергия и ме спасява от ефектите на
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Zometa. Извън маслото станах анорексичен, изпитвах много болка, докато Zometa влизаше в костите ми
и повръщаше, втриса и беше хоспитализиран.

След този инцидент дори не можех да седя в индийски стил, защото ставите и бедрата ме болят толкова
много. Когато започнах отново с маслото, в началото бях добре, но след това постепенно се разболях.
Тогава наистина се разболях и когато повръщах с дни и нещастно, се случи нещо странно, всички стави
ми се изчистиха и нямам повече болки в ставите след 6 месеца. Пак съм гъвкав. Мога само да повярвам,
че маслото излезе от ставите ми, които могат да останат с теб една година. " Робин

„Много е важно възможно най -скоро да влезете възможно най -много в терминален пациент. Повечето
терминални  пациенти  са  претърпели  химио/радиация,  болкоуспокояващи  и  т.н.  Уверете  се,  че  е
направено правилно и започнете да приемате колкото е възможно повече възможно най -скоро и аз не
бих спрял да го приемам поне докато ракът напълно изчезне! ” Бони

„Когато вашите лекари ви кажат„  вие сте  терминал “,  не бихте  ли искали да опитате  каквото има?
Помислете за това ... След такава диагноза какво трябва да загубите? Имам племенница, която е жива
днес ... заради това масло ... Трябва ли да кажа повече? ” Карол

„Това съм нейната племенница. Наистина свърши работа. ” Джоан

„Направих полумаратон, събрах 5000 долара за изследване на рака. Малко знаех, че вече има шибан лек
и нямаше да ми го дадат. Два пъти ми дадоха наистина силна химиотерапия. Съсипаха ми черния дроб;
съсипаха бъбреците ми. Изпратиха ме у дома да умра през април миналата година. Казаха, че няма да
живея  шест  седмици.  И  ето  ме  днес,  все  още  жив,  защото  разбрах  как  да  си  направя  собствено
лекарство, за да мога да бъда тук днес.

Трябва да кажем на всички за този лек. Всеки трябва да знае: съществуват действителни медицински
продукти от марихуана, които ще ви помогнат да живеете и ще помогнете на приятелите ви да живеят с
рак. Всеки трябва да знае: никой не трябва да умира от рак. Има лек, винаги е имало лек. Те просто ...
Голямата фармация не ни позволява да го имаме. Как смеят ?! Изследванията на рака са индустрия за
милиарди долари ... И какво правят те? Убиват хора като мен с лекарствата си. Това са глупости! Има
лек! Маслото Phoenix Tears работи! Кажете на всички. Моля те!" Джоан

„Здравейте, имам вяра в маслото и в момента го използвам за майка ми, която има рак, но имам въпрос,
казвате, че трябва да се консумират 2 унции за три месеца, но майка ми е много слаба поради болестта и
взето само като унция и е на път да срещне три месеца, но все пак го приемам и искам да знам дали е
същия ефект, защото казахте, че трябва да стане след три месеца. Моля, отговорете ми на съобщението,
защото съм притеснен. " Есмералда

„Не се притеснявай много за това колко е взела досега. Просто продължавай да я караш да яде още
малко. Кажете й да изяде по -голямо парче от всякога, когато заспи през нощта, малко по малко ще
може да яде повече. Уверете се, че яде по -голяма доза през нощта и тя ще изгради по -бързо толеранс.
Баща ми направи същото през първите три месеца. Отне му много време, преди да може да яде над
половин грам на ден, а ракът изчезваше дори когато едва ядеше 1/4 грама на ден-(туморът намаляваше).
Сега той достига до около грам на ден и е изял повече от сто грама за 10 месеца. Късмет!" Хосе

Замяна на лекарства

„С моя опит с маслото аз лично не знам нито едно фармацевтично лекарство, което бих бил готов да
използвам. Имам няколко причини за това, но основната е, че те не са необходими. Тялото ви може да
обработва само това, което вашите предци са яли; не е готов за обработка на химикали от всякакъв вид и
консумацията  на  химикали  в  крайна  сметка  ще  доведе  до  проблеми.  Те  могат  да  помогнат  за
състоянието,  от  което  страдате  в  момента,  но  ще  платите  цената  по  -късно.  Маслото  резонира  с
човешката  ДНК и  помага  за  регенерацията  и  подмладяването  на  клетките  в  цялото  тяло.  Маслото
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действа  избирателно и атакува всичко,  което е  нездравословно в  тялото ви.  Освен това маслото не
предизвиква  вредни странични ефекти.  С леко преувеличение  обичаме  да  казваме,  че  единствените
странични ефекти от използването на маслото са сън, щастие и здраве. Не може да се каже, че пациентът
няма да изпита необичайни състояния на тялото и ума, особено когато приема повече масло, отколкото е
свикнал  да  приема.  Но дори и  да  го  направят,  ако използват  висококачествено  конопено  масло,  те
просто ще отидат да подремнат и ще го отспят. Няма смисъл да се опитвате да се борите с ефектите на
маслото, най -добре е просто да го оставите да работи и да тече с него. “JB

„Добре, така че трябва да споделя това. Получих малко масло от приятел в друга държава. Първото
нещо, което взех, беше от диспансер и имах чувството, че не е това, което трябва да бъде. Приемах
доста добра доза на всеки няколко часа и изглежда не правеше много. Когато вчера взех нещата от
приятеля си, реших, че мога да взема същата сума, колкото бях от диспансера. Момче, сгреших! Не се
шегувате, когато казвате, че започнете бавно! Когато имате истинските неща, това определено е мощно!
За  съжаление  изобщо  нямах  добър  опит,  голяма  параноя  и  не  можех  да  спя  цяла  нощ.  Синът  ми
всъщност трябваше да дойде и да ме „гледа“! Днес съм много уморен и все още усещам ефектите, така
че вероятно няма да взема нищо днес и ако го направя, ще бъде по -малко от половин зърно ориз!
Предполагам, че тази сутрин нямам болка.

- Кейси, хаха. Вероятно има нова сатива в новата партида, така че опитайте да вземете друга. Маслото,
произведено от това, което препоръчваме, не прави това. Бих пробвал нова партида или половината от
това, което си взел. Тези неприятни чувства понякога могат да възникнат при някого, но след като се
научите как да се справяте с него, това не представлява голям проблем, както бавачката вероятно може
да потвърди.

Но отново, както казах, вероятно в маслото има някаква енергизираща сатива. Но може би има по -
добри болкоуспокояващи ефекти от предишното масло. Опитайте се да приемате по -малко и да видите
как работи. Ако и втори път не ви харесва, дайте го на сина си за развлекателни цели или го използвайте
локално (за красота и т.н.) и го накарайте да ви даде нещо по -силно и успокоително, което да отговаря
на изискванията, посочени в нашия „Посоки“. С най -добри пожелания, JB

„Действа при всякакви болести и болести. Ако го приемате, внимавайте за нивата на калий, тъй като те
изглежда спадат при някои хора. За всеки с проблеми с бъбреците, черния дроб и сърцето, потърсете
жлезисти добавки в комбинация с RSO и q10 за регенеративни ефекти. " Матей

„Само канабиноидите регулират клетките. Повечето мехлеми/вещества за рани са дезинфектанти и само
се опитват да създадат идеална ситуация за тялото да се лекува. Канабиноидите са антибактериални /
противогъбични  /  антивирусни  и  т.н.  С  други  думи,  по  -малко  вероятно  е  да  имате  белези  от
използването на канабиноиди върху рани, тъй като клетките се регулират по следната логика:

Малко повреден ли съм? - Да = Автофагия за рециклиране/ремонт на клетката. Много ли съм повреден?
- Да = Програмирана клетъчна смърт (Апоптоза)

Мина ли ми използваната по дата? - Да = Програмирана клетъчна смърт (Апоптоза)

Повреден  ли  съм  изключително?  Да  =  Некроза.  Когато  увреждането  е  толкова  тежко,  освен  ако
канабиноидите не се прилагат върху зоната, ендогенните канабиноиди в кръвта обикновено не успяват
да достигнат до клетките и да ги регулират и това ще доведе до гнило месо / некроза.

Ракът обикновено е резултат от повредена клетка,  която остава нерегулирана,  тъй като нейните CB
рецептори не функционират поради увреждане.

Веществата, за които е известно, че причиняват рак, обикновено са вещества, които бавно излизат от
тялото и причиняват постоянно клетъчно увреждане през цялото им пътуване.

Колкото  по  -често  се  увреждат  клетките,  толкова  по  -голям  е  шансът  да  съществува  клетка  без
функциониращи CB рецептори. " Скот
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Изцеление на рака с масло

Съдейки по наблюденията на броя на пациентите, които сте лекували, маслото ефективно ли е за
всички видове рак или знаете за някакви видове рак, при които няма да помогне?

„Маслото  е  ефективно  при лечението  на  всички видове рак  на  кожата  и  доколкото  ми е  известно,
същото важи и за вътрешни ракови заболявания и други медицински състояния. След дългогодишен
опит в лечението на пациенти, страдащи от всякакъв вид медицински проблеми. Мога честно да кажа,
че не знам нито едно състояние, при което маслото да не е ефективно лечение.

Висококачественото  конопено  масло,  когато  е  направено  и  използвано  според  моите  инструкции,
изглежда  действа  при всички видове рак и  не  съм запознат  с  нито един вид рак,  който  не  би бил
ефективен за лечение. Преди време чух за проучване, което твърди, че THC може да причини определен
вид  рак,  но  мисля,  че  това  беше  просто  по  -пропаганда,  която  беше  хвърлена,  за  да  попречи  на
обществеността да научи истината. Мога само да кажа, че това проучване трябва да бъде погрешно и
сега ще обясня защо стигнах до това заключение.

Просто казано, повечето изследвания ни казват, че ракът е просто мутиращи клетки, на които е било
позволено да се размножават поради основен проблем, присъстващ в тялото на пациента. THC убива
мутиращи  клетки.  И  така,  как  THC може  да  произвежда  самите  клетки,  които  е  толкова  добър  в
унищожаването?

Ако търсите лечение, което може да причини рак, не търсете нищо повече от химиотерапия и радиация.
И двете така наречени „лечения“ са много канцерогенни, така че, с други думи, те могат и причиняват
рак. Дори компютърната томография излага тялото на огромна доза радиация. Радиацията кара клетките
да мутират и това е, което всички ни казаха, че ракът е, мутиращи клетки. " Рик Симпсън, коноп: Най -
лечебното растение

Може ли маслото да се използва заедно с химиотерапия и 
радиация?

„Когато пациентите ми задават този въпрос, аз им отговарям, че да, маслото може да се използва заедно
с химиотерапия и радиация. Нямам никакво съмнение, че използването на това масло би било много
полезно и би им дало по -голям шанс да преживеят ефектите, причинени от такива лечения. И все пак,
защо някой в здравия си разум дори би помислил да приема химиотерапия и радиация?

Химиотерапията и радиацията не лекуват рака, те го причиняват и в миналото съм отказвал да доставям
масло на хора, които планират да приемат така наречените лечения. Защо трябва да рискувам да отида в
затвора,  за  да  произвеждам  маслото  за  някой,  който  планира  да  предприеме  такива  лечения  от
медицинската система? Ако човек реши да вземе химиотерапия или радиация, това е неговият избор. Но
от моя гледна точка смятам, че би било глупаво от моя страна да осигуря лек, ако тези хора са толкова
възнамерени  да  позволят  на  медицинската  система  да  ги  отрови.  Това  е  все  едно  да  доставите
противоотрова, докато изпомпвате отрова във вените на пациента.

В миналото съм предоставял това лекарство на пациенти,  които искат ефективно лечение,  което не
вреди и им дава много добър шанс да оцелеят.  Но смятам,  че повечето от онова,  което предоставя
медицинската система, е повече за убийството, отколкото за медицината. Това е причината да кажа на
хората със сериозни заболявания да вземат маслото и да стоят далеч от медицинската система и техните
лекари.

Освен ако медицинските специалисти не започнат да се държат рационално към лечението на рака,
вярвам, че пациентът е по -добре изобщо да не търси техния съвет. Това, което медицинската система
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предоставя в крайна сметка,  обикновено причинява много повече вреда, отколкото полза и намалява
шанса  на  пациента  за  оцеляване.  Щетите,  причинени  и  изоставени  от  химиотерапия  и  радиация,  в
повечето случаи ще доведат до смърт на пациента, освен ако не погълнат големи количества масло, за да
се детоксикират. По -голямата част от хората, които приемат химио и радиация, умират от ефектите,
причинени от тези лечения, а не от рака, за който са били лекувани.

Както казах, от моя опит, маслото изглежда действа при всички видове рак, но имах няколко души,
които са придобили лечението и след това са отказали да го приемат. Не мога да обясня поведението им,
освен да кажа, че в крайна сметка изглежда не са искали да скъсат с медицинската система. Имаше само
няколко, които направиха това и, доколкото знам, в крайна сметка всички тези пациенти умряха. Иска
ми се да мога да обясня защо хората правят нещата, които правят и защо са толкова безразсъдни към
живота си. Но освен ако не са готови да се образоват за това, което медицинската система е подготвила
за тях, очаквам това да продължи. ” Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Успех на пациентите с рак?

„Когато хората идват при мен с диагноза рак и са отказали да приемат химиотерапия или радиация,
почти е дадено, че те могат да бъдат излекувани, освен ако не са изчакали, докато са пред вратата на
смъртта, за да предприемат лечението, или откажат да поглъщайте маслото по правилния начин.

Ракът дори може да бъде отменен при приблизително 75% от тези, които са били сериозно повредени от
медицинската  система,  ако се лекуват правилно с маслото.  Има обаче около 1 на  4,  които са  били
толкова силно повредени, че най -доброто, на което човек може да се надява, е да им даде много по -
добро качество на живот, докато са все още с нас. Но за пациентите в тази ситуация поглъщането на
маслото все още има смисъл, тъй като това ще облекчи страданията им много и често те ще живеят
много по -дълго от очакваното.

Дори и да можете да излекувате рака, в крайна сметка щетите от химиотерапията и радиацията често ще
доведат до смърт на пациента, освен ако причинената вреда не може да бъде поправена. Тези индивиди
не умират от рак; те всъщност умират от така наречените „медицински лечения“, които са получили от
медицинската  система.  Както  можете  да  видите,  конопеното  масло  има  невероятен  успех,  особено
когато не участват лекари. Но ако медицинската система започне да се държи рационално и да използва
това лекарство както трябва, мисля, че процентът на оцеляване може да се увеличи още повече.

Колко хора, които познавате, са се излекували с маслото?

От 2003 г.  доставих  това масло на  около 5000 души,  страдащи от всякакви медицински проблеми.
Много от  тези  пациенти  имаха  няколко  медицински проблема,  които  се  нуждаеха  от  внимание,  но
повечето бяха поставени под контрол или излекувани с използването на това масло. Поради незаконния
статус  на  това  лекарство,  аз  не  съхранявах  записи,  но  със  сигурност  мога  да  кажа,  че  съм виждал
стотици хора, излекувани от външен и вътрешен рак, както и много други състояния.

Освен това всяка седмица получавам огромен брой имейли от цял свят, които ми казват колко много е
помогнало това масло на пациенти в далечни страни. Когато пуснахме инструкциите на нашия уебсайт и
изнесохме  документалния  филм „Бягай  от  лека“,  обяснявайки  на  хората  навсякъде  как  могат  да  се
излекуват, това привлече много внимание и мнозина използваха тази информация, за да помогнат на
нуждаещите се с лекарства това проработи. Тъй като това масло е толкова лесно за производство, вече
неизброимо много хора по света са изпитали ползите му и се надявам, че в близко бъдеще всички ние
ще имаме свободата да направим същото “. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Късно ли е да започнете да използвате маслото?
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„Никога не е късно да започнете да използвате това невероятно лекарство. Дори хората, които са били
сериозно повредени от медицинската система, все още имат добри шансове да се възстановят. Имахме
един господин с рак на белия дроб, който беше в болницата и лекарите му бяха дали двадесет и четири
часа живот. Въпреки противопоставянето на медицинската система, синът му му даде голяма доза масло
и той напусна болницата още на следващия ден. Около петнадесет месеца по-късно този 83-годишен
ветеран  наистина  умря,  но  не  от  рак  на  белия  дроб,  той  почина  поради  съществуващо  сърдечно
заболяване, от което страдаше години наред. През допълнителните месеци, през които беше живял, той
се радваше на добро качество на живот и умря в съня си без болка. Не е ли по -добре от това да умреш в
болница, да се удавиш в собствената си течност от рак на белия дроб?

Постигнахме страхотни резултати при лечението на тези, които имат рак на 4 етап и не се очаква да
живеят. Разбира се, не можахме да ги спасим всички, но едно е сигурно, ние спестихме много повече,
отколкото медицинската система би могла с техните безумни лечения и мрачна степен на оцеляване.
Както казах по -рано, това масло е ефективно при лечението на всички видове рак, но резултатите, на
които  често  ставах  свидетел  при  тези,  страдащи  от  рак  на  белия  дроб  и  левкемия,  бяха  наистина
поразителни. Често тези видове рак реагират много драматично на масленото лечение и не е необичайно
пациентите да виждат подобрения в състоянието си ежедневно.

Винаги насърчавам тези,  които приемат маслото,  да го вкарат в системата  си възможно най -бързо.
Идеята е, че колкото по-бързо могат да поглъщат натовареното с THC масло в телата си, толкова по-
бързо могат да излекуват рака и други състояния. Това ще гарантира, че пациентът има много по -голям
шанс да оцелее, но все пак няма да бъде наранен.

Казвам на всички със сериозни животозастрашаващи състояния: „Маслото или ще ви спаси живота, или
ще облекчи изхода ви.“ Дори ако пациентът наистина е починал, той ще го направи с достойнство и
ефектите от всички тези ужасни болкоуспокояващи могат да бъдат избегнати. Нашата цел е да спасим
възможно най -много, но за тези, които не могат да помогнат, все още е хубаво да знаем, че няма да се
наложи  да  преживеят  мъчителна  мъчителна  смърт,  както  другите  със  същите  състояния  трябва  да
издържат в болниците. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Дали някои хора са по -трудни за лечение от други?

„Хората,  които се лекуват най -трудно, са тези, които са позволили да бъдат сериозно повредени от
медицинската  система.  Химиотерапията  и  радиацията  са  и  канцерогенни  лечения,  с  други  думи
причиняват  рак.  Ако пациентът  може да  преживее  тези  така  наречени  лечения,  те  могат  да  станат
свидетели на намаляване на размера на тумора. Но в крайна сметка тези лечения отровят тялото толкова
силно, че те не остават без имунна система, която да ги защитава. Това във връзка с причиняващите рак
ефекти на самите лечения помага за разпространението на рака на други места в тялото.

Тъй като пациентът вече няма имунна система, която функционира правилно, за да ги защити, те вече не
са в състояние да се защитят от много медицински проблеми, които могат да доведат до смъртта им.
Всеки рационален човек не би трябвало да има проблеми с разбирането защо лечението, предоставено
от медицинската система, не работи. Въпреки това, лекарите продължават да ни казват, че няма други
налични форми на ефективно лечение. Предполагам, че това доказва, че ако плащате на лекари и други
специалисти достатъчно пари, за да не разберат нещо, в повечето случаи те са щастливи да се съобразят.

Трябва да спомена и факта, че доста често пациентите вече приемат лекарства, които блокират техните
канабиноидни рецептори или пречат на функцията на ендоканабиноидната система. Такива лекарства
включват Remonabant, Surinabant, Taranabant и Ibipenabant, само за да назовем само няколко. Тъй като
лекарите са предписали тези вещества на първо място, смятам, че това е нещо, което трябва да се обсъди
с  тях.  Това  е  една  от  причините  да  кажа  на  пациентите  да  се  откажат  от  химическите  лекарства
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възможно най -скоро. Ако функцията на вашите канабиноидни рецептори е нарушена, това прави тези
хора много по -трудни или невъзможни за лечение.

Много  хора  днес  смятат,  че  силата  на  нашия  ум  има  много  общо  с  възстановяването  от  тежки
заболявания. Те често се чувстват сигурни, че позитивното отношение и силната вяра в използваното
лечение е много важно, когато става въпрос за изцеление. Но повечето от тези, които дойдоха при мен,
не повярваха, когато започнаха лечение, че това масло ще бъде от някаква полза. Така че, въпреки че
съм съгласен, че силата на позитивното мислене може да бъде полезна, по -голямата част от тези, които
лекувах, изглежда биха могли да се излекуват доста добре без него.

Склонен  съм  да  гледам  на  изцелението  успешно  като  на  нещо  повече  свързано  с  употребата  на
подходящите лекарства,  а не на състоянието на пациента.  Очаквам, че мнозина, които вярват в тази
реторика на new age, ще са склонни да не са съгласни, но нямам причина да изкривявам фактите на това,
на което съм бил свидетел. В допълнение, нашите домашни любимци и други животински животи имат
канабиноидни рецептори в телата си, така че те също могат да се възползват от ефектите на това масло.
Лекувал съм много животни и въпреки че някои от тези същества бяха доста интелигентни, сигурен съм,
че чудесата, произведени от това масло, нямат нищо общо с позитивното мислене. Рик Симпсън, коноп:
Най -лечебното растение

Левкемия

„Ако лекувате някой с левкемия с конопено масло, това често дава резултати много бързо. Левкемията,
от моя опит, е един от най -лесните за лечение вътрешни ракови заболявания и видяхме впечатляващи
резултати с използването на това масло. Първото място, което THC заема след навлизане в тялото, е
директно  в  кръвния  поток.  Ако  ракът  присъства  в  кръвта,  той  вероятно  няма  да  присъства  дълго.
Виждал съм, че броят на белите кръвни клетки при страдащите от левкемия драстично намалява за два
дни и според мен, чувствам, че няма по -добро лечение за тези, които страдат с това състояние. " Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Лечение на рак на кожата

„Ако  маслото  се  произвежда  правилно,  то  определено  ще  работи  за  лечение  на  рак  на  кожата  и
обикновено  отнема  само  малко  количество  масло,  за  да  изпълни  задачата.  Нанесете  маслото  върху
зоната, която причинява проблема, и го покрийте с превръзка, след това отново нанесете прясно масло и
нова превръзка на всеки три или четири дни и ракът скоро трябва да изчезне.

Винаги казвам на пациентите да продължат лечението, докато ракът изчезне и след това да продължат
да третират зоната още около две седмици, сякаш ракът все още е там. Това ще гарантира, че всички
ракови  клетки  са  мъртви  и  никога  не  съм  виждал  да  се  връща  рак  на  кожата,  ако  се  спазват
инструкциите ми.

Ако сте имали рак на кожата от доста време и ракът е добре установен, може да отнеме известно време,
за да се излекува, но обикновено дори в доста тежки случаи ракът на кожата ще изчезне за по -малко от
месец. В краен случай може да отнеме повече време, но ако е така, тогава продължете лечението, докато
не се излекува напълно. Много хора могат да излекуват рака на кожата си за нула време, но всичко
зависи от вашата собствена скорост на излекуване и от това колко дълбоко е вграден ракът.
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Колко хора са излекували рак на кожата, използвайки конопеното ви масло?

Предоставих маслото на стотици хора с рак на кожата. Обикновено в рамките на три седмици ракът
изчезва  и  остава  само  здрава  розова  кожа.  Наистина  не  мога  да  ви дам оценка  колко  пациенти  са
използвали  моя метод на  лечение  за  лечение  на  такива  видове рак.  И все  пак,  тъй  като  това  става
толкова добре известно, очаквам по това време стотици хиляди, ако не и милиони, по целия свят да се
излекуват от това състояние по този начин.

Можете ли да сравните това лечение със стандартни процедури?

Няма  сравнение  между  лечението  на  рак  на  кожата  с  конопено  масло  и  това,  което  медицинската
система има тенденция да нарича правилно лечение. Доста често се извършва операция и понякога те са
успешни за отстраняване на всички ракови клетки, които присъстват. Но съдейки от тези, които съм
срещал, които трябваше да се връщат отново и отново, за да го премахнат, бих казал, че това е доста
рядко. В твърде много случаи пациентите трябва да се върнат при лекарите си, за да повторят тези
операции отново и отново.

Дори  когато  тези  операции  се  извършват  няколко  пъти,  медицинската  система  често  не  успява  да
изкорени проблема. Лекарите използват и други лечения за рак на кожата, като течен азот и кремове,
съдържащи химиотерапия. Тези лечения обикновено са болезнени и в много случаи ракът продължава
да се връща и има тенденция да се влошава.

Когато конопеното масло се използва за лечение на рак на кожата, то убива само мутиращите ракови
клетки и състоянието обикновено се лекува бързо. Това безвредно ефективно лечение не причинява
вреда на здравите клетки и от моя опит вярвам, че това е най -разумният начин за лечение на това
състояние. Методите, използвани от медицинската система, са най -малкото неприятни за сравнение и
не е нужно да се притеснявате за инфекции или други усложнения, когато се използва маслото. Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение
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Масло срещу химиотерапия

Какви са основните предимства на това лечение в сравнение с химиотерапия, радиация или други 
химически лекарства?

„Конопеното масло има три основни предимства пред така наречените конвенционални лечения. Първо,
конопеното масло не вреди, второ, действа и трето, не убива пациента. Химиотерапията, радиацията и
други  отровни  химически  лекарства  нанасят  големи  вреди  на  организма  и  в  твърде  много  случаи
намаляват шансовете ни за оцеляване. В допълнение, пациентите, които издържат на такива лечения,
често завършват с други медицински проблеми, причинени от самите тези лечения.

Не мога наистина да сравня лекарството от коноп с това, което предоставя медицинската система, тъй
като не считам това, което ни дават, за лекарство. Химичните лекарства са токсични за черния дроб.
Което трябва да направи очевидно за всеки, че такива химикали не трябва да присъстват в телата ни, тъй
като са отровни и представляват опасност за пациента.

Химиотерапията и радиацията са канцерогенни, което означава, че тези лечения са не само отровни, но
могат  да  причинят  и  рак.  Често  размерът  на  тумора  може  да  бъде  намален  с  химиотерапия  или
радиация,  но  в  много  случаи  това  просто  позволява  на  рака  да  се  разпространи.  Поради
канцерогенните  ефекти  на  такива  лечения  и  тяхната  отровна  природа,  те  разрушават  имунната  ви
система, когато имате най -голяма нужда от нея. Според мен е нелепо да се нарича химиотерапия или
радиация лечение на рак или друго състояние, когато очевидно те изобщо не трябва да се използват.

Може ли използването на маслото да замени лъчетерапията?

Терминът  лъчетерапия  звучи доста  доброкачествено.  Изглежда,  че  пациентът  трябва само да слуша
музика по радиото и той ще се оправи. Разбира се, тъй като повечето от нас вече знаят, това далеч не е
това, което наистина се случва, така че нека го наречем това, което наистина е лъчева терапия.

Не мисля,  че  лъчетерапията  е  по-добра от  химиотерапията,  тъй като  и  двете  лечения  са  отровни и
причиняват рак. Конопеното лекарство трябва да бъде първата линия на защита срещу рака и всички
други заболявания, а не лечение, което може да доведе до смъртта ни или да влоши състоянието ни.

Доколкото виждам, да се позволи на медицинската система да направи такива разрушителни неща за
телата  ни е просто по -бърз начин да умрем.  За някои химиотерапията  и радиацията  действат като
забавяща тактика, но в крайна сметка вредата, която тези лечения причиняват на тялото ви, е ужасна.
Ако сте някой, който е преживял такива лечения и техните трайни последици, пребройте късметите си,
защото по -голямата част от тях не са толкова щастливи. Освен това искам да предупредя хората, че е
най  -добре да  стоят  настрана  от  компютърните  томографи и подобни неща,  тъй като  те  също така
излагат  пациентите  на  огромна  доза  радиация,  която  отново  може  да  причини  рак  или  други
здравословни проблеми.

Конопеното масло не е токсично за организма и когато това масло се използва за лечение на рак или
друго заболяване, не уврежда здравите клетки. След прием на конопено масло, той поставя пациента в
много  отпуснато  състояние,  за  да  може  след  това  да  си  почине  повече  и  да  спи,  което  насърчава
оздравяването.

От моя гледна точка, няма сравнение между химическите лекарства и конопеното масло. Химикалите и
отровите причиняват вреда и влияят на вашето благосъстояние; те също могат да имат тежки странични
ефекти  и  дори  да  доведат  до  смърт.  Конопеното  масло  е  безвредно  и  насърчава  доброто  здраве  и
бързото  оздравяване.  Харесва  ми  да  кажа,  че  това  вещество  насърчава  живота  и  от  моя  опит  с
употребата му, всъщност мога да съобщя, че това е така.
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Бихте ли описали как THC действа върху раковите клетки спрямо здравите клетки?

На  първо  място,  THC  не  уврежда  здравите  клетки,  но  може  да  има  разрушителни  ефекти  върху
клетките,  които са станали ракови.  Повечето хора имат малко познания за това как се държат тези
клетки, но в действителност раковите клетки се опитват да се самоубият и това е добре документиран
факт. Но ако имунната ни система е компрометирана, не можем да произвеждаме достатъчно естествени
канабиноиди, за да спрем растежа им. Когато клетките станат ракови, те всъщност произвеждат повече
канабиноидни рецептори, което позволява на естествените канабиноиди, които произвеждат телата ни,
да  влизат  по  -лесно.  Същите  тези  рецептори  също  ще  приемат  канабиноиди  като  THC,  които
произвежда конопеното растение и това може да бъде от голяма полза за пациента. Така че, ако тялото
ви не произвежда достатъчно от тези естествени вещества, за да спре растежа на рака,

Чрез поглъщане на конопено масло, той осигурява тези канабиноиди в изобилие и след това болестта
може да бъде поставена под контрол и излекувана. Телата ни произвеждат ракови клетки всеки ден, така
че по същество всички имаме рак, но ако имунната ни система функционира правилно, тези клетки
представляват малка или никаква опасност за нашето благосъстояние. Когато имунната ни система се
наруши, често именно тогава ракът разкрива присъствието си. Но ако човек е достатъчно мъдър да
поглъща конопено масло, за да даде тласък на имунната си система, вместо да отиде в медицинската
система, неговото присъствие няма да се усети дълго.

Проучихме научни статии по темата и сега ще ви дам научното обяснение защо THC е ефективен при
лечението на  рак.  Когато конопеното  масло се  поглъща като лекарство против рак,  THC в маслото
причинява  натрупване  на  мастна  молекула,  наречена  керамид.  Когато  керамидът  влезе  в  контакт  с
раковите клетки, той причинява програмирана клетъчна смърт, като същевременно не вреди на здравите
клетки. Това е начинът, по който беше обяснено в научните изследвания, които изследвахме, но никога
не съм спирал да търся други обяснения.

С помощта на прекрасна дама на име Батя Старк, аз разработих нова теория, която включва нашата
епифизна  жлеза  и мелатонина,  който произвежда.  Флуорът и много от  химикалите,  които  лекарите
предоставят, плюс други неща, с които влизаме в контакт, често влошават способността на епифизата да
произвежда мелатонин. Мелатонинът е най -големият антиоксидант, познат на човека, и той пътува до
всяка  клетка  в  тялото  ни.  Епифизата  и  произвежданият  от  нея  мелатонин  могат  да  играят  много
драматична роля за поддържане на добро здраве и наистина имат много общо с цялостното ни чувство
за благополучие.

С нарушена функция на епифизата, способността й да произвежда мелатонин е значително намалена.
Установено  е,  че  с  напредването  на  възрастта  нивата  на  мелатонин  намаляват  и  смятам,  че  това
намаляване може да повлияе и на развитието на рак. Научно е доказано, че само пушенето на коноп
може да повиши нивата на мелатонин много. Може би това е една от причините хората, които пушат
коноп, да имат по -ниски нива на рак от тези, които не го правят. Сега си помислете какво би погълнало
суровото неизгоряло масло за вашите нива на мелатонин.

Доколкото  мога  да  разбера,  канабиноидите  в  маслото  причиняват  епифизната  жлеза  да  премине  в
претоварване и впоследствие нивата на мелатонин рязко се увеличават. Това поне отчасти е това, което
смятаме,  че  причинява  прекрасния  ефект  на  това  лекарство  върху  толкова  много  състояния,
включително  рак.  Ако  епифизата  произвежда  големи  количества  мелатонин,  това  не  вреди  на
организма, но може да има пагубен ефект върху болестта, от която страда пациентът. Когато нивата на
мелатонин останат високи,  болестта  или болестта,  която е  измъчвала пациента,  често може да бъде
поставена  под  контрол  или  дори  напълно  излекувана.  В  действителност  аз  не  съм  лекар  и  нямам
необходимите квалификации, за да стана такъв, но все пак смятам, че трябва да оставим ума си отворен
за други обяснения. Ако съм прав относно важността на мелатонина, тогава това може да ни даде нов
начин за разглеждане на контрола на болестите и би могло да помогне да се обяснят ефектите срещу
стареенето, които това лекарство произвежда. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение
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Отзиви за рака

Девиз:  Спонтанната  ремисия  на  рак  изглежда  се  случва  изненадващо  често  в  присъствието  на
канабисово масло

„Приятелят има рак на костите. Току -що започна маслото миналата седмица, болката изчезна, той се
чувства по -добре. Лекарите по онкология са шокирани. " Джо

„Малко страхотни новини вчера. Мъж, когото току -що бяхме дали, подложи лекаря си, когато няколко
седмици по -късно беше установено, че туморите в белите му дробове са изчезнали, както и този на
черния му дроб, който се е свил само на петно. Една малка тръба! Имаме няколко в движение и всички
се справят добре. Надявам се нещата да са добре. Phoenix Tears е жив и здрав. " Крис

„Актуализация - Моят 81 -годишен приятел премина заедно 3 тумора от плоскоклетъчния карцином на
лицето (рак на кожата). Те нямаха шанс срещу най -добрите лекарства в света. 5 седмици на масло и се
чувства по -добре, отколкото за 15 години. Апетитът му се завръща! Той печели битката !!! Печелим
битката! Хосе

Стив: Той поемаше ли маслото и го използваше локално?
Хосе: И двете
Стив: Фантастично Не е ли удивително да знаеш, че можем да променим живота на някого по този 
начин
Хосе: Той започна да търка 68% THC масло, смесено със зехтин и кокосово масло, по бузата си в 
продължение на 2 седмици, преди да се появи. Той също го поглъща без зехтина, след като го втрива от 
вътрешната страна на бузата си.
Хосе: Неговият д -р ми се обади вчера и ми каза, че също има рак на кожата и би искал малко масло да 
опита върху себе си.
Стив: Това е фантастична новина, че лекарят иска помощ. Браво приятелю !!!! Радвам се, че вашият 81 -
годишен приятел отново се радва на живота.
Хосе: Да, наистина е невероятно! Д-р П, който ще го наречем, е известен автор на няколко книги и 
велик Натуропат Лечител и доктор по медицина. Той е насочил 5 от своите пациенти към мен през 
последните 2 седмици. Всички пациенти с терминален рак. "

„Преди две седмици дадох на друг от моя пациент/приятел с рак на гърлото/приятел лечебно масло,
което да погълна и използва локално,  заедно с малко кокосово масло.  Във вторник той ми каза,  че
кожата на бузата му се е отворила и туморът е открит. Казах му да продължи да прилага маслото, но без
кокосовото масло, само чистото лечебно масло. Той нанесе лечебното масло директно върху открития
тумор и каза: „Бучката, която стърчеше, изчезна на следващия ден. Започна да се източва в рамките на
минути след като го разтрихте. Изтичаше - маслото извади рака като мехлем. Раковият тумор беше там,
сега го няма ... Две седмици !!! ” Хосе

„Член на семейството имаше тумори с голф топка с рак на гърлото в рамките на 48 часа, след като
маслото изхвърли туморите, с които работи. Документирано е. Помага и при женски проблеми. Никой
не се интересува от това да намери лечение или помощ за това, а само дава синтетични конски хормони,
след което се чуди защо жените полудяват. " Дебра

„Здравейте Рик Симпсън и Джиндрич Байер, исках да споделя някои много ЩАСТЛИВИ ЩАСТЛИВИ
новини. Сканирането на мама показа „измеримо“ намаляване на размера на ВСИЧКИ тумори в черния
дроб и панкреаса. Също така туморът в белия й дроб вече е НАПЪЛНО, 100% ОТХВЪРЛЯ !!!

Има толкова много благодарности  за  обикаляне,  но  човек номер едно,  който  заслужава най -много
любов, е Рик, който така открито споделя тази информация със света за начало.

Благодаря ти Джиндрих за всичко, което правиш, включително за подкрепата и добротата. Знам, че все
още ходим на яйчени черупки с нейната диагноза/прогноза, но ако нещата продължат да се подобряват
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(туморите се свиват или „решават“, както го наричат, без допълнителни метастази). В крайна сметка ще
ви я изпратя преди и след медицински доклади, за да видите, че сте помогнали за спасяването на живота
на една невероятна, любяща, активна, даряваща жена, която на открито засажда билковата си градина,
докато аз пиша. : o). Много любов, Барбара “

-Здравей Барбара,  благодаря ти,  направихте  деня  ни с имейла  си.  Поздравете  майка  си за  нас  и  се
уверете, че тя не отива на други сканирания или рентгенови лъчи или други канцерогенни глупости.
Кажете й как се чувства, тя трябва да изяде 120-180 г от маслото за шест месеца или по-малко. Ако бях
на нейно място, тогава така или иначе бих ял маслото всеки ден до края на живота си, ракът има много
малък шанс, когато в тялото има масло. Поддържащите дози са изключително важна част от този метод.
С най -добри пожелания, Jindrich

„Майка ми излекува малкия си рак на белия дроб от 3 -ти стадий с маслото !! J Споменах ли, че е без рак
само четири месеца след диагнозата? Е, това се случи. J ”Зора

„Баща ми също има рак на панкреаса, който се разпространява в черния дроб и белите дробове по време
на химиотерапия, след което се разпространява отново, той е много зле и бързо се влошава. Той започна
маслото преди 3 месеца, последното сканиране в понеделник показва, че всичките 7 петна са изчезнали
и ракът  на  панкреаса  се  е  свил,  той се  чувства  100% по -добре и  има качество  на  живот обратно.
Маслото е наистина невероятно. " Лиза

„Баща ми също е на масло за рак на панкреаса, който се е разпространил на седем други петна, той е бил
на  маслото  в  продължение  на  5  месеца  и  всичките  седем  петна,  които  се  появяват  по  време  на
химиотерапия, са изчезнали от началото на маслото и ракът на панкреаса се е свил, маслото е спестено
неговият живот!" Лиза

„Здравейте, просто исках да ви актуализирам. Татко е имал ново сканиране, откакто е започнал маслото
преди 5 месеца за рак на панкреаса. Последното сканиране показа, че ракът в панкреаса се е свил, а
останалите 7 петна, които са се появили, докато е бил на химиотерапия, са изчезнали от началото на
маслото. Нови резултати показват, че ракът на панкреаса отново се е свил и няма други петна, което е
адски фантастично,  като се има предвид, че поради това ракът на панкреаса е толкова смъртоносен
поради скоростта на разпространение. Така че 8 месеца през 5 от тези месеци, използващи масло, татко
се справя отлично, всъщност той се чувства по -добре сега, отколкото когато е диагностициран за първи
път. Така че още веднъж благодаря Рик, JB и всички, които помагат да се получи тази информация, ако
не беше маслото, нямаше да имам баща си !! ” Лиза

„Баща ми също беше в рак на панкреаса в четвърти етап. Той също имаше 10 петна по черния дроб ...
това беше края на ноември 2012 г. Сега той има 1 петно върху черния дроб (.08) и 1 място в панкреаса (8
mm). Ние побеждаваме това. Лекарите му са шокирани. Той наддава на тегло и като цяло се чувства
чудесно. Маслото, напоено с канабис, също е добро. " Анджи

- Не си играй с разредени лекарства, Анджи. Той е добър за локално приложение, но не искате да давате
масла, напоени с канабис, на пациенти с рак като единствено лечение. Пълната мощна атака с пълен
спектър работи най -добре.

Особено за тези, които „трябва“ да направят сканиране, „да видят“ как се лекува. Такива хора трябва
автоматично да добавят още 60 г от маслото към протокола, защото просто ненужно са преминали през
силно канцерогенна процедура, „за да видят“ как се чувстват. Любопитството струва пари, съжалявам за
това.

Поздравления и най -добри пожелания. Страхотно е да видим успеха на хора, които мислят по различен
начин. JB

„Аз съм фактическо доказателство, че RSO има пряк ефект върху MPNST и NF1. Медицинските записи,
ЯМР, PET, CAT сканирането доказват значително намаляване на размера на тумора и авидността.  "
Кристин
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„Добре, моите надничания. Днес е денят, който само се надявах, че някога ще се случи. Резултатите от
биопсията са в. Corrie Yelland ТОЧНО ПОЛУЧИ ПОТВЪРЖДЕНИЕ, ЧЕ РАКЪТ НЕ Е 100% НАПЪЛНО
ОТЧИТ !!!! АЗ СЪМ СВОБОДЕН РАК !!!!! Дори никаква дисплазия, да не говорим за големия C.

За моите невероятни, невероятни приятели, които заедно бяха отговорни за това, че мога да си позволя
лекарството = няма абсолютно никакви думи, които да опишат колко съм благодарен на всеки един от
вас. Всички сте невероятни!

На Хедър, която за пръв път ми изпрати RUN FROM THE CURE-Този видеоклип буквално промени
живота  ми.  Кой  би  го  помислил,  а?  Обичам  те!  На  Рик  Симпсън,  на  Jindřich  Bayer  от  сърце  ...
БЛАГОДАРЯ за знанията и подкрепата ви. Днес съм жив заради всички вас! Наистина съм щастлив, че
имам такова невероятно семейство и приятели. " Кори

Здравейте, Джиндрич, само една кратка бележка, за да ви уведомя, че видях моя лекар днес. В доклада
се казва, че ракът (рак на аналния канал) вече не се открива. Миналата есен ми казаха, че имам 2-4
месеца, ако не правя радиация. Избрах да не правя радиация и вместо това да опитам RSO. Очевидно се
получи! От сърце, благодаря, Благодаря, БЛАГОДАРЯ на Рик и на себе си !!!! ” Кори

„Последната ми история за успех. Това е жена в края на 50 -те години, която е диагностицирана с Етап
3,  но  много  близо  до  Етап  4  Рак  на  белия  дроб.  Днес  получих  следното:  „Е,  майка  ми  отиде  на
компютърна томография преди месец и си върна резултатите  преди няколко дни.  Напълно изчезна!
Нейният лекар ги прочете и каза, че по -голямата маса е ясна и не е останало нищо ...

Тя все още има ХОББ, но ние ще работим върху това и нейното пушене хаха ... Благодаря ви много за
всички съвети и познания за неща, които никога не сме знаели. Всичко се събра по някаква причина и
сме толкова щастливи. Бог да благослови теб и семейството ти." Кори

- Спонтанната ремисия на рак на белия дроб изглежда се случва изненадващо често в присъствието на
масло от канабис. JB

„Добре, всички мои прекрасни пипове, това ще бъде дълго четене, но мисля, че може би съм ударил
PAYDIRT вчера. Не съм виждал зъболекаря си от миналия септември. По това време бях в разгара на
борбата за живота си. Тогава на зъболекаря ми казаха, че имам рак. Имахме обичайния разговор, където
му казах, че не правя радиация и че правя „алтернативно лечение“. По това време той ме попита какво
правя. Колебаех се да му кажа, тъй като той беше известен със своята „твърдост“, но му казах да гледа
„Бягай  от  лека“.  Всъщност  той  ми  се  обади,  след  като  го  изгледа.  Той  каза,  че  като  медицински
специалист  той е  склонен да бъде в кабината,  че  има брат (лекар)  и друг брат (фармаколог)  и как
понякога те „нямат всички отговори“.

Бързо напред към вчера. Той беше изумен да види колко добре изглеждам, и за миг остана безмълвен,
когато му казах, че маслото от канабис е подействало. Той започна да задава всякакви въпроси. Много
от тях са „научни въпроси“, на които не можах да отговоря. Той попита за клинични изпитвания, разл.
болестни състояния, лекувани с канабис и др. Той иска да говори с брат си за мен, както и за канабиса
като „лек“ за рак, а също така иска брат му да изследва канабиса като лекарство. Ще бъде ли добре, ако
той взе номера на мобилната ми и имейл адреса?

Ето  къде става  голямо.  Брат му,  д  -р  Джейк  Тейсен,  е  бил декан  и  е  пионер на  фармакологичната
програма  в  университета  Ватерло.  Сега  той  е  консултант  на  фармацевтични  компании  и  е
специализиран в „Нови подходи в лечението на рака“. Той е силно свързан с Канадското общество за
борба с  рака.  (Освен това той е помолен от правителството да оглави разследването  на  разредения
химически скандал.)  Джон казваше,  че брат му често е казвал, че трябва да има нещо по -добро за
лечение на рак. Нещо естествено, а не химическо. Казах му да „не търси повече“. Канабисът е „нещо
естествено“.

Пръсти ми кръстосаха Peeps. Да има някой толкова влиятелен на „наша страна“ може да е адски голям!
Джанет Суини, Робърт Меламед, Питър О'Тул, Лестър Гринспун, Герш Ейвъри, Рик Симпсън. Cannabis
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Science, бихте ли били на борда, за да ми помогнете в този случай, ако е необходимо, и бихте ли били
добре, ако насоча моя зъболекар или неговия брат към вас, момчета?

Благодаря,  че  прочетохте  Peeps.  Продължавайте  да  разпространявате  думата  ...  МАСЛОТО  НА
КАНАБИС УБИВА РАК! ” Кори

В. Виждали ли сте някога RSO да помага за лечение на рак на простатата? 

А. Разбира се. Следвайте инструкциите за най -добри резултати. Ето един пример за това как работи и
Денис също дава някои научни обяснения за това как работи маслото. Все пак следвайте инструкциите
на Рик, яжте маслото според инструкциите (ниски дози като тези, които Денис използва, може да не са
достатъчни за други пациенти) и използвайте маслото също под формата на супозитории. С най -добри
пожелания, JB

„В началото на 2013 г. бях диагностициран с рак на простатата и получих оценка 9 по Gleason 9. Като
първа възможност взех решението да опитам маслото от канабис на Рик Симпсън. По -голямата част от
рака е изчезнал 90 дни по -късно според втората биопсия, но туморът все още е там. Реших, че дозата ми
е твърде малка, която беше една десета грам на ден, затова реших да го направя отново за още 90 дни.
Този  път  увеличих  дозата  до  3  десети  грама  на  ден  през  първите  60  дни  и  5  десети  грама  през
последните тридесет дни, с изключение на последния ден, когато взех цял грам. Следващата биопсия
показа, че туморът е изчезнал. И още по -добре, ракът ми беше 99,9% изчезнал! Благодаря на Бог, че ме
насочи към директния канабис.

Преди рака бях много против марихуаната под всякаква форма, но когато сте изправени пред смъртта с
ужасната радиация и химиотерапия, реших, че нямам какво да губя. Моят уролог каза, че никога не е
виждал нещо подобно, това беше напълно извън графика. " Уилям

„Току  -що  разговарях  с  уролога.  Съпругът  ми  имаше  много  медицински  проблеми  след  рак  на
простатата преди години. Той беше изпратен за биопсия преди около 2 месеца, но поради проблеми в
тръбата  от  бъбрек  до  пикочен  мехур  не  можаха  да  направят  пълна  биопсия.  Те  обаче  получиха
достатъчно тъкан, за да видят, че ракът на простатата се е върнал и сега има ракови клетки по стените на
пикочния му мехур. Те трябваше да го лекуват за други проблеми, преди да могат да се върнат и да
възобновят биопсията поради други медицински проблеми. С големи трудности това беше постигнато
днес.  Току -що разговарях с лекаря и въпреки че той има проблеми с бъбреците поради радиация и
евентуално може да загуби бъбрек, тя беше по -объркана от отсъствието на раковата клетка, която откри
2 месеца преди това.  Няма данни за рак и тя просто не може да го разбере.  След първата биопсия
веднага направих сълзи на феникс. И двамата имаме доста добра поносимост,  така че в рамките на
седмица до 10 дни го приемах в доза от 1 грам. Месец по -късно нямаме рак! Онемях, въпреки че никога
не съм се съмнявал в чудодейните сили на всемогъщата трева. Аз също имам автоимунно заболяване,
което е рядкост (същото като актьора Харолд Рамис). Удивявам се всеки ден, тъй като съм в ремисия
повече от 3 години, което предполагам е доста необичайно. Не знам защо, но може би ежедневната ми
консумация може да има нещо общо с това. 2 от моите лекари са запознати с моите лечения и са 100%
подкрепящи. Затова съм благодарен, г -н Симпсън! Благодарим ви, че водехте пътя! Просто исках да ви
изпратя моето свидетелство, защото съм толкова благодарен. Ще дарявам за вашата кауза, след като се
прибере и го накарам да се настани. Още веднъж благодаря от сърце! С уважение, ДКС ”

„Имам същото заболяване, Харолд Рамис почина от миналия месец ... васкулит. Имам го повече от 15
години, но всъщност беше окончателно диагностициран преди около 4 години, когато симптомите бяха
толкова ужасни, че дори не можех да ходя. В ремисия съм вече 3 години от първоначалното лечение с
цитоксан  (химио)  и  преднизон.  След това  на  имуран  за  поддръжка.  Исках  да  се  откажа  от  всички
лекарства, защото за мен страничните им ефекти бяха по -лоши от болестта. Лекарят ми каза не. Така че
направих това, което би направил всеки друг упорит, упорит човек ... свалих се от тях със собствено
разрешение !!! Хехе. Стероиди до 2 mg на ден сега.  Трудно се отказват !!!  Последно посещение на
лекар,  тъй като се  справях толкова добре,  лекарят  ми най  -накрая  ме извади от  лекарствата,  които
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напуснах преди (тя никога не знаеше, че съм се отказала преди години). Не знам, но вече 3 години съм в
ремисия.

Повечето хора, които страдат от това заболяване, имат толкова много проблеми през цялото време, но аз
се чувствам като нормален човек само с няколко проблема, които болестта създава в началото, като
невропатия в краката и ръцете. Освен това съм добре. Тренирайте всеки ден и бягайте. Знам само, че
като ежедневен потребител на канабис,  аз  изглеждам много късметлия в сравнение с толкова много
други, които имат това заболяване и са с шепа ужасни хапчета за потискане на имунната система и
контрол  на  болестта.  Единственото,  което  знам  със  сигурност,  е,  че  канабисът  ми  помогна  да  се
чувствам така, както се чувствам днес. Имам 100% подкрепа от 2 от многото ми лекари, единият ми е
невролог!

Много е лесно да направите свой собствен RSO. В началото бях нервен, затова първо се опитах да
направя малко количество. Оказа се чудесно, така че с тези знания направих повече. Току що следвах
рецептата на Рик с малко помощ от приятел! От скорошна публикация във Facebook, която направих
(НЕ СЪМ за тази чудодейна билка) имах многобройни лични съобщения за успеха, който семейството
ми е търсило за помощ! На път съм да поставя здравите си възрастни деца на издръжка, само за да имат
по -малък шанс да получат нещо катастрофално.  Обичам това!!!  Благодаря много г  -н Симпсън !!!
Вашата отдаденост на всички е високо оценена от тази калифорнийска девойка !!! ” Дебора

„Съпругът ми е участвал в програмата Phoenix Tears, когато е имал рак на пикочния мехур на 4 етап.
Докладът за пътя след операцията (който той НЕ би имал, ако имахме повече вяра в програмата) не
показа абсолютно никакъв рак. Не съм склонен да претендирам за успех с болестта на Алцхаймер, но за
рак няма абсолютно по -добър вариант. " Карън

„Здравей отново Рик! Надявам се, че този имейл те намира добре. Пиша днес, за да ви попитам колко
дълго пациентът трябва да остане на маслото? Имаме пациент с огромен тумор. Той започна на 15 март
и  досега  е  преживял  40  грама.  Той  е  бил  на  1,5  грама  или  повече/ден  от  ден  2.  Спирате  ли  на
терапевтичната  доза  от  60  грама?  Парите  са  фактор  за  този  пациент.  Досега  не  е  платил  нищо  за
лекарствата си. Техният болногледач е дарил първите 60 грама масло, но не може да дава безплатни
лекарства завинаги. Благодаря за вашия принос. Ценя прозрението ти. С уважение, Джанет ”

„Скъпа Джанет, казваш, че е приемал по 1,5 грама или повече на ден от втория ден. Маслото, което
произвеждам, е толкова силно, че обикновено на обикновения човек са необходими около 5 седмици, за
да стигне до точката,  в която може да погълне 1 грам на ден. Възможно е да има проблем с щама,
използван за производството на този щам от коноп, който може да варира значително в своите лечебни
способности,  така че проблемът може да бъде щамът.  Обикновено, докато пациентът е погълнал 60
грама масло, ракът вече е изчезнал. Но ако не е така, бих продължил да им давам маслото, докато стане.
Времето и необходимото количество масло могат да варират значително от човек на човек. Всички сме
различни и някои хора се лекуват много по -бързо от други. Обикновено хората, които са били силно
повредени от химиотерапия и радиация, ще изискват по -дълго лечение и повече масло. Маслото трябва
да премахне всички щети, които тези така наречени лечения оставят след себе си. Моят съвет би бил да
опитате да произвеждате маслото от друг силен щам indica, но по всякакъв начин да го задържите на
маслото, това е единственото нещо, което знам, че може да спаси живота му. Най -добри пожелания,
Рик Симпсън ”

„Не съм сигурен дали това е успех- но аз го считам за един! Само в случай, че някой се чуди защо имам
мъжествен глас, това не е защото съм пушач на цигари или нещо такова- никога не съм пушил, а защото
ми е била отстранена щитовидната жлеза. Аз съм на 51 (и половина!) И използвам масло от 20 -те си
години.  Просто  винаги  ми  беше  приятно  да  се  изпаря.  Преди  няколко  години-  започнах  да  имам
проблеми с преглъщането и лекарите ми откриха възли на щитовидната жлеза. Възли на щитовидната
жлеза, които трябваше да отида за изследване на рака. Когато направят това- просто забиват голяма игла
в гърлото ви и влизат във възлите, за да бъдат тествани. Те не ви дават нищо- без анестезия- поради
местоположението. Така че- направете това няколко пъти и вижте дали можете да седнете неподвижно.
Както и да е- след като бях намушкан 6 пъти- и щитовидната ми жлеза стана толкова голяма, имах
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проблеми с преглъщането и дишането- махнах си щитовидната жлеза. С целия рак в семейството ми-
реших, че ще изпреваря играта.  Няма рак. Нито един. Аз съм единственият в семейството си, който
досега е избягал от рак. С масло се занимавам от 20 -те си години. Правил съм почти всеки тест за рак
заради фамилната анамнеза- и нада досега Слава Богу! Вие правите изчисленията :-) ”Джанет

„Здравей Рик! Ейми почина тази сутрин. Ейми спря да използва маслото, когато номерата й станаха
странни. Казахте, че нещо не мирише добре- добре, че лекарите прецакаха лабораторните й резултати и
те бяха лоши. Ейми беше толкова уморена (23 кръга радиация, 3 или 4 химиотерапия). Тя просто се
отказа. Аз не съм се шегувам. Тя беше преживяла толкова много преди нас, че почувства, че времето й е
дошло. Тя беше права. Без маслото- свърши. Седмицата преди тя изглеждаше толкова страхотно- кълна
се! Искаше да качва до два грама на ден и наистина да рита това.  Тогава тези проклети тестове се
върнаха и тя свърши. Молих я да продължи да го приема.  Как се справяте  с  това? Съкрушен съм.
Джанет ”

„Скъпа Джанет, знам как се чувстваш, скъпа, на няколко души ми се е случвало същото, което съм бил
на лечение и не е добро чувство. Поне можем да се възползваме от факта,  че това, което правихме,
помогна и ние не сме тези, които са причинили вредата.  Често е много трудно да не се ангажирам
дълбоко с тези, които лекуваме и когато се случи нещо подобно, винаги ме кара да искам да удуша
отговорните.  Не ме интересува  колко  тези  идиотски  лекари  мислят  за  себе  си  и  за  професията  си,
убийството е убийство и преди това да приключи, обществеността ще ги види всички такива каквито са.
Гледам на нещата по този начин Джанет, не можем да спасим всички, но това, което правим, облекчава
страданията на безброй хора. Така че всичко, което можем да направим, е да продължим, докато не
дойдем на този свят. Вие сте прекрасна жена с огромно сърце и това, което правите, означава толкова
много  за  страдащите  маси.  Затова  се  опитайте  да  се  концентрирате  върху  всичко  добро,  което  сте
направили, и не се обвинявайте за некомпетентността на другите. Хората като нас правят разликата, а
хората като нас ще променят този свят, така че, моля, не позволявайте на нищо да ви отклони от пътя,
по който и двамата пътуваме. Най -добри пожелания, Рик Симпсън ”

„Споделях Фениксовите сълзи на Рик Симпсън на стената си във Фейсбук много пъти ... тогава един ден
един мой приятел беше на смъртното си легло с Лимфома. Когато видя публикациите ми за маслото,
веднага започна да приема маслото и вече е БЕЗ РАК! Нейните лекари са изумени, че й казаха, че има
три месеца живот ... ГРЕШИХА. Джейми

„Уважаеми г -н Симпсън, имам пациент в САЩ, който наскоро започна да използва Phoenix Tears. Това
е законно в нашата държава. Той е около месец в програмата, но от втората седмица иска повече от грам
на ден. Повече от грам на ден има ли полза? Взех този пациент безплатно и имам чувството, че той ми
се подиграва малко. Той искаше грам на ден от втората седмица, а след това искаше два грама на ден - и
това е изключително мощно. Вдигам се на четвърт грам. Ние използваме Буда - 100% индика с над 15%
съдържание на THC. Как се справяте с пациенти, които искат все повече и повече? Благодаря, Джордж ”

„Уважаеми докторе, насърчавам всички със сериозно състояние да вземат маслото възможно най -бързо.
Колкото по -бързо могат да го приемат,  толкова по -бързо могат да бъдат излекувани.  Виждал съм
няколко души да поглъщат цялото лечение от 60 грама за един месец и да излекуват терминалния си
рак. Но такива хора са редки и е повече от възможно този човек да ви изиграе. Имах няколко души,
които опитаха това с мен и им пуснах бягането. Нямам нищо против да доставям масло на онези, които
се нуждаят от лекарство, но няма да го доставя на глупаци, които искат да извадят измама. Ако смятате,
че този човек се опитва да измами,  просто му кажете,  че ще трябва да измисли самия коноп, за да
произвежда лекарството.  Ако е истински,  той вероятно ще се опита да направи точно това,  ако не,
вероятно никога повече няма да го чуете. Нямате безкраен запас от това масло и той трябва да отиде
там,  където  ще  направи  най  -доброто.  Продължавай  с  добрата  работа.  Най  -добри пожелания,  Рик
Симпсън ”

„Лекувам жена с ТЕРМИНАЛЕН рак, с конопено масло от RS и тя най -накрая се подобрява. РАБОТИ!"
вудутатооооо
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„Правете същото сега. 25% THC SKYWALKER OG, последното масло OG моят PSA беше 160. След 100
грама днес неговите 7. “ Джими

„Здравей  Крис,  Актуализация  ...  ракът  изчезва  ...  вчера  сутринта  й  се  обади  обърканият  онколог.
Обикновено имаме среща лице в лице, но той й се обади този път, за да я посъветва за резултатите от
всички сканирания, направени преди няколко седмици.

Черен дроб - рак вече не може да се види. Рак на белия дроб, един рак на белия дроб изчезна, а другият
рак на белия дроб значително намали. Гърда - той не коментира ... Той не спомена мисълта за гърдите ...
така че мама му се обажда за няколко въпроса и да уреди среща, за да влезем и да поговорим с него и да
видим миналото и последните сканирания. Опасявам се, че е била леко шокирана, когато д -р започна да
говори за изчезването на рака на черния дроб и белия дроб, че забрави да попита за областта на гърдите
си.

Всички сканирания бяха за предварителен преглед за нова следа от хормонална терапия ... но д -р казва,
че  тя  вече  не  е  кандидат  за  изследване  на  хормоните,  тъй  като  пациентът  трябва  да  има растеж в
раковите области и всичките й области НЕ растат, но умиращ.

Ние сме над луната с резултатите от петрола !!! Когато разговарях с Рик преди около месец относно
майка ми, той ми предложи да отиде на второ 90 -дневно лечение и затова планираме това в началото на
септември. Междувременно ще й поставим поддържаща доза.

Еха! Тя знаеше от началото на лечението, че маслото действа върху туморите й, можеше да почувства,
че те се свиват и изчезват. Всички сме толкова благодарни, че ме запознахте с вашата документална
идея и споделихте това отношение. Тази вечер съм у дома, ако имате време за чат. Завинаги благодарна,
Синди “

„Здравейте, скъпа Кори ... Просто исках да ви уведомя, че дадох маслото, което имах от майка си, на
приятел на приятел, който има рак на гърдата ... Тя взе един месец и е в ремисия ... Някои ракови клетки
са мъртва в тумора ... И докторът беше изумен и позитивен и очевидно, ако следващия път тя има по -
добри резултати, ще започне да прави нещо по отношение на маслото. Толкова съм щастлив и благодаря
на Бог, че ми позволи да дам тази информация за маслото от канабис на тази жена ... :)) Така ми се иска
майка ми да е приемала маслото всеки ден ... ”

„Здравей Рик, имам добри новини. Майка ми не можеше повече да понесе психически познанието, че
има рак на гърдата,  затова се подложи на операция. Въпреки това, тя изяде 30 г от дозата и пиеше
билкови чайове от някой човек, който има всякакви лечебни билки, и също сложи превръзките от тези
билки. Както и да е, когато лекарите извадиха този рак, той беше не повече от 7 мм голям и от 100%
тъкан, само 1% беше активен, злокачествен и във фаза на умиране. 3 лекари гледаха това и казаха, че
никога не са виждали нещо подобно ... Така че, ако тя отиде повече 1 или две седмици без операцията,
всичко щеше да  изчезне.  Сега  тя приема всеки ден масло за  1 грам и половина и сега  разбира,  че
операцията е била напълно ненужна.

Въпреки  това,  сега  тя  е  много  по  -спокойна,  отколкото  беше,  защото  беше  изплашена,  така  че  не
можахме да я откажем от операцията ... но сега всичко е наред, а билките и маслото също си свършиха
работата. Както и да е, глупавите лекари й дадоха 23 лъчетерапии, но тя каза, че няма да го направи и
лекарят  каза  между  редовете,  че  е  права.  Не  е  за  вярване  докъде  стигат  тези  лекари.  Всички  те
поздравяват, Рик. Много благодаря за препоръката и още веднъж благодаря на Джиндрих. " Саша

„Рик ... на един приятел току -що са му премахнали мозъчен тумор от главата ... той има петна по белите
дробове ... те искат да му направят химио и радиация ... би ли приемането на маслото било отпадък по
време  на  химиотерапия  и  радиация?  Виждайки  как  е  след  отстраняването  на  мозъчния  тумор,  е
забележително, той е с 80 % по -добър от миналата седмица с това нещо в главата си ... Искам да му
кажа да не прави химио и радиация и да прави масло, но не е мой избор ... ”Шарън
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- Шарън, това би увеличило шансовете му за оцеляване. Но всъщност химиотерапията ще доведе само
до това, че след това ще трябва да изяде 120-180 г от маслото, само за да отстрани щетите. Разбира се,
това е, ако оцелее след отравянето. С най -добри пожелания, JB

„За всички вие, които смятате, че Рик Симпсън е измамник, трябва да знаете, че Мишел Олдрич току -
що е излекувала рака на белия дроб от 3 -ти стадий с масло от канабис, предоставено от Валери Корал и
WAMM! Защо медиите и лекарите не могат веднъж да започнат да казват истината ?! Канабисът лекува
рака, по дяволите !!! И безотговорните хора са тези, които се опитват да заглушат тази реалност, а не
хора като мен и Томи, които искат светът да знае истината за канабиса и рака. Стивън

„Здравейте  на  всички,  имам  страхотни  новини.  Съпругата  получи  резултата  от  PET  сканиране  в
понеделник.  Тя  имаше  рак  в  продължение  на  5  години  след  6  кръга  на  химиотерапия  и  една
трансплантация на стволови клетки, след което той все пак се върна. Преди 6 месеца тя трябваше да
направи  нова  трансплантация,  но  тя  бе  отменена,  защото  не  можаха  да  намерят  донор.  Така  че  тя
започна с маслото. В понеделник лекарят ни каза, че ракът е изчезнал. Благодаря за маслото, Рик. Ти си
мъжът, благодаря. " Люк

- Благодаря ти, Люк. Медицинската документация би била повече от добре дошла. Тя трябва да остане
на  поддържаща  доза,  бих  ял  колкото  е  възможно  повече  масло,  когато  е  възможно.  Нека  тя  стои
настрана от повече сканирания, ако е възможно. Видео свидетелство в Youtube би било чудесно. С най -
добри пожелания, JB

„2013 -та година вече изчезна и се радвам, че мога да видя 2014 -та, която лекарите не мислеха, че мога
да видя 2013 -та година.  Но тук съм все още жив и здрав. Няколко души, които не съм виждал от
няколко години, казаха: „Уау, още си жив! Да, все още съм жив, защото използвах правилните билкови
лекарства (масло от канабис), за да убия неизлечимия си GBM рак на мозъка.

Така че благодаря на Бога, че ми показа пътя към изцелението. И д -р Тив Хан за вашите умения в
краниотомията, също и Рик Симпсън за споделяне на вашите знания за това изпратено от Бога масло, и
съпругата  ми Чинимин  Мансур,  че  се  грижи  за  мен,  и  моите  ангели  за  вашата  скромна  помощ,  и
приятелите и семейството ми за техните страхотни подкрепа и любов. Без всички вас е невъзможно да
ме видите отново здрав. Чувствам се толкова щастлив и благословен. И да, вярвам в ангели.

Всичко най -добро за всички през 2014 г., опитайте се да не се стресирате, бъдете щастливи и бъдете
здрави. ” Елия

„Бих искал  да  благодаря на  (xxx)  за  маслото,  дарено за  моя рак !!  Засега  няма  рак в  тялото ми !!
Наистина работи хора, доказателството е в моите медицински досиета!  Благодаря ви много и голям
реквизит на Сълзите !!! ” Беки

„Стискам  палци  на  Джиндрих,  той  беше  абсолютно  прав  относно  локалното  приложение,  което  се
прилага директно върху кожата, а не върху превръзката. Разликата беше като нощ и ден. " Роланд

-- Разбира се. Тинктурите с 20-30-50% масло също действат чудесно, защото лесно се проникват под
повърхността.  В някои случаи смесите от конопено семе (или масло от шеа) и смесите от конопено
масло също са много полезни. Но логично, колкото повече масло попаднете върху раната, толкова по -
добре. JB

„Преди писах, че имаме успех при лечението на рак на гърдата. Сега лекарите казаха на пациента, че
резултатите й са толкова добри, че трябва да отиде на работа.  Пациентът каза БЛАГОДАРЯ БОГ и
лекарят каза, че тя трябва да му благодари не на Бог и аз го питам защо не е направил нищо, освен да й
повтаря, че трябва да вземе химио и радиация ... луд доктор .. .

Но ние го издигнахме на следващото ниво, лекуваме нечие лице, защото то беше унищожено с хапчета
преди 5 години. Този човек е имал големи проблеми с червата и първоначално смятат, че е рак и й дават
няколко силни хапчета, които след това унищожават лицето й, тя е като жаба. После казаха, че може да
е болест на Крон и така нататък и така нататък.
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Искам да кажа, че този човек се опитваше да излекува лицето си 5 години без успех. Тя сложи конопено
масло на лицето си 5 пъти и отново не можем да повярваме как изглежда кожата й сега. OMG, тя е
толкова щастлива, че отново може да бъде себе си.

Опитвам се да направя няколко снимки, но на всеки 3 дни, но кожата заздравяваше толкова бързо, че не
мога  да  ви покажа как изглеждаше лицето й  преди,  но  с  нейно разрешение  ще покажем старите  й
снимки (само кожата на лицето) и нова, за да видите хората разликата ... ”Жасмин

„Аз съм 39 -годишна жена с 2 години и съм срещала рак на гърдата. Това масло е моето лекарство и лек.
Тези хора са толкова пълни с алчност. Те нямат представа за болката и мъката, през които преминаваме
ние и нашите семейства. Просто егоистична алчност. Карма. " Сали

„Е,  две  седмици  ...  Докторът  каза,  че  имам 2-3  см  тумор в  пикочния  мехур.  Искаше  да  ме  заведе
директно  в  операционната.  Изчезна  за  по  -малко  от  14  дни.  Потвърдено  от  CT  сканиране.
Диагностициран на 2/15, CT е направен на 2/29. Герш

„Тази компютърна томография беше направена 14 дни след като беше наблюдаван 2-3 см тумор, чрез
обхват,  в  пикочния  мехур.  Само  за  14  дни,  използвайки  само  етерично  масло  от  канабис,  не  се
наблюдава тумор в пикочния мехур. Само канабис ... 14 дни ... изчезна. Законодателите, моля, разберете
това.  Не ми отнемайте лекарството.  Това не е  просто друг начин да се напиеш.  Това лекарство ми
спасява живота. " Герш

„Добре  ...  Получих  протокола  за  патология.  Туморът  в  пикочния  мехур  се  беше  свил,  преди  да  го
извадят. Последният път, когато лекарят го видя, той беше с размери около 2,5 см. Когато го махнаха,
той се сви до 0,5 см. Чудя се какво ще каже този лекар за това. " Герш

„Скъпи Рик, Бог да те благослови! Загубих майка си, баба си, любими лели, чичовци и приятели през
годините. Но тази, която ме удари най -силно, беше моята великолепна, интелигентна, прекрасна сестра
Ким. Тя беше диагностицирана с рак на белия дроб на 4 етап през юли 2010 г. на 42 -годишна възраст, а
до февруари 2011 г. тя беше мъртва. Не знам какви лечения е използвала, защото не е казала на никого в
семейството, че умира до твърде късно, а бившият й съпруг наркоман се намеси при нея и заключи
семейството.  За  маслото  разбрах  едва  през  последния  месец  и  оттогава  проучвам  усилено.
Първоначално си мислех, че е змийско масло, както и много други неща, но досега изброих 27 души,
които твърдят, че са излекували или значително са намалили рака си с него. 27 души !!! И това е само в
YouTube и само в онлайн блогове! Иска ми се да бях знаел за това през 1997 г., когато майка ми беше
диагностицирана, или през 2000 г., когато баба ми излезе от ремисия, или през 2010 г., когато на сестра
ми  беше  казано  да  се  прибере  и  да  умре,  или  миналата  година,  когато  брат  ми  в  -law  беше
диагностициран с рак на устата и гърлото и трябваше да му премахнат и реконструират половината
лице.  Но сега  го правя,  благодарение  на  вас.  Бог да  благослови вас и  всички,  които  обичате,  и  ви
благодаря, че работите толкова усилено, за да направите това прекрасно лекарство достъпно за всички. ”
Дениз и ви благодаря, че работите толкова усилено, за да направите това прекрасно лекарство достъпно
за  всички.  "  Дениз  и  ви  благодаря,  че  работите  толкова  усилено,  за  да  направите  това  прекрасно
лекарство достъпно за всички. " Дениз

- Скъпа Дениз, какво да кажа? Те убиха майка ми с химиотерапия поради ранен дребноклетъчен рак на
белия  дроб,  така  че  знам  точно  как  се  чувстваш.  Нищо  приятно.  През  цялото  време  лекарството
трябваше да е достъпно и не само защото някой иска да печели пари. C'est la vie, но не всеки просто ще
го преглътне толкова спокойно, колкото аз. Това е много травмиращо преживяване, когато разберете
какво може да излекува или контролира маслото и какво е използвано вместо него.

Моля, изпратете ми списъка с тези онлайн препоръки, той би могъл да бъде интересен и полезен за
други,  които  са  били с  толкова промит мозък,  колкото  и  аз,  преди да  срещна  Рик и да  разбера  за
реалното състояние на нещата в областта на „конвенционалната медицина“.
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Благодарим ви за подкрепата и ни помогнахте да разпространим думата за това лекарство. След две
години и половина работа с Рик, всичко, което мога да кажа, е, че правилно произведеното и използвано
масло прави точно това, което той казва. JB

„Здравей  Кори!  ИЗКЛЮЧИТЕЛНИ  новини  за  пореден  път.  Приятелю  мой  *****  *****,  с  когото
разговаряхте и изпратихте до *** в Лос Анджелис, той е бил на масло от канабис от около 2 месеца и
отиде да му направят медицински сканиране днес и в тялото му НЯМА ПОВЕЧЕ РАК !!!!!!! ВСИЧКО Е
ЯСНО!!!!!!!  Той  е  изключително  благодарен  за  това,  че  сте  му  разказали  за  вас,  и  за  това,  че  му
разказахте за **** !!!

БЛАГОДАРЯ ви завинаги повече. Толкова сте добри, че помагате на всички тези хора, които дори не
познавате и спасявате животи по целия свят! Отивам да карам до Лос Анджелис, за да работя с **** и
ще се опитам да спра цялата ми диария и да ме измъкна от тоалетната от 60-80 пъти на ден. Какво ще
кажете за това за още един невероятен доклад? ОБИЧАМЕ това !! ”

„Искам да споделя коментар от моя лекар днес. Имам инфекция на пикочния мехур от дълго време и д -
р лекува инфекцията. Днес той направи оглед от първа ръка с камера (не е много забавно) И изглежда,
че имам останки от маса на пикочния мехур (тумор), която е УМРЯЛА на място (думите му не са мои) и
причиняват задържане на инфекцията.

ОТНОВО! НЕГОВИТЕ ДУМИ; Д -р каза: „Практикувам медицина повече от 40 години и никога не съм
виждал тумор да умре на място без някаква външна намеса. Махнах маслото от и след март, но откакто
реколтата  ми  дойде,  двойно  дозирам  масло  от  около  6  седмици.  Ще  направя  малка  операция  за
почистване на 8 октомври, за да се уверя, че масата е изчезнала (ако не я предам преди това). ИМАХ
някои съмнения относно маслото, но ФОЛКОВИТЕ НЕ СЪМНЯВАМ ПОВЕЧЕ.

Имам достатъчно материал за пъпки, за да направя около 5 или 6 унции масло. Използваният материал е
Sativa  Blend Pineapple  Kush,  25% THC. Не мога да ви опиша колко съм доволен от резултатите  до
момента. Все още не съм казал на моя д -р, защото в FLa някой доктор ще откаже да ви лекува. Така че
засега той не знае нищо. " Джон

- Но ти знаеш повече от достатъчно, Джон. Честито. Бих продължил да приемам маслото и бих оставил
операцията за по -късно. Няма повече сканиране, ако изобщо е възможно. И аз бих взел маслото под
формата на супозитории, винаги искате да приближите маслото възможно най -близо до болното място.
Също така,  опитайте  се  да направите  маслото от  повече от  един щам за  най -добри резултати,  ако
можете. Най -добри пожелания за теб, JB

„Пълно  съгласие,  JB.  И  подчертайте  забавянето  на  операцията.  Всяка  инвазивна  работа  на  тялото
позволява инфекции във вашата система.  Чрез небрежни навици и тотално неуважение към техните
собствени  чудодейни  лекарства  сега  имаме  бактерии,  устойчиви  на  антибиотици,  които  ядат  месо,
разпространени  в  повечето  болници.  RSO  ще  поправи  това,  но  какво  ще  кажете  за  хирургическа
„грешка“? Бягай от лек казва всичко. " Тилман

„Преди 3 дни лекувахме базално -клетъчен карцином на приятел с RSO. Проверихме го днес и почти го
нямаше. Положихме отново RSO и покрихме с превръзка. Ще го проверим след още 3 дни и очакваме да
изчезне, съдейки по резултата от предходните 3 дни. Този е от дясната му ръка. Предишните ракови
заболявания, които излекувахме от него, бяха на лявата му ръка. Ура, работи. " Марк

-- Да, така е. Нямаше да правим това, което правим, ако не го направи. JB

„Казвам се Джордж и бих искал да ви дам показанията си. На 82 -годишна възраст, 22 декември 2010 г.,
бях диагностициран с рак на хранопровода. Казаха ми, че ще имам живот от 6 месеца до 2 години и
евентуално може да се наложи задържане в гърлото ми в даден момент след радиационно лечение, за да
помогна при преглъщане.

Преди поставянето на диагнозата имах проблеми с дишането и преглъщането на храна, имах подуване
на двата крака и се уморявах от лека активност. Бях подложен на радиационно лечение в началото на
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2011 г. До септември 2011 г. ми беше трудно да преглъщам и дъвча твърда храна. Имах чувството, че се
задавям. Храната ми трябваше да се нарязва на малки парченца. Предпочетох да ям каша и вместо това
Boost  шейкове.  Също  така  изпитвах  силни  газове  в  стомаха.  Газът  проби стомаха  ми  като  гръм и
мълния. Започнах да изпитвам замаяни епизоди затруднено дишане, задух и изпотяване. Балансът ми
беше  лош  и  не  можех  да  се  придвижвам  много  добре.  Беше  трудно  да  нося  хранителни  стоки  в
апартамента си без задух и изпотяване.

По -късно тежък епизод на световъртеж ме изпрати в болницата и лекарят ми постави второ хапче за
кръвно налягане. Малко след престоя ми в болница, непознат се приближи до мен и ми предложи малко
конопено масло за лечение на моя рак и ме насочи към уебсайта на Phoenix Tears за повече информация.
Първоначално бях неспокоен и ужасен от приема на конопено масло, винаги съм смятал, че канабисът е
наркотик, който ще предизвика пристрастяване и ще ме доведе до други тежки наркотици. След като
проучих  конопеното  масло  на  Рик  Симпсън,  реших,  че  ще  се  лекувам.  Разбрах  по  време  и  след
лечението, че конопеното/канабисовото масло е „врата“ към по -добро здраве.

След първата ми доза -1/2 оризово зърно конопено масло, забелязах, че веднага подейства в тялото ми.
 Усетих как тече през тялото ми от пръстите до пръстите на краката. 
 Изпитах чувство на релаксация, щастие и подобряване на хумора ми. 
 Краката ми се чувстваха гумени, които след 6 часа избледняха. 
 Дишането беше по -тихо по време на почивка, а също и по време на сън
 След дни/седмици:
 Купчините/хемороидите ми изчезнаха.
 Болката в рамото намалява
 Задухът намалява. 
 От втория ден натрупването на газове и стомашен дискомфорт беше успокоено и стана по-редовно и

продължи лечението. 
 Намалих и спрях да пия хапчетата за кръвно, тъй като кръвното ми беше твърде ниско. След като

изпих хапчета за кръвно, кръвното ми се нормализира
 Подуването на двата крака и глезена е значително намалено. 
 Сдържах апетита и регулирах теглото си - свалих 26 килограма досега. 
 Цветът на кожата се подобри
 Замайването изчезна
 Сърдечният ритъм изглежда по -редовен и не толкова притеснителен, като се има предвид, че имам

неравномерен сърдечен ритъм от раждането 
 Изхождането става по -редовно
 Преживял по -добър, по -спокоен сън. 
 Подобрен е балансът и координацията
 Може да се придвижва по -добре без задух. 
 Стана по -ясно изразен в разговорите
 Промених вижданията ми за нещата и повдигнах настроението ми
 Промених вижданията ми за марихуаната
Като цяло всички симптоми, които изпитвах преди да започна лечението с конопено масло, изчезнаха.

Отне ми 3 1/2 месеца, за да завърша лечението. Това преживяване не беше толкова неприятно. Това
обаче беше корекция, когато увеличих дозите, но след ден -два всичко се коригира. Следвах горе -долу
увеличените дози, предложени от Рик Симпсън.

След 2 месеца лечение посещението ми при онколога беше изненадващо. Той заяви, че цветът на кожата
ми изглежда добре, кръвното налягане и сърдечния ритъм са нормални и тъй като нямах проблем с
преглъщането,  нямаше  нужда  от  задържане.  Освен  това  той  заяви,  че  рентгеновата  снимка  от
предварително записан час изглежда добре и че не трябва да се връщам поне 6 месеца. Обикновено
трябваше да посещавам онколога на всеки 3 месеца ...
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Вярвам, че конопеното масло уби рака ми. Всички други подобрения в здравето, които преживях от
конопеното масло, ме карат да се чувствам като нов мъж. Напълно съм изумен от чудото на конопеното
масло. Толкова съм благодарен, че реших да взема конопеното масло.

Конопеното  масло обнови здравето ми и удължи живота  ми.  Благодаря ти Рик Симпсън,  Бог  да те
благослови! Продължавай все така добре! Напълно съм убеден, че конопеното масло може да спаси
човешки животи. Благодаря ти." Джордж

„Мини актуализация за Джордж ... Към днешна дата той е загубил +31 килограма, сега, преди малко
трябваше да посети зъболекаря си, поради загубата на тегло (навремето беше около 280 килограма). Той
е научил, че би могъл да си върне теглото доста лесно, ако искаше сега, но избира по-здравословно по-
ниско  тегло  и  начин  на  живот),  трябваше  да  му  седнат/коригират  протезите.  Неговият  зъболекар
отбеляза колко добре изглежда и че цветът му също е по -добър.

Трябва  да  спомена,  че  Джордж  каза,  че  все  още  има  добро  дишане  и  досега  няма  проблеми  с
задушаването, той имаше пържола, картофи и зеленчуци за вечеря по -рано тази седмица и храната му
се  понижава  много,  много  по  -лесно  от  всякога  свикнал  преди  „лечението“  си.  Той  ни  казва,  че  е
посетил  личния  си  лекар  (редовен  лекар)  по  -рано  тази  седмица  ...  Лекарят  му  възкликна  „УАУ !,
сигурен  ли  си,  че  си  същият  Джордж,  който  видях  преди?“  Докторът  му  каза,  че  цветът  му  се  е
подобрил. Джордж ми казва, че по -късно е показал на лекаря си колко повече течност е загубил в двата
си крака, като му е казал, че смята, че почти е изчезнал ... Тогава лекарят каза: „Джордж, вече нямаш
оток“.

Той е закупил някои стари документи за медицинска информация и също му е казано (сега), че трябва/
може да се опита да вземе старата си рентгенова снимка плюс компютърна томография (на диск) от
онколога си при следващата му среща (юни). Опитва се да влезе на среща с онколог по -рано сега ... с
помощта на личния си лекар сега. При това посещение той ще поиска ЯМР. Сега той е изминал дълги
пътища ... но единственият му истински проблем в момента (иначе казва, че би бил чудесен !!) е, че има
неравномерен сърдечен ритъм от раждането си, а напоследък се увеличава малко повече от обикновено.
Не  знам  дали  отслабването  му  предизвиква  неравномерен  сърдечен  ритъм  или  вълнението  от  това
променящо живота събитие или какво прави това със сигурност, знам само, че искам това да се оправи
твърде много за него. Сега той има препоръка да посети кардиолог относно сърдечния му ритъм и т.н.
Също наскоро цветът му стана още по -добър, той има повече червено/розово лице, кръвообращението
му изглежда още по -добро. Е, това е всичко, което мога да получа за сега ... Мир 1 ”Свобода

„Е,  Рик и Джиндрич,  моят упорит труд и отдадеността  ми към RSO най -накрая  се изплати.  Следя
сълзите  на  Рик  и  Феникс  от  2004  г.  и  мигновено  вярвах  в  лечебните  възможности  на  маслото.
Разпространих думата и застанах зад нея на 100% дори когато хората се смееха и ме наричаха луда. Сега
излекувах 3 души с терминален рак и на последния си пациент дължа голяма заслуга, че всъщност е
преминал през медицинската система и е отказал цялото там лечение и е документирал, че използва
RSO за лечение на рака си ... и двата му бели дробове бяха пълни с рак и му дадоха 3 месеца живот,
когато беше диагностициран за първи път ... преди 5 месеца. Днес той е официално свободен от рак и
всъщност е качил 27 килограма. Лекарите за рак са изумени от чудотворното му възстановяване само за
5 месеца с почти никаква помощ от тях и всъщност казват, че е по -здрав от тях сега. Леле, той яде
маслото пред лекарите в болницата и носи около списание Weed World със статия Phoenix сълзи в нея,
показвайки го на всички останали пациенти и разпространявайки думата за RSO. Скоро ще имам копия
от цялата болнична документация,  че  RSO е излекувал рака му ...  в  документацията  му пише,  че е
използвал конопено масло за лечение.  Ще събера една история за него  възможно най -скоро,  за  да
помогна за разпространението на информацията, доколкото мога, знам също за още 25 души, които са
виждали  чудотворното  действие  на  RSO  за  много  различни  заболявания  и  сега  работят  и  за
излекуване. .. думата излезе !!!! : ) От името на излекуваните и скоро много други в моя район бих искал
да  кажа  БЛАГОДАРЯ  момчета  за  продължаването  на  упоритата  работа  и  всеотдайността  към
преоткриването на панацеята ... Вие момчета сте спасители ... Буквално !! МИР И ЛЮБОВ от PA ”Стив
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„Здравейте, трябва да ви разкажа една история за чудо, което се случи вчера. Имам приятел и тя се казва
Шанън О'Брайън. Тя е 17 -годишна оцеляла от рак на мозъка. Тя има неоперабилен тумор, който расте
от около година.  Беше нараснал почти до целия размер на мозъка й.  Споделих с  нея  RSO и вчера
резултатите от ЯМР показаха, че туморът се е свил почти наполовина. Тя го приема от 14 февруари.
Трябва да разберете,  че  това е  Здравей Мария.  Толкова съм благодарен,  че  духът ми откри вашата
история и успях да я предам. " Надин

„Моят приятел е напълно излекуван от рак на червата,  след 4 седмици прием на канабисово масло.
Лекарите се почесват по главите, не могат да го разберат. Този човек трябваше да претърпи радикална
операция на 12 октомври, той имаше 10% шанс да излезе от операцията.  На 1 ноември лекарите му
дадоха чиста здравна сметка. Това са същите лекари, които му казаха,  че няма да е жив, за да види
Коледа. Алилуя. Хвалете господаря, че е поставил това изключително лечебно растение на тази земя, за
да излекува всички, които имат достатъчно вяра, за да го използват. РАБОТИ." Шери

„Е, чувствам се по -добре. Бях на RSO около 30 дни за мозъчен тумор и диабет. Кръвната ми захар пада.
Спрях инсулина преди 2 дни, защото кръвната захар падаше твърде ниско. " Джеф

„Той също така изчисти стадия на рак на гърдата на друга приятелка 1. Премина от тумор с размер на
топка за голф до по -малък от грах за две седмици. 0,4 g два пъти дневно, сурово масло. Друг приятел с
рак на кожата го премахна с локален разтвор, втрит директно върху кожата.

На себе си се отървах от инфекция и подуване на лош зъб, изчистих белите дробове след пристъп с
астма и премахнах две фънки петна от кожата си, които може би или не са били рак ... никога не съм
проверявал и изчезна ... упс. Без химиотерапия, без радиация, без странични ефекти, без проблеми. "
Брус

„Използвах  масло,  което  направих сам,  използвайки видео инструкциите  на  Рик,  и  се  излекувах от
дифузен голям„ В “клетъчен лимфом от етап 4, предполагаем„ нелечим “фоликуларен рак само за 58
дни !! Оттогава продължавам да правя маслото за себе си и другите и видях над 10 потвърдени случая
на бели дробове, гърди, простата,  мозък, дебело черво, левкемия, панкреас,  пациентите се лекуват с
помощта на тъмнозелени масла !! Правя масло, използвайки ДВЕ листа и цветя, поради специалните
противовъзпалителни съединения, открити САМО в зелените листа! Загубих цялото си дебело черво
през  1992  г.  Имам  направена  „торбичка“  от  тънкото  ми  черво,  която  работи  като  нормална
водопроводна инсталация в продължение на 20 години, която трябваше да се измъкне преди 7 години!
Според моя гастроентеролог в PAMF; той приписва тежката употреба на канабиноиди на здравословна
„торбичка“ „в по -добра форма от преди 20 години в деня, в който е поставена за първи път. "Той е чул
същите резултати от много други пациенти,  които използват канабиноиди,  и сега го препоръчва на
своите пациенти!" Крейг

„Whoot Whoot, маслото на Рик Симпсън е УДИВИТЕЛНО !! Благодаря ви, че споделихте със света как
да направите това прекрасно лекарство за всички. Накарах моята приятелка Кармен да вземе маслото,
когато беше диагностицирана с рак на Ходжкин лимфом. Вече година е БЕЗ РАК !!! И моята болест на
Адисън е  ОТЧИНЯЛА без  следа от нея  и лекарите не могат  да обяснят как и защо,  тъй като това
НИКОГА не се е случвало досега. НО мога и го правя !!! Канабисът се лекува !!! ” Ейми

„Здравейте,  просто мислех, че ще споделя с вас някои добри новини. Пациентът с рак, за когото ви
говорих,  наскоро  премина  през  CAT  сканиране.  Няма  тумори  !!!  На  гърдите  му  имаше  тумор  с
размерите на бейзболна топка. Той и другите тумори са напълно изчезнали! Единственото, което остава,
е белег.  Той и аз също славим Бога за това прекрасно лекарство. Канабис,  страхотно растение,  дар,
даден на всички ни от Бог. Всички трябва да благодарим на Рик Симпсън и жертвите, които направи, за
да  осъзнае  хората  какво  може  да  направи  Божието  растение.  Пациентът  е  върнал  загубените  40
килограма. Изглежда по -здрав и по -добър, отколкото съм виждала. Аз съм 100% уверен и вярвам, че
маслото на Рик Симпсън, когато е направено и използвано правилно, може да излекува рака. Сега, след
12 години борба с тази болест, този пациент е без рак. Ние можем само да отдадем славата си на Бог за
това.
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Благодаря още веднъж Рик, че беше човек, който направи много големи жертви за хората. Вече една
година разпространявам думата какво може да направи RSO. Сега съм 100% уверен, че всичко, което
беше казано във вашите видеоклипове, е истински синьо. Приемам друг пациент с рак 4 етап и съм
много уверен, че той ще се освободи от рак след по -малко от година. Ще продължа да разпространявам
думата,  доколкото  мога.  Ще  помогна  и  на  колкото  се  може  повече  хора.  Истината  ще  надделее.
Благодаря ви за всичко, което сте направили и продължавате да правите. Искрено, расте богиня "

„Този  лек е  реалност СЕГА. Казаха на мама,  че е  била на 4 -ти стадий на рак на белия дроб през
декември миналата година. 14 месеца по -късно тя изглежда и се чувства по -добре, отколкото след
години! Благодаря ви, че имате смелостта да се придържате към своите убеждения. " CK

„Д -р Рондо ми каза преди Коледа, че това черно петно на гърба ми е меланом. Отидох при него, след
като започна да кърви. Прибрах се вкъщи и започнах да си слагам масло от пъпки на гърба, а също и
започнах да ям равномерно масло. Минаха по -малко от 2 седмици и петното на гърба ми се изчисти и
продължих да ям около 2 унции масло. Едва белег на гърба ми и се чувствам фантастично.

Филип също беше на едногодишен преглед и вече повече от година е без рак. Затова наричат този рак
свободен.  Не е необходимо да посещава лекар поне 3 години.  НЕ Е ПРИЕМАЛ ХИМИО И НЯМА
РАДИАЦИЯ,  ВЗЕМА  ОКОЛО  4  КОНСАБА  МАСЛО  КАНАБИС  И  ПОВЕЧЕ  ВСЕКИ  ДЕН  ЯДЕ
МАЛКО ХРАНО. НЕ МНОГО ХОРА БОЯТ РАК НА ЧЕРВИ. РИК Е НАШИЯТ ГЕРОЙ. " Дърво на
флейта

„Наскоро с приятеля ми направихме вашето масло и го предложихме на добър приятел, който имаше зле
изглеждащ меланом на крака. Обяснихме как да използвате маслото си и точно вчера той се обади, за да
възкликне изненадата си, че то е напълно ОТХВЪРЛЕНО! Със свеж нов растеж на кожата отдолу. "
Гуендолин

„Трудно е да се повярва на хората, които не са имали възможност да се обучат за лечебната сила на
маслото от канабис ... Живея в района, откъдето е Рик Симпсън, и виждаме лечебната сила от 10 години.
Той лекува рак, диабет, мускулни нарушения, болки в зъбите, особено чудотворно средство за изгаряния
(трябва да го видите, за да повярвате).

Досега не сме виждали нищо, върху което да не работи, ако се приема правилно и редовно. Особено
добър при рак на кожата, гадене, спазми в стомаха и каквото и да е необходимо. Приятен сън. Няма
нищо, което облекчава стреса живот на канабисовото масло и повечето от нашите вътрешни проблеми
са причинени от стрес. И така. Късмет на всички. Наистина работи, просто трябва да му се доверите.
Доверете се на Бог и Рик Симпсън. " Тери

„Всичко, което знам е, че бях готов да тръгна, не издържах повече, пуснах историята си тук, а ангелът
ми се засили и ме закачи с маслото RSO. Бях спрял да ям и само с няколко оризови зърна от маслото
усетих  промяната  в  мен.  Преди това  животът  ми беше на  дивана  с  подгряваща подложка,  не  пиех
напитки. Но до втория ден бях горе, в кутията за лед, търсейки нещо за ядене, взех душ. За някои това
не е голяма работа, докато не дойде моментът, в който не можете да стоите достатъчно дълго за душ.
Останах на него, напълнях, започнах да живея отново, наистина да си върна живота. Само съжалявам, че
не знаех за това преди операцията. 56, бяла жена, жертва на рак на гърдата, Катлийн ”

„Майката на моя приятел имаше рак на гърдата 3 пъти. Тя редовно употребявала марихуана, но лекарят
й  казал  да  не  я  употребява,  когато  преминавала  химиотерапия.  Тя  изслушала  лекаря  си  и  спряла
употребата на марихуана, но така и не се оправила. Третият път, когато се върна, тя пренебрегна лекаря
и  използва  марихуана  по  време  на  лечението  си  и  продължава  да  я  използва  чрез  маслото  и
хранителните продукти на Рик Симпсън. Тя е без рак вече 5 години и няма признаци да се върне! ”
Дуейн

„Просто трябва да споделя тази отлична новина с вас и вашите приятели ... Работничката на съпругата
ми й каза преди няколко месеца, че ракът на панкреаса на съпруга й се е върнал за втори път, съпругата
ми и аз вече знаехме за вашата RSO, така че ние поставете ги на вашия сайт, за да научите повече за
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него и т.н., той веднага започна с него и вчера се върна в болницата за резултатите от последните си
тестове, болницата почти му казваше, че отново се нуждае от химиотерапия, но това, което всъщност се
случи, когато погледнаха резултатите, е, че ракът определено беше станал много по -малък, отколкото
беше, когато за първи път забелязаха, че се е върнал, всъщност почти изчезна. Те бяха объркани как би
могло да се свие (тогава трябва да научат за всички видове лекарства, а не само за отровните). Казаха, че
искат да премахнат останалото, но аз го посъветвах да продължи със същите дози, които правеше преди,
тъй като това очевидно е имало положителен ефект, и да не се притеснява да пуска тези касапини близо
до него. Бях толкова щастлив да чуя новината и нямах търпение да ви уведомя. :) ”Марк

- Браво, Марк, Проследи как се чувства пациентът, сканирането не е необходимо в повечето случаи. Ако
яде 120-180 г за шест месеца, изглежда няма за какво да се тревожи, изглежда. JB

„Има хиляди документирани доказателства, че наистина лекува рак при хора, които отказват да имат
нещо общо с лекарите, само маслото. Имах рак на 4 етап. Оставаха ми само 3 месеца живот и това беше
преди 14 месеца. " Том

- Само да ви уведомя, ето една актуализация за чичо ми Том. Новото му ниво на PSA е 0,1 и стабилно.
Благодаря ви, че ни дадохте знанията, за да спасим живота му. Той е бил на 4 -ти стадий на рак на
простатата. Търсим да направим свидетелство. Бог да те благослови." Шери

„След възстановяването ми от улцерозен колит и рак,  моят гастроентеролог сега използва ВСИЧКИ
свои пациенти на продукти от канабис, защото те са най-мощните противовъзпалителни средства, които
познава ... и те действат по-добре от всякакви лекарства, които той може да предпише !!!“ Крейг

"Знам, че лекува рак ... Излекувах майка ми 3 пъти и тя вече е без рак." Мак Джей

„Скъпа Лара, просто исках бързо да ти изпратя съобщение, за да ти благодаря за всичко, което правиш.
Следя  страницата  ви  от  около  6  месеца.  (За  съжаление,  това  е  първият  път,  в  който  говорим.
Предполагам, че не съм голям говорител.) Въпреки че много рядко казвам нещо на страницата си, много
оценявам изследването, което сте направили, защото ме доведе до мен правя собствено проучване. Едно
от нещата, за които научих, когато за първи път започнах да следя публикациите ви, беше как канабисът
може да излекува рака. Това ме уцели, защото майка ми вече около година е много болна от рак на
панкреаса.  Тя беше наистина лоша за известно време и ние бяхме наистина ужасени,  че няма да се
измъкне. Един ден прочетох публикацията ви за канабисовото масло и реших да попитам майка си дали
ще го опита. Никога преди не е консумирала канабис, но в този момент тя беше готова да опита всичко.
Тъй като живеем в Южна Калифорния, успях да й поръчам тримесечна доставка на канабисово масло от
местен дистрибутор. Решихме, че ще изключим химиотерапията за няколко месеца, за да видим дали
канабисът работи сам. Изненадващо, можете веднага да видите как се подобрява. Чувстваше се по -
добре,  можеше да се храни по -добре,  имаше повече енергия,  но успя да се наспи добре, без да се
събужда постоянно .. Тя дори успя да премине през стаята без помощта на проходилка за първи път през
месеци. Само преди няколко дни я заведохме на специалист,  за да видим колко е намалял ракът. Тя
приема това масло от 2 месеца и 2 седмици от днес и имам удоволствието да съобщя, че ракът й е почти
напълно изчезнал. Лекарят каза, че размерът му е бил само 5 ПРОЦЕНТА. Когато му казах как се е
случило, лекарят не можеше да повярва. Наистина мисля, че помогнахте за спасяването на живота на
моите майки. Борбата все още не е приключила, но е почти приключила и вече е напълно победима.
Това съобщение е от мен и цялото ми семейство ... Благодаря ти за това, което правиш Лара. Благодарим
ви от сърце. ♥ ”Дийн

„Уважаеми CureYourOwnCancer.com,  преди време прочетох за маслото на Рик Симпсън и реших да
опитам да направя. Отглеждам марихуана от много дълго време. Използвах някои от най -добрите си
пъпки и приготвих първокачествено конопено масло. Опитах и не можех да повярвам. То беше толкова
силно, че не приличаше на нищо, което някога съм имал.

След като го опитах, знаех за пациент, който се е борил с рак (лимфом на Ходжкин) в продължение на
около 11 години в този момент. Предложих му да се грижа за медицинска марихуана и да му доставя
маслото без никакви разходи, стига да приема маслото според препоръките. По това време той беше
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чужд за мен повече от по -малко. Бях го срещнал преди около година на среща на клуб за състрадание и
тогава  научих,  че  има  рак.  Наистина  исках  да  видя  дали  маслото  може да  излекува  рака,  както  е
споменато в „Бягай от лека“ на Рик Симпсън.

Така че, след като се свързахме с този пациент и му представихме офертата, ние подадохме съответните
документи  в  нашата  държава  и  започнахме  лечение.  Настроихме  го  там,  където  той  ще  притежава
растенията,  така  че  в  крайна  сметка  той ще може да  си осигури маслото.  Това също беше част  от
споразумението, че той се научи как да си помогне сам. Започнахме лечение. Отначало му беше трудно,
защото маслото беше толкова силно и приемането му три пъти на ден може да бъде доста трудно.

След три месеца много тумор в горната част на гърдите започна да се свива. След пет месеца туморът
изчезна напълно.  След това той отиде за CAT сканиране.  Резултатите  се върнаха,  че той е без рак!
Лекарите се опитват да излекуват рака му от поне 11 години. Химиотерапия, трансплантации на костен
мозък  и  т.н.  Всичко,  което  беше  необходимо,  беше  около  половин  килограм  първокласна  пъпка,
превърната в конопено масло. Той има своите резултати преди и след CAT сканиране на диск (скоро ще
ни бъде предоставен). Той излезе и говори публично пред хората. Всъщност той вече е болногледач,
който помага на други пациенти с лечебното конопено масло!

Тази история е истинската сделка, няма BS Имам два видеоклипа (и двата вдясно), които са заснети в
местен лагер за канабис. Един клип е просто мой пациент. Другият видеоклип е показанията на моя
пациент  и  на  други  пациенти.  С  моя  пациент  даваме  славата  на  Бог  за  това  чудо.  С  уважение,
GrowGoddess ”

„Преди година моят онколог ни каза скоро да се свържем с хоспис, ракът на дебелото черво се върна в
белите дробове и дебелото черво, беше отстранен от дебелото черво през 09 г. и черния дроб на 11.
Съпругът ми настоя да опитат още един кръг химиотерапия, в същото време когато открих масло от
канабис,  започнах да го приемам същия ден като химиотерапията.  Туморният ми маркер беше 17,6.
След  ЕДНО лечение  (и  2  седмици  масло)  туморният  ми маркер  беше  10.6.  Миналия  петък  след  2
процедури и 5 седмици масло, туморният ми маркер е 4,8. Моята сестра ми каза, че не знае какво правя,
но тази химиотерапия не е трябвало да даде тези резултати.  Чувствам се по -добре, отколкото след
дълго, дълго време. " Даян

„Опитах, имах рак на дебелото черво, ракът изчезна !!!“ Джийн

„Скъпи Рик,  въпреки че не  те познавам лично,  имам чувството,  че  почти ще бъдеш член на  моето
семейство за това колко важна е ролята ти вече за моя живот и живота на моето семейство!

Никога няма да имам достатъчно думи, за да ви благодаря за вашия ангажимент да помогнете на цялото
човечество в напълно безкористна цел. Живея в Словения и чух, че ще бъдете тук в края на месеца и
няма да пропусна шанса да ви благодаря лично, за да стиснете ръката на моя герой!

Майката на приятелката ми беше диагностицирана преди почти 3 месеца с 4 -стадий малък клетъчен рак
на  белия  дроб  (тумор,  голям  като  тенис  топка  в  десния  бял  дроб,  с  2  метастази  в  черния  дроб  и
лимфните възли).  Само няколко месеца преди да имам големия късмет да попадна на вашето видео
„Бягай  от  лекът“  и  дори  да  знаех  за  многото  ползи  от  медицинската  марихуана,  бях  шокиран  от
разкритието, направено във вашия филм, и си спомням, че си помислих „ако ако ми се случи рак, със
сигурност ще отида за маслото. " Тогава това не се случи с мен, а с майката на приятелката ми, наистина
специален човек, който винаги съм обичал, освен факта, че тя е моята приятелка!

Затова решаваме да предприемем незабавни действия и аз имах късмета да намеря цялата суровина за
приготвяне на лекарството! Въпреки че беше отворена за идеята да приема масло, тя също започна с
химиотерапия, защото по това време беше толкова уплашена, че ще направи всичко, за да се отърве от
тази гадна болест.

Първоначално тя започна с химиотерапия, а от следващия ден започна и с масло. Тя можеше да види
големия антихимичен ефект само след 1 час, след като прие първата си доза масло. Беше невероятно,
въпреки че знаехме, че маслото вероятно ще работи, не очаквахме толкова бързо подобрение! След 24
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часа непрекъснато повръщане и чувство, че си отива, тя започна да се чувства по -добре от всяка гледна
точка (вече няма гадене, няма лош вкус в устата, голям апетит, страхотен сън и т.н.) и тя продължаваше
да се подобрява и по -добре до следващата химиотерапия.

След 3 кръга химиотерапия и 35 мл масло, тя направи първата си компютърна томография и резултатите
бяха наистина обнадеждаващи, големият тумор на белия дроб сега беше половината от това, което беше
на предишната КТ, а от 2 метастази имаше остана само един и той беше по -малък!

В този период също започнах да правя много изследвания върху ендоканабиноидната система и върху
свойствата на канабиноидите. И е невероятно да видите колко изследвания, проучвания и експерименти
съществуват по темата и наистина изглежда, че цялата наука подкрепя това, което сте открили почти
случайно. Напоследък дори Националният институт по рака (на Америка) отвори раздел в уебсайта си,
наречен „канабис и канабиноиди“ и само преди месец той беше актуализиран с много документация за
THC и рака.

Сега причината, поради която бих искал да се срещна лично (освен факта, че трябва да ви благодаря,
както заслужавате) е, защото имам нужда от помощ, за да убедя майка си приятелка да се откаже от тази
безсмислена химиотерапия, която, дори и да се лекува от рак, я уврежда изключително много!

Изчислих, че на 15 -ти този месец тя ще завърши лечението с 60 ml, но на 27 -и ще трябва да отиде на 5 -
ия кръг на химиотерапия (който ще бъде последван дори от 6 -ти!).

Както можете да разберете, искам да я избегна да отиде на химиотерапия, когато вече може да е без рак!
Проблемът  е,  че  е  известно,  че  дребноклетъчният  белодробен  рак  реагира  добре  в  началото  на
химиотерапията  (или  поне  това  казват  лекарите),  така  че  те  й  казаха,  че  наистина  не  е  толкова
изненадващ за добрите резултати, които имаше при последната си компютърна томография ...

Това,  което й предложих,  е  да направи още една компютърна томография,  преди да отиде на 5 -та
химиотерапия, за да съм сигурна, че няма да направи химио на чисто тяло. Тя се съгласи, но все пак
знам, че се страхува да се противопостави на това, което казват лекарите ...

Чудех се дали може би е възможно да се срещнем лично с вас преди конгреса и преди 5 -ия й кръг
химиотерапия. Сигурен съм, че тя ще бъде ентусиазирана да се запознае с вас и вероятно ще успеете да
намерите правилната аргументация и да й дадете подходящия стимул да се откаже от химиотерапията!

Мога да си представя,  че вероятно сте претоварени с всякакви молби за помощ, така че ще разбера
напълно, ако нямате време и енергия или дори искате да се включите във всяка лична тъжна история,
която срещнете по пътя си ... И независимо от наличността ви за да се срещнем лично, винаги ще съм
безкрайно благодарен за това, което сте направили за мен и за целия свят!

Благодаря ви от сърце. Пожелавам ви всичко най -добро за живота ви и се надявам един ден и вие да
можете да се върнете към нормален живот в нормален свят! Уважение, ххх

PS  Ако  искате  да  публикувате  това  свидетелство,  не  се  колебайте  да  го  направите,  но  моля,  не
маркирайте  и  не  използвайте  името  ми,  защото  все  още  използваме  маслото  и  все  още  живеем  в
забранителна  страна,  така  че  не  мога  да  си  позволя  риска  да  бъда  хванат.  Така  или  иначе  ще  ви
информирам  за  развитието  на  лечението  и  с  удоволствие  ще  ви  представя  пълна  история  с  добър
завършек.

„Ххх, тя трябва да изяде 120-180 г висококачествено масло за шест месеца по-бързо, ако може. Няма
повече химиотерапия, няма повече компютърна томография, ако е възможно - и двете са канцерогенни и
ще разпространят рака още повече. Направете супозитории с 0,2-3 г масло в тях (разтопете какаовото
масло, добавете масло, разбъркайте, изсипете във форми, оставете да се охлади при стайна температура)
и я накарайте да ги използва два или три пъти на ден в допълнение към маслото, което ще яде ( ако
може да го приеме, ако не намали леко оралната доза). Тя също трябва да изпарява маслото няколко
пъти  на  ден -  кашлицата  ще помогне  за  почистване  на  белите  дробове,  а  по  -късно  ще  изкашля  и
туморите.
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Що се отнася до личната ви среща, ще бъдем повече от щастливи, но обикновено правим много кратък
процес с  тези,  които искат да вземат химиотерапия,  не губим повече времето си да ги убеждаваме,
решението зависи от тях. От наша гледна точка, цялата информация, от която се нуждаят, е на нашия
сайт и в книгите на Рик. Ако някой дойде и каже, че иска да вземе маслото с химиотерапия, ние дори не
бихме му доставили маслото, някой друг ще бъде повече от щастлив да го изяде без смъртоносната
химиотерапия. Всеки разумен човек трябва да знае, че приемането на отрова не е добро нещо. Маслото
ще свърши много по -добра работа без химиотерапията.

Тогава, така или иначе, колкото повече химиотерапия приема, толкова повече масло ще трябва да изяде,
за да поправи щетите - ако оцелее след химиотерапията, разбира се, че никога не знаете предварително и
всяка инжекция може да е последната. Съжалявам, че го казвам, но е така.

Така че, по начина, по който го гледам, тя трябва да натовари маслото в себе си и да стои далеч от
лекарите и техните лечения, доколкото може. Тя трябва да повиши рН на тялото си, да яде семена от две
ябълки всеки ден и след това да яде маслото, да го вземе в супозитории, да изпари маслото и може също
да го използва локално върху гърдите си в алкохолна тинктура или в смес с конопено семе масло или
подобно. Просто следвайте инструкциите на нашия сайт и в книгата на Рик за най -добри резултати.
Проверете и видеоклиповете на Rick в Youtube - ще чуете почти същите изречения, които бихте чули
лично  от  него  или  нас,  съобщението  остава  същото  -  и  е  „Стойте  далеч  от  химиотерапията  и
радиацията“, доколкото е възможно. С най -добри пожелания, Jindrich Bayer ”

„Като човек, преминал химиотерапия като тийнейджър, мога да ви кажа, че не е разходка в парка !!!
Чувствайки това, мога да ви кажа, че се опитваме да намерим лек и защо не опитаме всичко възможно,
за да го намерим по по -малко болезнени начини. Даването на отрова за убиване на отрова не винаги е
отговорът, опитайте естествено лечение и вижте какво ще се случи. " Констанс

„Трябва  да  видим  някои  реални  промени  ...  и  родителите  не  трябва  да  бъдат  принуждавани  да
инжектират отрова на детето си (химиотерапия)! Ако хората наистина знаеха какво е химиотерапия,
щяха да предположат, че ще я вкарат в тялото си. Да не говорим, ако имате късмет и победите рака,
страничните ефекти при химиотерапията! Отвратително е! Време е да събудим Америка и света! ” 46/7
Борба за лек

„Здравей, Джиндрич, вчера приключих с четенето на книгата на Рик. Страхотни неща! Честно казано,
наистина не се нуждая от повече доказателства за истинската магическа сила на маслото!

Правих и някои експерименти и всеки ден откривам нещо ново, което това лекарство може да направи!
Невероятно! За съжаление,  въпреки че съм убеден и дори приятелката ми е убедена, че майка й по
някакъв начин не може да се „пусне“ напълно ... и все още не е сигурна дали се е отказала от гадната
химиотерапия ...

Постоянно се опитвам да извеждам добри аргументи, но не мога да реша вместо нея! Тя е тази с рак и тя
е единствената, която може да реши какво да прави с живота си.

Знам, че така или иначе ще се излекува накрая, защото ще натъпчем в нея толкова масло, че ще бъде
невъзможно да умре. Но все пак чувствам, че е толкова глупаво и толкова опасно да си играеш с тези
шибани химикали, особено когато имаш достъп до естествена медицина, за която е доказано, че лекува
рака!

Прочетох за вашия опит с рака и медицинската система ... Наистина съжалявам за загубата ви ... и сега
разбирам по -добре отношението ви към традиционната, така наречена „медицина”! “ Луиджи

- Здравей Луиджи, благодаря ти за хубавите думи за книгата и жалко, че трябва да преминеш. Нейно
решение е кое лечение ще избере,  но аз не бих се доближил до химиотерапията - просто прочетете
историята на майка ми за нея, може би тя ще разбере, че приемането на отрова никога не е добра идея,
особено  когато  не  е  обоснована  или  необходима.  Нейните  шансове  просто  да  оцелее  след
химиотерапията значително ще се подобрят, ако вземе маслото, но отново, защо да причини още повече
щети на болното си тяло? Изобщо няма смисъл. С най -добри пожелания, Jindrich
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„Един приятел ме накара да гледам Run From the Cure преди около две години и половина, мислейки, че
може да помогне на псориазиса ми. Направихме маслото заедно- за първи път и за двама ни- в рамките
на три седмици псориазисът ми на плака изчезна. Правя маслото и го приемам оттогава. Ако поглъщам
всеки ден и нанасям маслото локално през нощта върху отделните места, които се появяват на случаен
принцип, псориазисът е много контролиран и почти невидим. Поради това преживяване скочих с два
крака  и  сега  притежавам  първия  напълно  държавен  лицензиран  бизнес  с  медицинска  марихуана  в
Колорадо. Една година след моя бизнес, баща ми беше диагностициран с IV стадия на меланом- той се
беше разпространил в белите дробове и черния дроб. Онкологът му даде 3 до 12 месеца и му каза да
бъде  подготвен  за  хоспис.  Веднага  го  започнах  с  режим на RSO и  пет  месеца  по -късно  ракът  му
изчезна.  Си отиде.  Най -лесното нещо на  света!  Благодаря  Рик,  че  отново представи  на  света  това
невероятно лекарство! :-) ”Ерика

„Маслото от канабис лекува рак. Аз съм пациент от рак на гърдата от етап 3 и използвам маслото, за да
се излекувам. " Адел

"Без химиотерапия, без радиация ... RSO и промяна в диетата ... RSO излекува рака на стомаха ми без
тези глупости ..." Дейл

„Направих го, приложих го на 18 -годишния си син ... Сега няма признаци на рак. Дължа ти огромно
благодаря Рик Симпсън. Синът ми беше диагностициран през октомври със синовиален сарком след
отстраняване  на  тумор  преди  биопсия  ...  Казаха  му,  че  ракът  все  още  ще  е  там  и  може  да  се  е
разпространил в белите дробове поради агресивния вид рак, който е ... Най -скорошните резултатите от
тестовете, те не могат да намерят никаква следа от тяхното недоумение ... Канабисовото масло беше
едно от многото неща, с които го започнах почти веднага след диагнозата. " Аманда

„На мой близък приятел се даваше морфин за  болка в  мозъчния  тумор.  Самият морфин причинява
пристрастяване,  отнемане  и  само  влошава  нещата  по  време  на  употребата  му.  Самият  канабис  е
единственото  лекарство,  което  осигурява облекчение  при симптоми на  отнемане,  депресия,  болка и
самия рак. Вашето съобщение е това, което спаси приятеля ми. " Джаспър

„Толкова съм развълнуван от маслото. Този последен месец за първи път прочетох или чух за него. Аз
съм очарован ... Г -н Симпсън, много от нас ви благодарят за безкористната и любяща работа, която сте
извършили за цялото човечество. Ти си моето определение за хуманитарен !!! Доброволец съм в Хоспис
от 1998 г., виждал съм много страдащи и починали, дори в ръцете ми. Да мислиш, че толкова много от
това страдание би могло да бъде облекчено, е буквално умопомрачително ... ”Синди

- Със сигурност е така, особено като се има предвид, че цялата информация за „чудодейните лечебни
сили“ на маслото от Рик Симпсън е вярна. Правилно произведеното и използвано масло наистина може
да  излекува  рака,  диабета  и  хиляди  други  състояния.  Наистина  може да  помогне  при  болка,  която
морфинът  няма  да  докосне.  Той  наистина  подмладява  тялото  и  възстановява  мускулите.  Думата
умопомрачаване не я описва напълно, мисля. JB

"О, БОЖЕ МОЙ. Току -що получих съобщение от някой, на когото давам сълзи на Феникс на този,
който е имал и имам предвид рак на бъбрека. След приемане на маслото в продължение на 90 дни, най -
новото PET сканиране показва, че туморите са изчезнали. Това е невероятно. Виждал съм Phoenix Tears
да лекува много, откакто работя с него. Благодаря ви, че ми помогнахте да помогна на другите да се
излекуват. "

-  Поздравления  и  благодаря,  че  помагаш  на  другите,  Грег.  Няма  повече  сканиране,  само  маслото.
Сканирането е канцерогенно, може да причини рака да се върне и кой иска това? JB

„Здравейте,  скъпи  сладки  Рик  Симпсън  и  Джиндрич  Байер,  надявам  се  и  двамата  да  сте  добре  и
щастливи. Като се има предвид количеството имейл, което трябва да получите, сигурен съм, че не ме
помните от преди месеци, затова включих нашите предишни кореспонденции.

Мама е жива и много здрава! Да се каже, че сме толкова благодарни е подценяване.
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При диагнозата февруари 2012 г. (стадий 4 панкреатичен аденокарцином с метастази в черния дроб и
белите дробове) нейната прогноза е 3 до 6 месеца с очаквано сериозно намаляване на здравето през този
период. Вместо това тя е жива, щастлива и здрава 10 месеца по -късно.

Знам, че и двамата се противопоставяте на химиотерапията и ние също ... Но когато казаха 3 месеца, ние
хвърлихме ВСИЧКО на това, включително химиотерапията, заедно със стартирането на RSO веднага.
Казаха ни, че никой не остава толкова здрав, колкото мама, на толкова химиотерапия Gemzar, колкото е
получила. RSO трябваше да я поддържа здрава през това време.

Химиотерапията  спря  преди  6  седмици,  когато  реши,  че  може  да  усети  началото  на  химическото
увреждане. Вече е на химиотерапия от 6 седмици и се чувства чудесно.

След  поставянето  на  диагнозата  си  през  февруари  2012  г.,  след  първоначалното  натрупване,  тя  е
приемала грам RSO на ден (приблизително 300 грама досега).

Последното  сканиране,  направено  в  понеделник,  12-17-12,  показа  по-голямо  свиване  на  тумора,
включително документация, че някои от туморите са твърде малки, за да бъдат визуализирани чрез CT
сканиране.  Това  беше  невероятна  новина!  Тогава  във  вторник  получихме  резултатите  от  нейната
лабораторна работа.  След като получихме такива добри новини за сканирането,  бяхме шокирани да
чуем, че нейният тест за туморен маркер (CA19-9) се е увеличил от 285 на 2100. Виждали ли сте някога
това да се случва преди? Имате ли обяснение защо или как се увеличиха маркерите? Изобщо някакви
идеи? Някакви предположения? Този въпрос е зададен на няколко производители на RSO, но засега
няма окончателен отговор.

Ето нейните резултати CA19-9 до момента. Нормалното ниво е по -малко от 37. При първоначалната
диагноза през февруари не беше направен тест за туморни маркери. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-
18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Последната химиотерапия беше 10-29-12); 12-17-12 ... 2,100.
Всеки ваш принос ще бъде оценен от семейството ми! Много любов, Б ”

-  Уважаеми  В,  компютърните  томографи  дават  огромна  доза  радиация  и  това  е  причината,  плюс
химиотерапията беше напълно ненужна. Ще я накарам да изяде 180 г най -качественото масло възможно
най -бързо.  Няма повече компютърна  томография или всякакви други канцерогенни глупости,  само
маслото и колкото може да понесе. Първо трябва да премахнете щетите от химиотерапията и радиацията
и  това  ще  отнеме  известно  време,  просто  затрудни  работата  на  маслото.  Подобно  на  даване  на
противоотрова, докато изпомпва отрова във вените си, това няма никакъв смисъл за мен. С най -добри
пожелания, Jindrich Bayer

„Преди около 4 седмици се обърнах към мен с жена с рак на гърдата и успях да я насоча в правилната
посока. Тя има доста значителен тумор (мисля, че може да има повече от един.) И е в състояние да го
усети. Изминаха само 3 седмици, откакто тя започна маслото и вече туморът определено омеква. Не е
зле за 3 седмици! Чувствам се много насърчен за нея и просто ЗНАМ, че тази дама ще бъде още една
история за успех. Една любов." Кори

„Баща ми е на 89, има рак на кожата на лицето. Три пъти съм го водил в болница, за да му направя
малко изрязване, което го отваря за инфекции, да не говорим за вземане от старческия дом и обратно,
трудно  му  е.  Започнах  с  масло  от  канабис  преди  няколко  седмици.  Някои от  тях  са  с  размера  на
бебешкия ми пръст до палеца ми. Имам 11, които съм лекувал, сега има 4 броя с размера на палеца на
бебешкия  пръст.  Те  просто  умират  и  падат  от  излекувана  кожа.  Аз  съм  изумен,  както  всички
медицински сестри и лекар. " Стив

„Искам само да кажа, че съм изключително щастлив да съобщя, че сканирането на моя тъст за неговия
рак  е  излязло  напълно  чисто  за  втори  път  след  първия,  който  показва  петна  по  белите  дробове.
Започнахме го с маслото веднага след като първото показа петна. Канабисът е взел дробовете му и ги е
почистил!  Казаха  му,  че  се  нуждае  от  химиотерапия.  Бяхме  против  и  вместо  това  го  сложихме на
маслото. Канабисът лекува рак !!! Аз също започнах моя малък померан на маслото, защото има срутена
трахея и вродена сърдечна недостатъчност. Той не е бил на редовните си лекарства от лятото и не е

81



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

кашлял едва ли за първи път от лятото (непрекъснато се кашля и преглежда дори лекарствата, дадени от
лекаря). Той има повече енергия и се справя по -добре, отколкото когато беше на лекарства. " Карън

„Той лекува и рак на шийката на матката! Не можех да си позволя лечение (дори ЕДНО ...) и изкарах
една година без каквато и да е лекарствена помощ ... но пушех почти всеки ден ... след това година по -
късно на годишния си изпит, лекарят и сестрите бяха издухани ... не можаха да намерят НЕЩО, освен
леки белези там, където е бил ракът ... сега съм 100% свободен от рак ... благодарение на марихуаната ...
не лекарите ... не „лекарството ”... не лечение ... а заради чисто, билково, НАТУРАЛНО растение ... аз
съм живо доказателство ...

Лекарите казаха, че трябваше да съм на 5 -то ниво от рак, без да се лекувам ... но все пак ОТЧЕТИ ... без
НЯКАКАВА помощ от тях ... бяха толкова издухани, че ме изпратиха в ДЪРЖАВНАТА БОЛНИЦА в
LITTLE ROCK (UAMS) за повече тестове  ...  и UAMS не откриха нищо друго освен леки белези ...
казаха, че е чудо ... мисля, че това е просто марихуаната ... Узаконете го вече. .. помагайте на хората ...
не е ли за това човечеството ИЗОБЩЕ? Моника

„Много съм благодарен на Дейвид Триплет, че пусна видеото си там ... хареса видеото и това беше една
от историите, които ме накараха да опитам масло от канабис върху рак на кожата на базално -клетъчен
карцином на челото ми ... който вече го няма! ... Не спирайте да разпространявате истината! ” Дий

„Използвах масло от канабис за лечение на базално -клетъчен карцином на главата и шията на лицето.
УСПЕШНО. Това е идеален рак за изследване. Той е ясно видим с невъоръжено око и всички промени,
които се случват, се виждат лесно. Опитах се да събудя интерес към това тук, в САЩ, но федералните
имат  някой  и изглежда,  че  всички са  смъртоносно  докоснати.  Вижте какво можете  да  направите.  "
Джоузеф Силър (Първа публикация в CANNABIS CURES CANCERS! Facebook Group, администрирана
от Kane Slater, 7 януари 2010 г.)

„Имам бучка в бедрото, преди беше твърда, почти 2 см, сега е по -малко от половината от размера и
става по -мека (4 седмици).“ Катри

„Току -що разбрах, че нямам рак, след като бях на маслото в продължение на 5 месеца направо !!“ Мими

Q. JB, имате ли нещо за излекуване на някои видове тумори,  наречени „хемангиобластоми“? Следя
публикациите ви, както и други. НИКОГА не съм виждал лечение на този вид тумори, освен ексцизия.
Имам куп от тях. Грейм

О. Не лично, със сигурност не сме имали възможност да лекуваме всички диагнози, познати лично на
човека, но съдейки от това, което прочетох за него сега, не виждам причина маслото да не помогне.
Доколкото  знам,  те  могат  да  го  диагностицират  само  с  помощта  на  компютърна  томография,  а  по
начина,  по който го гледам,  всеки, който прави компютърна томография,  трябва да изяде поне 60 г
масло  след  това.  И  ако  ядете  тези  60  грама  преди  операцията,  в  повечето  случаи  съм сигурен,  че
операцията няма да е необходима, защото туморите няма да ги има. Така че определено бих опитал
маслото сам. Всички добри пожелания, JB

„Самият факт, че плацебото лекува някои хора, е причина да се откажат завинаги от медицината и да
изучат  изкуството  на  плацебо.  Като  каза,  че  никога  не  правиш  плацебо  проучване,  когато  имаш
ефективно  лечение,  прав  си,  това  би  убило  половината  от  твоите  пациенти,  болни  и  жестоки.  "
Кристофър

- Наистина би било болно и жестоко и затова аз лично няма да го направя. Други могат, ако искат, но аз
няма.  Искам медицинската  система да започне да използва маслото като плацебо -  ако докажат,  че
каквото и да искат да използват, е по -безопасно и по -ефективно от маслото (и по -забавно/приятно за
пациента), тогава те могат да го продадат . Ако не, значи не. Това е доста просто и много рационално,
според мен. Така или иначе ще бъде в бъдеще, така че защо да чакаме? JB

„Никога не е късно да приемете факта, че канабисът е просто лекарство. В същото време никога не е
късно да започнете да използвате маслото като лекарство, без значение какво е състоянието ви и колко
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тежко е.  С използването на маслото обикновено има шанс за пациента или маслото ще им осигури
максимално качество на живот до края. И това също е много. “JB

„Когато пациентите, които са приемали химиотерапия, започнат да използват маслото, първото нещо,
което маслото трябва да направи, е да детоксикира тялото. Така че понякога са необходими около 120-
150  г  масло,  преди  да  започне  да  атакува  самия  рак.  Наистина  не  е  добра  идея  да  приемате
химиотерапия, особено когато е абсолютно ненужно, като се има предвид, че медицинската система
знае за канабиса като лек за рак от десетки години. “JB

Въпрос: „Терминални“ пациенти с рак: Започвате ли ги агресивно с 1 грам на ден или ги увеличавате за
около седмица? Съвети от опит?

А. Не, винаги започваме с малки дози и почти следваме инструкциите. Разбира се, ако имат предишен
опит с канабис и знаят, че няма от какво да се страхуват, понякога можете да започнете с по -висока
доза.  Но  никога  не  знаете  как  пациентът  ще  реагира  на  маслото,  плюс  това  те  обикновено  са  на
комбинация от различни лекарства, така че може да искате да внимавате и да наблюдавате кръвното
налягане на пациента и т.н. Общата препоръка е да следвате инструкциите, по -малко официалният е -
следвайте инстинкта и преценката си и когато пациентът няма „какво да губи“,

Не бих се поколебал да им дам висока доза, когато е необходимо (остра болка в гърба и т.н.). Грам
наистина висококачествено масло може да накара неопитен потребител да бъде много висок. Понякога
тази индуцирана от коноп запетая би била от полза и съм сигурен, че така или иначе рано или късно ще
се използва по този начин за анестезия преди операцията, но в момента искаме пациентите да останат в
зоната си на комфорт колкото е възможно повече. Надявам се да съм го обяснил добре. Най -добри
пожелания, JB ”

„Кори, приятелю, помогна ми с ***. Давах му лекарства за неговите невроендокринни тумори. Той е на
лекарството от 1 месец и започва да се свива. Той беше толкова голям, че го натискаше по корема, но
сега стигна дотам, че може да яде отново и лекарят му каза, че никога не е виждал такъв тумор да се
свива толкова БЪРЗО. Това го изплаши и всички кръвни изследвания се върнаха нормално, така че още
един на път да се излекува и това е СТРАХОТНО. А ти си СТРАХОТЕН и Бог е велик. ”

„Имам  приятел  с  рак  на  мозъка  и  имам  Cml.  Маслото  работи  и  за  двама  ни  !!!  Моят  приятел  е
доказателство от първа ръка в очите ми, че това масло е чудо ...  Имах съмнения преди, но не сега!
Вземете маслото, РАБОТИ! ” Тайлър

„Миналата  година  ме  попита  приятелката  на  майка  ми  дали  мога  да  направя  6  -месечен  курс  от
конопено масло за майка й,  от най -висок клас канабис.  Имала рак на шията.  Направих й маслото,
следвайки  съвета  на  Youtube,  след  това  го  пуснах  в  Русия.  Тя  използва  първия  6  -месечен  курс  с
невероятни резултати и поиска още 6 -месечна доза, изпратих й още един товар и сега 14 месеца по -
късно тя е в добро здраве. Вършиш невероятна работа, Рик. Благодаря ти." Гарет

„Здравейте, казвам се Алиса Ервин и съм на 16 години. През 2011 г. бях диагностициран с анапластичен
астроцитом  на  етап  3.  Ние (моето  семейство  и  аз)  взехме  решението  да  използваме  концентрат  от
канабис. Университетът в Мичиган ни каза, че няма вероятност да оцелея повече от няколко години и
самият рак е бил неработещ, защото е бил във формация на паяк. Миналия януари ходих на редовен
ЯМР в университета в Мичиган. Всички тумори са изчезнали. "

„Отново бях диагностициран с рак. Трети път. Етап 4 кости и черен дроб, от рак на гърдата. Моята
история  с  рака  започна  преди  почти  7  години,  аз  съм  един  от  късметлиите,  които  са  преживели
количеството химиотерапия, на което съм подложил тялото си, да не говорим за радиацията. Тази трета
диагноза ме убеди, че съм направен за; Искам да кажа кой преживява този вид диагноза ??

Затова тръгнах да търся чудеса и намерих Рик Симпсън. Бях сигурен, че няма как този човек да каже
истината, затова погледнах по -задълбочено. Започнах да се свързвам с хора в Мичиган и научих повече
за маслото на Рик Симпсън или маслото от канабис и резултата, който хората точно като мен изпитваха,
а това беше оцеляване, ремисия, излекуване !!
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В този момент нямам какво да губя, затова посегнах и помолих за помощ. Започнах да поглъщам грам
на ден от моето лекарство, бавно увеличавайки тази доза. Почивката се превърна в голяма част от деня
ми, от което точно моето боево тяло се нуждаеше. Единственият страничен ефект, който някога съм
изпитвал,  беше  количеството  и  прекрасното  качество  на  съня,  който  получавах.  Това  плюс  моето
регулиране на кръвното налягане и болката ми вече са под контрол.

Преди по -малко от година бях диагностициран с рак на костите и черния стадий 4 с безброй тумори
(толкова много те просто спряха да броят), беше ми казано да си оправя нещата. (Това все още спира
дъха ми.) Бързо напред до днес и съм на сантиметри от ремисията.  Моето PET сканиране миналата
седмица беше отрицателно ... Отрицателно! Никога досега не съм имал такова. Това означава, че няма
рак. Единствената причина, поради която не съм в пълна ремисия, е, че има няколко сенки по костите
ми при сканирането на котки, но продължавам лечението си и те също скоро ще изчезнат. Това не е
нищо  друго  освен  чудо,  безброй  тумори  до  няколко  сенки,  които  дори  не  се  показват  при  PET
сканиране.

Хората могат да кажат, че бъдете внимателни с думата лек ... Но, искам да кажа, това е каквото е. Тук
съм и всеки ден ставам все по -здрав и Джон ми помогна да стигна до там. Той ме прие, когато му се
обадих и помолих за помощ. Той и неговата група отделиха време да седнат с мен, за да се уверят, че
съм обучен за сериозността на това лекарство и ангажимента, който поема всички наши части, за да
направим това възможно. За мен и за вас това е въпрос на живот и смърт. Надявам се всички да го
приемат толкова сериозно! Ние ще зависим от това лекарство до края на живота си.

Клубът на канабиса в Мичиган се погрижи за моите медицински нужди и образователните ми нужди.
Това е сериозна група и те се нуждаят от сериозна подкрепа, благословен ви Джон Робъртс, вашите
жертви ме поддържат жив. Моля, помогнете им сега, за да могат да продължат да помагат на толкова
много. Благодаря ти!!"

- Тази актуализация е публикувана преди няколко месеца и сега тя е в пълна ремисия. Проект за рак на
Мичиган

„Аз съм мъж на 68 години, който живееше в това, което смятах за нормален здравословен живот, без
сериозни проблеми и се поддържах с годишна ваксина срещу грип и прегледи. Функциите на тялото ми
бяха наред и всичко изглеждаше наред, докато една сутрин не се събудих с ужасна болка в стомаха.

Мислейки,  че  това  е  апендикс  или  херния,  жена  ми  ме  побърза  да  спешна  помощ.  Имах  спешна
операция около 2 часа по -късно, 15 август 2012 г., и имаше голям тумор на дебелото черво, който беше
отстранен  заедно  с 14 лимфни възли.  Една седмица  по -късно вътрешностите  ми се  отвориха и  ме
отровиха и това доведе до втора операция.

Започнах да се чувствам по -добре 4 дни по -късно, бях на крака и бавно възстанових мобилността си и
започнах да кървя. Обратно за операция номер 3 и ден по -късно имаше лек сърдечен удар.

Малко  след  това  -  33  дни  в  интензивното  отделение  -  бях изписан  и  прехвърлих чанта  OSTOMY.
Чантата беше при мен 8 месеца и беше извършена обратна операция без усложнения. Хирургът каза, че
ракът не се е разпространил извън възлите.

Въпреки  това  ме насочиха  към онкологичната  клиника  и  започнаха  да  обсъждат  химиотерапията  и
радиацията като „последващо действие“. Стандартен протокол, казаха те. ГЛУПОСТ казах аз! Няма да
излъчвам тялото си или да го отравям повече с химиотерапия или радиация. Онкологът в онкологичната
клиника не спори и очертава проследяване на всеки 3 месеца в продължение на една година, което води
до компютърна томография и кръвни изследвания.

Изтеглих  материала,  както  е  описано  от  Рик  Симпсън,  и  продуцирах  RSO.  Следвайки  всички
инструкции за процеса на екстракция и използвайки Naphtha като мой разтворител, имах готовото масло
в спринцовки и започнах да го поглъщам два пъти на ден, всеки път по малко.
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Завърших  четвъртото  си  проследяване  в  онкологичната  клиника  и  те  заявиха,  че  компютърната
томография НЕ показва нищо, което да показва наличието на РАК. Кръвната работа показа ниво на CEA
на 1,4, но по дяволите, всеки има ракова клетка или две в тях. Те смятат, че всичко 5+ предизвиква
безпокойство. Сега подготвям друга партида и ще приемам ежедневно като превантивна мярка.

Предлагам на ВСИЧКИ, страдащи от рак сега, да направят същото. Няма какво да губим и всичко да
спечелим. " Джери

„Късно ли е да спасим човек, който е на 4 -ти етап и вече е с кожа и кости и вече едва може да ходи от
загуба на сила?“ Падна

"Никога не е твърде късно. С помощта на това масло са видени много чудеса. Ако не може да ги спаси,
най  -малкото,  което  ще  направи,  е  да  облекчи  страданието  им  без  тежките  странични  ефекти  на
фармацевтичните продукти.  Обърнете  внимание,  че ако започнат с високи дози,  ще има много сън,
докато не се изгради толерантност. Той е много мощен. " Ник

„Аз съм двукратен воин за рак на гърдата.  Бих искал да бъда живо доказателство, че вашето масло
работи, за да спаси човешки живот. " Мишел

„И аз без рак на щитовидната жлеза !!“ Мишел

„Зора:  Кажи  каквото  искаш  за  мен,  обезвери  ме,  съди  ме  ...  Аргументът  ти  е  невалиден!  Това  е
последното сканиране, което мама някога ще получи !!! КАНАБИС УБИВА РАК!

Стейси: На какъв етап беше майка ти? Знам, че сте го публикували веднъж преди, но забравям. Това е 
страхотен доклад веднага !!
Зора: Стейси, това беше стадий 3 дребноклетъчен карцином на белия дроб. 5 тумора с малки петна към 
горната лимфна система.
Деби: Това е толкова феноменално! Никога не съм чувал някой да лекува малки клетки, дори и с всички 
редовни протоколи. Това е забележително! Вие не само спасихте живота на майка си, но това ще спаси и
други животи, защото това е доказателство, че канабисът действа. Много благодаря, че споделихте това!
Dawn: Debbie, тя направи всичко, масло от канабис - химио - радиация НО беше излекувана преди 
химиотерапията и радиационното й лечение, така че тя отказа останалото лечение и остана с маслото ... 
Което тя все още приема и ще приема ВСЕКИ ДЕН за остатъка от живота й!
Стив: казва „това е най-съвместимо с промените след радиацията“. Имала ли е лъчетерапия?
Dawn: Стив, да, тя го направи, но никога не приключи ... Д -р е на пода! ”

„Пациент: Линда В., Дата на обслужване: 16.11.2013 г., Процедура: CT ГРУДА С КОНТРАСТ

Направена е КТ на гръдния кош ... Сравнение е направено с предходна КТ на гръдния кош от 7/8/13

ПОКАЗАНИЯ: Това е 64-годишна жена с анамнеза за рак на белия дроб ...

ИЗВОДИ: Налице са засилена интерстициална промяна и удебеляване на междулобуларната преграда ...
което се подобрява в сравнение с предходния преглед ...  Не са демонстрирани определени възли от
междинна тъкан на медиастинала или медиастинална аденопатия. Няма категорични доказателства за
аксиларна  лимфаденопатия  или  хиларна  лимфаденопатия.  Освен  промените  след  радиацията  в
медиалния  аспект  на  десния  горен  лоб,  не  се  демонстрират  допълнителни  паренхимни  белодробни
помътнявания  или  подозрителни белодробни възли.  Трахеята  и  главните  бронхи са  патентни.  Няма
плеврален излив. Размерът на сърцето е нормален. Няма перикарден излив. Визуализираните части на
горната част на корема са незабележими. Няма фокално агресивна луцентна или склеротична костна
лезия.

ВЪТРЕШЕНИЕ: Подобряване на промените след радиация в десния хълм и медиалния аспект на десния
горен лоб. Няма категорични доказателства за повтарящо се или остатъчно заболяване. "

„Маслото обърна всички радиационни щети и се излекува извън вярванията ... Медицинската марихуана
ме СПАСИ и ме пази от 5 фармата. Загубих десния си бъбрек поради химиотерапия и той започва да се
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захваща до мястото, където боли, ако има кожа по мен ... и в рамките на минути след консумацията на
маслата  в  тинктура,  което  принуждавам да  спрат  и  да  стоят  настрана  в  продължение  на  месеци ...
Невероятно и това е само едно масло, което обърна увреждането на нервите в очите ми, причинено от
химиотерапия, където бях диагностициран с глаукома, а при последното ми посещение само преди 6
месеца не показва никакви признаци на глаукома и зрението ми е по -добро, когато лекувам ... ”Тереза

„Леля ми, с глиобластом 4 етап, премина от инвалидна количка до ходене само след три дози! Лявата й
страна беше парализирана за повече от месец. Но сега напълно функционален !! Толкова развълнуван!"
Николет

„Работих в колектив и в продължение на много години и имах рак на кожата на лявата ми ръка поради
това, че я закачих през прозореца по време на шофиране. Сега знам, че никой не трябва да ми вярва, но
започнах да му слагам RSO масло всеки ден и се кълна,  че го няма.  Това отне няколко месеца,  но
наистина изчезна там, където беше от години. " Ранди

„Това  промени  живота  ми,  след  като  преди  почти  година  бях  диагностициран  с  ХМЛ  (хронична
миелогенна  левкемия)  и  гледах  видеото  Run From the  Cure  за  това  как  маслото  от  канабис  лекува
пациенти с терминален рак. Е, аз съм живо доказателство, че работи. Това промени нивото на рака ми.
Все още не съм излекуван, но се надявам един ден скоро да мога да кажа, че съм оцелял, така че ако не
сте изминали една миля на мястото на който и да е пациент с рак, не започвайте да удряте нещо, за
което не знаете нищо. Дениз

"Аз вярвам.  Приятелят ми беше диагностициран с  3 вида рак.  Дадоха му 3 седмици живот.  Сега  2
години по -късно той е на 1 вид и се справя добре. " Сандра

„Брат ми имаше лимфом, стомаха, метастазиран в гръбначния стълб. Наркотиците, които му дадоха, го
държаха цяла нощ всяка нощ и ден и никога не можеше да заспи или да яде седмици наред.  Едно
грамово хапче масло и той заспива 18 часа и яде до насита.  Седмица по -късно той е 78% без рак.
Лекарят беше объркан.  Не му казахме,  защото беше в немедицинско състояние,  но канабисът спаси
живота му и нашия. Сега година по -късно БРАТЪТ МОЙ БЕЕ ЛИМФОМАТА! Никой не прави това ...
без канабис. " Errl

„В  момента  имам  рак  на  4  етап.  Имал  съм  чернодробна  аблация  и  резекция,  както  и  фолфокс
химиотерапия. Използвал съм масло и туморни маркери от 1200s до 3. Целият медицински екип казва
NSD. Няма признаци на заболяване. " Джим

„Отървах се от 5 от туморите си, използвайки масло от канабис ... беше интересно да видя лекарите,
когато не можа да намери 5 -те от първоначалните тумори ... къде отидоха? Има ли значение? Благодаря
ви масло от канабис. " Кели

„Имах голям флакон с него преди време. Бих взел по една капка на ден. Човекът, който ми го даде, го
поиска обратно. В крайна сметка го даде на жена, която изчезваше от рак. Не можеше да яде, пие, камо
ли да живее. Тя тежеше по -малко от 70 кг. Моят приятел й даде маслото ... вола! Тя започна да яде, пие
и продължи борбата си ... успешно. Твърдо вярващ в лечебните свойства на канабиса. " Тара

„Днес ми съобщиха за човек, на когото дарих голяма сума. Имаше тумор на рак в гърлото. Напълно е на
епруветка от началото на април 2013 г. Жената на болния се обажда цялата в сълзи. След 4 седмици
прием на масло 2 пъти на ден то изчезва. Напълно изчезнал ... Ял е твърда храна ... Няма нови лечения
или нови лекарства, само RSO. Споделете знанията, спасете живот. " Джаред

„Дийн: Леля ми използва химиотерапия. Същите резултати. МЪРТВИ.

Стивън: Съжалявам за загубата ви. Виждал съм конопено масло, изваждащо рак на кожата от моята
кръстница. Мисля, че все още трябва да го хванеш рано. Сигурен съм, че канабисът е помогнал. "

„Току-що получих съобщение, че моят 16-годишен пациент, който е имал неходжкинов лимфом, е Ясен!
Туморите са изчезнали, лабораториите са нормални. " Джанет
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„Получих  обаждане  от  неизлечимо  болен  пациент.  Тя  се  лекува  с  RSO от  няколко  месеца.  Рак  на
червата. Д -р Тед й имаше месеци живот. Jindřich Bayer, щастлив съм да съобщя, че на последния д -р
Appt той й направи най -добрия коледен подарък.  Той й каза,  че не мога да намеря рак и може да
живееш !!!! Това е коледен подарък. Благодаря ти Господи!!!! Никога не казвай никога ... ”Реймънд

„Имах двама приятели, които оцеляха от рака, правейки известното масло„ Симпсън “! Единият имаше
рак на белия дроб и му бяха дадени 6 месеца живот, той е жив вече 7 години, а другият е преживял рак
два пъти, последният беше рак на яйчниците и с удоволствие мога да кажа, че от преди 2 седмици, няма
повече рак! И двата пъти е използвала канабисовото масло !! ” Вики-Джейн

„Следя страницата на Рик от около година, откакто майка ми получи диагнозата си дребноклетъчен рак
на белия дроб. Тя беше диагностицирана през март миналата година и скоро започна химиотерапия. Тя
издържа на химиотерапия и радиация на гръдния кош през лятото и се разболя много, тъй като радият
изгори гърлото й,  така  че не можеше да преглъща/яде и т.н.  След това тя имаше известно мозъчно
облъчване  (превантивно,  bleh:/)  през  цялото  това  време,  което  проучвахме  много  време  и  бяхме
започнали нашето пътуване да съберем всичко, за да произвеждаме собствено масло от нулата. Което
успяхме да направим -да!

Така че след първите си два дни на мозъчна радиация тя се разболя много много от това, така че взехме
решението тя да започне маслото (октомври). Още от първата доза тя никога не погледна назад !!!! Тя
премина през останалата част от мозъчните си удари и изуми лекарите,  че няма мигрена или тежко
повръщане или загуба на памет и т.н. и т.н.! Тя летеше!

Така че след прегледа й през октомври той показа голямо намаляване на белодробния тумор, но той все
още беше там. Те искаха да я видят отново през януари, за да решат следващите стъпки. Така че орахме
през ноември и декември, прилагайки й само масло и никакво друго лечение. Тя имаше малка неуспех
по Коледа и изпадна в депресия и повръщане в продължение на две седмици, но ние я върнахме на
суровите си вегетариански смутита и пшенична трева и тя наистина се оживи и изглежда блестяща.
Големият  й  преглед след последните  й  сканирания  беше вчера,  познайте  какво ...  Майка ми е  БЕЗ
РАК !!!! Изчезна !!!! Колко невероятно е това !!!! ” чрез Джанет

„Преди около 6 месеца майка ми беше диагностицирана с метастатичен меланом с терминален рак с 6
тумора на двата й белия дроб. Лекарите ни казаха, че химиотерапията и радиацията няма да направят
нищо и казаха, че са имали ново лечение, което са имали, което е било успешно за спиране на растежа
на туморите и може би за разширяване на живота й за още няколко години. Започнахме новото лечение
и страничните ефекти бяха ужасни,  затова спряхме.  Около седмица по -късно мой приятел спомена
вашия документален филм в Youtube, Run From the Cure.

След като гледах това реших каква вреда може да дойде от опитите? Ей, ако не работи, така или иначе
ще умре. Накратко, мама е поглъщала маслото от около 3 месеца и е направила сканиране преди 2 дни и
5 от 6 -те тумора са НАПЪЛНО изчезнали, а последният е наполовина по -малък.

Не мога да изразя с думи благодарността си за вашата информация и спасяването на живота на майка
ми. Ужасно е да мислиш за всички хора и деца по света, които страдат и умират, когато едно просто
растение може да поправи всичко това. Сега съм решен да разпространя думата и може би ще отгледам
част от себе си и ще направя масло за познати хора, които се нуждаят от помощ. Благодаря още веднъж
и успех в бъдеще с всичко. ” чрез Джанет

„Рак на яйчниците, 5.5“ тумор, 90 дни живот, разпространение в стомаха ... Поглъща се 90 грама за 38
дни. Вече няма рак. Разполагайте с цялата документация, на която човек би трябвало да повярва, но все
пак хората нямат! Бог да ви благослови, Сейнт Симпсън, че ни помогна да запазим мама !!! ” Лари

„Имам доста страхотни новини, хора. Един от моите Peeps обратно на изток даде един, пребройте го ...
ЕДНА тръба с масло на приятел, който имаше огромен тумор, увит около каротидната му артерия. Той
просто го игнорира, нарастваше дълга коса, за да я скрие, тъй като тя ставаше все по -голяма. Брат му,
лекар,  беше в  недоумение  какво да  прави,  тъй като пациентът отказа  химио/радиация.  Тъй като не
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можеха да го игнорират повече, преди 2 дни го заведоха в операционната за онова, което щеше да бъде
масивна  операция.  Присъстваха  няколко  специалисти/  хирурзи,  тъй  като  това  щеше  да  бъде  много
опасна, дълга и сложна операция. Те биха се опитали да отстранят колкото е възможно повече тумора и
ще трябва  да  вземат  вена от  крака  и  да  трансплантират  на  врата  му.  Отвориха  врата  му и  VOILA
туморът беше напълно капсулиран и отделен от сънната артерия. Те буквално посегнаха и го извадиха!
Лекарите са смаяни и искат подробен доклад за всичко, което е направил. Хора няма да е дълъг списък.
Само сок и ЕДНА тръба масло. " Кори

„Маслото е невероятно !! Една моя приятелка имаше кисти на яйчниците ... тя претърпя операция за
отстраняване една и месец по -късно се върна само за да открие, че има още! Мина месец и той се удвои
по размер и й казаха, ако се случи нещо да се върне и ще направят спешна операция! Нейният човек й
направи  малко  масло  ...  тя  го  взе  3  седмици  ...  за  нейно  учудване,  когато  отиде  на  следващия  си
ултразвук, почти го нямаше !!! ” Джоли

„Преди 1 година днес някой много близък ми каза, че има терминален рак. Казаха му, че има 8 месеца
живот. В рамките на 5 дни му дадох малко канабисово масло, което да погълне, като изяде половината
от  оризовото  зърно.  В  рамките  на  6  седмици  имаше  намаляване  на  размера  на  тумора  и  нямаше
признаци за неговото разпространение, както казаха.

Щастлив съм да кажа, че туморът беше с големината на голям грейпфрут, а днес с размерите на жълъд.
Канабисовото масло е спасило живота му. Той ще продължи да яде маслото, докато не изчезне. Не само,
че лекува терминалния му рак, но също така има невероятен ефект върху здравето му. Той беше преди
диабет и със затлъстяване, а сега е с идеално тегло и е щастлив от всякога!

Насърчавам всички да разгледат терапията с канабис. Моля, гледайте -> RICK SIMPSON „RUN FROM
THE CURE“ Видео в Youtube ... Това просто може да спаси живота ви или някой, когото познавате. Дай
им дарбата на живота! ” Хосе

Доказателства

„Олиото на Рик Симпсън има пълна научна достоверност, ако си направите труда да прочетете научната
литература“ Робърт Меламед, известен още като д -р Боб

"Инхибирането на клетъчния път на оцеляване води до дефосфорилиране на Bad и транслокация на този
протеин  Bcl-2  в  митохондриите  и  впоследствие  до  апоптоза."  Хммм,  моля,  условията  на
неспециалистите ??? " Шанс

- Това се превежда като: „Канабисът убива раковите клетки“, Шанс. JB

В. Защо трябва да очаквам лекарите да подкрепят твърдението, че канабисът лекува рак? 

А. Е, защото той лекува рака и това е всичко. THC причинява апоптоза, така че изненадващо причинява
апоптоза при всички видове рак. Защо? Е, защото декарбоксилираното масло по някакъв начин попада
във всички клетки на тялото, ако се погълне в правилните количества.  Ендоканабиноидната система
регулира имунната система, така че когато накарате имунната система да работи правилно, тя може да
се бори и с рака. Не е много в това, наистина, наистина е обидно просто.

Правилно произведеното висококачествено масло е най-добрият шанс на пациента така или иначе (може
би ще се наложи операция в няколко животозастрашаващи случая). И ако знаете за вариант на лечение,
който е по -безопасен, по -ефективен и по -забавен за пациента от маслото, кажете ни. Няма такава.

Вижте  какво  казват  Мечулам  и  Пачер:  „Възпалението/увреждането  на  тъканите  предизвиква  бързо
повишаване на локалните нива на ендоканабиноиди, което от своя страна регулира сигналните реакции
в  имунните  и  други  клетки,  модулиращи  техните  критични  функции.  Промени  в  нивата  на
ендоканабиноиди и/или експресия на рецептори на CB2 са докладвани при почти всички заболявания,
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засягащи  хората,  вариращи  от  сърдечно  -съдови,  стомашно  -чревни,  чернодробни,  бъбречни,
невродегенеративни, психиатрични, костни, кожни, автоимунни, белодробни нарушения до болка и рак
и  модулиращи  CB2  рецепторната  активност  притежава  огромен  терапевтичен  потенциал  при  тези
патологии. " http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/публикувано/21295074

И как правите всичко това? Е, с маслото. Балансирате нивата или ги поставяте в претоварване, когато е
необходимо.  Можете  да  ядете  маслото,  да  го  разтривате,  да  го  изпарявате  и  да  го  приемате  в
супозитории и между тези четири метода можете да намерите начин да помогнете на всеки пациент на
тази планета. По -късно лекарите ще инжектират туморите с маслото и ще ги свиват в рекордно кратко
време по този начин (не се препоръчва у дома).

И защо предложих рак на кожата (или диабетни язви или изгаряния)? Е, тъй като можете да видите
какво се случва там и обикновено не отнема много време, за да ги излекувате с маслото, максимум
няколко седмици в повечето случаи. Тогава просто осъзнайте, че същото нещо, което се случва след
локално нанасяне върху кожата ви, се случва вътре в тялото ви, когато поглъщате маслото. Отново
обидно  просто,  но  това  е  много  точно  обяснение  в  крайна  сметка.  И  след  това  се  върнете  към
написаното от Mechoulam: „Промени в нивата на ендоканабиноиди и/или експресиите на рецептори на
CB2 са докладвани при почти всички заболявания,  засягащи хората,  вариращи от сърдечно -съдови,
стомашно  -чревни,  чернодробни,  бъбречни,  невродегенеративни,  психиатрични,  костни,  кожни,
автоимунни,  белодробни нарушения до болка и рак и модулирането на CB2 рецепторната активност
притежава огромен терапевтичен потенциал при тези патологии. "

- Знаейки всичко това, веднага ще модулирам рецепторната си активност на CB2. JB

"Това ме излекува от рак ... Мозък 4 етап ... Така че да." Кристал

„Казването,  че  лекува  рак,  е  доста  опасно  и  илюзорно  надценяване  на  иначе  валидна  точка,  която
заслужава повече изследвания. Но не, не, не. Канабисът не лекува рака. В момента няма окончателно и
реално лечение на рака и само редица надути медицински, хранителни и психологически усилия могат
да помогнат за намаляване на риска от смърт от рак. Канабисът не лекува рака и пациентите трябва да
знаят това. " Давиде

"RSO убива рака, приятелю ... Пуши го, не, но RSO да." Кевин

„Искаш ли да ми помогнеш тук, колега ...?“ Джеф

„На първо място,„ ракът “е всичко - от киста до невробластом, така че„ лекува рак “е родово, илюзорно,
неспецифично. Тогава канабисът наистина има много добър ефект върху клетъчното дублиране, което
със  сигурност  помага,  но  не  лекува  систематично  туморите.  Отново,  всеки  вид  рак  е  различен  и
канабисът е показал някак положителен отговор на рака на гърдата, който е тип о карцином, широко и
много  ефективно  лекуван  и  от  конвенционалната  медицина.  Като  се  има  предвид  това,  аз  съм
НАПЪЛНО за легализиране на канабис,  но въпреки че съм много отворен за алтернативни терапии,
трябва да се окажа, че не съм съгласен с това надуто твърдение. " Давиде

„Джиндрих Байер, помогнете, моля !!!“ Кевин

„Твърдението, че канабисът показва положителен отговор в борбата с определени видове тумори, мога
да приема.“ Давиде

-  Давиде,  приеми каквото  пожелаеш,  с  мен  всичко  е  наред.  Да,  има  много  малко  твърди данни  за
маслото  на  Рик  Симпсън,  но  това  се  дължи  само  на  корумпираността  на  медицинската  система  и
техните парични майстори. Това ще се промени много скоро, когато Колорадо и Вашингтон започнат да
предоставят  своите  данни.  Освен  това  Израел  и  Холандия  започват  да  тестват  петрола  сега,  Чехия
вероятно ще се присъедини много скоро.

Доколкото ни е известно и от нашия практически опит с хиляди пациенти, маслото изглежда действа
върху всички видове рак много по -добре от всичко, което понастоящем се предоставя от медицинската
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система. Ако искате доказателство, направете масло и намерете някой с рак на кожата и наблюдавайте
какво се случва, когато маслото се нанесе върху него. С най -добри пожелания, JB

„Направете го сами, ние питахме Рик откъде можем да го вземем и след известно време разбрахме, тъй
като живеем далеч от Америка и не можем да пътуваме някъде, за да го получим поради финансови
ограничения,  просто гледахме видеото около 100 пъти , на практика го запомни, намери канабис от
местен  доставчик,  купи  готварска  печка  за  ориз,  алкохол,  дори  термометър,  за  да  се  увери  в
температурата.  Беше по -лесно,  отколкото си мислехме,  НАПРАВИХМЕ СЕ САМИ, гаджето  ми го
приема вече 4 дни ... Ще изчакаме и ще видим. Чели сме медицински журнали и сме гледали много
документални филми, всичките им констатации са едни и същи (клинични изпитвания,  направени в
UCLA, Харвард ...) - маслото убива раковите клетки! Затова решихме да го направим, защото в крайна
сметка никога не можеш сега, докато не го опиташ! ” Йоана

„Самият факт, че плацебото лекува някои хора, е причина да се откажат завинаги от медицината и да
изучат  изкуството  на  плацебо.  Като  каза,  че  никога  не  правиш  плацебо  проучване,  когато  имаш
ефективно  лечение,  прав  си,  това  би  убило  половината  от  твоите  пациенти,  болни  и  жестоки.  "
Кристофър

- Наистина би било болно и жестоко, Кристофър, и затова аз лично няма да го направя. Други могат, ако
искат,  но аз няма. Искам медицинската система да започне да използва  маслото като плацебо -  ако
докажат,  че  каквото  и  да  искат  да  използват,  е  по  -безопасно  и  по -ефективно  от  маслото  (и  по  -
забавно/приятно за пациента), тогава те могат да го продадат . Ако не, значи не. Това е доста просто и
много рационално, според мен. Така или иначе ще бъде в бъдеще, така че защо да чакаме? JB

„Хей Ким, предизвиквам те да ДОКАЖЕШ, че канабисът като нетоксично животоспасяващо лекарство
е„ реторика “. Успех с това. ИЗВИКВАХ да звуча точно като теб. Тогава реших, че ще направя дупки в
тази „реторика“, защото това трябва да е глупост ... момче, греша. Искам да кажа МЪРТВО ГРЕШНО.
Не можете да отречете научните 100% ЖЕЛЕЗНИ ЧАСТИ. Аз не можех да го направя и вие също няма
да  го  направите.  ФАКТИТЕ  са  ФАКТИТЕ  и  това  е  ФАКТ,  Ким.  AMA  &  Big  Pharma  са
ПРЕСТЪПНИЦИ. Те съзнателно са позволили този прекрасен Божи дар да бъде демонизиран и излъган
за ЧИСТИ ПЕЧАЛБИ! Те са позволили на членовете на вашето семейство да страдат и да умрат, Ким.
Ако смятате, че тези петролни химикали, които продават, са медицина, най -добре помислете отново.
Искате да откриете някаква „реторика“, да поговорите с вашия д -р, да поговорите с Американското
общество за борба с рака, отидете да говорите с производителите на отровни хапчета. Моля, обърнете
внимание,  Ким, ВСЯКА ХАПУЛТА, ЧЕ ТЪРЖЕНИЕТО Е „БЕЗОПАСНО“ НЕ Е! Намери ми такъв,
който не е ТОКСИЧЕН, само ЕДИН! И все пак тук имаме НЕТОКСИЧНО ЗЕЛЕНЧУВСТВО, което
произвежда  НАЙ  -мощното  лекарство  на  ЗЕМЯТА,  ДОКАЗАНО  ЗА  ЛЕЧЕНИЕ  НА  БОЛЕСТТА,  а
нашите „здравни специалисти“ и правителството сметнаха за добре да ни откажат този животоспасяващ
зеленчук,  позволявайки ни да страдаме и да умрем И да бъдем положени в затвора,  за  да направят
нещата още по -безопасни в обществото ... Искате ли да говорите за „РЕТОРИЧНО“ ??? Надявам се този
пост да ви отвори очите за ИСТИНАТА. Ако не, RIP Ким, няма надежда за теб и твоя вид, ти имаш
„Клиничен ендоканабиноиден дефицит“. Вижте го, истина е. " Дан И все пак тук имаме НЕТОКСИЧНО
ЗЕЛЕНЧУВСТВО,  което  произвежда  НАЙ  -мощното  лекарство  на  ЗЕМЯТА,  ДОКАЗАНО  ЗА
ЛЕЧЕНИЕ НА БОЛЕСТТА, а нашите „здравни специалисти“ и правителството сметнаха за добре да ни
откажат този животоспасяващ зеленчук, позволявайки ни да страдаме и да умрем И да бъдем положени
в  затвора,  за  да  направят  нещата  още  по  -безопасни  в  обществото  ...  Искате  ли  да  говорите  за
„РЕТОРИЧНО“ ??? Надявам се този пост да ви отвори очите за ИСТИНАТА. Ако не, RIP Ким, няма
надежда за вас и вашия вид, имате „Клиничен ендоканабиноиден дефицит“. Вижте го, истина е. " Дан И
все пак тук имаме НЕТОКСИЧНО ЗЕЛЕНЧУВСТВО, което произвежда НАЙ -мощното лекарство на
ЗЕМЯТА,  ДОКАЗАНО  ЗА  ЛЕЧЕНИЕ  НА  БОЛЕСТТА,  а  нашите  „здравни  специалисти“  и
правителството сметнаха за добре да ни откажат този животоспасяващ зеленчук, позволявайки ни да
страдаме  и  да  умрем И да бъдем положени в затвора,  за  да  направят  нещата  още по -безопасни в
обществото ... Искате ли да говорите за „РЕТОРИЧНО“ ??? Надявам се този пост да ви отвори очите за
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ИСТИНАТА. Ако не, RIP Ким, няма надежда за вас и вашия вид, имате „Клиничен ендоканабиноиден
дефицит“. Вижте го, истина е. " Дан Искате ли да поговорим за „РЕТОРИЧНО“ ??? Надявам се този
пост да ви отвори очите за ИСТИНАТА. Ако не, RIP Ким, няма надежда за вас и вашия вид, имате
„Клиничен  ендоканабиноиден  дефицит“.  Вижте  го,  истина  е.  "  Дан  Искате  ли  да  поговорим  за
„РЕТОРИЧНО“ ??? Надявам се този пост да ви отвори очите за ИСТИНАТА. Ако не, RIP Ким, няма
надежда за теб и твоя вид, ти имаш „Клиничен ендоканабиноиден дефицит“. Вижте го, истина е. " Дан

„Съпругът ми е прав. Имам 4 PET сканирания,  които го доказват.  Когато бях натоварен с маслото,
туморите ми изчезваха като луди. Когато трябваше да намаля дозата си, те са по -стабилни, отколкото се
свиват. Имам видими доказателства, че нещата работят. " Мария

„Звучи като измама за печелене на пари. Наистина ли мислиш, че законът ще ми позволи да отглеждам
коноп, за да направя малко масло? Вземи истински пич. Получих левкемия и не вярвам нито дума на
това,  което казвате.  Ти,  измамник,  молител на болните,  трябва да бъдеш затворен.  Ако сте толкова
сигурни, че това работи, направете някои реални клинични изпитвания. Много страни ще ви позволят да
ги правите, не използвайте някакво оправдание на FAME от Lame Ass! “Стивън

- Стивън, колкото по-скоро се качиш на маслото, толкова по-добре за теб. Не ме обвинявайте за липсата
на научни изследвания за маслото, наистина. Ако медицинската система наистина направи това, което
трябваше да направи, само тези осемдесет свидетелства щяха да бъдат всичко, което трябваше да видят,
за  да  проведат  всички  тези  десетки  или  стотици  хиляди  изследвания,  които  ще  трябва  да  бъдат
проведени.

Рик и аз наистина не можем да си позволим да провеждаме всички тези проучвания, това е далеч извън
нашия бюджет, освен това не можем да ги провеждаме законно и по начина, по който искаме да ги
провеждаме,  така  че наистина зависи от другите  да си свършат работата сега.  Доколкото знам, има
държави, в които медицинската марихуана е разрешена, не знам защо все още не са провели проучване.
Например при рак на кожата, това ще стане след няколко месеца, само с локално използване на маслото.
Но изглежда, че това не се случва, или аз не знам за такива изследвания.

Но има научни доказателства в подкрепа на всичко, което казваме, просто направете своето проучване,
проверете PubMed и свържете точките за себе си.

Надявам се, че ще задоволи вашите научни нужди и се надявам да се качите на маслото, преди вашите
лекари да получат шанс да ви убият с химическата си отрова, която никога не би била позволена, ако
беше тествана в подходящо и етично медицинско проучване. JB

„Изследователите заключиха:„ Данните, докладвани тук, са първите, за които знаем, че демонстрират
критичната роля на CB1 (канабиноидните) рецептори и ендоканабиноидите в етиологията на ПТСР при
хората. Като такива, те осигуряват основа, върху която да се разработват и валидират информационни
биомаркери  за  уязвимостта  от  посттравматичен  стресово  разстройство,  както  и  да  се  ръководи
рационалното развитие на следващото поколение доказани лечения за ПТСР.

Но не очаквайте федералните служители да помогнат за напредването на този процес.  През 2011 г.
федералните администратори блокираха изследователите от Университета на Аризона във Финикс да
проведат  одобрено  от  FDA,  плацебо-контролирано  клинично  изпитване  за  оценка  на  употребата  на
канабис при 50 пациенти с ПТСР. Научна почтеност? Не и когато става въпрос за марихуана. Не за
дълго. “

- Моля, не ни обвинявайте за липсата на медицински изследвания за маслото от канабис. Колкото по -
скоро ще разберете, че да, има група хора, които наистина контролират този свят и че те просто ще
направят всичко, за да забавят завръщането на канабиса, толкова по -добре за вас. Това не означава, че
няма  да  прокараме  лекарството  от  канабис,  това  означава  само,  че  ще  отнеме  повече  време  от
необходимото или очакваното. JB
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„Аз твърдо вярвам в петрола. Синът на съпруга ми имаше левкемия, лекарите му дадоха 4 месеца. Той е
живял 2,5 ГОДИНИ заради маслото, което е погълнал в ябълково пюре. Благодаря на Рик Симпсън !!!
Бог да те благослови." Тери

„4 дни без да си намеря нова работа. Без странични ефекти, оттегляне и без отхапване на главите на
хората!  Ето  вашето  проучване,  хаха.  Разпространете  думата!  Имаме  нужда  от  това.  Дължим  на
човечеството да направим света по -добро място. Това е началото :) ”Кристина

„Миналия април, след като бях 5 години свободен от рак на гърдата, бях диагностициран отново. Този
път това беше етап 4, терминален с връзки към гръбначния стълб, реброто, лимфните възли, гръдната
кост и гърдата. По принцип ми бяха предложени палиативни грижи и ми казаха, че ще се опитат да ме
предпазят от прекалена болка ... да се прибера вкъщи и да си оправя нещата. Изпитвах много болка и те
непрекъснато предписваха все по -токсични болкоуспокояващи с МНОГО неприятни странични ефекти
(Percocet, хидроморфон и дексиметазон). Не можех да функционирам върху тези.

Съпругът ми започна да чете тези неща в интернет и аз най -малкото бях скептичен,  но реших,  че
буквално нямам какво да губя, като го опитах. Дъвчете много малко количество Бяла вдовица 3 пъти
дневно. Миналата седмица получих новината, че костите ми са напълно изчезнали. Днес ми казаха, че
ЯМР показва ЗНАЧИМО свиване на туморите на меките тъкани. Сега не съм толкова скептичен и се
чувствам страхотно, без болка. " Джулия

„Той  лекува  рак,  аз  съм  живо  доказателство.  Етап  4  на  костите  и  черния  дроб  с  безброй  тумори,
използва маслото и вече съм без рак. " Лора

„Здравей, Джиндрич, вчера приключих с четенето на книгата на Рик. Страхотни неща! Честно казано,
наистина не се нуждая от повече доказателства за истинската магическа сила на маслото! Правих и
някои  експерименти  и  всеки  ден  откривам  нещо  ново,  което  това  лекарство  може  да  направи!
Невероятно!

За съжаление, въпреки че съм убеден и дори приятелката ми е убедена, че майка й по някакъв начин не
може да се „пусне“ напълно ... и все още не е сигурна дали се е отказала от гадната химиотерапия ...

Постоянно се опитвам да извеждам добри аргументи, но не мога да реша вместо нея! Тя е тази с рак и тя
е единствената, която може да реши какво да прави с живота си.

Знам, че така или иначе ще се излекува накрая, защото ще натъпчем в нея толкова масло, че ще бъде
невъзможно да умре. Но все пак чувствам, че е толкова глупаво и толкова опасно да си играеш с тези
шибани химикали, особено когато имаш достъп до естествена медицина, за която е доказано, че лекува
рак!

Прочетох за вашия опит с рака и медицинската система ... Наистина съжалявам за загубата ви ... и сега
разбирам по -добре отношението ви към традиционната, така наречена „медицина”! “ Луиджи

- Здравей Луиджи, благодаря ти за хубавите думи за книгата и жалко, че трябва да преминеш. Нейно
решение е кое лечение ще избере,  но аз не бих се доближил до химиотерапията - просто прочетете
историята на майка ми за нея, може би тя ще разбере, че приемането на отрова никога не е добра идея,
особено  когато  не  е  обоснована  или  необходима.  Нейните  шансове  просто  да  оцелее  след
химиотерапията значително ще се подобрят, ако вземе маслото, но отново, защо да причини още повече
щети на болното си тяло? Изобщо няма смисъл. С най -добри пожелания, Jindrich

„Това е битката, с която трябва да се справят много добри хора, невеж доктор, който смята, че знае
повече, без изобщо да се придвижва напред към новоразвиващата се и съществуваща информация за
канабиса,  неговите  канабиноиди  и  способността  да  убива  рака,  без  да  навреди  на  пациента.  Колко
безумно от наша гледна точка, че биха искали отрова заради нещо толкова безопасно, защо? Невежество
ли е или те бягат?

Виждал съм Доктор Веднъж на 5 години, откакто научих за това масло за моя IBS и това беше за нещо,
което не можех да направя сам. Разместено розово и аз използвахме маслото, за да не се заразим никога,

92



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

премахнахме шевовете без страдание и всеки път,  когато го нанасях, болката моментално изчезваше
поради  отстраняване  на  възпалението.  Той  беше  напълно  излекуван  за  2  1/2  до  3  месеца  вместо
физиотерапия и около 9 месеца до година за изцеление. Виждал съм със собствените си очи отново и
отново и никой не може да ми отнеме това. " Кови

„Лекарите НЕ са учени, нито практикуват наука. Ако го направиха, щяха да поискат от правителството
да  им  позволи  достъп  до  марихуана.  Причината  е,  че  сега  доказаната  част  от  тялото,
ендоканабиноидната система, е напълно игнорирана от американското медицинско общество. Докато
други  страни  правят  все  повече  изследвания  на  марихуана  и  по  -специално  лечение  на  рак,
американското медицинско заведение се управлява от Big Pharma, голяма застраховка и големи пари.
Лекарите са дали контрол над занаята си на нелекари и политици, основани на страх. Те ще прекарат
години, опитвайки се да намерят алтернативи под контрола на патентните адвокати, като същевременно
заплашват потенциални лекове.

Ако марихуаната беше скрита в някаква дълбока джунгла, контролирана от някакво неграмотно племе,
Big Pharma щеше да е първата, която ще контролира производството й, ще патентова своите 64 различни
канабиноидни съединения, след което ще се обърне към лекарите, за да я „предпише“. Но най -голямото
племе в САЩ вече започва да вика истината. Жалко за Big Pharma, това племе не се продава. " Брайън

„Това доказателство е при нас. И ние го споделяме. Медицинската група [вече не трябва да се третира с
уважение] на разпространителите на наркотици, които работят за стимули, са разобличени. Те се гърчат
в портфейлите си. Те са наясно с това, което се случва и техният плеймейт FDA ще слезе с тях. Не е по -
различно от всяка форма на тирания, с която сме се сблъсквали, преди да приемем, че този път тя е
вътрешна. Правим си това. Има лек за рака, няма лек за начина, по който МЕДИЦИНАТА ни се налага в
момента, освен ако не гласуваме с джобовете и бюлетините си! ” Тилман

„Гледал съм роднини, приятели, които умират и умират толкова бързо, след като са били принудени да
похарчат десетки хиляди долари, за да бъдат бавно убити, когато лекът расте точно от Майката Земя.
Хайде сега, събуди се и помириши глупостите. Не скачайте върху стереотипи и направете ИСТИНСКО
проучване. " Ейми Джейн

„Знам, че предпочитам да имам RSO, отколкото химиотерапия/рад… Смешно е как някои хора могат да
се обадят на RSO, когато страничните ефекти на всичко останало могат да ви оставят с много малко
качество на живот.“ Кери

„Трябва да се получи лесно. ТРЯБВА да бъде на разположение „Колкото повече чета,  толкова по -
очарован съм.“ Шели

„Всички видове рак са нерегулирани клетки. Клетката просто трябва да се регулира. Ако тялото му не
може  да  регулира  раковите  клетки,  тогава  раковите  клетки  може  да  са  счупени/повредени  CB
рецептори. Когато фито-канабиноидите (фито = на растителна основа) влязат в контакт с нерегулирана
клетка, тя може да сигнализира към раковата клетка през повече портали, отколкото само рецепторите
CB 1/2. Ето как фито-канабиноидът успява, когато ендогенен канабиноид се провали.

Ето някои бележки за процеса на това как канабиноидите регулират раковите клетки: Рак

1) Ракът е нерегулирана клетка. 
2) Индуцирането на апоптоза Регулира раковите клетки. 
3) Канабиноидите предизвикват апоптоза в клетките. 

Ракът се определя като „широка група от различни заболявания, ВСИЧКИ, включващи нерегламентиран
клетъчен растеж“. https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

В: Как регулираме клетките? О: Чрез апоптоза. Апоптоза: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Процес
„Апоптоза  (пред.:/ˌÆpəˈtoʊsɪs/също  пред.:/ˌEɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  е  процес  на  програмирана  клетъчна
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смърт (PCD) които могат да се появят при многоклетъчните организми. [4] Биохимичните събития водят
до характерни клетъчни промени (морфология) и смърт.

„Процесът  на  апоптоза  се  контролира  от  разнообразна  гама  от  клетъчни  сигнали,  които  могат  да
произхождат  или  извънклетъчно  (външни  индуктори),  или  вътреклетъчно  (вътрешни  индуктори).
Извънклетъчните сигнали могат да включват токсини, [13] хормони, растежни фактори, азотен оксид
[14] или цитокини, които трябва или да преминават през плазмената мембрана, или да трансдуцират, за
да предизвикат отговор. Тези сигнали могат положително (т.е. да задействат) или отрицателно (т.е. да
потискат, инхибират или да намалят) да повлияят на апоптозата.

Как да накараме раковата клетка да премине през апоптоза?

Нуждаем се  от  канабиноиди/ендоканабиноиди,  за  да  сигнализираме  към канабиноидните  рецептори
(CB1R, CB2R), за да предизвикаме апоптоза (отдавна се подозира, че има повече от 2 рецептора):

Какво е CBR? (Рецептор на канабиноиди):

„Канабиноидните  рецептори  се  активират  от  три  основни  групи  лиганди,  ендоканабиноиди
(произведени от тялото на бозайниците), растителни канабиноиди (като THC, произведен от растението
канабис) и синтетични канабиноиди (като HU-210). Всички ендоканабиноиди и растителни канабиноиди
са липофилни, т.е. мастноразтворими съединения. ” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Могат ли канабиноидите да сигнализират до CBR, за да предизвикат апоптоза?

„Изследванията  в  тези  модели  на  болести,  заедно  с  много  in  vitro  експерименти,  показват,  че
канабиноидите проявяват своите имуносупресивни свойства по четири основни начина: (1) индуциране
на апоптоза“, http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Автофагия - Ако греша, моля, поправете ме, но от това, което разбирам:

Автофагията е процес, при който клетката може да бъде ремонтирана или рециклирана. Обикновено с
ракови клетки те просто са програмирани да умрат, но Автофагията все още може да играе роля в този
процес.

Все едно имате контейнер за рециклиране и контейнер за боклук и събирате различни отпадъци и ги
организирате в 2 контейнера. Понякога трябва да рециклирате, понякога просто трябва да изхвърлите
нещо. " Скот

„В новото проучване Чен и неговият екип откриха, че лечението с Δ9-THC причинява повишаване на
нивата на ензим, наречен циклооксигеназа-2 (COX-2) в мишкия хипокампус, мозъчна област, участваща
в ученето и паметта. Лекарства или генетични техники, които намаляват нивата на COX-2 при мишки,
предотвратяват проблеми с паметта и невронални аномалии, причинени от многократно излагане на Δ9-
THC. Тъй като COX-2 се инхибира от болкоуспокояващи без рецепта като ибупрофен, констатациите
предполагат лесна стратегия за предотвратяване на страничните ефекти на марихуаната.

Изследователите  също така  откриха,  че  лечението  с  Δ9-THC намалява  увреждането  на  невроните  в
миши модел на болестта на Алцхаймер и този благоприятен ефект продължава, когато животните са
лекувани едновременно с COX-2 инхибитор. „В момента няма ефективни лекарства за предотвратяване
и лечение на болестта на Алцхаймер или спиране на прогресията на заболяването“, казва Чен. "Нашите
резултати  показват,  че  нежеланите  странични ефекти на  канабиса  могат  да  бъдат  елиминирани или
намалени,  като същевременно се запазят полезните му ефекти,  чрез прилагане на COX-2 инхибитор
заедно  с  Δ9-THC за  лечение  на  неразрешими медицински  състояния  като  болестта  на  Алцхаймер."
http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

„Ново финансирано от правителството проучване за канабис/рак ШОКИРА научната общност ...

THC, основната психоактивна съставка на канабиса, всъщност може да промени човешкия генетичен
код, за да предотврати рака и възпалителните заболявания. Какво?!!!! Какво какво!!!????
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Рик Симпсън и неговият главен елф, чешкият активист Йиндржих Байер, говореха това от много месеци
и аз бях учтив, но тайно се подигравах на идеята, защото ми звучеше като куп фокус-покус (и поради
други незначителни технически несъгласия, които имах с тяхната гледна точка). . . Лекарствата не могат
да променят ДНК, нали? ГРЕШНО, очевидно! СВЯТ [БЛЕП]! ” Алън Гордън

„Предистория: Канабиноидите индуцират мощни супресорни клетки, получени от миелоиди (MDSC) in
vivo. Резултати: Функционалният MDSC, индуциран от THC, показва различен модел на експресия на
miRNA. Заключение: Специфичната miRNA може да играе важна роля в развитието и функционирането
на  MDSC  чрез  регулиране  на  целевите  гени,  участващи  в  диференциацията  на  миелоидни  клетки.
Значение: Избраната miRNA може да бъде важна молекулна мишена за манипулиране на активността на
MDSC  при  рак  и  възпалителни  заболявания.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Добре, каквото и да означава това, това е извън моята сфера на експертиза. Вероятно се казва, че нещо
като канабиноидите може да излекува рака и го правят по някакъв начин чрез генна модификация. И че
са необходими повече изследвания, както винаги.

Всичко, което казвам, е, че самата мисъл за материя е най -малката частица на материята и маслото
също  може  да  поправи  мислите.  Гените  все  още  са  твърде  големи.  Изследването  трябва  да  се
съсредоточи върху това, което канабиноидите правят с най -малките частици на нашето тяло, атоми,
кварки,  струни и  т.н.  Оттам започват  проблемите,  в  най  -малките  частици,  това  е,  което  трябва  да
поправите, ако искате наистина да отстраните проблемите. JB

Информация за лечение на други заболявания на кожата

„От моя опит с моята забранена понастоящем конопена козметика, в която използвахме масло от 
индустриални конопени пъпки, което е много по-слабо в сравнение с маслото, което правите, 
открихме, че конопът е основно лек за всички, защото може да се използва на почти всяка 
състояние. Можете ли да потвърдите това?

Историята нарича конопа панацея, което означава излекуване на всички и в миналото е бил използван за
лечение  на  широк  спектър  от  медицински  проблеми.  От  моя  опит  да  виждам  конопеното  масло,
използвано  за  различни  медицински  състояния,  аз  също  наричам  коноп  лек  за  всички.  Конопът  е
полезен при лечението на практически всяка болест или състояние; насърчава изцелението на цялото
тяло, без да навреди. Така че за мен и много други, това се превърна в най -доброто лекарство и аз
твърдо вярвам, че няма нищо по -добро.

В света, в който живеем днес, мнозина дори се страхуват да излязат на слънце, но това лекарство се
смесва добре с такива неща като кремове за кожа и лосион за тен, така че защо да се криете на тъмно?
Не би ли било хубаво да излезете отново на слънце и да се насладите на живота, без да се притеснявате
за неща като рак на кожата? Обзалагате се, че ще стане и сега това прекрасно вещество може да направи
всичко това възможно. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Изгаряния

„Знам от личен опит, че няма по -добро лечение за тежки изгаряния от конопеното масло. Ако маслото
се нанесе върху изгаряне, то отнема болката за минути и значително ускорява лечебния процес. Ако
болниците биха използвали конопено масло в отделенията си за изгаряне, човешкото страдание може да
бъде значително намалено.

Когато за първи път започнах да произвеждам маслото, приемах много вредни лекарства, предписани от
лекари, които повлияха на способностите ми да разсъждавам, така че мисленето ми не беше много ясно.
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Това променено състояние ме накара да бъда донякъде небрежен и това доведе до експлозия и пожар,
който остави дясната ми ръка с тежки изгаряния от трета степен.

Когато казвам тежко, искам да кажа тежко, три четвърти от дясната ми ръка буквално се бяха стопили и
сега висяха в кървавици. Приятелката ми Лия слезе и след като погледна изгарянето,  взе ножица и
отряза цялата мъртва плът. Знам, че това звучи ужасно, но това, което тя премахна, беше мъртво, така че
в действителност не чувствах нищо.

За единадесет дни ръката ми беше напълно излекувана, без да оставя белези. Единственият начин, по
който можете да разберете, че дори съм претърпял нараняване, беше наличието на цялата нова розова
кожа, която беше видима и дори космените фоликули израснаха отново.

Сега вижте какво се случва в тези отделения за изгаряне, които предоставя нашата медицинска система.
Децата и възрастните, които са претърпели тежки изгаряния, ще открият, че отделенията за изгаряне са
малко  повече  от  камерите  за  изтезания,  които  изглежда  не  предоставят  край  на  страданието.  Тези
пациенти са обект на инфекции, много болезнени операции, включващи кожни присадки и в крайна
сметка те обикновено все още са с белези.

Етеричното масло от растението коноп е естествен анестетик и естествен антибиотик. Когато поставите
маслото от конопеното растение направо върху изгаряне,  в  рамките на  5 минути болката  изчезва  и
лечението започва. Съдейки по това, което видях, че това вещество прави, за да излекува изгарянето,
което  получих,  и  други,  които  са  претърпели  подобни  наранявания,  аз  твърдо  вярвам,  че  това
невероятно лекарство може евентуално да израства отново лицето или други части на тялото за тези,
които са претърпели тежко горя.

Ако маслото може да израства отново ръката ми и да не оставя белези, тогава защо не крак или дори
лице? Така че, ако тези, които ръководят отделения за изгаряне, наистина биха искали да помогнат на
пациентите си и да облекчат страданията им, може би е крайно време да започнат да използват нещо,
което работи. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„В неделя сутрин получих изгаряния от кипящо масло от трета степен на пръстите си. Големи мехури и
много болезнени. Спомних си, че четенето на RSO е невероятно за заздравяване на изгаряния, затова го
опитах.  OMG Хора,  изгарянето  е  напълно  изчезнало само за  40 часа.  Няма никакви  следи от  това.
Нанесох по -добро количество RSO върху блистерите, филе от прясно алое вера и превръзка. Повтаря се
12 часа по -късно. Няма нужда от третото приложение. " Боби

„Снаха ми пържеше дълбоко свински пържоли и потапяше пръстите си във врящото горещо масло до
първото джоланче и те побеляха като варено пиле. Сложихме им RSO и болката изчезна след около
минута, тя ги намаза 2 пъти на ден с RSO. Те заздравяха много бързо само за няколко дни и изобщо
нямаше загуба на кожа или белези. Удивително е, че сега държим малко в кухненския хладилник, така
че ако някой се изгори (особено децата), веднага ще приложим RSO, няма нужда да изпитваме такава
болка, когато имаме естествено растение, което ще се погрижи за него . ” Дебра

„Използвах го при силно слънчево изгаряне. Работи чудесно, видях го да лекува рана с нож за по -малко
от  седмица.  Той  лекува  и  халитозата.  Използвах  го  от  около  шест  месеца  и  излязох  напълно  от
припадъци.  Когато  изтичах  имах  лек  припадък.  Имам късмет,  че  мога  да  получа  такова  лекарство,
препоръчвам го при нервни болки. " Джак

„Използвам печка на дърва за топлина, така че изгарянията на китката ми ме придружават много по -
студени месеци. Направих дълбоко изгаряне миналата есен, все още не се отказвайте. Преди това ми
беше дадено масло RSO, така че нанесох тампон, покрих изгарянето и след два дни зоната беше розова,
чиста петна, без мехури или изгаряния! Продаден съм на 100%! ” Жанин

Белези
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„Виждал съм изгаряния, излекувани с използването на това масло, което е трябвало да остави ужасни
белези след себе си. Но след това остана само здрава розова кожа и според медицинската система такива
неща не би трябвало да са възможни. През цялата история конопът винаги е имал репутация, че има
способността да лекува рани, като в същото време оставя малки или никакви белези.

Доставях това масло на много хора, които имаха лош тен и белези по лицата си. След третирането с
маслото подобрението на тена им беше изумително. Дори белези, които са там от години, могат да бъдат
напълно или в по -голямата си част премахнати просто чрез третиране на засегнатата област с масло.

Това може да се постигне по почти същия начин, по който човек би лекувал рак на кожата: просто
нанесете маслото върху белега и покрийте с превръзка. Повтаряйте това, докато белегът изчезне и след
време третираната област ще се слее с околната тъкан.

Влязох в контакт с мъж в Чехия, който имаше ужасен белег по лицето, който изглеждаше като причинен
от меч. След като обработи района с масло, ми беше много трудно дори да кажа къде е бил белегът. От
моя гледна точка,  тези,  които са обезобразени от плашене,  могат да бъдат помогнати и лечението е
безболезнено,  така че ако имате гаден белег,  сега знаете как да се справите с него.  " Рик Симпсън,
коноп: Най -лечебното растение

Язви, брадавици, бенки

„Язвите  в  тялото  могат  да  бъдат  излекувани  чрез  поглъщане  на  маслото.  Нездравословните  язви,
брадавици и бенки по тялото могат да бъдат премахнати, като просто нанесете масло и ги покриете с
превръзка. Маслото отива след нездравословни или мутиращи клетки и ги унищожава безболезнено в
повечето  случаи.  Доста  често  брадавиците  и  бенките  могат  да  станат  нездравословни,  като по това
време те обикновено потъмняват и започват да растат. Ако имате нещо подобно, с което да се справите,
лекарите често могат да отстранят проблема, но в много случаи той просто се връща. За да освободите
тялото от такива неща по разумен начин, опитайте това лекарство.

В  миналото  дори  съм  лекувал  хора,  страдащи  от  плантарни  брадавици  на  краката  си  и  този  вид
брадавици развиват корени, които обикновено могат да бъдат изкоренени само чрез обширна операция.
Вместо да позволите на медицинската система да отреже краката ви на панделки, просто нанесете капка
масло върху главата на брадавицата и я покрийте с превръзка. Опитайте се да задържите превръзката на
място за около три дни, след това нанесете отново маслото и друга превръзка. Обикновено след като
направите това три до четири пъти, корените на брадавицата са унищожени и главата на брадавицата
просто  пада.  Когато  маслото  се  използва  за  лечение  на  това  състояние,  всичко  това  протича
безболезнено, така че ако страдате от брадавици на плантатора, защо да преминете през изтезанията,
които медицинската  система има предвид за вас,  излекувайте  се по разумен начин.  " Рик Симпсън,
коноп: Най -лечебното растение

„Ставите ми се раздуват по пръстите ми и ето, разтривам малко масло, болката изчезна. Изгорих се на
изгорялата цев миналата седмица, 3 инча черна, бълбукаща кожа от вътрешната страна на китката ми.
Малко количество масло,  превръзка,  два дни по -късно,  невероятна розова кожа.  Приложен отново,
същия, два дни по -късно и беше излекуван ... UP на Mi. ~ Благодаря !!!!! ” Жанин

„Използвал съм масло в стил RSO върху вещица брадавица по лицето си. 2 приложения, обхванати с
помощник на групата и почти изчезнаха! ” Лесли

„Използвал съм зехтин, напоен с канабис, при изгаряния и порязвания и те се лекуват в рамките на
няколко дни. Никога не съм виждал нещо подобно. Знам, че RSO ще бъде дори по -добър. Канабисът е
бил използван за лечение на всичко преди нашето правителство да е алчно. " Дейвид
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„Изгорих се доста добре на изпускателната тръба и сложих малко масло от канабис, напоено с екстракт
от гроздови семки и то заздравя за по -малко от седмица и почти няма болка или раздразнение и НЯМА
БЪЛКА!“ Даниел

„Имам много плашещи от кожно състояние, че ми даваха ужасни лекарства в продължение на почти 6
месеца. О, изненада! Няколко седмици след лечението кожата ми отново е влошена. Това е добре да се
знае. Бях ужасен от тези лекарства, капризен, суха лющеща се кожа, изпотяване, боже, ужасно беше.
Няма да се виждам отново с доктора. " Ники

„Уважаеми  господине,  аз  съм  стар  хипи  от  60-те  години  и  живея  в  Калифорния.  От  8-9  години
хибридизирам различни„ Развалини на влакове “и„ Бяла вдовица “с отлични резултати. Видях, че Рик
също е използвал Бялата вдовица.

В момента помагам на пациент от Хоспис в реконвалесценция, кой беше/е? умирайки от последните
етапи на MRSA по указание на стария ми лекар д -р Роналд Санд ...  Започнах го с тинктури, които
приготвях, и давах бисквити както от вода до екстракция на пъпки, така и само от екстракти от масло
преди четири месеца.

Друг приятел на производител, с когото посещавам Unity Church, ме насочи към вашия уебсайт само
преди три седмици. Започнаха Джейсън на „JOY GREASE“ и той премина през първата си тръба и сега е
във втората. Преди малко повече от месец топките му бяха с размер на много голям пъпеш, по -голям от
софтбол ... Откакто яде моите печени изделия и сега направо от „Вълшебната мазнина“, той става все по
-добър всеки ден и гонадите му почти са изчезнали обратно към нормален размер ... Казват, че няма
лечение за MRSA ???

Джейсън е имал много лоши големи рани по гърба, тъй като не може да лежи настрани или по корем.
Сега той ми казва, че отшумяват и когато нашият лекар се появи с друг екип, те не можаха да разберат
защо не е мъртъв или защо се подобрява. Все още не съм казал на лекаря за моето/нашето лечение с
конопено масло, но скоро всеки ден ... Наистина искам разрешение от лекаря да лекува раните му сега с
маслото локално, не сте съгласни ??? Ако можем да спрем MRSA при пациент, който има само месеци
живот,  просто  помислете  какво  би  могло  или  трябва  да  кажа  ТРЯБВА  да  каже  на  медицинската
общност. Мир и уважение, Крейг ”

„Съпругът ми имаше 30 -годишен белег от изгаряне, който изискваше присаждане на кожа ... Затова си
помислих, аха, друго място, където да експериментирам с този невероятен продукт. Е, той имаше по -
малко от нула вяра, че ще направи нещо ... След няколко приложения се променя, сега той има пигмент
там, където нямаше такъв. Растежът на косата, където никой не е нараснал за 30 години. " Ребека

„Имах изгаряния втора степен по цялото лице и ръце от пожар в къща. Сложих RSO смесен с какаово
масло навсякъде за един месец и едва ли можете да разберете, че някога съм изгорял. Удивително е
колко бързо работи и това е най -добрият болкоуспокояващ, който някога съм имал. " Amerikanisch

„Имах бенка по скалпа, която наскоро започна да сърбеж. Нанасях мазка веднъж дневно в продължение
на няколко дни и бенката всъщност започна да се свива! Говорете за невероятно. " Аманда

„Аз съм вярващ ... поправя подаграта ... това трябва да доведе баланса на ин и ян, защото преди това си
мислех, че съм щастлив, но напоследък откривам чувство на щастие, излъчвано от дълбоко в нас ...
Благодаря Рик Симпсън.“ Ървинг

„От 11 -годишна възраст (сега съм почти на 30) развивам вид гъбички по кожата си, най -вече около
врата и гърдите. Тези червени кръгли петна се появяват по кожата ми всяка година и аз взех всичко,
което  мога  да  взема,  за  да  лекувам  състоянието  на  кожата  си.  Лекарствата,  които  дерматолозите
предписват, отнемат 5-6 дни, за да премахнат тези петна и още 5 дни, за да ги премахнат напълно.

Онзи ден забелязах, че тези петна започват да се появяват за пореден път, НО този път реших да сложа
малко канабисово масло върху него ... и наистина беше вълшебно !!! Нанасях го само 2 пъти и петна
ВСИЧКО изчезнаха. Не можех да повярвам на очите си! Няма повече хапчета и кремове и специални
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шампоани за мен! Сега направих кокосово масло, напоено с масло от канабис и ще продължа да го
прилагам още около седмица, за да съм сигурна, че петната няма да се появят отново. Благодаря ви
много RS & JB за цялата помощ и информация, ще съм ви вечно благодарен. " Йоана

„През 2002 г. преживях ужасна катастрофа. Имах разкъсвания навсякъде и загубих част от кост в ръката
си. След присаждане на кожа и кост бях почти излекуван и получих инфекция в ръката. Оказа се, че е
костна  инфекция  и  трябваше  да  започне  отначало.  Поради  това  всеки  път,  когато  получа
порязвания/изгаряния (аз  съм заварчик),  те  винаги ще се заразят.  Миналата  година получих ужасно
изгаряне  от  паропровода  по  време  на  работа  по  корема.  Като  го  поддържаше  чист  и  използваше
маслото,  той  беше  излекуван  само  с  едно  докосване  в  продължение  на  СЕДМИЦА!  Моите  малки
изгаряния от заварка могат да продължат 4-6 седмици. Вече не с моето масло. Завийте Неоспорин, аз
използвам МАСЛО! ” Крис

„Отровен  бръшлян  на  ръката  ми  ...  Обрив  и  изгаряния  изчезнаха  в  рамките  на  5  минути  ...  Без
натъртвания, без обрив, без болка ... Използвах едно зърно RSO с малко кокосово масло ... ОТСТЪПИ за
пет минути !!!“ Естел

„Получих отровен дъб на лицето си, след втория ден беше от челото до врата, големи сърбящи петна,
сурови и някакво кървене от надраскване. Смесих малко масло с малко кокосово масло, за да се намаже
лесно.  Сложих  го  и  незабавно  облекчих  сърбежа  и  болката,  в  рамките  на  един  час  суровостта  и
възпалението изчезнаха, на следващата сутрин не се виждаше, освен ако наистина не погледнете. Това
със сигурност повдигна няколко вежди и накрая някои скептици трябваше да видят за какво винаги
говоря. Лечебната сила на канабиса! ” Синди-Лий

"Артрит псориазис за по -малко от месец ... J" Джулиана

„Псориазисът ми изчезна, след като започнах да ям маслото ... Само локалното използване на маслото
не ми помогна толкова- не изчезна напълно, докато не започнах да го използвам орално. То още не се е
върнало.  Сега  съм  на  поддържаща  доза,  така  че  се  надявам  това  да  е  достатъчно,  за  да  предпази
псориазиса от разстояние. От почти 4 месеца не съм имал никакви признаци. Лекарите ми казаха, че
никога  няма  да  изчезне  напълно  и  че  единственият  път,  когато  ще  се  „изясни“,  беше,  когато  бях
наистина болен и имунната ми система трябваше да се бори с други неща. Ами ...  не ми се гади и
глупостите си ОТСТАВЯХТЕ! ” Линдзи

„Също излекуван тендинит за няколко дни. Дори 7 -месечна контузия. Просто разтривайте малко масло
или RSO върху болезнената зона веднъж дневно. Невероятни глупости. Използвах RSO при изгаряне от
3-та степен миналата неделя-вторник, без следи от изгаряне след 40 часа лечение. Разбира се, ако го бях
използвал веднага щом се случи. Това щеше да ми спести часове на голяма болка и да държа лед върху
нея. " Боби

„Какво не може да помогне? Чрез обучението ми възможностите са безкрайни. Имам киста от дясната
страна на бузата на лицето си. Пет дни след приемане на маслото (поглъщане) кистата бързо се сви.
Маслото е направено от мразовити листа и малка пъпка, която е напоена с винаги прозрачна. Сместа
престоява 2 седмици. Първата нощ на маслото кистата ми имаше изтръпване. Пет дни по -късно изчезна.
Маслото  работи.  Има  твърде  много  доказателства  и  науката  зад  всичко  това  е  невероятна.  Има
химически  съединения,  които  реагират  на  всичките  ни  рецептори  в  нервната  система  е  дело  на
природата.  Удивителната част е, че всичко това се намира в едно растение.  КАНАБИС. Време е да
видим докъде могат да стигнат хората. Време е за еволюция. Д -р Данк ”Джеръми

„За първи път направих маслото (влято в кокосово масло) за локално лечение на гърба на възрастен
съсед.  Имаше рани навсякъде,  които силно я сърбеха. Дървениците са изключени,  както и крастата,
бягствата,  скелетите  и други,  тъй като тя не е  засегната  никъде другаде,  освен по гърба си и няма
признаци на същества от същества на леглото. Знаеш ли какво е направил синът й ??? Той напръска
матрака силно с химикали, за да се отърве от грешки,  които не съществуват.  Дадох й нов матрак с
изричните инструкции, че НЕ трябва да се пръска.  Трябваше да влезе в болница за кървящи язви и
докато беше там, тя изрази въпроса за гърба си и знаете какво са й казали лекарите ??? Измийте косата и
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тялото си за въшки, тя няма въшки. И така, според вас кого ще слушам, за да й помогна? Докторите?
НЕ. Направих маслото, лекувах гърба с него и има подобрение и изцеление. " Микеле

„Сутрин шотландец, говорих със сестра ми снощи и тя казва, че е излекувана !!!!! Лекарството излекува
херпес зостер :) Казва, че се чувства прекрасно. Просто исках да съм 100% сигурен, преди да ви пиша.
Благодаря ви много за помощта. ”

„На момичето с херпес зостер се случи нещо друго и тя никога не каза на семейството какво не е наред.
Ето го, току -що ми го изпрати:

„Здравейте отново, току -що разбрах вчера, че сестра ми имаше растеж на щитовидната жлеза преди
година, но не каза на семейството ни. Явно лекарят й е казал, че ще го следят и ако расте, тогава ще го
оперират. Не беше достатъчно голям, за да му се направи биопсия. Както и да е, тя беше записана на
лекар миналата седмица и установи, че туморът е спрял да расте. Тя вярва, че лекарството е спряло
растежа. Това не е ли прекрасна новина? Тя продължава да го приема с надеждата, че следващата й
среща ще докаже,  че  маслото убива  туморите.  Ще ви информирам повече,  когато  това  се  случи.  "
Шотландец

„Вчера накарах жена да започне да приема лекарства.  Това е  нейният отчет от първия ден.  Просто
удивително! Ето моя доклад за първия ден:

Събудих се с екзема на устните си вчера сутринта и сложих малко масло върху нея. Ужилването спря за
около  10  минути.  Болезнеността  изчезна  за  30  минути.  Подуването  отслабна  след  няколко  часа.
Мехурите по устните ми изчезнаха наполовина днес - обикновено отнема 2 седмици, за да се излекуват.
Вдишвайки парите  от  маслото на  устната  ми.  Забелязах,  че  болката  в  десния  ми синус от  няколко
седмици спря и носът ми спря. Кихал съм само веднъж от вчера Забелязах, че умората ми не е толкова
дълбока,  колкото  обикновено.  Забелязах,  че  се  чувствам  отпуснат  и  този  тревожен  ръб  изчезна.
Забелязана намалена телесна болка вечер - Обикновено вечерта изпитвам толкова болки в тялото, че не
мога  да  седя  неподвижно  (болка  в  глезена  и  мускулите,  болки  в
коляното/рамото/лакътя/китките/болката в палеца значително намаляха).

Също така получавам много лека светлина с всяка доза. Нямам никакви затруднения при работа или
фокусиране и няма да се колебая да шофирам. Много съм ясен, въпреки че тази сутрин забравих да
взема цитиколина. Слагам еквивалента на около половин зърно масло върху Craisen и го приемам по
този начин.

В. Здравей JB! Исках да ви попитам нещо, чудех се дали RSO ще помогне на изгарянията на майка ми от
радиация? Тя реши да продължи с „конвенционалното“ лечение и сега гърдите й, в липса на други думи,
са  прецакани.  Боли  само  да  го  гледам.  Спомням  си,  че  или  вие,  или  Рик  веднъж  се  изгорихте,
предполагам, докато подготвяхте RSO, и показахте снимки как маслото работи и при изгаряния. И така,
би ли й помогнало нещо?

А. Здравейте, Енрике, разбира се, втрийте маслото или мазта от коноп на гърдите и гърба. Разбира се, тя
трябва да яде маслото и да стои далеч от лекарите и всички други подобни форми на ненужни щети. JB

„Майка ми (72)  има болезнено напукана кожа на повечето от върховете  на пръстите  си от около 2
години ... много болезнена. Докторът казва: "Да, това идва с възрастта." Дюф !!! Смесихме много малко
количество  масло  с  аквафор  ...  едно  третиране,  една  нощ  ...  изчезна!  Болезнените  й  пукнатини  са
излекувани и продължават да се оправят вече повече от седмица! УДИВИТЕЛНО! ” Доли

„Използвах маслото върху прясна отворена оперативна рана. През септември 2012 г. ми бяха отстранени
2 тумора на базално -клетъчен карцином от лицето. Единият беше голям и беше захранващият тумор,
който го разпространяваше. Също така, вътрешен тумор в бузата ми беше остърган за биопсия. Когато
се прибрах и разкрих раната си, имах кратер в лицето.

Първите 4 дни смесих масло от шеа и масло и го нанесох. След това преминах на чисто масло и не
спрях. Когато отидох на среща след операция, д -р, който мислеше, че ще направя пластична операция,
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беше изумен от изцелението ми. Реших да й кажа истината, че не съм използвал рецептата, че съм я
излекувал с масло от канабис.  Беше чувала за Rick Simpson & Phoenix Tears,  не ме съди и каза  да
продължавам с добрата работа.

След един месец отивам за втората си операция, план за действие за заздравяване на тази рана ...

Масло от канабис. Ще кажа ли на този хирург? На моята среща за операция! Влюбен и светъл. " Пати-
Джо

- Пати, няма да се наложи никаква операция, ако продължиш с маслото. Или отложете с още 60 g, ако е
необходимо,  но  стойте  далеч  от  операцията  и  лекарите,  ако  изобщо  е  възможно.  Това  е  тъжна
предпоставка за успеха на лечението в много случаи. JB

„RSO направи  псориазиса  ми почти  несъществуващ.  Вече три  години приемам поддържаща доза  и
кожата ми е чиста, умът ми е ясен и никога не съм бил по -здрав. " Ерика

„Виждал съм някой близък до мен да използва маслото на Рик при тежко изгаряне, което би оставило
гаден белег и в рамките на една седмица след нанасянето на маслото го няма и няма следи от белег или
че е изгорял.“ Джанис

„Сега имаме дъщеря ми на масло. Има псориазис на двата лакътя, предмишниците и едното коляно.
Направих снимки в началото.  Досега сухите люспести участъци са изчезнали.  Кожата е червена,  но
гладка вместо повдигната и възпалена. По -малките зони отвън са изчистени напълно. Убедени сме, че
това ще работи. Правим снимки всеки ден или когато има забележимо подобрение. Всичко това за по -
малко  от  седмица,  използвайки  маслото  локално.  Благодаря  ви  много  за  осведомеността  за  това
лекарство, което в крайна сметка ще излекува нациите Рик и JB. Споделям публикации всеки ден и
казвам на всеки, който ще слуша. Започва да потъва. " Рон

В. Действат ли тези смеси при акне? 

А. Дженифър, маслото работи за „всякакви кожни състояния“. Това означава, включително акне. С най -
добри пожелания, JB

„(Открих  за  маслото)  Преди 3  месеца  търсих  в  интернет  за  лек  за  акне  и  розацея.  Това  се  изясни
моментално! Добавям изо масло към кокосовото масло, за да го използвам върху лицето и шията си
веднъж  дневно.  Съпругът  ми  казва,  че  изглеждам  с  15  години  по  -млада!  Много  благодаря  за
споделянето на тази информация. Бог да ви благослови. Продължавай с добрата работа." Тони

„Работи и при врастнали косми по лицето. Използвах го на 23 -годишния си син с успех в 2 приложения.
ЕДНА ЛЮБОВ." Пати-Джо

„Чарли върви. Без болкоуспокояващи. Той стои високо. Неговите крачки са прави и широки. Той може
да тича и да скача. Вратът му е почти 90 процента излекуван. От две години не изглежда така. Вчера яде
банан, пица, половин сандвич, пържен ориз, кисело мляко и др. НИКОГА не е ял толкова. (…)

Дясното  коляно на  Чарли беше най  -лошото.  Това е  около 50 процента  по -добре.  Лявото  е почти
напълно излекувано,  с изключение на факта,  че той го сърбеше онази нощ и го образува  с мехури
обратно. Но нищо съществено ... Най -голямата промяна е раната на врата и под мишниците. Вратът е
почти излекуван напълно, както и подмишниците му.

Използвам малка капка от маслото в неговата g-тръба преди бани. Помогна и при болки в коляното. Ако
коленете го болят, той пада. Не добавям никакъв тиленол или ибупрофен. Той върши работата. Аз също
правя свой собствен мехлем. Имам машина за вода, която филтрира водата и отделя алкалната вода от
киселата. Тъй като киселата кислородна вода е толкова добра за кожата и освен това е антибактериална,
аз наемам кисела вода и я смесвам с метоцелулоза, за да създам мехлем.

Добавям  концентрата,  за  да  направя  мехлем,  който  е  като  консистенцията  на  вазелин.  Смазвам
превръзките му с това и го използвам върху раните му. Само това прави невероятна разлика с болката,
сърбежа и изцелението. Скоро ще ви изпратя снимки Приемах ги при всяка промяна. Мисля, че маслото

101



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

ще издържи още месец, но тъй като това е първият път, в който съм правил това, не съм сигурен. Аз съм
развълнуван. Апетитът му никога не е бил толкова добър. Вчера той яде повече храна, отколкото през
цялата година. " Триша

„Здравей Рик и приятели, имам приятел, който е имал тази рана (приблизително 2 инча на 4 инча в
диаметър)  на  лявата  си  лопатка,  тъй  като  продължава  4  години,  зловеща  инфекция,  без  краста  на
мястото,  просто чист суров отвор, под повърхността  се усещаше твърда бучка с  размер на бейзбол,
чувствителна на допир.

Той е прилагал локално маслото 8 пъти за 7 месеца с около 2 уикенда и за вътрешна употреба.

Обривите и белезите са изчезнали, откритата рана е белязана и приятелят ми се чувства благословен, че
е имал възможност да използва маслото. Ребека

„Вчера нарязах пръст върху блендер по време на работа. В 3 сутринта се събудих от ударен пръст, че
опитах лед, пероксид, неоспорин. Нищо не работи. Все още пулсираше. Тогава си спомних, че олиото
ще помогне на клетъчната регенерация и ще спре болката и излекува белези по кожни проблеми, така че
защо да не опитате. Затова взех една капка и я разпръснах по целия връх на пръста си. В рамките на 1
минута  болката  изчезна  80%.  В  рамките  на  30  минути  Успях  да  пръсна  пръста  си  само  с  малко
болезненост, но без истинска болка. Продаден съм. 12 часа по -късно отново кандидатствах и оттогава
нямам болка. Ребека

„Хей, Рик, бих искал да запазя името си поверително, ако случайно публикуваш това (което нямам нищо
против). Моята приятелка имаше наистина грубо възпитание и прибягна до рязане на китките си, когато
изпадна в депресия, този проблем е години и години след нас, но някои доста гадни белези по китката й
все още остават. Има изключително видими и доста балончета, това е първото нещо, което много хора
забелязват, когато я срещнат за първи път, тя не би искала нищо повече от това да се отърве от тях.

Та въпросът ми е дали маслото ще помогне да се отървете от белезите? Или поне помогнете да ги
направите по -малко видими? Обичам това, което правиш, и бих искал да знам за маслото, когато дядо
ми се разболя от рак, ти си герой за всички животи, които си помогнал да спасиш! ”

- Уважаеми XXX, започнете да нанасяте маслото локално върху белезите, те най-вероятно ще изчезнат в
рамките  на  седмици  или  месеци.  Аз  също  бих  я  качил  на  маслото,  това  ще  помогне  с  нейния
посттравматичен  стрес  от  всички тези  спомени от  това,  което  е  преживяла,  също така  ще  подобри
качеството на съня й. Правете снимки и видеоклипове, ако нямате нищо против, белегът наистина ще
изчезне - или напълно, или те едва ли ще се виждат. С най -добри пожелания, Jindrich Bayer

„Хей Ранд, аз имам същия проблем с раните по краката. Първо, защото бях преддиабетна. Но открих, че
съм много чувствителен към ухапвания от бъгове и комари. Сложих им маслото и слагам лейкопласт за
една нощ и ухапванията се лекуват. " Мишел

- Това, което маслото може да направи при ухапвания от комари или кърлежи, е просто невероятно.
Опитайте и ще видите защо казваме, че никой не трябва да напуска къщата си, освен ако няма масло.
Маслото има толкова много приложения, че е безотговорно да се опитвате да живеете без него. JB

„Яж маслото ... Пия маслото от два месеца, псориазисът ми е почти 80% чист и изобщо не ми се налага
да използвам никакви лекарства ... И ми отне артрита ...“ Джулиана

„Използвах  смес от  канабис  със  зехтин и след седмица  псориазисът  ми започна  да  се  изчиства.  За
съжаление  просто  имах  малко  и  нямах  достатъчно,  за  да  го  приемам  повече  вътрешно  и  външно.
ЗАБЕЛЕЖЕТЕ, дори нямах истински RSO, а масло от канабис, направено на зехтин. Теему

- Да се надяваме, че скоро ще получиш още масло, Тиему. Най -добре е да го използвате локално, за да
контролирате симптомите, а също и да ядете маслото, искате да премахнете и основната причина за
проблема. С най -добри пожелания, JB
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„Работи добре и при ухапвания от комари и болки в зъбите. Дъщеря ми беше ухапана, не се шегува,
поне  50  пъти  от  комари  за  15  минути  БЕЗ  ИЗКЛЮЧЕНИЕ!  Deep Woods  спрей  за  грешки.  Опитах
бананова кора, дезодорант, алое вера, дермапласт и хидрокортизон. Нищо от това не намали подуването
(тя е алергична към ухапвания от комари, които набъбват зле) или не й осигури облекчение. В отчаяние
изстъргах смолата от изпарител, смесих я само с малко кокосово масло, за да се разнесе по -лесно и
„намаза“ краката й с нея. В рамките на около половин час цялото подуване намаля и докато тя все още
имаше червени точки, където ухапванията бяха, те не я притесняваха, избягвах да й давам Бенедрил.

Имах абсцес, който се образува в устата ми и опаковах смолата от вейпа около засегнатия зъб и отново в
рамките на около половин час подуването спадна и успях да го излекувам, оттогава нямам проблеми.
Опаковах го два дни, за да съм сигурен. Сега мога да кажа, че опаковането на смолата (ако имате Vapir
No2 вътре в конуса, където сменяте екрана, събира почти чист хеш, концентриран също.) Около зъба ми
стана невероятно висок, вероятно по -висок, отколкото някога съм бил в живота си .

Дори писах на съпруга си от хола, за да го помоля за помощ, за да стигна до спалнята. Сублингвалните
лекарства обаче работят по-добре, поради което в спешното отделение, ако подозират сърдечен удар, те
напръскват нитро под езика ви. Сега всичко е наред, не умрях от предозиране, не се събудих ужасно
махмурлук и най -доброто от всичко ... Не трябваше да приемам големи количества Tylenol или Advil и
да нанасям още повече щети на стомах и черен дроб.

Знам, че смолата не е най -ефективният начин и дори не бях сигурен дали ще работи, но с това трябваше
да работя, тъй като живея в незаконно състояние. Реших, че не може да навреди. Нямам търпение да
живея в състояние,  в което мога свободно да отглеждам собствени органични изходни материали с
възможно  най  -високо  качество,  да  правя  собствено  масло  и  да  излекувам  себе  си  и  цялото  си
семейство ... включително почти 2 -годишната ми дъщеря, която е била минава през ада през последната
година, защото никой не може да разбере какво й е.

Те смятат, че сега тя има протеиново разстройство, но това е просто друго нещо, което хвърлят, защото
нямат представа какво всъщност не е наред. Качването й на маслото може просто да й спаси живота.

Въпреки че бих искал да имам точна диагноза, така че да знам какво лекувам, но най -важното е, че
просто искам бебето ми да се чувства по -добре и ако това означава да разклатя конвенционалното
общество, тогава това ще направя. " Сара

„Благодаря ви не е достатъчно за това, което сте направили. Седя тук с масло върху моя отровен дъб.
НИКОГА не бих опитал без теб. Това продължи повече от 2 месеца, докосвайки почти 100% от тялото
ми миналата година заради някой, който запали китка, така че сега ще го получа навсякъде и още по -
лошо, казват, защото ние не изграждаме имунитет към този.

Преди ден се появи. Така че маслото снощи изобщо не спря сърбежа. Виждам обаче, че всеки ден се
лекуват белези, така че имам вяра. Тази сутрин, 24 часа след първото нанасяне, виждам, че работи и
лекува всяка ранена кожа от надраскването ми. Така че с малко паста от цинков оксид върху моето
масло, вярвам, че може би току -що съм намерил 1# помощ за отровен дъб.

Всъщност нямам търпение до следващия сезон, за да видя дали може би маслото ще излекува, за да
поправи този проблем за цял живот. Ще ви уведомя. Не би ли било чудесно? Още веднъж благодаря за
всичко, което правите. ” Ребека

- Маслото може да поправи и това. Това е лек или контрол за всички медицински проблеми. Колкото по
-рано се приложи, толкова по -скоро ще поправи това, което трябва да се поправи, това е всичко, което
може да се направи. JB

„Искам хората да знаят, че RSO изчисти огромен блистер, който съпругът ми получи по петата, докато
лежеше в  леглото  толкова дълго,  че  не  беше толкова болен.  Сложих маслото  и  в  рамките  на  една
седмица го няма. Страхувах се, че ще се развие в нещо много по -сериозно. Покриваше цялата му пета.
Благодаря ти Рик Симпсън за всичко, което правиш. " Сюзън
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„Като механик съм използвал маслото при някои доста лоши разфасовки и сте 100% прави ... Той лекува
кожата по -бързо от всичко друго.“ Кори

„Излекувах моя HPV за две седмици само с три локални приложения.“ Майлс

„В момента съм в процес на лечение на гадна бенка,  която почерня.  Всяка сутрин нанасям обилно
количество точно върху бенката, след което покривам с лепенка. След 3 седмици визуално мога да видя
как бенката се свива. Работи. Аз също ям по малко всеки ден ... каква е разликата в енергийното ниво.
ЛЕКАРСТВЕНИ БЛАСОВЕ ЧРЕЗ КАНАБИС !!!!!!! ” Beau

„Признавам си ... аз съм тромав ... Имам лош навик да забивам зъбите на вилицата в крака си. RSO
директно на място, покрийте с лейкопласт, болката изчезна за секунди, излекува се за 3 дни. " Хедър

„Виждал съм много по -малко мощна версия на балсама на маслото, която унищожава псориазиса за
дни, намалява подуването на яйчниците на първия ден от менструацията за 20 минути и предотвратява
белези и болка, когато се прилага незабавно при леки изгаряния. Наистина ме кара да се чудя какво би
могло да направи маслото ... ”Берес

„Имах един от най -тежките случаи на крак на спортиста, когато бях на 10, бих искал да имам масло. Но
сега го имам. 47 години по -късно всичко е наред. Лекува почти всичко. " Доналд

„Снаха ми пържеше свински пържоли дълбоко и потапяше пръстите си във врящото горещо олио до
първото джоланче и те побеляха като варено пиле.

Сложихме  им  RSO  и  болката  изчезна  след  около  минута,  тя  ги  намаза  2  пъти  на  ден  с  RSO.  Те
заздравяха много бързо само за няколко дни и изобщо нямаше загуба на кожа или белези.

Удивително е, че сега държим малко в кухненския хладилник, така че ако някой се изгори (особено
децата), веднага ще приложим RSO, няма нужда да изпитваме такава болка, когато имаме естествено
растение, което ще се погрижи за него . ” Дебра

„Имах малка партида бучки на лакътя, лекувах ги с маслото ... Седмица по -късно лакътът ми е гладък и
без удари ... Мисля, че бяха брадавици, но тъй като не вярвам на лекарите, не можах“ няма да ти кажа
със сигурност. " Карла

- Без значение какво не е наред с кожата ви, просто нанесете маслото, покрийте го с лейкопласт и
отново нанесете маслото всеки ден или два или когато лентата падне. Изгаряния, брадавици, екзема,
псориазис - маслото не се интересува какво е и ще го поправи, просто му дайте време и масло. JB

„Приятелят ми имаше киста на лицето и след като взе маслото за няколко дни, то изчезна. И той го
поглъщаше, без да го използва локално. " Джонатан

„Не  съм  болен  от  рак,  но  имах  инфекция  на  петата,  която  не  реагира  на  лечението.  Дори  имах
техническа работа по грижи за рани ... той накара инфекцията да спре да се разпространява, но тя все
още не се лекува. Намазах маслото с него и за ЕДИН ден зачервяването беше по -малко. Ден втори и
зачервяването изчезна. Ден трети и инфекцията отново прилича на кожа! Прекрасно лечебно масло! ”
Тами

„Работих за компания за басейн и спа ... Аз съм светлокож, навън по цял ден. По лицето, главата и
ръката  ми се появиха някакви луди петна,  които винаги бяха през  прозореца на шофьора.  Маслото
изчисти тези петна веднага след няколко седмици! Сега поглъщам 5 грама чист THC всеки ден, за да
помогна в борбата с всяко заболяване и да поддържам имунната си система силна. Между другото,
никога не е ваксинирано срещу грип! Няма грип от дете. " Джей

„Знам, че момчетата тук винаги казват, че използвайте чистия RSO, и аз съм наистина голям фен на тези
неща. Обаче просто искам да уведомя хората, че инфузията от кокосово масло, направена от захарните
листа, напълно е заменила неоспорина за нас, не ми се е налагало да купувам тези неща от 2 години. Той
работи по -добре и по -бързо и мога да го разлепя по ръцете и лицето на хората и не трябва да се
притеснявам, че ще се разболеят, ако случайно го изядат. Тина
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-  Тина,  нищо не работи по-добре и  по-бързо от чистия  RSO,  но знам какво се  опитваш да  кажеш.
Разбира се, че по -малко мощните форми на лекарството от канабис също могат да направят чудеса.
Проблемът е, че успехът не е толкова надежден, колкото при неразредената най -мощна RSO.

Козметиката с канабис скоро ще замени повечето налични козметични продукти, а именно след като
жените разберат какво може да направи маслото за  тяхната  красота.  Конопеното масло,  кокосовото
масло и маслото от шеа са любимите ми носители, но човек може да използва каквото е популярно на
местно ниво, където живеят, и да добави маслото към него. 20-30% RSO в кремовете вършат чудеса, но
0,01-1% също могат да бъдат от голяма полза за по-малко сериозни състояния и ежедневна поддръжка.
JB

„Приятелката ми е силно алергична към ухапвания от комари и снощи тя имаше една в слепоочието
си ... беше огромна, така или иначе предложих да си взема помощна лента и да сложа RSO, който сме
направили  от  листа  от  канабис,  върху  ухапването.  Тази  сутрин,  когато  се  събудихме,  ударът  беше
напълно изчезнал. "

-  Благодаря  ти,  Джими.  Сигурен  съм,  че  тази  информация  ще  помогне  на  много  хора.  Сезонът  на
комарите  е  тук.  И  маслото  действа  като  репелент,  опитайте.  Винаги  е  по  -добре  да  предотвратите
възникването на проблеми, въпреки че е толкова лесно да ги поправите с маслото. Маслото може да се
използва  локално  върху всичко,  което сърби,  изгаря  или боли.  Колкото  по -рано нанесете  маслото,
толкова по -скоро проблемите могат да изчезнат. Запомни го. JB

В.  Колко  дълго  може  да  издържи  маслото?  Завинаги?  Кое  е  най  -доброто  място  за  съхранение,
хладилник, фризер, килер? Благодаря.

О. В спринцовка и ако се съхранява на тъмно студено място, маслото ще издържи години, особено ако
успеете  да  защитите  маслото  срещу  посетители  и  семейство,  а  именно  жени,  защото  изглежда  им
харесва да поглъщат маслото дори повече от мъжете. 

В момента,  в който жените във вашето семейство разберат за подмладяващите ефекти на маслото и
какво прави с бръчките, няма да се притеснявате колко дълго ще издържи маслото, то винаги ще се
изяде или използва локално много бързо. Ако искате да запазите запасите си от маслото, не казвайте на
жените, че козметиката с 20-30% от маслото ще направи чудеса за тена им и ще ги накара да изглеждат
възможно най-млади физически, в противен случай просто ще ви го вземат не без значение какво ще се
опитате да кажете или направите и няма да се притеснявате колко дълго ще издържи маслото.

Това не е (има се предвид) сексистки коментар, аз само информирам за това, което съм виждал да се
случва много пъти, това е просто наблюдение и опит да се обърне внимание на това, което маслото
може да направи за вашия тен, независимо от пола. JB

„Ако  жените  знаеха,  че  това  обръща  застаряващата  кожа  и  възстановява  увредената  кожа  (както  в
случая  на  този  човек),  подкрепата  за  легализация  на  канабис  щеше  да  мине  през  покрива!  Цялата
икономика процъфтява поради потискането на това невероятно природно лекарство и всички ние ще го
наблюдаваме да се руши заедно, когато все повече хора се информират и просто започват да се лекуват
сами. " Гил

В. Нанасяте ли го върху лицето си за лечение на бръчки> или го приемате през устата или и двете? ”
Тони

А. И двете за най -добри резултати, но само локалното приложение може да направи много. JB

„Четох ли бръчки? Помага ли на БРЪЧКИТЕ? : 0 ”Марги

Хронична болка
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„Ако имате подходящите сортове, от които да направите маслото, няма нищо по -добро за облекчаване
на хроничната болка от конопеното масло. Маслата от много видове коноп са прекрасно естествено
болкоуспокояващо, което не е пристрастяващо или вредно. Медицинската система дава на страдащите
от хронична болка опасни, пристрастяващи и вредни лекарства за овладяване на болката. Признавам, че
такива лекарства са донякъде ефективни, но по същество всичко, което правят, е да маскират болката,
като същевременно не осигуряват лечебен ефект. Когато приемате конопено масло за хронична болка,
то не само намалява болката, но и се опитва да излекува причината за страданието ви. За всеки, страдащ
от хронична болка, конопеното масло е най-доброто лечение, тъй като не предизвиква пристрастяване и
не вреди на останалата част от тялото ви.

Виждал съм хора с рак на костите в агония, когато морфинът и всички други болкоуспокояващи, които
медицинската система използва, не могат да убият болката им. Но конопеното масло го постави под
контрол  за  няколко  часа  и  те  успяха  да  се  отърват  от  тези  вредни  вещества  много  бързо  с  малко
симптоми на отнемане. Също така предоставих това лекарство на много пациенти с хронична болка и
някои от резултатите бяха наистина невероятни. Не беше необичайно за мен да получавам доклади от
хора още на следващия ден, казвайки ми, че те вече не страдат.

Както  казах,  конопеното  масло  има способността  да  премахва болката,  но  също така  работи,  за  да
излекува причината му. Отново идеята е да се отървете от тези опасни пристрастяващи фармацевтични
лекарства възможно най -бързо и да ги замените с използването на това масло. Реално, няма сравнение
между  конопеното  масло  и  фармацевтичните  продукти.  Повечето  лекарства  за  болка,  доставени  от
нашата медицинска система, са опасни, пристрастяващи и смъртоносни, докато конопеното масло не
представлява зависимост или опасност за пациента.

Ако пациентът приема морфин или други опиати, за да овладее болката си, предлагам да започне с дози
около  размера  на  парче  късозърнест  сух  ориз.  След  това  увеличете  количеството,  което  приемате
възможно най -бързо, като същевременно намалите приема на тези вещества,  докато изобщо нямате
нужда от фармацевтични продукти. Има огромен брой хора, които приемат лекарства, които лекарите
им предписват от години, и са направили малко или нищо, за да помогнат. Ако искате да знаете какво е
да се чувствате отново добре, опитайте маслото и оставете лудостта на медицинската система зад себе
си. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Болки в гърба, сколиоза

Имали ли сте пациенти, които са имали облекчение от болки в гърба или сколиоза?

„Продуцентът на нашия документален филм„ Бягай от лека “Кристиан Лорет страдаше от сколиоза от
години. Преди около тринадесет години медицинската система предлагаше да се направи операция, но
те  биха дали само на  Кристиан  50/50 шанс  да  ходи отново.  С подобни шансове  той чувстваше,  че
единствената  му  алтернатива  е  да  живее  с  болката.  Почти  всеки  ден  той  би  изпаднал  в  агония  от
сколиозата и той се бе убедил повече или по -малко, че нищо не може да помогне. Предоставих му
малко конопено масло и в рамките на часове той съобщи, че не изпитва повече болки в гърба.

Обясних му, че е живял живота си със състояние, което не би му позволило да се упражнява по начина,
по който нормалният човек трябва, поради което мускулите на гърба му бяха много слаби. Както се
очакваше, след като взе маслото според указанията, Кристиан сега функционира нормално, без болка,
мускулите на гърба му се укрепиха и вече може да остане без маслото за продължителни периоди.
Кристиан  е  само  един  от  многото  с  проблеми  с  гърба,  които  са  намерили  ефективно  лечение  или
контрол с използването на това лекарство,  за  да облекчат дискомфорта си.  Според мен няма нужда
някой да преминава през живота в постоянно състояние на агония.  Ако имате  проблеми с гърба от
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някакво естество, сигурен съм, че употребата на това лекарство ще бъде от голяма полза за повечето,
които имат тези състояния. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Диабет

„Току -що диагностицираните диабетици обикновено се лекуват доста лесно и за нула време често се
освобождават от болестта. Но при пациенти, които са имали това състояние дълго време и са страдали
от ефектите  на  болестта  от  години,  често  това  ще отнеме  повече  време.  Дори при тежко увредени
пациенти, ако висококачественото масло се приема правилно, често в рамките на шест седмици те вече
не  се  нуждаят  от  инсулин.  За  съжаление,  щетите,  причинени  от  тази  болест в  тялото  ни,  могат  да
отнемат значително повече време, за да се излекуват, но като се има предвид времето, повечето от тях
също могат да бъдат поправени.

Маслото изглежда често има способността да подмладява панкреаса доста бързо, така че отново може да
функционира правилно. Първо успяхме да докажем това на диабет, който бях лекувал от рак. В края на
лечението на рака той излезе напълно от маслото за десет дни. За моя изненада, нивата на кръвната му
захар останаха нормални и той ядеше много неща, които диабетикът не трябва. Този мъж е бил диабетик
повече от тридесет години и е приемал по две инжекции инсулин на ден. Така че след като не е приемал
масло в продължение на десет дни и нивата на кръвната му захар са останали нормални, стана очевидно,
че панкреасът му трябва отново да функционира правилно.

Винаги казвам на пациентите, че не съм лекар, но мисля, че би било в техен интерес, ако могат да се
откажат от химическите лекарства, които използват за други състояния. Доста често някои лекарства
могат да попречат на ефективността на лечението с масло и употребата на маслото обикновено така или
иначе ще замени тези лекарства.

Имал съм доклади от пациенти, страдащи от диабет тип 1 и тип 2, в които се казва, че маслото ги е
лекувало успешно. Например, срещал съм пациенти, които са инжектирали инсулин в продължение на
тридесет години и след като са започнали маслото, в рамките на шест седмици те вече не са имали
нужда да приемат тези инжекции. В същото време в други доклади, които получих от някои, се посочва,
че те са успели само да намалят приема на инсулин. Но те също така заявиха, че с използването на
маслото е направило и други чудесни неща, които са подобрили цялостното им здраве.

Начинът, по който гледам на това, да се отърва от инсулина и да накара панкреаса да контролира нивата
на  кръвната  захар  отново  е  целта.  И все  пак,  дори ако това  не  може да  бъде напълно  постигнато,
ефектите на маслото все пак ще бъдат много полезни за тялото на пациента. Тъй като това заболяване
причинява  проблеми  с  кръвообращението  и  други  усложнения,  често  инфекция,  причинена  от
нараняване,  е  невъзможно  да  се  излекува  с  помощта  на  медицинските  системи,  така  наречените
конвенционални методи. Например, ако диабетик получи инфекция на крака си и откаже да се лекува
правилно, в крайна сметка отговорът на медицинската система е да премахне стъпалото или поне частта,
която е била заразена.

Познавам лично диабетици, които са направили това и за нула време обикновено се налага да бъдат
отстранени  повече,  защото  инфекцията  продължава  да  се  развива.  Каква  ужасна  перспектива  за
диабетик да се сблъска и което го прави още по -лошо е фактът, че тези операции са напълно излишно.

По това време не знаех нищо за лечебните способности на растението коноп и всичко, което можех да
направя, беше да наблюдавам агонията, през която трябваше да преминат тези пациенти; но оттогава
най -накрая научих истината. Ако маслото се използва външно, то ще излекува язви от диабет за много
кратко време, така че можете да си представите ползите, които диабетикът получава при поглъщане на
това  вещество.  Правя  тази  информация  достъпна  от  години,  но  все  пак  лекарите  решават  да
пренебрегнат употребата на това лекарство и да продължат да осакатяват пациентите си. Това е една от
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причините  да  нямам полза  от  медицинската  система  и  всички тези  така  наречени  лекари,  които  се
хранят с нашите страдания.

След като са се лекували с масло, много диабетици, които от години са на ограничени диети, се държат
като дете в магазин за бонбони. Изведнъж те отново могат да ядат храни, които диабетикът не трябва и
някои пациенти ще са склонни да се прекаляват. С течение на времето маслото може да обърне щетите,
нанесени на тялото на диабетици, като лошо кръвообращение и др. Маслото също ще излекува онези
неприятни инфекции, с които диабетиците трябва да се справят по разумен начин и от това, което имаме
свидетел, висококачественото конопено масло е ефективно при лечението на всички видове диабет. Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„Маслото подмладява панкреаса и, вярвате или не, след това често започва да произвежда инсулин дори
след години бездействие. Много пациенти могат да спрат да пускат инсулин след няколко седмици на
маслото.  Маслото  също  помага  за  излекуване  или  контрол  на  всички  други  проблеми,  свързани  с
диабета в тялото.

Бих ял маслото и/или го използвах в супозитории. Пушенето или изпаряването също могат да помогнат
за намаляване нивото на кръвната захар, но ефектите са много ограничени в сравнение с поглъщането на
маслото. Бих използвал маслото локално при диабетни язви, просто нанасям маслото, покривам го с
превръзка и повтарям това на всеки три дни, докато язвата се излекува. Бих смесил маслото от конопено
семе  с  екстракта  и  го  използвах  за  масажи,  което  ще  насърчи кръвообращението  и  ще  помогне  за
предотвратяване на отоци и други неудобства.  Бих включил също конопените семена и конопеното
масло в диетата си. " JB

Сърце, кръвно налягане

Имали ли сте полезни доклади за конопеното масло и сърдечните заболявания?

„За тези със сърдечни проблеми, които започват лечение с маслото, те трябва да са наясно, че често
маслото може да увеличи сърдечната честота на пациента, докато не им стане удобно да го използват.
Увеличаването на сърдечната честота обикновено е само леко, но чувствам, че пациентът трябва да знае,
че това може да се случи.

Това лекарство е ефективно за намаляване на нивата на холестерола и подобрява кръвообращението,
така  че  само  по  себе  си  би  било  от  голяма  полза  за  сърцето  на  пациента.  Разбира  се,  сърцето  е
жизненоважен  орган  и  от  нашия  опит  конопеното  масло  може да  подмлади  жизненоважни  органи.
Въпреки че никога не съм казвал на хората да спрат приема на сърдечните си лекарства, много от тях са
го  направили  без  вредни  ефекти.  Чувствам,  че  ефектът  на  конопеното  масло  върху  сърдечните
заболявания изисква повече изследвания,  но от това,  което видяхме, това лекарство изглежда много
полезно за сърцето.

Може ли маслото да регулира кръвното налягане?

Конопеното масло наистина може да регулира кръвното налягане.  Аз лично го използвам,  за  да ми
помогне да спя и да регулирам собственото си кръвно налягане. Когато започва лечението с конопено
масло, казвам на пациентите, които вече приемат лекарства за това състояние, да следят внимателно
кръвното си налягане. Повечето, които са използвали фармацевтични продукти за контрол на кръвното
си налягане, вече не ги изискват при започване на лечението с конопено масло.

Тъй като конопеното масло намалява кръвното налягане, всеки, който се опита да продължи да използва
своите фармацевтични лекарства за кръвно налягане, вероятно ще установи, че комбинацията от двете
ще  понижи  кръвното  им  налягане  твърде  ниско.  Добра  идея  е  да  се  избегне  тази  ситуация  и  с
използването на преносими тестери за кръвно налягане, налични днес, това може лесно да се постигне.
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Може ли да помогне при други заболявания на вътрешните органи?

От това,  което  видях с  използването  на  конопено  масло,  много  състояния  на  вътрешните  органи и
свързаните с тях проблеми могат да бъдат контролирани или излекувани. Когато един вътрешен орган е
подмладен  и  излекуван,  той  отново  може  да  възобнови  задълженията  си  в  нашето  тяло.  Лично  аз
смятам, че има много по -смисъл да подмладяваме собствените си жизненоважни органи с използването
на това масло, вместо да преминаваме през трансплантация на орган с всички свързани с него опасности
и след това да прекараме остатъка от живота си в приемане на лекарства, така че органът да не бъде
отхвърлен. В някои случаи трансплантацията на орган може да бъде единственият отговор, но ако това
лекарство се използва правилно за подмладяване на жизненоважни органи, мисля, че ще има много по -
малка нужда от трансплантации. Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„Сърцето е вътрешен орган и маслото подмладява жизненоважни органи. Когато пациентите започнат
да  използват  маслото,  те  обикновено  намаляват  дозите  на  сърдечните  си  лекарства  наполовина  и
повечето спират да използват лекарствата веднага щом почувстват, че могат да спрат да ги използват.
Маслото е много полезно за сърцето.

Маслото  може  много  лесно  да  регулира  кръвното  налягане  и  аритмията.  Обикновено  понижава
кръвното  налягане,  така  че  тези,  които  използват  лекарства  за  кръвно  налягане,  трябва  да  бъдат
внимателни с употребата на маслото, докато свикнат. Комбинация от лекарства за кръвно налягане и
маслото може да доведе до твърде ниско налягане и затова е добра идея да се следи кръвното налягане с
помощта на тестер за кръвно налягане. В много случаи маслото увеличава леко сърдечната честота.

Тази област изисква много повече изследвания, така че пациентите трябва да следват здравия си разум,
когато започват с маслото, но също така трябва да поддържат връзка със своя лекар, за да се уверят, че
сърцето.

Сърдечно болните трябва да проверят електрическото окабеляване в дома или работата си.

Сърцето  работи  върху  електромагнитни  импулси  и  затова  те  трябва  да  избягват  престоя  в
електромагнитни полета колкото е възможно повече.

Бих ял маслото и бих го използвал и в супозитории. Що се отнася до локалното приложение, то никога
не боли, но не мога да кажа колко е полезно в момента. Както винаги, бих използвал коноп по всички
възможни начини. Бих включил също конопено семе и масло от конопено семе в диетата си, както е
известно, че семената и маслото имат много благоприятен ефект върху много сърдечни заболявания.

Ако бях лекар и трябваше да извърша сърдечна операция или трансплантация и т.н., щях да се опитам
да подмладя органа с поне 60 г от маслото. Ако 60 g не би довело пациента до достатъчно здравословно
състояние, аз все пак бих продължил да им давам маслото. " JB

Астма

„Дори саксията  за  пушене  е  полезна  за  много страдащи от астма,  но  поглъщането  на  маслото  или
изпаряването му е много по -ефективен и лечебен начин за лечение на това състояние. Използването на
маслото под формата на супозитории също е много ефективно за тези с проблеми с дишането, така че
този  метод  също  може  да  бъде  от  полза.  Познаваме  много  хора,  страдащи  от  астма,  на  които  е
помогнато при употребата на това лекарство и искрено мога да кажа, че не съм запознат с по -ефективно
лечение за това състояние. Дори тези, които страдат от такива неща като ХОББ, са станали свидетели на
невероятни подобрения в  способността  им да  дишат правилно с употребата  на това  лекарство.  Ако
имате някакви проблеми с дишането, опитайте маслото и съм сигурен, че няма да съжалявате. " Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение
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„Човек  би  очаквал,  че  изпаряването  на  маслото  е  най  -доброто  лечение  за  астма  или  проблеми  с
дишането. Изненадващо открихме, че супозиториите от конопено масло са изключително ефективни
при отваряне на дихателните пътища. Обикновено в рамките на 30 минути след като пациентът вземе
супозитория, те съобщават, че се чувстват сякаш дробовете им са отворени и могат да дишат много по -
лесно.  Разбира  се,  както  при  всяко  друго  заболяване,  бих  погълнал  стандартна  доза  от  60  g  в
продължение на три месеца и след това щях да остана на грам на ден, докато не се почувствам напълно
здрав.  Тогава,  разбира се,  щях да остана на поддържаща доза до края на живота си. Бих използвал
маслото орално, локално върху гърлото и гърдите и под формата на супозитории. JB

Децата и маслото

По -специално майките ще се притесняват дали е безопасно да се дава масло на деца. Безопасно ли
е тогава?

„Смятам, че конопеното масло е напълно безопасно при лечението на деца от всички възрастови групи,
които страдат  от рак и други заболявания.  Наистина  не знам как лекарите,  лекуващи малки деца в
онкологичните отделения, могат да живеят със себе си. Не знаят ли за щетите, които нанасят на тези
малки с радиацията, химиотерапията и други вредни, отровни химикали?

Всеки, който някога е учил медицина, знае ефектите от такова лечение и е наясно с факта, че е много по
-вероятно да доведе до смърт с използването на тези лечения, а не като лечение. Ако родителите отделят
време, за да разберат напълно какво медицинската система възнамерява да направи с децата си, сигурен
съм, че повечето биха предпочели да ги третират с конопено масло, защото това е естествено вещество,
което е безопасно за употреба и няма да причини увреждане на детето.

Знаейки какво правя с медицинската система, никога не бих им позволил да се докоснат до всяко мое
дете. В случай, че някой се опита да ме принуди да постъпя по друг начин, ситуацията моментално
наистина щеше да стане много грозна.

Мисля, че е съвсем естествено всеки родител да иска да защити децата си и да ги предпази от опасност.
Ако смятах, че медицинската система представлява опасност като родител на детето, щях да чувствам,
че трябва да имам право да избирам други методи на лечение. Напоследък в САЩ и Канада имаше
случаи, когато властите взимаха деца и ги принуждаваха да вземат химиотерапия против желанието на
детето и самите родители. Изглежда, че като възрастни ние имаме право да отхвърлим техните безумни
лечения,  но нашите  деца не  го  правят.  Тъй като химиотерапията  е  просто отрова,  ако някой отиде
против волята ми и приложи такова нещо на мое дете, вероятно би могло да се каже, че те няма да имат
много светло бъдеще.

Според мен всеки, който би направил такова нещо без съгласието на родителите, е виновен за опит за
убийство и ако детето умре, тогава ще носи отговорност за смъртта си. Не ме интересува как избирате
да го гледате, отровата е отрова и ако лекар прилага тези вещества, те са също толкова виновни, колкото
и аз, ако постъпя по същия начин. Това, че лекарите носят бели палта, не означава, че имат право да
навредят на пациентите си; всъщност това противоречи на собствената им Хипократова клетва. Ако бях
на тяхно място, щях да започна да практикувам медицината по правилния начин, преди някой свързан с
увредените пациенти да реши да търси възмездие срещу тях.

Как може конопеното масло да се използва за профилактика на болести? Още веднъж, би ли било 
безопасно да се даде маслото на деца?

Не знам нищо по -добро от конопеното масло за предотвратяване на заболявания и също считам това
лекарство за напълно безопасно при лечението на деца. Често съм заявявал, че ако на децата се дават
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малки дози конопено масло, в повечето случаи може да се предотврати появата на заболявания като
диабет, МС, рак и много други.

Ако малки дози масло се дават на деца, THC и свързаните с него канабиноиди ще се натрупват в техните
системи  и  ще  предотвратят  заболяване.  Не  говоря  за  повишаване  на  децата;  тук  става  въпрос  за
предоставяне  на  деца  или  хора  на  всяка  възраст  с  безобидно  лекарство,  което  не  води  до
пристрастяване, за да се предотвратят медицински проблеми в бъдеще.

Няма логична причина, поради която трябва да бъдем възпрепятствани да отглеждаме и произвеждаме
свои собствени лекарства  за лечение на тези,  които обичаме.  Трябва ли нашите деца или дори ние
самите да страдаме и да умираме, защото фармацевтичните компании искат да печелят повече пари?
Когато  има  налично  естествено  лекарство  за  облекчаване  на  нашите  медицински  проблеми,  което
повечето хора имат малко проблеми с производството? Време е да целунем фармацевтичните компании
довиждане и да разберем какво може да даде Майката Природа, за да поддържаме себе си и децата си
здрави.

Как да дозирам конопено масло за деца?

Що се отнася до дозите, децата не се различават от възрастните и всички те имат различни толеранси
към това лекарство. За да се предотвратят заболявания при деца, ще са необходими само незначителни
дози веднъж дневно около час преди лягане, така че шансът да се покачи дете ще бъде много малък.
Отново конопеното масло не причинява никаква вреда, така че не знам защо някой би се поколебал да
го даде на децата си. В допълнение, представете си всички ежедневни наранявания, които се случват,
които сега бихме могли да лекуваме сами, ако маслото е налично. Неща като изгаряния, порязвания,
драскотини, рани, инфекции, ухапвания от насекоми и др. Могат да бъдат лекувани толкова лесно и
ефективно с локалната употреба на това масло.

След моя опит с това лекарство, това би било първото нещо, което бих дал на детето си за вътрешни и
външни състояния.  И все пак определено бих се поколебал и бих помислил два пъти,  преди да им
позволя да приемат химически лекарства. Всъщност, знаейки какво правя с медицинската индустрия,
дори не бих помислил за такова нещо.

Нужен е опит с лечебните ефекти на конопеното масло, за да стигнете до този начин на мислене, но без
съмнение, след като видите какво може да направи, и вие ще се обърнете. Твърдо вярвам, че ако децата
и хората от всички възрасти редовно ще приемат малки дози от това масло, всички те биха могли да
живеят по -дълго и да бъдат много по -здрави. " Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Въпрос: Има ли възраст, на която могат да започнат това? Синът ми е на 3 години и е с тежка екзема и
студ е добра част от годината тук. " Роксана

А. Роксана, абсолютно безопасно е да се дава маслото на деца, дори на новородени, особено когато се
използва локално в смес с масло от конопено масло или масло от ший. Добра стратегия е да смесвате
маслото от конопено семе с маслото (1% от маслото е подходящо, но 20-30% би било идеално) и след
това да добавяте няколко капки от него във ваната всеки ден. Той ще остави тънък слой върху цялото
тяло и  това  обикновено  е  всичко,  което е  необходимо (или поне за  поддръжка).  Правете  снимки и
видеоклипове, подобрението ще бъде много бързо. Сърбежът и дразненето ще изчезнат за секунди или
минути, а екземата трябва просто да изчезне в рамките на седмица или повече. С най -добри пожелания,
JB

„Този дим НЕ е здравословен за деца или майки ... глупави майки и какво казвате на децата си? Масло
или нада! Особено за децата! " Найя

- Не бих бил толкова радикален, пушенето или изпаренията също имат благоприятни ефекти, например
срещу гадене при бременни жени. Няма да навреди на детето. JB
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„Димът не е толкова голям ... особено ако имате склонност към алергии ... просто казвам. Не мога да се
справя с дима! Също така децата не са в състояние да знаят кога да спрат ... независимо дали е захар,
кофеин, храна и т.н. Трябва да им бъдете водач. Не мисля, че застъпването на пушенето на канабис е
добра идея за тийнейджърите. Просто казвам. Просто моето мнение от това, което видях. Може също да
отклони вниманието от училищната работа и важни въпроси. " Найя

- Някога също се отвличах от училищните и важните въпроси и изобщо не разполагахме с канабис.
Всичко, което ми трябваше, беше да видя някъде наоколо добре изглеждащо момиче и това беше за
училищната работа и въпроси, които бяха важни за другите, но не и за мен.

Ако контролирате колко чай пият децата ви, разбира се, продължете и контролирайте колко канабис ще
приемат или поглъщат. Късмет с това. Това е напразно усилие, но съм сигурен, че ще задържи много
хора през следващите няколко години, докато осъзнаят колко безопасен е канабисът и че е наистина
практически невъзможно фаталното предозиране с него.

И така, на кой му пука колко от него поглъща някой? Аз не. Дори не ме интересува колко чаши чай или
кафе  пият  хората  на  ден,  представете  си  това.  Защо  трябва  да?  Не  е  моя  работа.  И  никой  не  се
интересува колко от тази животоспасяваща и превантивна медицина поглъща.

Колкото повече масло имате в себе си и толкова по -често, толкова по -добре за вашето здраве. Това е
единственото правило, което наистина важи. За хора от всички възрасти, включително деца и бременни
майки. Ако тази идея не ви харесва, преодолейте я, научете се да живеете с нея, това е най -доброто
нещо,  което можете да направите.  Никаква регулация на канабиса няма да работи,  просто така  или
иначе не може да се регулира. Освен това няма причина да го регулирате. JB

„Толкова съм щастлив, че най -накрая ще мога да обявя, че моето сладко момченце използва канабис, за
да  се  бори  със  страничните  ефекти  на  химиотерапията  и  радиацията  И  да  гарантира,  че  няма  да
отглежда  нови  тумори!  Това  лекарство  му  помогна  изключително  много.  Преди  да  получи  това
лекарство, той постоянно повръщаше, нямаше да яде, беше много летаргичен и капризен ... сега той яде,
държи храната си надолу, наддава на тегло и всеки,  който е бил около него,  знае колко абсолютно
щастлив е. "

-  Е,  без отровата  в  тялото си хлапето би се справяло много по-добре. Наистина няма смисъл да се
използва химио и радиация заедно с маслото, това е все едно да дадете на пациента противоотрова,
докато изпомпвате отрова във вените си. Масло само за най -добри резултати. Лекарите трябва да знаят
това, не е толкова трудно да се разбере, че не е добра идея да се дава отрова на децата, когато не е
необходимо. JB

В. „Аз съм самотна майка на 29 години. Синът ми вече е на 8 години и живее с умерен аутизъм. Не бих
сменил мини -мен за нищо на този свят, освен да направя живота му малко по -лесен. Чудех се дали
някой друг родител е идвал при вас да пита за маслото? Или някакви истории за успех с аутизъм/на
Аспергер? Ако реших да отида по този път,  каква  доза  бих гледал? Оценявам цялата  информация!
Благодаря ти. От разочарована майка и малко момченце. "

А. „Маслото е единственото, което може да работи“, каза Рик, когато му прочетох това. Инструкции за
дозиране и друга информация за това как да се произвежда и използва маслото е на нашия сайт и в
електронната книга на Рик. Помогнал съм на доста деца с аутизъм в миналото и това лекарство прави
чудеса за тях.

Децата обичат да приемат това лекарство, нямат предразсъдъци, не знаят, че „правят нещо нередно“, а
родителите много му се наслаждават,  когато имат време за себе си.  За най -добри резултати,  както
винаги, щях да започна със стандартно лечение с 60 g, без хапчета, а след това щях да държа детето на
поддържаща доза в количество по негово желание до края на дългия и спокоен живот. И хлапето от
видеото трябва да направи абсолютно същото, ако изобщо е възможно. С най -добри пожелания, JB

Въпрос:  Жена ми има силни болки в кръста поради 7 -ия месец бременност,  описва го като нервно
потрепване, което е изключително болезнено. Опитах се да огледам вашия сайт и тук. Ще помогне ли
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RSO драстично на болката? Имате ли линк към предишна тема по тази тема? Притеснявам се, ако я
поставят на кодеин, това ще навреди на бебето

О.  Бих я  накарал  да  погълне  малки  дози от  маслото и  да  нанеса  маслото локално  върху гърба си.
Направете й масаж със смес от маслото и маслото от конопено семе. Да, има голям шанс кодеинът да
навреди на бебето. Маслото не може и няма да навреди на бебето по никакъв начин. JB

„Кой е най -младият човек, за когото знаете, че се лекувате с RSO? Има ли протокол за педиатрично
лечение? Въпреки че досега не успяхме да повлияем на мнението на баба и да успеем да излекуваме
дядо. Имам 2 -годишна възраст с неизвестни стомашни проблеми (да, тя е на „медицинско“ лечение
повече от година и всички хапчета, кремове, лосиони и големи фармацевтични отвари са неуспешни.
Сега са склонни към протеинов синдром. Очевидно 25 -килограмово дете не може да се справи със
същата  доза  като  мъж  от  175  килограма,  така  че  препоръчвате  ли  го  изобщо  за  педиатрични
приложения? ”Сара

- Бременните майки трябва да използват маслото и след това да увеличат дозата, когато раждат. След
раждането майките трябва да ядат малки дози от маслото, за да се уверят, че детето ще се развива по
оптимален начин.

Така че,  ако питате мен, най -малкият ми пациент беше на минус осем месеца и все още се справя
отлично, той е най -добре развитото дете в детската градина и започна да говори по -рано от повечето
други.  Майка  му е  използвала  маслото,  преди  да  го  роди,  а  на  хлапето  също е  дадено  масло  след
ваксинация с хексаваксин, за да се гарантира, че опасните химикали ще бъдат изхвърлени от тялото му
възможно най -бързо.

Канабисовото  масло  е  безопасно  лекарство  за  хора  от  всички  възрасти.  Ако  имате  проблеми  с
разбирането на това, вижте какво прави маслото при екзема или обрив от пелени и след това се върнете
и ми кажете, че никога няма да дадете канабис на детето си. Всичко, което бихте чули от мен, е, че
родител,  който  не  би  дал  канабис  като  лекарство  на  детето  си,  е  или  зле  информиран,  или  са
психопатични садисти, които обичат да гледат как другите страдат.

Знаете ли колко ефективно е маслото срещу зъбобол? Бихте ли дали на детето масло за борба с болката,
свързана с растежа на зъбите? Бих. Изобщо без колебание.

Дозировката за деца е по същество същата като за възрастни, когато лекувате нещо сериозно. Започнете
с минимална доза три пъти на ден, свикнете пациента с нея, увеличавайте дозата на всеки четири дни
или колкото е удобно и винаги се опитвайте да вкарате възможно най -много лекарства в пациента
възможно най -бързо, като същевременно се уверите, че те остават в тяхната зона на комфорт. JB

„Приятелка от медицинска сестра го използва при обрив от пелени на етап 3, изчезна за една нощ!“
Алиса

- За тези, които смятат, че децата не трябва да употребяват канабис. Какво друго лекарство бихте искали
да им дадете,  ако не това най -старото,  най -безопасното природно лекарство,  което се използва от
хиляди години? Или ще гледате как вие, деца, страдате от всички тези екземи и обриви без причина?
Това не е приятно нещо, бих казал. Особено, когато има толкова просто решение на всички тези кожни
проблеми.

Добре ли е да гледате децата си да крещят от болка, когато можете просто да им дадете капка масло и те
биха били безболезнени? Хм? JB

„Неврохирургът разгледа последния ЯМР на Спенсър и каза:„ Големият тумор на епифизната жлеза и
няма съмнение, че е голям ТУМОР, ОТСТЪПИ !!!! “ След това той каза: „Туморът на мозъчния ствол е
напълно калциран !!  Малко вероятно е да расте,  никога!  ”  След това той каза:  „Не вярвам,  че има
НИКАКВИ тумори по гръбнака, тези малки светлинни петна НЕ ми приличат на тумори.“

Открих причината, поради която психичното състояние на Спенсър се е подобрило толкова драстично,
е, че епифизният тумор е ОТЧИТ !!! Неврото се опита да каже, че това е химиотерапията, но аз посочих,
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че този тумор все още е напълно непроменен, 30 дни след като спряхме химиотерапията !! Отговорът
му? „Е, предполагам, че е късметлия, чийто тумор МАГИЧНО изчезна !!!“

Магия?  Не,  химиотерапия?  НЕ и можем да докажем това.  Не споменах  масло от  канабис.  МНОГО
настояваше да направим още един ЯМР незабавно, за да потвърдим мнението му. Той каза да се обади в
кабинета си веднага щом резервираме срещата за ЯМР. И така,  хора,  има го! Неврологът потвърди,
CANNABIS безопасно УБИВА РАК Peeps! ” Кори

„Може ли администраторът да посъветва каква доза да даде на 8 -годишно дете, изпратено у дома да
умре?“ Рикардо

- Започнете с малка доза, вижте как детето реагира и след това увеличете дозата възможно най-бързо.
Три пъти на ден. Обикновено те са пълни с хапчета, когато са изпратени у дома, за да умрат, така че
искате първо да ги детоксикирате, защото не знаете какво ще направи взаимодействието, обикновено не
е много хубаво какво прави взаимодействието с тези смъртоносни химикали. Но това е така, защото
маслото се опитва да почисти масата, за да започне да работи.

Или, ако нямате какво да губите, можете също да започнете с голямо количество масло и да поставите
пациента в състояние на контролирана кома по този начин. Това вероятно бих направил, но родителите
зависят коя посока на лечение ще изберат.

Знам само, че агресивните заболявания трябва да се лекуват агресивно. Също така знам, че като цяло
колкото повече масло успеете да вкарате в пациента и колкото по -бързо го направите, толкова по -
голям е шансът за успех и оцеляване. Но също така знам, че инструкциите за дозиране са споменати по
причина.

Ако беше моето дете, щях да го напълня с масло, знам това със сигурност. Детето щеше да плува в него
и най -вероятно не бих позволил на някой лекар да се доближи до него или нея. Но това съм аз и знам
какво да правя. С най -добри пожелания, JB

Супозитории

Супозитории с масло от Рик Симпсън (RSO) са благословия за всички жени с проблеми, свързани с
ПМС, както и за всеки с хемороиди, болести на Крон, червата и червата и др. Те също са чудесни за
дишане и за белодробни заболявания, да не говорим контрол на грипа. Те произвеждат много приятно
дълготрайно усещане в тялото. Все още не съм виждал някой, който да не е харесал да ги приема, след
като са преодолели първоначалните си колебания. " JB

КАК ДА НАПРАВИТЕ УСТАНОВКИ?

Разтопете  какаовото  масло,  добавете  масло,  приблизително  1-2  г  масло на  100 г  разтопено  какаово
масло, за да започнете. След това увеличавайте дозата на всеки четири дни, докато пациентът използва
около 0,33 g от маслото във всяка супозитория.

1g (общо тегло) супозитории за деца, 2g за възрастни, 3g (топки) за вагинални проблеми.

0.01-0.02g масло на супозитория ще работи добре за начинаещи. Ако започнете някой с 0,05 g в супо,
вероятно той също няма да го почувства много, но е по -добре да започнете с малка доза (за тези, които
никога не са опитвали коноп в миналото и т.н.). Обикновено се понасят дози до 0.005 g THC без никакви
или почти никакви симптоми.

Истинският RSO е много мощен и никога не знаете как точно ще реагира пациент (кръвно налягане и
т.н.), но супозиториите биха били добър начин да приучите хората към маслото.
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Интересното при супозиториите е как те отварят белите дробове и правят дишането много по -лесно в
рамките на 20 минути - сбъдната мечта за мнозина с ХОББ или астма и др. Пациентите са ги използвали
и за лечение на псориазис, високо кръвно налягане, болест на Crohn, PMS крампи и др.

Можете да добавите и други естествени масла към супозиториите, зависи за какво ги искате и каква е
целта.  Просто посетете  някои сайтове за  естествена  медицина и  прочетете  какво правят различните
етерични масла и можете да експериментирате колкото сметнете за необходимо.

Също така супозиториите са чудесен начин за лечение на пациенти, които не могат да ядат маслото или
не могат да го задържат в стомаха си по някаква причина.

Що се отнася до мен, съдейки по ефектите,  приемането на маслото в супозитории е най -добрият и
приятен начин за използване на коноп. В началото звучи и изглежда смешно, признавам го, но тези,
които са опитвали, са съгласни. Може би отваря чакрите отдолу нагоре, кой знае, но със сигурност се
чувства чудесно.

Жените биха искали да вземат супозитории - те също помагат при всякакви бактериални и вирусни
инфекции,  „партньорски  обмен  на  микробиологична  информация“,  алергии  към  презервативи  и
смазочни материали, използвани върху тях и т.н. Споменах ли колко много се грижи маслото ( нива)
хормонален дисбаланс? С най -добри пожелания, Jindrich Bayer

„Супозитории с RSO могат също да се използват за всякакви вагинални проблеми, включително, но не
само,  за  гъбични инфекции,  HPV, кондиломи,  херпес и много други заболявания или инфекции,  от
които  не  е  задължително  да  страдате.  Особено,  когато  могат  да  се  погрижат  толкова  лесно  с
използването на маслото. " JB

„Можете ли да ми дадете съвет дали конопеното масло е безопасно за употреба по време на бременност,
моля? Няма много информация, която мога да намеря. На моята приятелка току -що й казаха, че има
пъпна киста, която може да причини образуване на кръвни съсиреци, което да доведе до смъртта на
бебето й. Виждала съм ефектите от конопеното масло и доброто, което може да направи, просто не съм
сигурна дали е безопасно по време на бременност. " Кристин

- Скъпа Кристин, разбира се, че е безопасно да го използваш, конопът е бил използван по време на
бременност и за родилни болки също от векове. Препоръчвам й да направи супозитории с 0,01-0,06 г
масло във всяка (започнете с 1-2 г масло на 100 г какаово масло). Кистата ще изчезне в рамките на
няколко седмици или обикновено го прави. Три пъти на ден и без притеснения, маслото няма да навреди
на бебето. С най -добри пожелания, JB

„JB, съгласен съм със супозиторията,  но какъв вид какаово масло използвате? Трябва ли да получа
нерафинирано чисто неизбелено какаово масло? Също така кокосовото масло ще работи ли като основа
за супозитории? " Сара

- Е, от вас зависи коя марка или вид какаово масло ще изберете. Кокосовото масло може да е твърде
течно. Какаовото масло работи по -добре като основа за супозитории. JB

„Някой би ли имал идеи как да даде конопеното масло на някого през тръба за хранене? Смесих го със
зехтин, за да не стане толкова дебел, но все още се страхувам да не запуши тръбата. Някакви идеи?"
Стивън Хавър

- Стивън, винаги е най-добре да намериш начин как да прилагаш неразредено масло, това е най-добрият
начин.  Когато  не  можете  да  намерите  начин,  можете  да  го  смесите  с  храната  на  пациента  и  да  го
накарате  да  го  яде  по  този  начин.  Да,  може  да  запуши  тръбата,  а  именно  ако  маслото  е  с  гъста
консистенция.  Някои  масла  са  дебели,  други  са  по  -течащи.  Но  когато  ги  затоплите  до  телесна
температура, те трябва да са достатъчно течащи, за да не запушат тръбата.

Друг начин е да го давате на пациенти в свещички с какаово масло. Все пак яденето на маслото е
предпочитаният  начин  за  приемане  на  това  лекарство,  когато  е  възможно.  Има  много  начини  за
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прилагане на маслото и то често е много индивидуално, затова се опитайте да намерите начин, който да
подхожда най -добре на пациента. С най -добри пожелания, JB

"Точно! Лекувам майка ми, тя има рак на гърлото и последователно го прилагах през храната си за
хранене, затоплям го малко и го смесвам с кокосово масло! Никога не сте запушвали тръбата! ” Стив

„Давам го на сина си през тръбата за хранене, когато той няма да го погълне - изсипвам много гореща
вода върху маслото в чаша, след това то се разсейва,  след което добавям малко по -хладна вода (не
прекалено много), така че водата да е не е много горещо, след това го изсипете в епруветката. Работи
доста добре, въпреки че понякога маслото леко облицова тръбата, но никога не е блокирано. Тайната е
да го излееш, докато е още много топъл. " Анджела

„Знам, че звучи ужасно, но малко кока -кола през тръбата, за да я промие след прилагане на вискозни
вещества,  или  просто  за  почистване  на  задръствания  като  цяло  работи  добре.  Стар  RN  режим  на
готовност. " Елън

Хирургия или масло?

„Никога нямаше да ми вземеш циците, когато мога да поглъщам RSO !!“ Клои

„Самата идея, че ракът на гърдата е„ процент риск “, е пълна лъжа. В действителност всеки има ракови
микротумори в тялото си, включително и аз. Ракът не е болест, която просто „получавате“, сякаш сте
случайно ударени от мълния. Това е нещо, което трябва да „управлявате“ или „предотвратявате“ ден
след ден, хранене след хранене, чрез избор на начин на живот, който включва добавяне на витамин D,
хранене, суперхрани, зеленчукови сокове и избягване на причиняващи рак химикали и радиация. Така
че,  когато лекарят каже, че имате „шанс“ да получите рак, това, което той предполага,  е,  че нямате
контрол върху рака, и това е откровена лъжа. Ракови шарлатани, с други думи. "

- Когато имате „шанс“ да получите рак, просто се качете на маслото. Това е много по -здравословен и по
-безопасен вариант. " JB

„Вижте рака или друго сериозно заболяване, сякаш е пожар. Колкото по -голям е огънят, толкова повече
мощност е необходима, за да го потушите.

И така, бихте ли предпочели да използвате сто кофи вода (RSO) или чаша вода (други видове масло),
ако собствената ви къща гори? Или искате да видите професионални пожарникари да дойдат и да ви
помогнат с това? Това бих предпочел, но сегашните пожарникари, т.е. лекарите, дори нямат право да
използват вода за гасене на всички тези пожари и дори не знаят как да я използват след всичките тези
десетилетия на индоктринация, промиване на мозъци и неизползване на канабис в лекарство.

Има ли смисъл за вас, че някой би изпратил опитни пожарникари на голям пожар в града и не им е
позволил да използват вода, т.е. най -основната и традиционна форма за борба с огъня? На мен не. Но
все пак точно това направиха управляващите с медицинската система, която имаме днес.

Много пожари, без вода, т.е. много допълнителна работа за пожарникари/лекари, които не могат да си
свършат работата по най -добрия начин. Не мисля, че трябва да е така. Те трябва да имат най -доброто
оборудване  и  най  -добрите  инструменти  за  работата  си,  нали?  Това  бих  направил,  ако  бях  техен
управител/правителство. Има ли нещо лошо да гледаш по този начин? Не мисля така. " JB

116



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛЪТ НА РИК СИМПСОН

ПМС, менопауза

„Това е едно нещо, за което конопът и по -специално конопеното масло са най -доброто, което няма.
Просто няма да намерите нищо, което би могло или би помогнало по -добре от коноп. Той ще помогне
за възстановяване на хормоналния баланс и ще премахне агресията, промените в настроението и т.н.
Той също така ще помогне за облекчаване на предменструалната болка и спазми, неприятни чувства,
тревожност и т.н.

Ако видях жена да започне да се държи странно поради хормонален дисбаланс, свързан с ПМС в тялото
й, веднага бих й дал коноп по всички налични начини или форми. Не виждам причина някой да страда
излишно. Да не говорим, че когато човек страда, всички около него страдат следователно, както може да
потвърди всеки, който е имал работа с предменструална жена. Бих я накарал да изяде маслото, да го
използва в супозитории и не бих пренебрегнал локалната употреба върху корема и гърба. Ще й хареса,
защото ще отнеме болката и ще подобри кожата й по тези части. Бих пушил и малко масло с нея, за да
знае, че „не е сама“ и че на някой му пука.

При  коноп  менструацията  не  трябва  да  бъде  разочароващо  и  неприятно  преживяване  за  всички
замесени. “JB

Q. По дяволите, JB ... тя се справяше отлично, докато антиестрогенните изстрели. Те я правят смъртно
болна.

А. Изненада, изненада, Валери. „Стойте далеч от лекарите“ е правилото на играта в момента.  Не го
казваме от удоволствие, това е реалност. Пациентите обикновено се справят добре с маслото, докато
медицинските  експерти  не  се  намесят  и  го  прецакат  с  някои  ненужни  силно  алтернативни  и
експериментални  химически  лекарства.  Така  че,  докато  лекарите  не  научат  как  да  използват  това
лекарство  правилно,  наистина  е  най  -безопасно  да  стоите  настрана  от  тях  (ако  обстоятелствата
позволяват, разбира се). Тя не се нуждае от изстрелите, тя трябва да погълне колкото се може повече
масло възможно най -бързо, за да премахне щетите от предишни медицински процедури и да овладее
състоянието си. Ако маслото не помогне, е малко вероятно нещо друго да би помогнало. JB

Регулиране на телесното тегло

„Конопеното масло е чудесен детоксикатор и не е необичайно хората с наднормено тегло да отслабнат
много килограми по време на лечението. Почти сякаш маслото знае какво трябва да тежите и с течение
на времето то ще доведе тялото ви до това ниво. В моя случай маслото ми отне около 30 килограма, но
съм виждал много хора да губят много повече.

Когато приемате конопено масло, не е като да сте на диета. Можете да ядете колкото искате и каквото
искате. Маслото по естествен начин ограничава апетита на човек с наднормено тегло и не знам за по -
добър или по -безопасен начин да отслабна. Освен това може да стимулира апетита на човек, който
трябва да наддаде на тегло.

Точно както казах, маслото иска да върне тялото ви към здравословно тегло, независимо дали сте с
наднормено или наднормено тегло. Ако искате да се подложите на някакъв вид диета, това е вашият
избор, но аз бих предпочел да не ям заешка храна през цялото време.

Освен това на моята възраст наистина не намирам радост да правя всякакви упражнения, така че ако
искам да отслабна, това нямаше да е опция. Ако искам да сваля няколко килограма, знам как да го
направя без диети или упражнения и сега вие също сте наясно как това може да се постигне сами. След
като това прекрасно масло стане по -достъпно, за кратко време тези, които сега са с наднормено или
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поднормено тегло, вероятно няма да останат такива за дълго. Наднорменото тегло може да причини
ранна смърт, така че ако носите няколко килограма повече, сега знаете как да се справите с проблема.

Имате ли предвид сериозно, че може да свали излишните килограми без упражнения?

Да, конопеното масло може да отслабне без упражнения и аз съм живо доказателство. Ако си сваля
ризата, приличам на човек, който е работил много и тялото ми е с правилното тегло за мъж с моя ръст.

Когато бях по -малък,  много плувах, но сега след като загубих излишните килограми,  които носех,
отново можете да видите всичките ми стомашни мускули. Дори нямам любовни дръжки, само мускулна
лента от всяка страна и не правя никакви упражнения. Ако искате да изпитате същото, всичко, което
трябва да направите, е да следвате моя пример и скоро тялото ви ще започне да изглежда така, както
трябва. ” Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„Синът ми използва маслото на Симпсън за своя Крон, но чувам, че може да помогне за отслабване. Ако
да, как? ” Кристал

-  Да,  може,  яжте  маслото  и  ще  отслабнете,  ако  сте  с  наднормено  тегло  и  наддавате,  когато  сте  с
поднормено тегло. Не ме питайте защо, не ме питайте как е възможно, не знам отговора. Това просто се
случва. Аз самият свалих 50 килограма от маслото и повярвайте ми, опитах се да опровергая Рик. Но не
успях и маслото възстанови мускулите ми. Беше странно и трудно за вярване, признавам. Но нямам
нищо против,  че  свалих  цялото  това  тегло  без  капка  пот  и  без  упражнения.  Всъщност  беше доста
приятно и нямах нищо против добрия сън, който дойде като единственият забележим страничен ефект
от използването на маслото. JB

Тревожност, Параноя

„Мисля, че тревожността и параноята с употребата на това лекарство биха могли да бъдат значително
намалени,  ако системата просто спре да арестува хора за употребата му. Когато започвам лечение с
маслото, казвам на пациентите: „Ако маслото ви кара да спите, не се борете с това“.

Някои хора могат  да се  притесняват,  докато се опитват  да преодолеят релаксиращия ефект на това
лекарство, когато това, което наистина трябва да направят, е просто да се отпуснат и да не се борят с
тези ефекти. Много сортове коноп имат много нисък потенциал да предизвикат безпокойство, но има
някои щамове, които го правят. Ако пациентите се чувстват неудобно с маслото, което се опитват да
използват в такива случаи, често ги съветвам да правят лекарството от щам, който ще причини по -
малко проблеми.

Ако употребата на това лекарство беше само законна, сигурен съм, че това би отнело голяма част от
безпокойството,  свързано  с  употребата  му.  Също  така  някои  щамове  могат  да  предизвикат  повече
безпокойство от други, така че ако изпитвате такива чувства, просто превключването на щамове може
да елиминира проблема. Много хора смятат, че използването на вещества като черен шоколад и лют
червен пипер е доста ефективно, като помага да се намали тревожността и да се намали сърдечната
честота.  Най -важното нещо,  което трябва да запомните с употребата на това лекарство, е да имате
предвид, че това е най -безопасното лекарство на земята.

Употребата на това вещество не вреди и ако пациентът изпитва безпокойство, то се причинява доста
често от самите пациенти, тъй като всички се разстройват без причина. Или често фармацевтичните
лекарства, които пациентът излишно се опитва да приеме, биха могли да представляват проблем, който
може да им даде симптоми на тревожност. Но това лесно се коригира в повечето случаи, като просто се
отървете от тези вредни химически лекарства. Освен това има и естествено вещество, което телата ни
произвеждат, наречено цитиколин, което се предполага,  че е ефективно и за лечение на тревожност.
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Казаха ми, че цитиколинът се предлага в 70 държави, така че ако просто отидете в интернет, няма да
имате проблеми с намирането на това, което ви е необходимо.

Отнема известно време, за да свикнете с ефектите на конопеното масло и начинаещите могат да изпитат
известно безпокойство. Но за кратко време повечето ще се чувстват комфортно с използването му и
тревогата просто ще отшуми. Всъщност, след като пациентите свикнат с ефекта на маслото, те често се
смеят за начина, по който това ги е изплашило толкова силно в началото.

Доста често все още се свързвам с пациенти, които се опитват да използват щам sativa за производството
на своите лекарства и често ефектите на силна сатива могат да причинят безпокойство. Това продължава
да се случва, въпреки че много пъти съм заявявал, че такива щамове не трябва да се използват, защото
са твърде енергични.

Не искате пациентът да бъде енергизиран, трябва да използвате силен успокояващ индикатор, за да му
помогнете да се отпусне и да се излекува,  докато спи. Мразя да виждам хората да губят времето и
парите  си,  опитвайки се  да  произвеждат  масло от  грешни щамове,  но  това често  се  случва,  когато
нашите инструкции не се спазват. С малко усилия съм сигурен, че можем да разработим добри лечебни
сортове,  които изобщо няма да предизвикат  безпокойство.  Но това не може да бъде постигнато по
правилния начин, докато нямаме свободата да направим простото проучване, което се изисква. " Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Депресия

„Открих,  че  щамовете  sativa  и  indica  са  ефективни  при  лечението  на  депресия.  И  все  пак  рядко
използвам щамове сатива за лечение на хора поради техните енергизиращи ефекти. Повечето пациенти,
които идват при мен, имат сериозно заболяване и не искам да бъдат заредени с енергия по време на
лечебния процес.

Смятам, че сънят и почивката, които доброто масло от индика дава, са най -полезни за по -голямата част
от  медицинските  състояния.  Маслото  от  добър  сорт  индика  е  много  ефективно  при  лечението  на
депресия и често може да премахне този проблем за много кратко време. Повечето, които са дошли при
мен, са били в депресивно състояние поради други състояния, от които са страдали. Когато състоянието
се излекува или се постави под контрол, депресивното състояние, което изпитваха, просто изчезва. " Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Множествена склероза (МС)

Какъв е вашият опит с лечението на множествена склероза? Много хора вече знаят, че конопът 
може да помогне, но не знаят как да го използват.

„Наскоро  получихме  доклад  от  дама,  страдаща  от  МС,  която  погълна  две  унции  висококачествено
конопено масло преди година за състоянието си. Ефектът от масленото лечение беше много успешен и
въпреки  че  през  последната  година  не  е  приемала  масло,  тя  остава  в  добро  здраве.  От  моя  опит
множествената склероза често е лечима, но за хора, страдащи от години с това състояние, ще отнеме
време,  за  да се премахнат щетите,  причинени от болестта.  Много страдащи от МС пушат коноп за
облекчение, но използването на коноп по този начин няма да ги излекува и болестта ще продължи да
прогресира.

Единственият начин, по който знам за ефективно лечение на МС и щетите, свързани с това заболяване, е
да поглъщам редовно маслото, докато се излекува или постави под контрол. Ако имате МС, направете
си услуга и опитайте това лекарство. Предполага се, че животът е живот, а не страдание, така че защо
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пациентът трябва да позволи на това състояние да разруши живота му, когато може да се лекува по
ефективен начин? Знам за пациенти с това разстройство, които вече не могат да ходят правилно, но само
след няколко седмици поглъщане на маслото, те отново можеха да ходят нормално. МС е само едно от
многото състояния, за които лекарите казват, че не могат да бъдат излекувани, вместо това те ни казват,
че могат да се справят само със симптомите,  докато самата болест продължава да се отразява.  Ако
искате да докажете, че лекарят ви греши, опитайте маслото и започнете да живеете за промяна и когато
го направите, Сигурен съм, че ще осъзнаете, че човекът в бялото палто не винаги има всички отговори.
Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Зависимости

„Съвсем  наскоро  забелязах,  че  терминално  болен  от  морфин  зависим  рак  пациент  излиза  от
морфин„ СТУДЕН ТУРЦИЯ “. След като излезе от морфина, тя изпадна в глад; вече не беше запек;
спеше много здраво и болката й беше овладяна много по -добре.

Тя също отново стана съгласувана. УДИВИТЕЛНО. Ако не бях видял как тази 180 градуса се променя,
никога не бих повярвал. Никога досега не съм бил за марихуана, но това лично наблюдение ме направи
вярващ. " Джанис

„Едно нещо,  което забелязах сега,  че  пия RSO вече 3 месеца,  почти се  отърва от  желанието  ми за
алкохол. Преди пиех по 2 или всяка вечер, но сега рядко искам да пия, а когато го правя, не пия толкова,
забелязах също, че панталоните ми са много по -разхлабени. Отслабнах с 10 кг. Единственото, което
правя по -малко, е да пия алкохол.

Все още ям същото и все още хапвам смесени ядки, бисквити и т.н. през нощта, когато имам дрънкалки
и може дори да ям повече, отколкото преди маслото. Да, маслото може да ви накара да гладувате.

Така че или липсата на алкохол или маслото ме накара да отслабна с 10 кг за 3 месеца. И аз всъщност не
бях с наднормено тегло, 5 '10 “и около 198 паунда. Когато бях по -млад, винаги бях около 186 паунда и
във форма. Сега съм до 187lb за последен път, когато проверих. Така или иначе, маслото или липсата на
алкохол ме накара да отслабна. Просто щастлив страничен ефект. " Скот

„Опиатите ме правят запек, гадене, трудно получавам правилната доза за ефективно облекчение. Правят
ме  „замаян“,  правят  ме  опасно  да  шофирам  и  така  нататък.  Марихуаната  не  го  прави.  Достатъчно
казано." Фред

„15 -годишна зависимост от опиати, излекувана от маслото. Нямаше да опитам, ако не беше Рик. Така че
трябва  да  кажа,  че  наистина  му  дължа  живота  си,  така  че  сега  съм  един  от  най  -големите  му
поддръжници. Винаги бях пушил, но това никога не помогна с болката, която получавах от хапчетата.
Просто исках да умра толкова много пъти, защото вече не отговарях за живота си. Мога да кажа заради
RSO. НЕ съм на морфин, окси, перк, вик или субоксин ... това ме извади от всичко !!!!! И отново съм на
40 n и се чувствам на 20.  Артритът ми,  който чувствах всяка сутрин,  сега ОТЧИНА. Взех маслото
вътрешно 10 пъти и животът ми започна отново. Няма думи, които да изразят колко съм благодарен.
Ако сте на хапчета,  започнете да приемате маслото си през нощта, освен ако нямате седмица, за да
спите, тогава бих поел по този път. Пишете ми, ако имате въпроси. " Ребека

„Канабисът  ме  измъкна  от„  Бензо  “след  повече  от  30  години  пристрастяване  преди  повече  от  158
години, без него, продължавайки както бях, сега щях да съм мъртъв…“ Фил

„Изключих всички болкоуспокояващи и вече  мога  да  функционирам -  бих искал повече хора да се
доверят на силата на природата!“ съдя
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Спи, безсъние

„Що се отнася до безсънието, няма нищо по -добро от правилно произведеното масло от добър щам
indica, което да даде на човека необходимия сън. Последиците от травмата на главата ми оставиха нещо,
което най -добре може да се опише като камертон,  полудял в главата ми. Този висок звук направи
невъзможно да заспя и не успях да си набавя необходимата почивка. Медицинската система ми даде
много различни лекарства за това състояние, но нищо не работи. Често оставах с ужасни странични
ефекти от употребата на тези лекарства, които ми причиняваха повече дистрес, отколкото състоянието,
от което страдам.

Открих, че само пушенето на коноп ми позволява да си почивам повече от хапчетата, които ми дава
медицинската система. Тогава, когато започнах да поглъщам конопено масло, получих още по -голямо
облекчение и за мен не беше необичайно да получа осем до дванадесет часа непрекъснат сън.

Години преди да взема маслото, щях да ставам по -уморен, отколкото когато си лягах и си почивах
много малко през нощта. След това изведнъж след приемането на маслото започнах да се събуждам
сутрин добре отпочинал и освежен.

Тъй като много от нас остаряват, започваме да изпитваме проблеми със съня и това може да има много
пагубен ефект върху цялостното ни здраве и благополучие. Лекарите могат да ви дадат сънотворни, но
ако наистина знаете от какво са направени, се съмнявам, че бихте ги искали в тялото си.

Добрият сън не е нещо, което просто е хубаво да имате, това е необходимост, ако искате да останете
активни  и  здрави  и  няма  нищо  по  -добро  от  конопеното  масло,  което  да  осигури  на  тялото  ви
необходимата ви почивка. ” Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

„Арин: Мисля, че изядох твърде голямо парче ... но не е лошо! Може би е време да заспите.

- Как беше сънят, Арин? JB

Арин:  Страхотно!  Все  още  си  почивам!  Откривам,  че  това  вече  помага  при  моята  депресия  и
тревожност. Маслото ме разсмива, хаха.

Имах друг пациент тук, който показвах как се прави маслото и той също се притеснява. Той също се
смееше. Беше чудесно.

Ям количество ориз 4 пъти на ден през последните 2 дни и трябваше да вдишвам лекарството по -рядко
и изпитвам минимална болка.

- Така трябва да изглежда лечението на сериозно заболяване, нали? Пациентът спи, събужда се бодър,
смее се много за себе си и за глупостта на цялата ситуация, не изпитва стрес, тревожност или странични
ефекти от химикали и др. Аз лично със сигурност много бих харесал това. JB

„Аз съм на конопено масло за няколко състояния и никога не съм спал толкова добре или се чувствах
толкова добре ... Благодаря ви Рик Симпсън и JB, че разбрахте съобщението, че това растение прави
чудеса за всичко, което можете да си представите !! Просто го направете хора и се уверете сами !! Това
е единственият начин да станеш истински вярващ, повярвай ми !! ” Вал

- Благодаря ти,  Вал. Вярно е,  че нищо не превъзхожда личния опит с това,  което маслото може да
направи. След като го опитате, например при изгаряне или ухапване от комар и сърбежът и болката ще
изчезнат за секунди, всеки може да ви каже какво иска и ще разберете, че може да ви каже какво иска,
но маслото все още ще бъде най -доброто лекарство, което съществува. И вие ще искате да имате кофа
от него у дома, за всеки случай, ако нещо се е случило.

Не  е  нужно да  се  доверявате  на  дума,  която  казваме,  просто  направете  маслото,  намерете  някой  с
изгаряне,  рак на кожата,  диабетна язва,  след което го прилагайте  локално и наблюдавайте  какво се
случва. Тогава не забравяйте, че същото ще се случи и в тялото ви, когато погълнете маслото, и това е
всичко, което трябва да знаете, наистина. JB
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„Някои  хора  просто  са  невежи и  се  страхуват  ...  Поради Рик  Симпсън  аз  самият  успях  да  намаля
значително болкоуспокояващите, имам предвид, че приемах 60 mg OxyContin 3 сутрин и 3 преди лягане
и ги приемах повече от 8 години ... Беше гадно!

Сега, откакто стартирах маслото, вземам само 1 сутринта и 1 след обяд! Говорете за чудо поне аз така го
виждам!  Лекарите  ми казаха,  че  никога  няма  да  мога  да  сляза  или  да  спра  да  ги  приема.  Момче,
направих ли „Рик Симпсън“ и аз доказвам, че лекарите ми грешат.

Правя го и се чувствам по -добре, отколкото пиех тези проклети отровни хапчета! Въпреки че бях на
толкова висока доза OxyContin, все още изпитвах болка, ден след ден, не спя и не ям ...

Днес съм безболезнена,  спя  нормално и ям повече!  И аз  не  спирам стремежа си да  изляза  от  тези
хапчета, надявам се, че докато съм бил на маслото в продължение на един месец, ще се спра напълно!
Пожелайте ми късмет! “Нанси

Всъщност имам шизофрения и използвам медицински канабис за странични ефекти, свързани с моето
състояние, като тревожност и безсъние. Лекарството действа, откакто започнах да се лекувам по -често,
мога да спя, което преди не можех.

Много от симптомите ми се появяват, когато ми липсва сън. Никога не съм изпитвал гласове, докато
съм на канабис, чувствам, че всъщност ме предпазва от тях ... “Хосе

- Съгласен съм, Хосе, липсата на сън е причина за много психични състояния. Съвсем логично, когато
човек не е спал достатъчно, човек не се чувства толкова добре, както би се чувствал след десет часа
освежаващ сън след ядене на маслото. JB

„Колкото по -успокоително, толкова по -добре. Използвам го преди лягане и работи. Сега спя 8 часа
направо. Почивката беше най -доброто нещо за мен. Силата от 80% и нагоре отнема известно време, за
да свикнете, но ще стигнете дотам. Започнете с 0,01 ml според указанията и продължете оттам. Опитах
0,025 за стартиране ... следващия път взех само 0,01 мл. 0,025 мл ме постави на дивана за 10 часа. Бъдете
внимателни, но не забравяйте да го вземете. Както казах Нощното време е подходящото време за мен.
Може да функционира през деня и да си почива през нощта. " Джон

„Давам маслото на годеника си (Джейсън) и той не е взет много и това го прави толкова уморен. Той
спи по -голямата част от деня. Ще го извадя от него за ден -два, само за да видя какви промени прави ...
тогава може би ще му дам малко като 1/2 зърно ориз (поне това сме чели) може би измислихме го бързо
за него. " Джейсън

- Джейсън, сънливостта е наред и искаш пациентът да спи колкото е възможно повече. Успокоителният
ефект ще изчезне след няколко седмици, но не е нещо нежелателно, напротив. С най -добри пожелания,
JB

Въпрос: Да направим днес за мъж, за когото белите палта са казали, че има две седмици живот и няма
какво повече да направят за него. Надявам се скоро да имам добри новини за всички. Опитвайки се
също да го накара да спре да пуши и да промени диетата си и още, за да даде шанс на имунната му
система да се бори. Благодарим Ви Рик и JB за знанията и за това, че ни дадохте истински лек.

О: Дейв, остави го да пуши, няма значение дали яде маслото. Освен това той ще спи много, така че така
или иначе ще пуши толкова много.

Що се отнася до промяната на диетата сега, добре, той трябва да я промени разумно, но не драстично, да
го остави да яде това,  което чувства.  Не непременно наденица,  но нещо разумно,  Увеличете  рН на
тялото му, накарайте го да яде семена от две ябълки всеки ден. Най -важното е да вкарате колкото се
може повече масло в него възможно най -бързо. Все още има шанс. Комбинирайте консумацията на
масло, супозитории, изпаряване и локална употреба за най -добри резултати. Дори и да не успее, той ще
живее максимално качество на живот до края, а това също е много важно. Сигурен съм, че ще минат
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повече от две седмици, но ще видим. Лекарите не винаги са прави с прогнозите си, когато маслото влезе
в сила. С най -добри пожелания, JB

„Спя много здраво и по -дълго от обикновено. Щом съм станал, се чувствам много отпочинал, а не
огорчен като при пушене. " Тери

„Аз спя добре и сънувам, но се събуждам натъжен. Отнема часове, за да се включи и след това трае
дълго, дълго време. Използвам го всяка вечер. Премахва болката ми от артрит и ме заспива. " Катрин

„Имам рак и сънна апнея. Не само, че заспивам невероятно, не се събуждам от горещи вълни. Това е
благословия. " Стефани

"Усещането е като да си щастливо мъртъв!" Мал

„Умът ми без него е като задръстване в Ню Йорк. С него - той го превръща в състояние на градина Дзен,
докато все още функционира на нормално ниво. " Андрис

„Имам разстройство  на  съня от  20  години,  RSO маслото  ми помогна  да  заспя  за  първи път  и  съм
безболезнена при събуждане! Да! ” Бони

„Имам дискова херния, която притиска седалищния нерв, причинявайки силна болка от долната част на
гърба по левия крак до пръстите на краката. Взех 3 ибупрофена на всеки четири часа, само за да стана от
леглото и да ходя. Започнах да пия маслото преди почти две седмици за болката и възпалението. Сега не
се нуждая от ибупрофен, спя по -добре от всякога, колегите ми коментираха по -доброто ми настроение
и цялостното щастие. ЧУВСТВАМ СЕ ДОБРЕ!" Дженифър

Давам на 14 -годишната си яма маслото вече 4 седмици за рак. Понякога тя леко се „изтръпва“ и пие,
когато й давам прекалено много, но когато забързаността отшуми, спи като малко кученце.

Тя отказа да приема ветеринарни лекарства, затова вместо това взехме масло. Все още са ранни дни, но
записвам нейния напредък. Отне й около седмица, за да свикне с маслото и отново да развие апетит.
Ревнувам, тъй като на този етап можем да си позволим само маслото за нея. Обичай красивите истории
на всички! ”

„Имам социална фобия (по -добре наречена социално тревожно разстройство),  депресия и безсъние.
Никога не съм вземал маслото, защото не мога да го намеря тук, където живея, също не мога да го
отглеждам и извличам сам ... но пушех около десет пъти, чувствах, че след първия път мога сега спя,
когато се чувствах уморен, имах своя „цял живот без депресия“, никога не се чувствах толкова щастлив
(без депресия) и с цялата тази жизненост дори приемах най-мощните лекарства (които ме водят до други
здравословни проблеми ) за това, също така и социалната ми тревожност (фобия) намаля много и не
трябваше да съм „висока“, за да почувствам това, ако бях пушил 1 или дори 2 дни, преди да трябва да
изляза  и  да  говоря  с  други  хора  ,  стойте  на  обществено  място  (какво  прави  това  разстройство
невъзможно),  СЕГА МОГА ДА НАПРАВЯ ТОВА, чувствах  се  отново жив  като  „нормален  човек“,
никакво лекарство не направи това. Проблемът е че, поради законите, предимството на билката, плюс
социалната предразсъдъчност и невежеството за растението, дори не мога да го пуша, не искам да се
„надувам“,  просто  искам  да  живея  отново  без  тези  ограничаващи  живота  проблеми,  има  много
анонимни хора, които живеят като мен с някакъв вид фобия и други разстройства и мисля, че маслото
може да е решението. " Пабло

"Можете да попитате Рик и или JB, ние открихме, че използването на продукт, който е 20-30% sativa, е
една от най-добрите комбинации за проблеми, свързани с тревожността." Брюстър

- Ние обичаме да работим с Indica доминиращи кръстове sativa с 20%THC или повече, точно поради тези
причини. Ефектите на най -добрите масла са изключително мощни и успокояващи, но еуфорични и дори
по -добри афродизиак. Когато давате на пациент лекарство с такива ефекти, можете да бъдете почти
сигурни, че ще му хареса да го приема. Кой не би? Спите добре, събуждате се отпочинали, еуфорични и
изпълнени с желание да направите някого щастлив. Кой не би харесал това? JB
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„Оценявам да научавам за RSO всеки ден и какво е направил за хората/ животните.  Ако това масло
прави това, което казват, трябва да бъде извикано от най -високата планина - да не се успокоява. Не съм
имал личен опит с него, но със сигурност щеше, ако аз или някой, който ме интересуваше, установим, че
имаме нужда от него.

Междувременно прочетох колкото се може повече публикации. Все още не съм прочел публикация, в
която се казва: „Благодаря Рик Симпсън - направо се набих с камъни, беше страхотно, пич.“

- Благодаря ви за подкрепата,  Деби Нолан, сигурна съм, че скоро ще напишете пост, който ще каже
точно това. Усещането в тялото, когато човек погълне правилната доза от правилната RSO за тях, може
да бъде описано само като „много готино“. Или изключително готино. Или може би невероятно готино.
Това е едно от най -приятните чувства, което човек може да изпита, много естествено, успокояващо и
успокояващо.

Както казваме, най -добрите масла имат много успокояващ, но еуфоричен ефект при поглъщане. Така че
спите добре и след това се събуждате, кикотейки се като дете. И когато спите добре и се събудите с
кикот, е по -вероятно да се почувствате добре и отпочинали, отколкото когато не спите добре и не се
събуждате с кикот. И когато се чувствате добре и отпочинали, тялото ви логично ще се излекува и ще се
представи по -добре. Без ракетна наука, както винаги с лекарството за канабис. JB

„Въпреки  че  ендоканабиноидната  система  засяга  голямо разнообразие  от  биологични  процеси  (като
апетит и сън), експертите смятат, че нейната цялостна функция е да регулира хомеостазата.

Хомеостазата е ключов елемент в биологията на всички живи същества и се описва най -добре като
способността да се поддържат стабилни вътрешни условия, необходими за оцеляването. Заболяването е
просто  резултат  от  някакъв  аспект  на  неуспех  в  постигането  на  хомеостаза,  което  прави
ендоканабиноидната система уникална мишена за медицински приложения.

-С други думи, всичко е свързано с баланса. Нищо ново. JB

Глаукома, възстановяване на зрението

„Глаукомата и нейните ефекти могат да бъдат овладени доста лесно в повечето случаи, тъй като много
сортове  коноп  са  ефективни  за  драстично  намаляване  на  очното  налягане.  Не  е  необичайно  човек,
страдащ от глаукома, който използва конопено масло, да види значително подобрение на зрението си.
Много пациенти дори трябва да сменят очилата си, тъй като старите им лещи с рецепта вече са твърде
здрави.

Смятате ли, че има смисъл очните лекари дори да не споменават канабиса, въпреки че е известно, че е
ефективен поне от 1800 -те години?
Отново, конопеното масло, направено от десните щамове, е много ефективно лечение за глаукома и не
знам нищо по -добро или по -безопасно за намаляване на очното налягане. Ефектът на конопа върху
очното налягане е известен от много дълго време, но медицинската система се опитва да избегне дори
обсъждането на употребата  на коноп за глаукома.  За съжаление изглежда,  че много лекари днес се
занимават много повече с пари, отколкото с изцеление. Не мога да си обясня как очен лекар може да
седи там и да наблюдава как пациентът бавно ослепява и да не казва на пациента какво може да направи
конопът за тяхното състояние. В крайна сметка твърде често пациентите губят зрението си напълно,
защото сляпо се доверяват на съветите на своите лекари. Да загубиш способността на пациента да вижда
правилно не изглежда много за много очни лекари. Още, Мисля, че това, което правят, е позорно и
много съжалявам за онези, които са били лишени от зрението си без причина, освен алчност.  " Рик
Симпсън, коноп: Най -лечебното растение
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„Току -що направих партида„ конопено масло “преди няколко нощи и партида масло. Давах масло на
пациент с мозъчен тумор, преди да вземе маслото, тя беше почти сляпа, след един месец от приема на
маслото, зрението й беше почти напълно възстановено. Няма да получите същите резултати от маслото.
Получавате  медицински  резултати  от  маслото,  но  маслото  е  много  по  -концентрирана  форма  на
лекарства и работи за почти всичко, нещата са просто невероятни. “Дион

„Приемано през устата се възстановява зрението на майка ми. Тя е юридически слепа на лявото си око.
Контузия  я  остави  без  леща и  няколко  операции я  оставиха  с  глаукома.  Тя  е  на  RSO от  година  и
половина- използва го ежедневно. Никога не бе забелязала колко зрение се връща, докато не си сложи
грим за очите. Тя е сляпа в това око в продължение на 40 години, така че се е обучила как да нанася
грим на очите със затворени очи. Това беше единственият начин, по който можеше да го приложи към
доброто си око, беше да затвори доброто си око, оставяйки я напълно слепа. Е, последният път, когато
затвори доброто си око, тя започна да вижда и съсредоточава вниманието си. Тя носи грим само от
време на време, така че не е съвсем сигурно колко време е минало, преди зрението й да се върне, но след
като  е  била  на  маслото  повече  от  година,  вече  може  да  различава  изображения,  цветове,  и  дори
прочетете някои неща от лошото й око! Държах торба с чипове и от другата страна на масата тя можеше
да чете лежи. Тя смята, че ако имаше нов обектив, зрението й щеше да бъде напълно възстановено. За да
получи нов обектив, тя трябва да бъде поставена в списъка на донорите на органи- не съм сигурен, че
застраховката  й ще покрие нещо подобно,  така  че засега-  Това масло й  е  направило чудо- чудо на
гледката, където някога е имало само мрак ! Така че бих казал НИКАКВИ КАПЛИ- Просто стабилно
предлагане! Сега, пристъпете към засаждане на вашето лекарство! О, да- тя НЯМА ДОКАЗАТЕЛСТВА
НА ГЛАВКОМА! Линдзи За да получи нов обектив, тя трябва да бъде поставена в списъка на донорите
на органи- не съм сигурен, че застраховката й ще покрие нещо подобно, така че засега- Това масло й е
направило чудо- чудо на гледката, където някога е имало само мрак ! Така че бих казал НИКАКВИ
КАПЛИ- Просто стабилно предлагане! Сега, пристъпете към засаждане на вашето лекарство! О, да- тя
НЯМА ДОКАЗАТЕЛСТВА НА ГЛАВКОМА! ” Линдзи За да получи нов обектив, тя трябва да бъде
поставена  в  списъка  на  донорите  на  органи-  не  съм  сигурен,  че  застраховката  й  ще  покрие  нещо
подобно, така че засега- Това масло й е направило чудо- чудо на гледката, където някога е имало само
мрак  !  Така  че  бих  казал  НИКАКВИ КАПЛИ-  Просто  стабилно  предлагане!  Сега,  пристъпете  към
засаждане на вашето лекарство! О, да- тя НЯМА ДОКАЗАТЕЛСТВА НА ГЛАВКОМА! Линдзи

Редки или не толкова често срещани заболявания и заболявания

В. Здравей Рик/JB, чувал ли си някога за рядко заболяване Porphyria? Ако да, лекували ли сте някой с
RSO и какви са резултатите?

А. Не, не съм. Но съдейки от това, което прочетох за него, не виждам причина, поради която маслото не
би трябвало да помогне за излекуването му или да го постави под контрол. Определено ще помогне със
симптоми на това рядко и със сигурност много неприятно състояние.

Бих следвал протокола на нашия сайт, бих ял маслото и бих го използвал в супозитории (по този начин
ще  отиде  направо  в  кръвта).  Бих  използвал  маслото  локално  в  тинктура  или  мехлем  за  кожни
състояния/прояви (това ще премахне всички сърбежи и друг дискомфорт).

Бих изял поне 60 грама за два или три месеца, не бих използвал никакви химикали, просто бих следвал
инструкциите на Рик Симпсън. Ако 60g не го излекува или го постави под контрол, бих изял още 120g.
И ако това не доведе до задоволителни резултати, тогава просто щях да започна да набивам маслото в
себе си, по един два -три грама на ден или дори повече, ако можех да го приема, и просто щях да ям
колкото се може по -бързо . Защо? Защото, когато маслото не ви помогне, е малко вероятно да намерите
нещо друго, което ще ви помогне. Също така, агресивните заболявания трябва да се лекуват агресивно.
С най -добри пожелания, JB
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„Толкова  добри  новини  JB  &  RICK  !!!  Днес  отидох  при  лекарите  за  резултатите  от  тестовете!
Щитовидната ми жлеза, която 22 години не работеше и се лекува, вече е прекалено активна! Аз лично
приемам само RSO на пълен работен ден в продължение на месец,  също втривам тинктура право в
гърлото си и изпарявам RSO също! Толкова съм щастлив от това!

Той е наистина страхотен лекар, който е бил там и ме подкрепяше през всичко това и знае много добре,
Всъщност аз използвам RSO OIL! Като лекар той все още иска да направи ултразвук на щитовидната ми
жлеза, за да провери за възли! Какво мислите за ултразвука?

Винаги ще приемам това масло с гордост до края на дните си. Лекарствата с рецепта са ЗЛИ! Имам и
много здравословни проблеми, които в момента лекувам с това прекрасно масло! Chiari малформация
тип 1 на мозъчния ствол също имам тежък карпален тунел и много повече!

Днес съм на 45 години, не се чувствам толкова наранена и наранена, колкото се чувствах! Споменах ли,
че също съм имал операция на мозъка преди 7 месеца и не съм употребявал никакви наркотици след
операцията си поради чернодробна недостатъчност от лекарствата! Аз наистина съм доказателство, че
това масло е от БОГ! Това е всичко, което трябва да приемаме като лекарство!

Благодаря ти JB и Rick за всичко, което правиш от сърце! Няма повече лекарства за щитовидната жлеза,
ДА !!!!!!!! ” Марген

- Поздравления, Марген. Що се отнася до ултразвука,  мисля, че знаете отговора. Колкото по -малко
сканирания, толкова по -добре, това е всичко, което мога да кажа.

Аз лично не бих се доближил до никого, който не би ми казал за маслото в продължение на 22 години,
но ако смятате, че тези хора все още имат какво да ви кажат, не се колебайте да говорите с тях, а именно
ако наистина се интересувате от това, което те имат да кажат за медицината. Но това е всичко, което бих
им позволил да правят, само като говорят, по този начин те не могат да ви наранят толкова, колкото
биха говорели, което е било преведено в „необходимост“ да погълнете някои хапчета по свой избор.

Най -добри пожелания и пазете се от тези, които са прекарали 22 години, давайки ви грешни съвети.
Бъдете щастливи, че сте оцелели от тяхното „лечение“, други нямаха такъв късмет. JB

„Може ли маслото от канабис да се използва за лечение на бяс?“ Аами

- Аами, да, но това вероятно ще изисква поставяне на пациента в кома за известно време, с много високи
дози масло, особено в напреднали случаи. JB

„Моят болногледач има пациент, който е диагностициран с лупус и отравяне с живак в цялото й тяло.
След около година досега с използването на нейното домашно масло, отравянето с живак е напълно
изчезнало и лупусът е почти изчезнал. Космените фоликули са взети на всеки 2 седмици, за да се види
точно какви и колко отрови има в тялото й за актуализациите на нейния успех. Наистина е невероятно
това, което може да се излекува по естествен начин. Струва малко, но все пак по -здравословно и струва
живот! ” Джеси

„Поставиха  ми  диагноза  първична  миелоидна  фиброза,  взех  лекарства,  които  помагаха,  но  не  се
задоволяваха поради нарастващите болки и липса на апетит и спадане на кръвната картина, увеличен
размер на далака, безсъние. След като взех това лекарство в продължение на една година и не усетих
реална  фундаментална  промяна,  реших  да  опитам  RSO,  само  1  месец  на  маслото,  болката  ми  не
съществува, апетитът се върна, кръвната картина се увеличава, спи като камък. Агуае

„Използвам го за лечение на моята медицинска аномалия ... няколко болници в моя район казват, че не
би трябвало да е възможно ... но RSO е невероятно ... Отхвърлям VP шунт в тялото си, имам заболяване
на съединителната тъкан и няколко други редки проблеми ... 4 мозъчни операции за 36 дни и отказах да
напълня наркотиците ... единствено медицинска марихуана, RSO и дишане ... Никога през живота си не
съм се лекувал толкова бързо ... дори както показват лабораториите ми тялото ми е толкова прецакано,
че болката ми всъщност не е толкова лоша ... ”Кейти
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„Следното е от господин, който е участвал в тежка автомобилна катастрофа през 1977 г. Той страда от
парализа на лицето, слъзните канали не работят, трябваше да използва очни смазки, частична загуба на
зрение  на  едното  око.  Освен  това  той  има  травма  на  главата,  която  води  до  проблеми  с  паметта,
проблеми с говора. Той вървеше с бастун и прекара всички тези изминали години в болка. Това е от
съобщение, което той изпрати. == „Маслото ме поправя на клетъчно ниво. Цялата белезна тъкан вдясно
ми е изчезнала!  Сега имам движение на дясното око. Мога дори да се усмихвам,  сега парализата  в
лицето ми изчезва. Всичко това се случи през последните 6 месеца. Веднъж поради болката от тумора
увеличих дозата си до грам и 11/2 грама на ден през целия ден. Преди няколко месеца гледах телевизия
и осъзнах, че виждам дясната страна на носа си. За първи път виждам това от 1977 г. Започнах да го
упражнявам. Сега имам пълно движение. " Маслото от канабис ... не само за рака. Кори

Животни - препоръки

„Лекувах тумора на кучето на ухото му с RSO ... Беше ОГРОМНО и сега ОТЧИТА !!!!“ Андреа

„Кучето  ми има остесарком (рак на  костите).  Преди седмица ми ампутираха крака  и той трябва да
започне химиотерапия след седмица. С рака му той обикновено се разпространява в белите дробове,
95% от кучетата умират от рак на белия дроб в рамките на една година. Ако беше вашето куче, бихте ли
започнали маслото сега и все още правите химиотерапия, или нямате химио и чисто масло? За хората
започвате  с оризово зърно,  с  куче от 70 паунда,  бихте ли започнали с една трета  от това два пъти
дневно? Благодаря, че прочетохте това и с нетърпение очаквам вашия отговор. " Еда

„Еда, маслото спаси нашето скъпо куче Софи. Тя умираше. Дайте на кучето си маслото възможно най -
скоро ... Химиотерапията ще я убие. Молитви с вас ... ”Брюстър

„Току -що получих наистина страхотни новини за кучето на моите приятели, които просто трябваше да
споделя! Преди няколко месеца нейният питбул Максимус имаше тумор в един от задните му крака,
който растеше извън контрол. Ветеринарният лекар каза на моя приятел, че тя трябва да плати над 3
бона, за да му ампутират крака, иначе ще се разпространи и той ще умре в рамките на една година. Това
беше преди около 4 месеца. Тогава, когато видях статуса й за планираната му операция, й изпратих
съобщение  и  вместо  това  му  предложих да  го  нахраня  с  масло  от  канабис.  Тя  реши,  че  ще  опита
естественото лечение, преди да направи нещо драстично и необратимо като ампутация. За щастие за нея
(и  Максимус),  тя  вече  имаше  карта  с  канабис,  тъй  като  живее  в  Калифорния.  И  така,  тя  отиде  в
диспансер за канабис и взе малко. Тя го хранеше с 1 капка масло с размерите на грахово зърно, два пъти
дневно по време на хранене. Веднага тя каза, че е забелязала, че изпитва по -малко болка и се чувства
много по -удобно. Освен това хранителните му навици се нормализираха. След няколко седмици той
дори можеше да тича, без да накуцва, така че тя отмени операцията му и се придържа към естественото
лечение.  Току  -що се  прибра  днес  от  преглед  при  ветеринарен  лекар  и  установи,  че  туморът  му е
НАПЪЛНО  ОТХВЪРЛЯН.  Не  са  останали  никакви  следи  от  тумора.  Ветеринарният  лекар  беше
наистина шокиран, когато му каза как го е излекувала.

FYI: Това е третото куче, за което знам, че е спасено от масло от канабис. Познавам и много спасени
хора.  Ако  все  още  мислите,  че  канабисът  не  лекува  рака,  значи  не  сте  обърнали  внимание.  Знам
истината  от  години  и  никога  не  съм намерил  никого,  животински  или  човешки,  който  маслото  от
канабис не е успяло да спаси. " Лара

„Някой Т-клетъчен CLCT-1 рак на детския лимфом ТЪМНЕ! Ще ходим на ветеринар само за тестове на
всеки три седмици за CBCs за измерване на нивата на калций и FNA, за да следим червено-бялата
кръвна картина за ракови т-клетки. Вече не се нуждае от предписани лекарства, но ние ще я държим на
маслото на Рик Симпсън, което лекуваше рака всеки ден до края на живота си. Ние сме благодарно
семейство. " Някои деца се нуждаят от чудо

„Невероятна история!  Правя и приемам RSO за поддържане на здравето, тъй като семейството ми е
имало много рак. Започнах да го давам на кучетата си, тъй като и двамата имат малки тумори, а моята
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овчарка  от  Шетландски  има  дискоиден  лупус,  форма  на  кучешки  лупус.  Невероятно  е!  За  няколко
седмици един от туморите на кучето се е свил със 70%, а другото куче с лупус се справя невероятно! За
първи път от години червеният й, подут и болезнен нос лекува! Опитах рецепти, стероиди, диета и нищо
не помогна. RSO лекува лупуса на моето куче, знам, че може да помогне и на хората! „Ашли

„Моята  котка  получава  1/4  -1/3  зърнен  ориз  с  размери  2-3  пъти  на  ден,  за  да  лекува  и  успокоява
хроничната  си  възпалителна  инфекция  на  пикочните  пътища,  когато  няколко  кръга  от  течности,
антибиотици и лекарства не могат, също го поставят на сурова диета и той е не се е случвало повторно.
Разбира се, за рак бихте използвали по -висока доза. Като цяло се опитвам да намеря дозата, която не
изглежда да им повлияе драстично твърде много -  никога  няма да им навреди,  но собственикът би
забелязал сънливост, инконтиненция, вероятно малко пиянство. Разбира се, при рака не ви пука - просто
ги увеличете възможно най -бързо до постепенно увеличаване на дозите.

Това е за „поддръжка“ - например моето куче, на което е било отстранено око от глаукома (и се справя
СТРАХОТНО), има риск другото й око да претърпи глаукома, затова я дозирам поне два пъти на ден с
малко  масло  и  съм намерил  добро  доза,  която  не  причинява  инконтиненция  и  т.н.,  но  тя  все  още
получава  маслото  си.  Накарах  я  да  вземе  повече  преди  окото  да  изтича  за  болка.  Наистина  имам
чувството, че маслото й е помогнало повече от конвенционалните болкоуспокояващи след операцията -
на първия ден или на 2 тя е приемала 1-2 дози ветеринарни болкоуспокояващи, след това отидох само на
RSO, до деня след операцията тя вече искаше да играе отново с топка и беше и е щастливо момиче.
Chloe всъщност ще ближе RSO от пръста ми - за разлика от моята котка, която го мрази. LOL (...)

Не намирам, че RSO предизвиква безпокойство при животните - чувствителността към светлина може
да се забележи при по -високи дози.

Дори използвах RSO на моя пор - той беше много стар и един ден се събуди, че изведнъж беше много
слаб, може би е получил инсулт. Дадох му малки дози RSO през деня, за да го накарам да спи - тази
вечер той сякаш се събуждаше - поклащаше глава и се държеше така, както правят моите кучета, когато
ядат канабис, просто го оставих да спи, с каквото и да отива тялото му поне не го боли или страда - имах
половин идея, че ще се събуди добре - за съжаление той наистина почина, но качеството му на живот до
последния  ден  беше  страхотно,  така  че  чувствам,  че  RSO  му  даде  най  -доброто  за  последния  ден
възможен. Знам, че не изпитваше болка и спеше много спокойно и знам, че не беше прекалено много
RSO, тъй като той беше дозиран сутрин и рано следобед, след това нищо и го проверих много късно
тази вечер, той просто спеше - можеше да се събуди, но просто искаше да спи “.

Уитни - Най -доброто качество на живот до края, това също е много важно, когато маслото е замесено.
Благодаря ти, JB

„Вчера,  Клои,  моята  8  -годишна  кастрирана  женска  фолктериер  Heeler,  беше  диагностицирана  с
глаукома на едното око. Налягането беше много високо в едното й око и тя можеше да бъде сляпа за
постоянно.  Направихме  спешно  лечение  с  интравенозни  течности  и  манитол  и  тя  приема  няколко
лекарства. Натискът намаля малко, но не много и тя не се наслаждава на приспособяването към живота
наполовина сляпа в момента. Искам да я лекувам с RSO, тъй като това беше невероятно за болката ми и
моята  собствена  болка  и  наистина  вярвам  в  маслото  и  историите,  които  хората  разказват  тук,  са
невероятни. Не искам Chloe в крайна сметка да получи глаукома в другото око и искам да излекувам
всичко, което мога в засегнатото око. Разбирам, че маслото е помогнало на много домашни любимци и
бих бил толкова щастлив, ако Клои можеше да възстанови зрението си или дори да види в засегнатото
око ... Благодаря за помощта или съвета!

- Уитни, просто я качи на маслото. Някои масла са по -добри за глаукома от други. Най -лесният начин
да разберете колко ефективна би могла да бъде, е да вземете доза и да наблюдавате очите си сутрин. Ако
те са чисти, потърсете друг щам или комбинация от щамове, ако имате много неща за почистване върху
тях, това най -вероятно е добър щам за понижаване на вътреочното налягане. С най -добри пожелания,
JB
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„Благодаря JB! Вчера си мислех, че постигаме невероятен напредък, окото беше ясно (цял ден изваждах
гуп от тях) и зеницата не беше напълно разширена и въпреки че не съвпадаше със зеницата на другото
око,  мислех,  че  реагира  на  светлина,  но  тази  сутрин  отново  изглежда  облачно.  Може би  при  ярка
светлина като вчера ще изглежда по -добре ...  Колко и колко често ми препоръчвате да й дозирам?
Досега правех много малка доза грах, тя е само на 30 години и изглежда я засяга, тези кучета винаги
обичаха да ядат стъбла и листа или хлебарки, да пушат и т.н., за да мога да разбера кога е засегната от
маслото също и изглежда, че й се отразява малко подобно на това, ако яде стъбла, това обаче не ме
притеснява, имам чувството, че това означава, че „работи“. Уитни

- Уитни, бих й дал с нещо добро два-три пъти на ден. Колкото повече влизате в нея и по -бързо, толкова
по -добре. Дори тя трябваше да спи за ден -два, кой го е грижа. Малка кома, предизвикана от коноп, не
може да навреди. JB

"Звучи ми добре! Ще направя това днес. Вчера и тя беше доста засегната. Благодаря за толкова бързия
отговор JB! ” Уитни

„Моето куче изяде част от растение вчера, защото знаеше, че това ще помогне на стомаха му, след като
беше натрупал остатъци от пилешка мазнина за вечеря и изяде един куп от нея, крачеше много, а по -
късно се изкачи нагоре и след това се отпусна удобно. Познайте какво имаше в нейното повръщане -
саксийни листа. Умно куче. " Дона

„Здравей JB, аз давам RSO на конете си. Всъщност миналата седмица се уплаших с болката, която ми
беше болна, дадох му около 1/3 от грам нашето ISO масло и той беше толкова ЗАБАВЕН !! Той беше
упоен. Така че ... действа на коне и ако 1/3 от грам е това успокоително за кон, представете си лечебните
свойства. Отне му около 24 часа, за да се отърве от последиците от него. Намалих оралното му дозиране
до почти оризово зърно за поддръжка. " Хедър

„Мислете, че това беше през 70 -те години, когато FDA първо съобщи, че канабисът убива раковите
клетки ... всичко, което знам, е, че ракът на стомаха на котката ми е изчезнал, сега тя се храни добре,
напълнява и тича като ново коте ...“ Тони

„Давам на моята 19 -годишна котка смлян декарбоксилизиран канабис от декември 2011 г. Тя беше
много летаргична, течаща, с признаци на котешка сенилост ... познат, който работеше при ветеринар,
предложи да й дам 1/4 аспирин, 1/ 4 t metamucil ... направи това в продължение на няколко дни, след
което реших да опитам канабиса ... поръсвам малко количество в мократа й храна на всеки няколко
дни ... тя все още е с нас !!! ” Лори

„JB, направихме й няколко партиди, като й правим нова партида на всеки 2 месеца, тъй като приема 1cc
на ден. Използвали сме 2 различни щама. В момента тя използва същата партида, която лекува рака на
котката ми. Чарли

„Трябва  да  ви  благодаря.  Моята  любима  котка  на  14  години  беше  диагностицирана  на  1  юни  с
плоскоклетъчен карцином. Излекувах го с RSO за ЕДНА СЕДМИЦА! Ветеринарят казва,  че е чудо.
Върнах го при него на 8 юни и той ме попита дали е същата котка, тъй като туморът в устата му почти
беше  изчезнал  и  той  напълно  очакваше  да  се  върна,  за  да  го  сложа.  Сега  той  е  почти  напълно
възстановен. Много го обичам и трябваше да ви благодаря, че споделихте как да направите лекарството
правилно БЕЗПЛАТНО! ”

„Моята котка беше диагностицирана с„ бързо растяща, агресивна, нелечима, неоперабилна “форма на
рак миналия юни, плоскоклетъчен карцином в преградата му, който е толкова грозен, колкото звучи.
Дадоха му максимум 1-3 месеца и моят ветеринарен лекар нежно ми предложи „да  го пусна сега“.
Плаках, мислех за това и реших, че просто не мога да го гледам как умира. Отидох онлайн и открих, че
има много лекове за рак. Започна да му дава редица добавки и т.н. Той се справяше добре, но ракът
продължаваше да расте и да повлияе на дишането му. Туморът най -накрая  започна да нараства от
другата страна на носа му и през декември той започна да се спуска надолу. Мислех си, добре, сега е
време.
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Тогава  открих  канабиса  и  как  той  може да  убие  рака.  Накратко,  Тед  приема  RSO от  декември.  В
началото беше малко ситуация да се получи правилна малка доза, защото той е котка.  И много по -
малък от човек. Той спи МНОГО по -добре, дишането му е по -добро, когато спи, апетитът му се върна,
макар и не към това, което беше. Всичко това е едно пътуване в ход и не знам как ще завърши.

Въпреки това, туморът изглежда се изравнява, макар и много бавно. Мисля, че ако това не беше толкова
гаден рак, той вероятно щеше да се излекува преди месеци. Моят ветеринар е доволен и впечатлен от
това как се справя. Така че просто го приемам ден след ден и съм щастлив, че повечето от тези дни
изглеждат като добри дни. Максималният му срок на годност беше септември миналата година, така че
се справя добре. " Ан-Мари Лайдл

„Да !!!! И аз имам коте от канабис. Висококачественото масло от канабис ми спести, че трябва да отделя
$ 4800 на ветеринарите за касапинство ... имам предвид ъъъ ... да направя операция на ухото на котката
ми, за да премахна тумор. Ура за котенцата от канабис и кучетата! ” LinZy

„Вещество с RSO спаси живота на куче от 40 фунта-масло, извлечено от етил, иначе идентично с RSO,
използвано за спасяване на моето куче, което беше изпило антифриза на съседа. Ветеринарният лекар
каза по телефона, че е приключила твърде късно и вероятно няма да оцелее 40-минутното шофиране, за
да бъде евтаназирана, и бях посъветван да я направя удобна.

Моят лоялен спътник се разпенваше в устата, имаше чести припадъци, беше силно прегрял и гърлото
беше  толкова  подуто,  че  едва  дишаше,  изпадайки  в  и  извън  съзнанието.  -  определено  умира,  без
съмнение.

Опитвайки се да улесня нейното преминаване от този свят, нагрях 1/2 грам олио в чаена лъжичка масло
и буквално го натъпках в гърлото й с пръст, натискайки отвор в подутото й гърло. В рамките на десет
минути тя вече не пееше уста,  треската й се беше счупила,  дишаше нормално,  всички конвулсии и
припадъци бяха спрели.

Тя пиеше с нетърпение вода, след което заспа 12 часа и се събуди в привидно перфектно състояние,
тичайки и играейки в рамките на минути след събуждане. Казах на ветеринарния лекар и я помолих да
публикува събитието в казус, а тя отказа, твърдейки, че канабисът е токсичен за кучетата! ” Алън

„Използваме го на нашия 14 -годишен чихуахуа, който има гърчове. Преди няколко месеца си мислехме,
че няма да издържи дълго, затова си помислих защо да не опитам масло? В рамките на един ден тя беше
като съвсем ново куче! Тя се хранеше по -добре и се чувстваше пъргаво и искаше да играе! Тези неща
наистина работят за много неща! ” Минди

„Получихме кученце, потъпкано от много голям човек. Тя е чихуахуа играчка, имала е разрез четири до
четири инча, който покрива цялата й долна половина. Стана й много лошо и започна да изстива, затова
реших, че опитът със сълзите не може да я нарани твърде много.

Когато за пръв път я дозирах, тя едва успя да помръдне главата си. Изключително щастлив съм да ви
кажа, че след една седмица сълзи три пъти на ден, тя е щастлива, здрава и нервна малка дупе. Благодаря
на Рик и JB, че ни разкриха на истината. Съпругата ми и аз вярваме, че сълзите я спасиха.

Нека не забравяме, че аз дозирах играчка чихуахуа, която беше по -малко от килограм с грам RSO, 3
пъти на ден. Това са 3 грама на ден за кученце, което тежи по -малко от килограм и е било пред вратата
на смъртта, защото е било стъпвано от момче с тегло над 300 килограма. Ако канабисът наистина беше
токсичен, каймана нямаше да е с нас, да бяга и да скача за дим от трева.

„Дадохме  го  на  тогавашното  ни  13  -годишно  дете,  за  да  й  помогнем с  артрит  на  задните  крака  и
бедрата ... изненада, ние също не само получихме пружиниращо куче, но и 4 кученца. Няма как да е
имала още един литър и всички са здрави и се справят отлично! Обичам RSO! ” Джули

„Кучето ми имаше кожен проблем (обрив, който го накара да разкъса  козината  си)  и повтаряща се
инфекция  на  ухото.  Нямах  RSO,  но  му  дадох  тинктура,  направена  от  моя  приятел.  Козината  му  е
израснала и инфекцията на ухото е изчистена. Ако тинктурата работи толкова добре, мисля с RSO, че
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бих могъл да го излекувам напълно. Така че бих казал, че да, RSO ще работи върху рака на кучето, както
и при хората. Благословен ти Рик и ти също, JB. " Бет

- Благодаря ти, Бет. Вашето мислене е логично и правилно. Животните имат по -бърз метаболизъм и
затова маслото ги лекува много по -бързо, отколкото лекува хората. Удоволствие е да лекувате животни
с маслото, те обичат да го приемат. JB

„Използвам го при кучетата си. Просто малко по -малко, отколкото бихме искали. Имам 12 -годишно
дете, което беше прегазено и трябваше да й махна бедрото. Не е заменено ... премахнато! 4 седмици в ...

Няма белег от операцията, разходки, все още с накуцване, но се движи добре и аз използвах маслото
вместо  болкоуспокояващи ...  Работи  чудесно!  (...)  Имам 9  -годишен  Роти,  който  има  дирофиларии,
ужасни алергии, много ниска енергия и губи косата си на опашката. Започвайки го днес ... Току -що
спасих 10 -годишна чихуахуа, която има 3 тумора и знам, че това ще я оправи !!! “Доли Дърбин

„Бисквити за кучета RSO OIL и с локален мехлем върху раковите рани по крака, това беше 1/2 размер на
доларова банкнота.  Тя започваше да плаче,  ставайки и треперенето й беше лошо. Знаех, че RSO ще
работи ... Още на следващия ден тя стана без плач и треперене и няколко дни по -късно тичаше из двора
с малкия си приятел Нъгет, плъх териер. Това беше преди 6 месеца. Сега тя е като куче на 6 години, а не
на 12 години. Това е една от толкова много истории, на които съм ставал свидетел през последните 2
години.

Моята история е много по -дълга ... RSO ми спаси живота. Няма повече опиати. И много малко болка в
повечето случаи. Благодаря ти Рик Симпсън ... Мир с теб. ” Рон Йънгблъд

В.  Скъпи  приятели,  надявам  се  това  да  ви  намери  добре.  Давам  8  -годишно  куче  RSO за  тумори,
растящи от дясната страна на тялото му. Днес е първият му ден на лечение и той е нокаутиран и спи.
Дадох  му  за  количеството  оризово  зърно.  Прекалено  ли  е  това?  Колко  дълго  и  колко  често  бихте
препоръчали

Давам ли му масло? Аз самият съм на масло. С течение на времето все повече свиквам с „високото“.
Трябва да се оперирам следващия месец и смятам да използвам RSO за болката и възстановяването си.
Ако мога да го работя, ще бъда на него до края на живота си. Благословии ~ Много благодаря

А. Катрин, бих отложил операцията, ако изобщо е възможно, докато не изядете, да речем, 180 г масло на
грам на ден (или повече) в три дози. Дайте на кучето половината от това, ако смятате, че не се чувства
комфортно с това, което получи сега. Сънят е част от лечебния процес, няма за какво да се притеснявате
и е знак, че маслото е успокоително, което искате.  Колкото по -силно и успокоително, толкова по -
добре. С най -добри пожелания, JB

„Изпращам ви актуализацията на моето куче с диагноза рак на костите. На 1 юни минаха седем месеца,
като  последните  рентгенови  снимки  не  показват  разпространение  в  белите  дробове.  Намериха
непокътнато счупване близо до мястото на тумора в крака, не знаят какво да правят с това. Обикновено
тези кучета,  които имат почивка,  трябва да ги свалите.  Те стигнаха до заключението,  че месечните
инфузии  на  лекарството,  наречено  Zometa,  го  запазват  непокътнато,  така  че  те  ще  я  продължат  в
изпитанието, докато тя ще получава месечни инфузии на Zometa. Но няма рак и те не могат да вдигнат
тумора, който е бил там преди 7 месеца. Просто си мислех, че бихте искали да знаете. Този агресивен
рак обикновено отнема живота на кучето в рамките на 4-6 месеца след поставянето на диагнозата. Ето я,
7 месеца, НЯМА разпространение на рак. Неповредена фрактура, но все още вървяща, сякаш нищо не е
наред. " Линда

„След 9 седмици ракът на кожата на кучето ми напълно изчезна !! Поддържаща доза сега за теста на
живота.  Което  според  мен  сега  ще  бъде  не  само  по  -удобно  за  него,  но  и  по  -дълъг  живот.
БЛАГОСЛОВЕНИЯ RS & JB !! > ;-) ”Гоблин

„Кучето ми имаше 3 седмици живот. Масовоклетъчни тумори по цялото му чистокръвно питбул тяло ...
След 3 седмици туморите се свиват на ISO/RSO. Кълна се. Той се е изпикал няколко пъти като пиян
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пиян,  но  знаех,  че  е  за  добро.  Той  все  още  е  на  него.  Дори  когато  изчезнат,  пак  ще  му  направя
лекарството. Обичам те, JB и Rick. " Боджай

„Давам на моята 14 -годишна яма маслото вече 4 седмици за рак. Понякога тя леко се „изтръпва“ и пие,
когато й давам прекалено много, но когато забързаността отшуми, спи като малко кученце. Тя отказа да
приема ветеринарни лекарства, затова вместо това взехме масло. Все още са ранни дни, но записвам
нейния напредък. Отне й около седмица, за да свикне с маслото и отново да развие апетит. Ревнувам,
тъй като на този етап можем да си позволим само маслото за нея.  Обичайте красивите истории на
всички! ” Жанин

„Видях ефектите от първа ръка на куче, приемащо RSO ... През първите няколко дни Руби (12 -годишно
куче) боледуваше и трепереше леко, тревожещи симптоми, ако сте скептични по темата, но мога да ви
уверя вие 1 месец на лечение и кучето подскача наоколо пълно с живот и тича нагоре по стълбите,
скачайки на леглото и столовете пълни с енергия през цялото време отново много игриво. Очите бяха
сълзещи и със сиво покритие, сега напълно нормално. Руби имаше доста голям растеж от вътрешната
страна на крака си от години и сега след ядене на масло почти падна !!!

Благодарение на Рик Симпсън xxx благослови това масло, наистина работи, защо НЯМА препоръки,
които да кажат, че не е така? ” Брет

„Днес е 3 ден за лечение на моето куче с RSO (Rick Simpson Oil), което е концентрат от канабис за
медицинско  лечение  на  много сериозни заболявания.  Тя  е  на  13  години и  преди  около 7  месеца  е
получила нещо, което е причинило екстремната й сополя, голяма слуз и няколко дни е била летаргична.
Потърсих  го  онлайн,  казах  „развъдник  кашлица  или  кучешка  настинка“,  така  че  имах  някои
антибиотици тук и я започнах на курс. Това изобщо не помогна, затова я заведохме на ветеринар.

Разбира  се,  те  искаха  да  направят  кръвни  изследвания,  рентгенови  лъчи  и  скрининг  на  слуз.
Приблизително 500 във ветеринарните сметки, аз отказах, така че я започнахме с широк антибиотик,
който  също  не  го  докосна  за  един  месец.  Взех  я  обратно  и  взех  още  два  по  -силни  антибиотика,
проведох ги религиозно един месец. И не го докосна!

Така  че  тогава  ветеринарният  лекар  опита  фунгицидно  лекарство  ...  ОЩЕ  НЕ  СЕ  ДОКОСА  ЗА
БОЛЕСТТА СИ !! Трудно е да се определи какво е оправдано да се харчат за 13 -годишно куче ... Затова
спрях всички лекарства преди около месец, за да позволя на тялото й да се възстанови и я започнах на
RSO само преди 3 дни, общо 6 лечения и тя е съвсем ново куче!

Без сополи, без кашлица, тя има хапките и като цяло видяхме ЗАМЕЧИМО подобрение. Невероятно
наистина.  От  моя  личен  опит  мога  да  потвърдя,  че  това  е  страхотно  сюрреалистично  лекарство.
Благодаря ви от сърце! ” Оцеляване

„Моето куче е 13 -годишна белгийска овчарка. Преди няколко години на негова страна се появи малка
бучка. Изведнъж започна да расте с тревожни темпове преди няколко месеца. За съжаление той беше
диагностициран с рак ... и не само с една бучка. При прегледа той имаше много. Той имаше и други
проблеми ... Основно артрит и дисфазия на тазобедрената става. Хирургията не беше опция, тъй като
беше съмнително, че ще преживее упойката. Не можех да понеса да го гледам как страда ... той едва
ходи и беше спрял да яде. Реших да опитам да му дам масло от канабис като последен опит да му
помогна.  С партньора  ми Пат  му дадохме малко количество  (с  размерите  на  оризово зърно)  върху
бисквитка. Това наистина го засегна ... той беше нестабилен на крака и спеше с часове.

Променихме дозата през следващите няколко дни и забелязахме, че апетитът му се подобри веднага.
Той  също  започна  да  се  движи  много  по  -лесно  и  отношението  му  беше  много  по  -светло.  С
напредването на дните бавно увеличавахме дозата му. Изминаха 3 седмици и почти не го разпознавам
като едно и също куче. Той е щастлив! Махайки с опашка, игриво, яде и най -хубавото е, че туморът е
наполовина по -голям, отколкото беше преди да започнем с маслото !!!! Ще продължа лечението му
(имаме късмета да можем да доставяме собствено масло) и ще ви държа в течение. Очаквам тези тумори
да изчезнат напълно !!!!!!!! ” Джоузи
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„Имам един съсед, който успешно премахна туморите на кучето си в рамките на един месец, като й даде
лекарството. Продължавай и да, много малки дози, тъй като Рик заяви, че метаболизмът им е много
висок, така че те се подобряват много по -бързо от нас. " Кови

„Излекувах нашия порове от рак на  панкреаса,  създаден от инсулином.  Качете  се,  наднича,  вашето
„космати семейство“ се нуждае от вас. Тук е Цветето по време на лечението й, тя е с малко разтворени
очи тук и е готова за спокоен сън ..! ” Коноп

„Да, излекувах котката си от рак през юни, когато ветеринарят каза да го сваля. Току -що го хранех с
маслото и в рамките на 10 дни фаталният тумор изчезна! Ветеринарят каза, че е чудо! ” Чарли

„БОГ БЛАГОСЛОВИ JB и Рик Симпсън за вашата лоялност към хората, които се нуждаят най -много от
вас. Ще направя своя собствена, когато мога, за да помогна на хората, които познавам, които се нуждаят
отчаяно. Дъщеря ми направи малко от подстригване за тумор на кучето си. Четири дни употреба тя каза,
че изглеждаше като че ще падне. Все още чакам окончателни резултати. БОГ пред ХИМИК! ” Грег

Качество на живот

Може ли конопеното масло да увеличи продължителността на живота?

„Ако всички ние редовно приемахме малки дози конопено масло, аз съм твърдо убеден, че ще живеем
по -дълго и ще бъдем много по -здрави. По -дългият живот би бил много полезен за човечеството, тъй
като би позволил на тези, които имат прекрасни таланти, да постигнат много повече. Твърде често в
днешния свят човек просто се справя добре с това, което прави, и е поразен от медицински проблеми,
които прекратяват кариерата му.

На всички ни беше дадено това преживяване, наречено живот, за да разширим нашите способности и
хоризонти, така че нашият вид да може да се развие до по -високо ниво. В допълнение, ние получихме
това  прекрасно  растение,  за  да  запазим  и  защитим  тялото  си  от  болести.  За  мен  е  невъзможно да
разбера, че човешката раса би могла да пренебрегва вече лечебния потенциал на това растение. Сега,
когато  истината  за  лечебните  сили на  конопа  е  налице,  ние бихме били донякъде  пренебрегнати  в
задълженията  си както към себе си, така и към близките  си, ако не поискахме незабавно безплатна
употреба на тези лекарства.

Ако вие или някой друг на тази земя бихте искали да живеете по -дълго в състояние на отлично здраве,
за да постигнете максималния потенциал, на който сме способни, не виждам как някой би могъл да
почувства, че има право да ни наложи волята си или да се опита да принуди всеки да се въздържа от
медицинската употреба на това растение. Тъй като животът трябва да е живот и сега сте намерили начин
да избегнете всички ненужни страдания, пожелавам на всички много дълго и здраво съществуване.

Сигурно сте чували толкова много хора да ви казват: „Това не може да работи, нищо няма да 
помогне. Лекарят каза, че ще страдам от това до края на живота си ... "

Голям брой пациенти са идвали при мен с медицински състояния, чиито лекари не са успели да лекуват
и  са  чувствали,  че  положението  им е  безнадеждно.  Доста  често  хората  дори нямат  диагноза  какво
наистина  им е,  защото  в  действителност  лекарите  не  могат  да  им дадат  отговор.  Повечето  от  тези
пациенти, на които дадох масло, не вярваха, че конопът може да помогне на техните състояния, докато
не опитат лечението. Бях в контакт с хиляди хора, които бяха напълно изумени от това,  което това
лекарство направи за техните състояния. Ако конопеното масло не може да излекува състоянието ви,
вероятно ще откриете, че това масло е най -добрият наличен контрол.

Лекарите обичат да ни казват, че много заболявания и състояния са нелечими, но това лекарство обръща
малко внимание на мненията на лекарите и често върши това, което се счита за медицински чудеса. Ако
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имате медицински проблем, опитайте маслото и има голям шанс да видите чудесата,  които може да
направи за себе си.

Има ли смисъл да не се предоставят на хората лекарства на основата на коноп?

Няма  абсолютно  никакъв  смисъл  да  се  забранява  употребата  на  коноп  за  обществеността  и  в
действителност никой няма право да прави такова нещо. Единствената причина, поради която конопът
някога  е  бил  забранен,  се  дължи  на  факта,  че  той  представлява  реална  опасност  за  много  големи
парични проблеми. Ограничаването на медицинската употреба на най -лечебното растение на земята до
тези,  които  обитават тази  планета,  може да  се  нарече  само като престъпление  срещу човечеството.
Изглежда, че понастоящем правителствата все още са готови да оставят своите богати приятели, които
са  собственици  на  фармацевтичните  компании,  но  в  крайна  сметка  те  няма  да  могат  да  удържат
истината за това лекарство.

Когато конопът се върне в масовата медицина, той ще унищожи цялата корупция, която някога е била
срещу неговата безплатна медицинска употреба. Това растение бързо се признава за пореден път като
най -голямото лечебно растение в съществуването и лекарствата,  произведени от него,  ще променят
лицето на медицината завинаги. Скоро обществеността ще отхвърли химикалите и отровите, които в
момента наричаме лекарства, и ще поискат използването на това естествено вещество, за да могат да се
лекуват разумно.

Смятате ли, че хората в органите на реда не осъзнават, че рано или късно може да се нуждаят 
от това лекарство за себе си?

Много хора в правоохранителните органи определено знаят, че лекарството от коноп работи и всички те
трябва да осъзнаят, че нямат право да се намесват в медицинската му употреба. Всъщност аз доставих
това лекарство на голям брой от тези, които сами служат за полиция на нашето общество. Служителите
на RCMP дори са изпращали при мен пациенти за лечение, които са умирали от терминален рак, така че
много служители са наясно, че това естествено вещество действа. Полицията не е по -различна от нас,
когато става въпрос за болести, те също се страхуват от рак и други сериозни състояния.

И  все  пак  на  полицията  изглежда  е  много  трудно  да  се  ориентира,  че  политиката  на  нашето
правителство по отношение на лекарството от коноп убива тях и техните семейства. Повечето полицаи
се опитват да отблъснат грешките си по отношение на набезите, които извършват срещу тези, които
използват конопено лекарство, като казват, че те просто си вършат работата. Но това е същата линия,
която  са  използвали  тези,  които  са  работили  в  лагерите  на  смъртта  на  Хитлер  и  тя  не  оправдава
поведението им тогава, нито оправдава поведението на полицейските сили днес.

Време е полицията да се събуди за реалността на това, което прави. Смятат ли полицейските служители
за неправилно обществеността да отглежда най -лечебното растение на земята, за да произвежда това
лекарство? Или те самите нямаше да търсят това масло, ако имаха любим човек, който умираше и се
нуждаеше  от  лечение?  Очаквам да  го  направят,  така  че  може би е  време  полицията  да  започне  да
насочва оръжията си към истинските престъпници.

Да се  откаже общественото използване на лекарства от коноп е престъпление и полицията трябва да
спре да прилага законите, които са били въведени срещу употребата на коноп за медицински нужди.
Конопът е просто естествено безвредно лечебно растение. И така, как може полицията или някой друг
да си помисли, че има право да лиши някой със сериозен медицински проблем от разрешаването на
безплатната употреба на това вещество? ”Рик Симпсън, коноп: Най -лечебното растение

Защо се нарича RSO?
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„Рик не започна да го нарича RSO, други го направиха. Това е добър термин, тъй като води хората до
информацията на Рик за методите и материалите. Рик с основание е загрижен за хората, които наричат 
масло, което не е направено с неговите методи и препоръчва качествата на изходния материал Phoenix
Tears или RSO. Той знае какво е работило в богатия му опит в лечението на пациенти и иска да се увери,
че много болни хора получават това, което той знае, че работи, а не нещо, което „може да е толкова
добро“ със същото име ... ”Матей

„Без  Рик  и  неговото  видео  нямаше  да  знам,  че  лекува  рак  ...  въпреки  че  съм  бил  потребител  и
производител от около 27 години, не знаех, че има тези качества в него ... сега го правя благодарение на
Рик Симпсън. .. и без неговата смелост и откровеност всички щяхме да живеем в тъмнина по въпроса ...
поради  тази  причина  мисля,  че  RSO е  добро име за  маслото  ...  но  RSO трябва  да  се  съобразява  с
инструкциите на RS ... не някои миризми идея кое е най -доброто ... ако не е счупено - не го поправяйте.
" Петър

„Джак Херер започна да го нарича Rick Simpson Oil или RSO. Рик не искаше да го нарече така и отне
известно време, за да го убеди, че всъщност това е добра идея. Номерът е, че там има много масла от
коноп/канабис  и  има  много  начини  за  производство  на  масло  или  екстракт  и  много  пациенти  са
подведени да купуват масла или екстракти с по -ниско качество.

RSO се произвежда по специфичен метод, от специфични материали и по специфичен начин, така че
трябва да се нарича това, което е - RSO. RSO не е BHO (масло от бутанов мед), RSO е декарбоксилиран
и много мощен и успокояващ. Най-добрият RSO е 95-98% THC, 1-2% CBD и изключително мощен и
успокояващ.  Повечето  други  видове  екстракция  просто  няма  да  произвеждат  масло,  което  е
декарбоксилирано и толкова мощно и изисква много допълнителна работа.  Обикновено обработваме
големи количества канабис и методът на Рик е много ефективен и рационализиран за обработка на
големи количества канабис. Можете да преработите килограм канабис и да произведете маслото за по -
малко от два часа, като използвате оборудване, което е лесно да се намери в повечето части на света.
Въпросът е да се направи лекарството възможно най -бързо, така че пациентът да не се налага да чака.
“JB

„Не ме интересува как се казва !!! Моля, наричайте го както искате, но не тормозете човек като Рик,
който е спасил хиляди животи и е отдал целия си живот на разпространението на думата. Просто не е
правилно !! ” Дона

„Аз го наричам„ конопено масло “през цялото време, защото това е, това е в речника, просто друга дума
за канабис. Това е стар моден термин, но все пак правилен термин. Всички знаем за какво говори. "
Дион

„Магията  е  в  кълбовидната  глава  на  трихома.  Никъде  другаде  THC  не  съществува  в  растението.
Растението произвежда THC, за да защити своите репродуктивни части. Колкото повече се доближавате
до  тези  части,  пъпките,  толкова  повече  трихоми.  Следователно  пъпките  имат  най  -много  налични
лекарства. Това е наука, а не спекулация. Благодаря отново Рик, че ме вдъхнови да направя най -доброто
масло, което мога. Красиво бистро кехлибарено масло. " Тони

„Колко царевица? Всички не сме съгласни JB. По -евтино би било хубаво, но хайде сега. " Рик

- Рик, ако канабисът се отглежда на хиляди хектари ниви, колко би искал да платиш за него? 20 долара
на килограм? Или по-малко?

Наистина трябва да започнете да мислите в тонове канабис, а не в грамове. Търсенето на масло ще бъде
толкова  голямо,  че  няма  да  е  възможно  да  се  отглеждат  всички  растения  само  в  „медицински
оранжерии“. Най -мощните и успокояващи щамове ще трябва да се отглеждат на милиони хектари земя
по целия свят.

Например, след като дамите наистина разберат какво маслото може да направи с кожата и бръчките, те
ще изискват 20-30% от най-доброто масло във всичките си козметични продукти и изведнъж ще има
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търсене  за  милиони  тонове  най  -доброто  масло  само  за  козметика.  След  това  добавете  още
няколкостотин милиона тона масло за болници.

За  производството  на  килограм масло се  нуждаете  от  5-8 килограма суха пъпка.  Един килограм от
маслото  ще  произведе  5  килограма  козметични  продукти  -  тоест  100  буркана  с  50  г
мехлем/крем/лосион/червило/крем  за  лице/шампоан.  И  сто  бурканчета  конопени
мехлеми/кремове/лосиони/червила/кремове за лице/шампоани не са нищо, можете да ги раздадете лесно
за един ден, винаги ще намерите някой, който би могъл да ги използва.

Така че отново започнете да мислите в тонове, а не в грамове. Знам, че сегашните цени са много по -
високи. Не съм доволен от тях и ще направя всичко възможно, за да стигна цената на сухата външна
пъпка от поле до около 10-20 долара за килограм. Защото тази цена би дала заетост и добра работа на
милиони фермери по целия свят. И това би довело до много положителна промяна в живота на всички
нас. JB

„Позволете ми да обобщя повечето от случващото се около маслото на Рик Симпсън. Инструкциите
казват на хората на A, B, C и D. Хората ги четат и питат - ако не направя A, ще работят ли още B, C и D?
Ако не направя B, ще продължат ли да работят A, C и D? Ако не направя C, ще работят ли A, B и D?
Ами ако не направя D, ще работят ли още A, B и C? И какво, ако направя A, B, C и D по различен начин,
ще продължи ли да произвежда истинското нещо?

Общият отговор е: не, няма да стане. Ако искате да създадете RSO, следвайте инструкциите към думата.
Ако  искате  да  произвеждате  нещо  друго,  следвайте  други  инструкции.  Но  моля,  не  ни  правете
отговорност,  когато произвеждате различен тип масло и лечението се провали и завърши с ненужна
смърт на пациент.

Ако направите A, B, C и D, маслото ще работи по възможно най -добрия начин. Ето защо инструкциите
са там. Ако не го направите, няма да работи или може да не работи. Толкова е просто, нали?

Какво лично бихте искали да получите, ако имате нужда от лекарството? Нещо, което е доказано, че
работи толкова добре или нещо друго, само за да може всеки, който е направил маслото, да докаже или
опровергае  своята  хипотеза  или  „метод“?  На  карта  е  вашият  живот.  Затова  бъдете  внимателни,
помислете за себе си и се поучете от тези, които са минали по този път преди вас.

Най-добри пожелания за теб. Джиндрих Байер ”
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Надяваме се, че тази книга ви е помогнала. 
Сега е ваш ред да ни помогнете да помогнем на 
другите.

Създаването на тази книга и споделянето на информацията е труд на
любовта. За съжаление любовта не плаща сметките.

Работим, за да преведем тази книга на 300+ езика и да напишем още
10 различни книги по темата.

Разчитаме на подкрепа на хора като вас, за да помогнат с разходите за
преводи, изследвания и т.н.

Моля,  помогнете  сега,  като  се  върнете  на  уебсайта  на
http://www.hempcures.work и  щракнете  върху  ДАРИТЕ  чрез  бутона
PayPal  по -долу и дарете всичко, което смятате,  че струва на вас и
вашите близки.

Като  алтернатива  можете  да  използвате  PayPal,  за  да  изпратите
дарение  директно  на  ДАРИТЕ@HEMPCURES.WORK или  можете  да
дарите чрез BitCoin на: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Оценяваме вашата подкрепа и желаем на вас и вашите близки здрав и 
щастлив живот, напоен с коноп.
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